
ADLI Tıp Kurumu raporunda 
çıkan sonuç tartışma yaratan 

tutuklu Beylikdüzü Belediye Başkanı 
Murat Çalık’ın tahliyesi beklenirken 
25 Temmuz günü yeniden kemik 
iliği alınması kararı çıktı. Gelişmeyi 

duyuran CHP’li Çağla Biçer, 
Çalık’ın 25 Temmuz Cuma günü 
Izmir Şehir Hastanesi’nde yeni-
den kemik iliği örneklemesi yapı-

lacağını açıkladı. I SAYFA 9
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CHP lideri Özgür Özel 
cezaevinde tutuklu bulunan 

IBB Başkanı Ekrem Imamoğ-
lu’nun yanı sıra 
CHP’li belediye 
başkanları ve 
bürokratlarla 
görüştü. Çıkışta 
açıklama yapan 
Özel, CHP’nin 
TBMM’de kuru-
lacak komisyona 
katılmak için 

Imamoğlu’nun serbest bırakılma-
sını şart koştuğu iddialarına, “Ko-
misyon fikri bize ait, bu komisyon 
Kürt sorununu demokratikleşme 
çerçevesinde çözmelidir. Biz kim-
senin emir eri değiliz. Katkı verme-
ye hazırız” cevabını verdi.

Biz kimsenin
emir eri değiliz!
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komşu parsellerde emsal 2,07'dir. Ayrıca söz konusu karar
alındığı dönemde şu an tam tarihi hatırlayamıyorum bu
araziye yapılacak inşaattan 4-5 bin metrekare kapalı alan
inşaat bitiminde belediyeye terk edilmek üzere ek bir proto-
kol ile imzalandı. Söz konusu parseller toplamda 228 bin 22
iken yaklaşık 60 bin metrekare belediyeye terk ettik. Ayrıca o
dönemki grup başkanvekili olan Tevfik Göksu'nun ricası
üzerine söz konusu parsel ve kendi arazimiz içerisinde bir
cami inşaatı yapmayı anlaşmaya koyduk. Bu husus plan
notuna da eklenmiştir" şeklinde konuştu. 
HABER MERKEZİ

Ş irketten yapılan açıklamaya göre,
araştırma, çalışanların yüzde
57'sinin deprem sonrası tedirginlik

yaşadığını, sadece yüzde 7’sinin ise kendi-
sini güvende hissettiğini gösterdi. Araştır-
maya göre Marmara'daki çalışanların
yaklaşık yüzde 80'i deprem nedeniyle en-
dişe taşıyor. Katılımcıların yüzde 82'si sü-
rekli iş yerinde çalıştığını belirtirken, yüzde
70'ten fazlası hibrit modeli tercih ettiğini
ifade etti. Deprem kaygısıyla taşınmayı dü-
şünenlerin oranı yüzde 35 olurken, taşın-
mayı düşünmeyenlerin yaklaşık yüzde 33'ü
bulundukları bölge ve binaların altyapısına
güvendiklerini bildirdi. İstanbul'da yaşam
maliyeti ile deprem riskinin birleşmesi, ça-
lışanlar açısından uzaktan çalışmanın
önemini artırıyor.

Önlemler yetersiz

Araştırmaya katılanların yüzde 38'i iş yer-
lerinin depreme dayanıklı olduğunu düşü-
nürken, yüzde 17'si iş yerinin dirençli
olmadığını, yüzde 40'a yakını ise emin ol-

madığını belirtti. Şirketlerin deprem son-
rası aldığı önlemleri yeterli bulmayanların
oranı yüzde 55'i aşarken, bu adımları ye-
tersiz bulan katılımcıların çoğu çözümlerin
sürdürülebilir olmadığını dile getirdi. 
Afet eğitimi veya semineri, çalışanların en
çok talep ettiği adımlar arasında yer aldı.
Katılımcıların yüzde 76'sı deprem öncesi
herhangi bir eğitim veya seminer verilme-
diğini, yüzde 60'ı bu tür eğitimlere ihtiyaç
duyduğunu, yüzde 65'ten fazlası ise şirke-
tinde afet planı bulunmadığını aktardı.

Sorumluluk almalı

Açıklamada görüşlerine yer verilen, Kari-
yer.net Üst Yöneticisi (CEO) Fatih Uysal,
şirketlerin çalışanlarının psikolojik güvenli-
ğini göz önünde bulundurarak afet plan-
ları oluşturmasının ve düzenli afet
tatbikatları yapmasının oldukça kritik
öneme sahip olduğunu belirtti. Uysal, şir-
ketlerin çalışanlarına güvenli bir çalışma
ortamı sunmaları için onların sadece fizik-
sel değil, psikolojik güvenliklerini de göz

önünde bulundurmaları gerektiğini ak-
tardı. Şirketlerin çalışanlarına afet eğitim-
leri sunması ve onlara afet sonrası moral
ve psikolojik destek sağlaması gerektiğini
vurgulayan Uysal, “Kariyer.net olarak, bu
araştırma ile şirketlerin ve İnsan Kaynak-
ları profesyonellerinin bu konuda daha
fazla sorumluluk almasını teşvik etmeyi
amaçlıyoruz” dedi. 

Verimlilik artar

“Çalışanlarımızın sadece fiziksel değil,
duygusal güvenliklerini de gözetmek, 
işgücü sağlığını ve verimliliğini artıracak-
tır” diyen Uysal, “Güvenli bir çalışma 
ortamı sağlamak, şirketlerin sadece yasal
yükümlülüklerini yerine getirmekle kalma-
yıp, aynı zamanda çalışan bağlılığını ve
uzun vadeli başarıyı pekiştirecektir. 
Dolayısıyla devamlılık, şirket hafızası ve iş
sürekliliği politikaları açısından şirketlerin
bu konudaki sorumluluğunu göz önüne
alması önemli diyebiliriz” ifadelerini 
kullandı. AA
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T rump efendinin etkilemediği ülke sayısı pek
cüzi, Meksika ve Kanada ise özellik arz ediyor.
Zira üç ülke arasında serbest ticaret anlaşması

mevcut; aralarındaki günlük ticaret hacmi 5 milyar
dolar düzeyinde. Trump'ın gümrük tarifeleri tehditlerin-
den bu iki komşu en az Çin kadar etkileniyorlar. Kana-
da'nın şanssızlığı veya talihi, önceki Başbakan Justin
Trudeau'nun istifa etmesi ve erken seçimin Trump’ın ilk
yüz gününe denk gelmesi.

* * * *
Trudeau önderliğindeki Liberal Parti, Muhafazakâr

Partinin 20 puan gerisinde iken, yeni lideri Mark Car-
ney'in karizması ve daha ziyade Trump faktörü saye-
sinde, erken seçimlerin kazananı oldu. Neredeyse 172
milletvekili çıkaracak ve parlamentoda mutlak çoğun-
luğu ele geçirecek idi, ramak kaldı. Liberal Parti’nin bu
sürpriz ve tarihi başarısının gerisinde Trump'ın katkısı
muazzam!

* * * *
Trump 40 milyon nüfuslu Kanada'yı 51. Amerikan

eyaleti yapmak yanında, kuzey komşusunun ABD eko-
nomisine zarar verdiği iddiasıyla gümrük tarifeleri üze-
rinden cezalandırılması gerektiğini iddia ediyordu.
Kanada seçmeni Trump karşısında birleşmek ve güçlü
olmak gerektiğini iyi kavradı, bu anlayış ve bilinçle san-
dık başına gitti. Mark Carney'in partisi toplam 343
milletvekilinin 168'ini kazandı (çoğunluktan 4 eksik,
yüzde 43).

* * * *
1993-1997 Kanada'da görev yaptım, Türkiye’ye

uzaklığı ve kutup diyarı gibi uzun kışları dışında, mü-
kemmel bir ülke. ABD gibi silahlı okul saldırılarının
vuku bulmadığı, etnik kökeninden veya renginden ötürü
insanların rahatsız edilmediği, çok kültürlü, İngilizce-
nin yanında Fransızcanın da geçerli olduğu bir G-7 ve
G-20 ülkesi, aynı zamanda NATO üyesi.

* * * *
4 yıllık görevimden bugüne kalan unutulmaz hatıra

ise Quebec eyaletinin (ikinci) bağımsızlık referandumu.
1995’te referandumu yüzde 0,6 oy farkıyla kaybeden
ayrılıkçı Başbakan Jacques Parizeau’nun, netice belli
olduktan sonra yaptığı konuşmada, bağımsızlığın etnik
oylar nedeniyle yitirildiğini ağlamaklı bir sesle duyurdu-
ğunu hala hatırlıyorum.

* * * *
Velhasıl Kanada gibi sorunlarını çözmüş, sanayileş-

miş, medeni bir ülkenin dahi, Frankofon vatandaşların
kültürel şikayetleri ve siyasi ihtiraslarından ötürü ikiye
bölünmenin eşiğinden dönmesi unutulmaz bir hadise.
Öte yandan, Başkan De Gaulle’ün 1967 yılında Mon-
tréal’i ziyareti vesileyle sarf ettiği “Vive le Quebec
libre” cümlesinin ayrılıkçı akım içinde tetikçi rolü oy-
nadığı da unutulmamalı.

* * * *
O yıllarda, Türkiye'ye karşı iş birliği yapan Ermeni

ve Yunan kökenli milletvekillerinin Türkiye'yi soykırımcı
ilan eden karar tasarılarından ürker ve rahatsız olur-
duk. Vaktimizin bir kısmını sözde soykırım iddiaların
çürütülmesine ayırmak zorunda kalırdık. Kanada maa-
lesef Türk diplomatlarına karşı Ermeni terör saldırıları-
nın vuku bulduğu ülkeler arasındadır.

* * * *
O yıllarda, Federal Parlamentoda Türk kökenli bir

milletvekili bulunmamasının eksikliğini damarlarımıza
kadar hisseder idik. Geçen hafta yapılan erken seçimle-
rin benim açımdan en sevindirici tarafı bunca yıl sonra
nihayet Türkiye kökenli bir milletvekili çıkarılması ol-
muştur. Liberal Parti saflarından Meclis'e giren millet-
vekili Şima Aşan'a, zor görevinde candan başarı
dileklerimi sunuyorum.

* * * *
Bundan sonra ne olur? 1994’ten itibaren, ABD,

Meksika ve Kanada arasındaki  ticaret anlaşması üze-
rinden ABD ve Kanada ekonomilerinin son 30 yıl içinde
büyüyerek bütünleştiklerine şahit olduk. 28 Nisan Ka-
nada seçimleriyle bu trendin artık sona erdiğini görüyo-
ruz. Mark Carney, büyük komşusuna teslim olmama
vaadiyle seçimlerde zafer kazanmıştır.

* * * *
Kanada Federal Parlamento’su mayıs sonunda yeni

dönemine başlayacak, on yıllar sonra ilk kez, bu vesi-
leyle İngiltere kralı açılış töreninde konuşma yapacak-
tır. Bu “royal” mesajın muhatabı Beyaz Saray'dır.
Trump efendi, yoğun biçimde enerji ve gübre ithal et-
tiği, ekonomisinin bütünleştiği yakın müttefiki kuzey
komşusunu Avrupa'ya doğru iterek kıtadan uzaklaştır-
maya muvaffak olmuştur. Artık yeni bir dünya kurula-
cak ve Kanada orada kendine yeni bir yer bulacaktır. 

Trump etkisi

İstanbul ve çevresinde ikamet eden bin 500'ün üzerinde çalışan ile gerçekleştirilen araştırmada, 
Marmara bölgesindeki çalışanların önemli bir kısmının deprem endişesiyle taşınmayı planladığını 
ortaya koydu. Şirketlerin deprem sonrası aldığı önlemleri yeterli bulmayanların oranı ise yüzde 55'i aştı

İstanbul Büyükşehir Belediye-
si'ne (İBB) 'mali suçlar' soruştur-
ması kapsamında ifadeye davet

edilen Gülaylar Altın'ın İcra Kurulu Üyesi
Mehmet İlhan Gülay, ifade vermek için gel-
diği adliyede Ataşehir'deki arazisinde inşaat
yapabilmek için rüşvet vererek emsal değişik-
liği yaptırdığı suçlamasıyla karşılaştı. Söz ko-
nusu tapuya ilişkin ilk görüşmeyi 2019
seçimleri öncesi yaptığını söyleyen Gülay,
rüşvet iddiasını reddetti, ancak bu suçlama
kapsamında tutuklandı. 

Protokol imzaladım

İş insanı Mehmet İlhan Gülay ifadesinde
Gülaylar Altın'ın yüzde 50 ortağı olduğunu
söyleyerek, "Hakkımda verilen gizli tanık Se-
koya'nın verdiği ifade tarafıma okundu. Ben
Yakup Öner'i tanırım kendisiyle birkaç defa
görüştüm. Fatih Özçelik, Kaan Sürmegöz,
Adem Soytekin ve Fatih Keleş'i tanımıyorum.
Süleyman Atik ise yanlış hatırlamıyorsam bir
defa telefonda görüştüm. Elçin Karaoğlu'nu
başından bilirim. Bahse geçen İstanbul Ata-
şehir ilçesi İçerenköy Mahallesi 1046 ada 200
parsel ve yan parselde bulunan araziyi 2018

yılında Bainbridge isimli holdingden satın
aldım. Satın aldığımızda söz konusu arazide
telkin işlemleri ile alakalı arazi içerisinde ya-
pılmış metro çıkışı ve İspark İnşaatı ile ilgili
İBB ile çok dava bulunmaktaydı. Biz o dö-
nemde söz konusu araziye aldıktan sonra bu
hususları o dönemdeki mevcut belediye yö-
netimi ile görüştük ve İBB Başkanı Mevlüt
Uysal Başkanlığından ilgili Büyükşehir Bele-
diyesi kurumlarıyla anlaşarak davalardan
vazgeçme ve arazinin yaklaşık 60 dönümlük
kısmını İBB'ye terk etme karşılığında bir pro-
tokol imzaladım” dedi. 

Plan notuna eklendi

2019 yılında yapılan seçimler neticesinde

İBB yönetiminin değiştiğini dile getiren
Gülay, “2019 yılında şu an soy ismini hatır-
lamadığım İBB Genel Sekreteri Yavuz Bey
arayarak bizimle irtibata geçti. Biz kendi-
siyle söz konusu protokolün yürürlüğe gir-
mesi ve aradaki ihtilafların kalkması için
çeşitli görüşmeler yaptık. Bu dönemde
Yavuz Bey söz konusu hususu Yakup
Öner'in takip edeceğini belirterek bizi kendi-
sine yönlendirdi. Aradan geçen süreçte biz
davalardan feragat ettik ve bu feragatımız
karşılığında İBB Meclisi İmar ve Bayındırlık
Kentsel Yenileme Komisyonu 12.01.2023
tarihli kararı ile söz konusu arazide emsal
değiştirilmiştir. Ancak bu emsal 0,75'ten
1,5'e çıkarılmış olmasına karşın çevre ve

Gülay da
tutuklandı
Gülay da
tutuklandı
Gülay da
tutuklandı
Gülay da
tutuklandı
Gülay da
tutuklandı
Gülay da
tutuklandı
Gülay da
tutuklandı
Gülay da
tutuklandı
Gülay da
tutuklandı

Gençlere 
MEKTUP
İBB'ye yönelik 
soruşturmalar kapsamında
tutuklanan İBB Başkanı
Ekrem İmamoğlu, 
protestolarda gözaltına
alınıp tutuklunan gençlere
yolladığı mektupta, 
“Daha adil, eşit, umutlu ve 
güzel bir geleceğe beraber
yürüyeceğiz. Birlikte
başaracağız'' dedi. 

İBB'ye yönelik soruştur-
malar kapsamında tu-
tuklanan İBB Başkanı ve

CHP'nin cumhurbaşkanı adayı
Ekrem İmamoğlu, protestolarda
gözaltına alınıp tutuklunan genç-
lere Silivri'den mektup yolladı.
İmamoğlu mektubunda, ''Sen ve
arkadaşların; korku duvarlarını yı-
karak koca bir millete umut oldu-
nuz. Yalnız değilsiniz, bu millet
yanınızdadır'' ifadelerini kullandı. 

Birlikte başaracağız

“Türkiye’nin umudu sevgili genç
arkadaşım; Seni en derin ve en
güçlü dayanışma duygularımla se-
lamlıyorum. Bir an önce özgürlü-
ğüne kavuşman, ailenle ve
sevdiklerinle buluşman en büyük
dileğimdir” diyen İmamoğlu, “Sen,
ülkemizde yaşanan haksızlık ve
hukuksuzluklara karşı sessiz kal-
madın. Milletin iradesine darbe
vurulmasına, demokrasinin ve
adaletin rafa kaldırılmasına, gele-
ceğinin elinden alınmak istenme-
sine karşı anayasal haklarını
kullandın. Demokrasiyi ve Türkiye
Cumhuriyeti’ni korumak için kim-
senin canına, malına zarar verme-
den itirazlarınızı dile getirdin.
Seninle ve arkadaşlarınla gurur
duyuyorum. Ailenin de bu gururu
paylaştığından hiçbir şüphem yok.
Sen ve arkadaşların; korku duvar-
larını yıkarak koca bir millete umut
oldunuz. Yalnız değilsiniz, bu millet
yanınızdadır. En kısa sürede önce
sevdiklerimize, sonra hayalini kur-
duğumuz Türkiye’ye kavuşacağız.
Daha adil, eşit, umutlu ve güzel bir
geleceğe beraber yürüyeceğiz.
Birlikte başaracağız” ifadelerini
kullandı. 

TEK CARE
TASINMAK!

İstanbul Emniyet Müdürlüğü
tarafından, Özgür Özel'e

saldıran Selçuk Tengioğlu'nun
'Ekrem İmamoğlu'na suikast

düzenleneceği' yönünde ihbar
yaptığı iddialarıyla ilgili

açıklama yaptı. Açıklamada,
belediye yetkililerinin 

herhangi bir yasal müracaat
yapmadığı belirtildi

İstanbul Emniyet Müdürlüğü, CHP Genel Baş-
kanı Özgür Özel'e saldıran Selçuk Tengioğlu'nun
daha önce 'Ekrem İmamoğlu'na suikast düzen-

leneceği' yönünde ihbarda bulunduğu yönündeki iddialar
hakkında açıklama yaptı. Açıklamada, "İstanbul Emniyet
Müdürlüğü’nce söz konusu iddialar ile ilgili geçmişe yö-
nelik inceleme başlatılmıştır. Yapılan incelemede, ihbarın
2024 yılı aralık ayında yapıldığı, ihbarın değerlendirilme
ve işlem süreçleri için Fatih İlçe Emniyet Müdürlüğü Gü-
venlik Büro ekiplerinin görevlendirildiği tespit edilmiştir.

Güvenlik Büro Amirliğince yapılan çalışmada, ihbarcı
aranarak belediye binasına çağrılmış, ön incelemede
şahsın 2004 yılında kasten öldürme suçundan müebbet
hapis cezası alan ve 2020 yılında şartlı tahliye ile serbest
bırakılan Selçuk Tengioğlu isimli şahıs olduğu anlaşılmış,
özel güvenlik personelleri eşliğinde şahıs ile yapılan gö-
rüşmede; adı geçen belediye başkanını sevdiğini, beledi-
yeden yardımlar aldığını, başkanın DEM parti ile iç içe
olmasından dolayı rahatsızlık duyan milliyetçi kesimler
tarafından kendisine zarar verebileceklerini düşündü-

ğünü, cezaevinde kaldığı sürede bu gibi konuların ko-
ğuşta konuşulduğunu, tamamen kendi hislerinden dolayı
bu şekilde bir ihbarda bulunduğunu, herhangi bir bilgiye
dayalı olmadığını ve yazılı olarak ifade vermek istemedi-
ğini beyan etmiştir” denildi. 

Somut delil yok

Açıklamanın devamında, “Ayrıca belediye yetkilileri ile
yapılan görüşmede, herhangi bir yasal müracaatlarının
olmayacağını, kendi sorumlularının Selçuk Tengioğlu
isimli şahısla görüşme yapacağını bildirmişlerdir. Söz ko-
nusu ihbar, usulüne uygun şekilde değerlendirilmiş, ihba-
rın somut delilere dayanmadığı, yalnızca kişisel
kanaatlere dayalı bir bildirim olduğu, bahse konu duru-
mun 5 yıl önceki hapiste kaldığı dönemle ilgili olduğu an-
laşılmış, ilgili süreç tamamen yasal mevzuat

çerçevesinde ihbarın içeriğiyle sınırlı kalmak kaydıyla so-
nuçlandırılmıştır" ifadeleri yer aldı. DHAEmniyEttEn açıklama

Müge SEZER

Hasan Servet ÖKTEM

Doğru tercih
uygun karar

Trump Afrika’da
neyin peşinde?

İDDİALARA YANIT VERDİ

TEMMUZ ayının ortasından 
bu yana etkisini artıran sıcak 

hava dalgası Türkiye’yi kavuruyor. 
Meteoroloji Mühendisi Adil Tek, 
sıcaklıkların pik yapacağı günleri 
açıkladı ve daha bunaltıcı olacak 
yeni bir dalgaya işaret etti. Artan sı-
cak hava dalgasının 25-26 Temmuz 
tarihlerinde pik değerlere ulaşaca-
ğını söyleyen Tek, Istanbul’da 41,3 
derece olarak ölçülen rekor derece-
nin aşılabileceğini ifade etti. Ülke 
genelinde 50 dereceye yaklaşan 
sıcaklıklar görülebileceğini belirtti.

Çok sert bir
dalga geliyor

YENİDEN KAVRULACAĞIZ

CHP Genel Başkan Yardım-
cısı Özgür Karabat, Hazine 

ve özel sektörde artan borç yüküne 
ilişkin değerlendirmelerde bulun-
du. Karabat, “Devletin ve özel 
sektörün borç yükü artıyor, gele-
cek ipotek ediliyor. Sadece Hazine 
değil, özel sektör de büyük borç 
yükü altında. Özel sektörde alarm 
zilleri çalıyor. Bu yolun sonu ka-
ranlık, araba duvara toslayacak” 
dedi. I SAYFA 5

ARABA DUVARA
TOSLAYACAK!

BASIN Ilan Kurumu Genel Mü-
dürü Cavit Erkılınç, basın men-

suplarının 24 Temmuz Gazeteciler 
ve Basın Bayramı’nı kutladı. Erkılınç, 
“24 Temmuz’un yıl dönümünde, 
kalemleriyle gerçeğe ışık tutan fedakâr 
basın emekçilerinin özverisinin takdi-
re şayan olduğunu bir kez daha ifade 
ediyoruz. Doğruyla yanlışı ayırt edip 
vicdanıyla kalemi arasında sağlam bir 
köprü kurabilen gazetecilerin varlığı; 
hem günümüze ışık tutmakta hem de 
geleceğimiz için bizleri umutlandır-
maktadır” dedi.

UZMAN Klinik Psikolog Cumali 
Aydın, ruh sağlığı sorunlarında 

psikolojik desteğinin önemi ve hangi 
durumlarda yardım alınması gerektiği 
hakkında bilgi verdi. Aydın, “Psiko-
lojik rahatsızlıklar, fiziksel hastalık 
gibi erken dönemde fark edilirse daha 
kolay ve kısa sürede tedavi edilebilir.
Psikolojik destek almak, bireyin bilin-
cini güçlendirir” dedi. I SAYFA 2

Günümüze ışık
geleceğe umut

RUH SAĞLIĞINI
HAFİFE ALMA!

BÜYÜKÇEKMECE Be-
lediye Başkanvekili Hakan 

Çebi, 26. Uluslararası Istanbul 
Büyükçekmece Kültür ve Sanat 
Festivali öncesinde Meclis üye-
leri ve başkan yardımcılarıyla 
birlikte toplantı yaptı. Festival 
hazırlıklarının yapıldığı toplan-
tıda konuşan Çebi, “Sanatın 
ve kültürün birleştirici gücünü 
Büyükçekmece’de yaşatma 
misyonumuzla, her yıl daha da 
büyüyen bir coşkuyla festivali-
mizi daha ileriye taşımak için var 
gücümüzle çalışıyoruz” dedi.

Festival öncesi
son toplantı

KOCAELI’NIN Izmit ilçe-
sinde bir kafeye tek başına 

gitmek isteyen bir erkek müşteri, 
yalnız olduğu gerekçesiyle içeri 
alınmayınca Türkiye Insan Hakla-
rı ve Eşitlik Kurumu’na (TIHEK) 
başvurdu. Yaşanan durumu ‘cin-
siyet temelinde ayrımcılık’ olarak 
değerlendiren TIHEK, işletmeye 
204 bin 285 TL idari para cezası 
verdi. Kafe yetkilileri ise iddiaları 
reddetti.  I SAYFA 4

AŞK-I 
Memnu, 

Istanbullu Ge-
lin gibi birçok 
projede yer alan 
Hayal Köseoğ-
lu, sosyal medya 
hesabından yap-
tığı paylaşımlar-
la gündemden 
düşmüyor. 
Genç oyuncu 
son olarak yeni 
markasıyla dik-
katleri üzerine 
çekti. Ticarete 
atılan Köseoğlu, 
yazın kullanıl-
ması için tele-
fon şemsiyesi 
markası kurdu. 
Oyuncu yeni 
ürününü deniz-
de kullanarak 
verdiği pozu da 
sosyal medya 
hesabından 
yayınladı.

ERKEKLER GERKEKLER GiiREMEZ! REMEZ! ÇALIK ÇALIK iiÇÇiiNN
YENYENii KARAR! KARAR!

BÜYÜKÇEKME-
CE’DE denizde elleri 

ve ayakları bağlanmış halde 
halıya sarılı olarak cansız 
bedeni bulunan Sedef Gü-
ler’in öldürülmesine ilişkin 3 
sanığın yargılanmasına de-
vam edildi. Bakırköy 4. Ağır 
Ceza Mahkemesi’nde görü-
len duruşma öncesi konuşan 
anne Gülizar Sezer, “‘Çocu-
ğunuzun özel eşyalarını alın’ 
diyerek gece saat 22.30’da 

karakoldan kızımı aradılar. 
Ama ona verdikleri şey, çöp 
torbasının içine sıkıştırılmış, 
kardeşinin cansız bedeninin 
sarıldığı halıydı. Kızımın 
cesedinin sarıldığı halıyı ‘özel 
eşyası’ diye gönderdiler. 
Kızımın kıyafetleri hâlâ 
adli tıpta iade edilmedi. 
Öylesine hoyrat bir sis-
tem ki. Sedef’e gelince 
herkes gözlerini kapatı-
yor” diyerek isyan etti.

KIZIMIN KIYAFETLERİ HÂLÂ
ADLİ TIPTA; İADE EDİLMEDİ

HİÇ KİMSENİN CANI BU KADAR
DEĞERSİZ OLMAMALIDIR!

YARGILAMA süreci 
hakkında da konuşan 

anne Gülizar Sezer, “Üç 
duruşma görüldü. Bu dör-
düncü duruşma. Henüz bir 
arpa boyu yol katetmedik” 

dedi. “Göz göre göre gelen 
bir cinayetin ardından, bu 
ülkenin başka Sedefleri 
kaybetmemesi için emsal 
bir karar istiyorum” diyen 
Sezer, “Bunların arkasını 
kollayan da, koruyan da 

suçlu. Başkalarının evlatları 
katledilmesin diye mücadele 
ediyorum. Adalet istiyorum. 
Yardım edenler, gizleyenler, 
susturanlar da yargılansın. 
Kimsenin canı bu kadar de-
ğersiz olmamalı. Kızım geri 
gelmeyecek belki ama onun 
canıyla temizlemeye çalıştığı 
bu kirli düzenin yıkılması için 
herkes Sedef’in arkasında 
dursun” ifadelerini kullandı. 
I SAYFA 3

SELVİ 
SARITAÇ

HABER

2024 yılının haziran ayında, Büyükçekmece’de denizde halıya sarılı 2024 yılının haziran ayında, Büyükçekmece’de denizde halıya sarılı 
cansız bedeni bulunan Sedef Güler cinayetinin 4. duruşması Bakırköy cansız bedeni bulunan Sedef Güler cinayetinin 4. duruşması Bakırköy 
Adliyesi’nde görüldü. Mahkeme öncesi konuşan anne Gülizar Sezer, Adliyesi’nde görüldü. Mahkeme öncesi konuşan anne Gülizar Sezer, 
kızının cansız bedeninin sarıldığı halıyı göstererek, “Bana çocuğumun kızının cansız bedeninin sarıldığı halıyı göstererek, “Bana çocuğumun 
cesedini sardıkları halıyı özel eşyası diye gönderdiler. Öylesine hoyrat bir cesedini sardıkları halıyı özel eşyası diye gönderdiler. Öylesine hoyrat bir 
sistem ki. Sedef’e gelince herkes gözlerini kapatıyor” diyerek isyan ettisistem ki. Sedef’e gelince herkes gözlerini kapatıyor” diyerek isyan etti

ACILI ANNEYEACILI ANNEYE
SAYGISIZLIK!SAYGISIZLIK!

KIZININ CESEDİNE SARDIKLARI HALIYI, ÖZEL EŞYA DİYE ANNESİNE GÖNDERDİLER!

 HALIYA SARIP 
 DENiZE ATTILAR!   

Büyükçekmece Mimar Sinan Sahili’nde 7 Haziran 2024’te elleri 
ve ayakları bağlandıktan sonra halıya sarılmış ve ağırlık 

bağlanarak denize atılmış halde kadın cesedi bulundu. Polisin 
çalışmasında hayatını kaybeden kadının 24 yaşındaki Sedef 

Güler olduğu tespit edildi.

Çözüm platformu Şikayetvar, YKS sonuçlarının açıklanma-Çözüm platformu Şikayetvar, YKS sonuçlarının açıklanma-
sıyla başlayan tercih sürecinde vakıf üniversitelerine yönelik sıyla başlayan tercih sürecinde vakıf üniversitelerine yönelik 
şikayetlerin son bir haftada yüzde 148 arttığını açıkladışikayetlerin son bir haftada yüzde 148 arttığını açıkladı

ŞİKAYETLER ŞİKAYETLER 
KATLANDI!KATLANDI!

ÜNIVERSITE adayları, tercihler ön-
cesinde yalnızca başarı sıralamalarına 

değil, üniversitelerle ilgili deneyim ve şika-
yetlere de dikkat ediyor. Bu eğilim, Şikayet-
var verilerine de yansıdı. Vakıf üniversiteleri 
ile ilgili şikayetlerin son bir haftada yüzde 
148 arttığı görüldü.  Yıllık öğrenim ücretleri 
ve beklenmeyen zam oranları, burs kesinti-
leri ve bursların devam koşulları, kayıt iptali 
sonrası ücret iadesi süreçleri en çok şikayet 
edilen konular arasında yer aldı. I SAYFA 5

CENAZE için gittik-
leri Sivas’ta kene 

tarafından ısırılan 17 
yaşındaki genç İstanbul’a 
döndüğünde Kırım Kongo 
Kanamalı Ateşi olduğunu 
öğrendi. Hemen hastane-
ye kaldırılan genç, tedavi 

altına alındı. 17 yaşındaki 
Eyüp Can Karapınar, “Şu 
an her şey sıfırdan başla-
mış gibi. Ne olursa olsun 
umutlarını kaybetmesin-
ler. Strese ya da üzüntü-
ye, moral bozukluğuna 
gerek yok” dedi.

SON ANDA KURTULDU!
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HAFIFE ALMA 
Üsküdar Üniversitesi NPİSTANBUL Hastanesi Uzman Klinik Psikolog
Cumali Aydın, ruh sağlığı sorunlarının psikolojik desteğinin önemi ve
hangi durumlarda yardım alınması gerektiği hakkında bilgi verdi.
Aydın, “Psikolojik destek almak bireyin bilincini güçlendirir” dedi Psikolog başka 

PSİKİYATRİS BAŞKA 
Psikologa çalışmakla psikiyatriste çalışmak
arasındaki farklara da değinen Uzman Klinik
Psikolog Cumali Aydın, sözlerini şöyle
tamamladı: "Psikologlar, hastaların
duygularını, düşüncelerini ve çalışmalarını
anlamalarına, sorunlarıyla baş etme
iyileşmelerine yardımcı olan ruh sağlığını
korur. Terapi yoluyla yalnızca birkaç
kazanırlar. Psikiyatristler ise tıp eğitimi
almış, ilaç yazmaz olan vardır. Kimi zaman
çalışırsa birlikte çalışması gerekir. iki uzman
da ruhsal sağlığımızı korumak için farklı ama
tamamlayıcı roller üstlenir.

D uygusal, davranışsal ve fiziksel
düzeyde ortaya çıkan bazı belir-
tiler, psikolojik analizlerde ihti-
yaç duyulduğuna ilişkin
ipuçlarını dile getiren Uzman
Klinik Psikolog Cumali Aydın,
“Sürekli kendi kendine üzülme,
çaresizlik, yetersiz hissetme, gele-
cekte umutsuzluk olmak ya da
hiçbir şeyden keyif almamak

duygusal durumdaki yapılardır.” dedi.
Davranışsal olarak kapanıyor, ilişkilerden
uzaklaşma, iş ya da okul performansında
düşüş, öfke patlamaları ya da alkol ve
madde kullanımının gözlemlenebildiği ak-
taran Aydın, "Fiziksel kriz arasında ise ne-
densiz baş ağrıları, mide problemler, kas
ağrıları, çarpışma, nefes darlığı gibi stresle
olabiliyorlar. gerekir.” şeklinde konuştu.

Destek almak önemli 

Herkesin zaman zaman kendini kötü his-
sedebileceğini hatırlatan Uzman Klinik
Psikolog Cumali Aydın, "Ancak bu duygu-
lar uzun süre geçmiyorsa, hayattaki farklı
parçaların işlenmesi azalıyorsa ya da kişi
başlamaya devam etmekte zorlanıyorsa

bu durum artık bir uyarı işareti haline
gelir." dedi.Bireyin, gün içinde sürekli endi-
şelenmesi, gece uyuyamaması, konsantre
olamaması ve sevdikleriyle tartışmalara gi-
rişinin yalnızca geçici bir stresi vurgulayan
Aydın, "Bu durum bir kaygı bozukluğu-
nun belirtisi olabilir. Aynı şekilde, ilgisizlik
ya da 'hiçbir şeyin anlamı yok' onun uzun
süredir devam ediyorsa, bu durum depre-
sif bir süreci yaşanıyor. Bu duyguların
yaşam enerjisini alıp götürmeden, bir uz-
mandan destek almak önemlidir." uyarı-
sını yaptı.

Kendinizi yeniden inşa önemli

Hayatın, zaman zaman kontrolümüz dı-
şında zorlayıcı olaylarla dolu olduğu or-
taya çıkan Uzman Klinik Psikolog Cumali
Aydın, "Sevilen birinin kaybı, boşanma sü-
reci, kesintiler, şehirdeki değişimler ya da
ani bir olasılık, kişinin duygusal durumu
sarsabilir." dedi. Aydın, bu dönemlerde
psikolojik desteğin alınmasının, olayların
yaşanmasının anlamlı hale geldiğini, ya-
ğışların azaltılmasından ifadenin ve uzun
süre sağlıklı bir şekilde uyum sağlamak
açısından önemli olduğuna dikkat ettiğini

söyledi: "Örneğin, boşanma süreci yaşa-
yan bir kadın hem kendini suçlu hissedebi-
lir hem de bölgenin baskısıyla çalışmaya
başlayabilir. Bu süreçte destek almazsa
hem kendi ruh sağlığı bozulabilir hem de
çocuklarıyla ilişkiler zarar göremez. Oysa
bir terapistle sürdürülen süreç, kişinin ken-
dini yeniden inşa etmeye olanak tanır."

Erken fark edilmesi lazım 

“Psikolojik rahatsızlıklar, fiziksel hastalık
gibi erken dönemde fark edilirse daha
kolay ve kısa sürede tedavi edilebilir.”
diyen Aydın, "Kaygı gösterir, da panik atak
gibi durumlar ile birlikte ele alınmazsa,
kronik hale gelebilir ve kişinin yaşam ciddi
biçimde düşebilir. İlk panik atağı yaşayan
biri kalp krizi zannedip acil servise alınabi-
lir. Ancak burada bilinmeyenz ve yardım
alınmazsa, kişi her çıkışında atak hayatta
kalmayıyla ayakta duramaz.” dedi 

İnsan kendine değer vermeli

Toplumda mevcut 'psikologa çalışmaya
delilik belirtisidir' ya da 'güçlü insanlar
kendi kendilerine baş eder' gibi kalıp de-
neyleri aktaran Klinik Psikolog Cumali

Aydın, “Oysa psikolojik destek almak,
bireyin bilincini güçlendirir, yaşam gü-
cünü yükseltir ve sağlıklı enerjilerin alın-
masına katkı sağlar.” dedi. Psikolojik bir
hastalıkta doktora gitme gibi, ruhsal bir
zorlanmada psikologa gitmenin de bir
ihtiyaç olduğunu vurgulayan Aydın, "Üs-
telik güçlü insanlar destek almaktan
korkmayan, yetenekli tanıyıp arayan kişi-
lerdir. Yoğun stres yaşayan bir anne
çözüm bireylera bağırıp sonra suçluluk
hissedebilir. Bu döngüde onu hem tüke-
tir hem de hayatta kalan zedeler. Bir uz-
mandan destek alarak bu arada fark
etmesi ve değiştirmesi mümkün. Psikolo-
jik destek, insanın gördüğü değeri işaret-
leyen biri olarak kabul edilebilir. Bu algıyı
değiştirmek için örnek, paylaşmaya ve
ruh sağlığının bir lüks değil, temel bir ih-
tiyacın olduğunu vurgulamaya devam
ederek, bu önyargılarla mücadele etmek
için ise eğitim, medya ve açık konuşma-
lar çok önemlidir. Geçmişten bu yana
yaşanan önyargı sıkıntılarının artık yavaş
yavaş azaldığını ve önümüzdeki yıllarda
tamamen biteceğini göreceksiniz ”şek-
linde konuştu.

tUğçE
MaRik 

HABER

KLiMANIN BiRÇOK RiSKi VAR!
Üsküdar Üniversitesi İş Sağlığı ve Güvenliği (İSG) Bölüm Başkan Yardımcısı Dr. Öğr. Üyesi Sertaç Temur, yaz
aylarının gelmesiyle artan klima kullanımına dikkat çekildiğini, klima bakımının sadece bir konfor meselesi
olmadığını, aynı zamanda ciddi sağlık riskleri ve yasal sorumluluklar içeren kritik bir konu olduğunu anlattı

YAZ aylarının gelmesiyle birlikte kapalı
alanlarda klima kullanımının arttığına
dikkat çeken Dr. Öğr. Sertaç Temur,

"Klima sisteminin bakım ve temizliği yal-
nızca cihazların verimli çalışması için

değil, aynı zamanda kapalı
alanda bulunan sağlığın ko-
runması için de kritik bir ih-
tiyaçtır. Özellikle
işyerlerinde kullanılan
klima tüketiminin sürekli
bakımı, 6331 sayılı İş Sağ-
lığı ve Güvenliği Kanunu

kapsamında çalışanların sorumlu-
lukları arasında yer almaktadır." dedi.

Periyodik bakım gerekiyor

İşyeri ortamında bulunan havalandırma
ve klima sıcaklığı kontrol kontrolü, İş Ekip-
manlarının kullanımında Sağlık ve Güvenlik
Şartları Yönetmeliği kapsamında düzenlendi-
ğini ifade eden Dr. Öğr. Üyesi Sertaç Temur,
"Filtre temizliği genellikle ayda bir, sistemin
genel bakımı ise yılda en az bir kez yapılabilir.
Ancak ortamın özelliklerine göre bu sürelerin
kısaltılması yapılabilir." ifadesinde bulundu.

Klima denetimi nasıl olmalı?

İş Sağlığı ve Güvenliği (İSG) mevzuatına göre
çalışanların, çalışanların güvenliğini sağlayabile-
cek tüm riskleri önleme zorunluluğu ve bu yete-
neği işyerlerinde kullanılan klima ve
havalandırma sisteminin düzenli kontrol ve ta-
mamlayıcı yasal bir sorumluluk olduğunu kay-
deden Dr. Öğr. Üyesi Sertaç Temur, şöyle
devam etti: "6331 sayılı Kanun ve İş Ekipman-
larının kullanımında Sağlık ve Güvenlik Koşul-
larının kullanımında Sağlık ve Güvenlik Şartları
Yönetmeliğin, bu sistemlerin yetkin kişilerince
düzenli olarak denetlenmesi, yapılan belgelene-
rek kayıt edilmesi gerekir. Ayrıca özellikle çalışan
yüksek sıcaklıkta kapalı olanların oranları, yıllık-
ların (PM), nem oranı ve sıcaklığı gibi hava ko-

şul-

la-
rının

düzenli olarak ayrılması, solunabilirlik rejiminin
sağlanması önemlidir. Alerjen riskler ise genel
risk değerlendirmesine entegre sistem; bakım
süreci, görevlilerin maruz kalabileceği tehlikelere
karşı alınacak önlemler ayrıntılı olarak tanım-
lanmalı.

Kirli filtreler etkili olabilir

Temizlenmemiş filtrelerin neden olduğu toz,
bakteri, mantar, virüs ve polen gibi zararlıların
biriktiğini ifade eden Dr. Öğr. Üyesi Sertaç
Temur, "Bu birikim, solunum yolu bozuklukla-
rını tetikleyebilir ve insanlarda baş ağrısı, halsiz-
lik, göz yanması gibi görünüre yol açabilir.
Özellikle Lejyonella bakterisi gibi patojenler,
uygun şekilde bakım yapılmayan klima sistem-
leri üzerinden bulaşabilir." dedi

Bakım sırasında güvenlik şart

Klima temizliği yapan kişilerin, temizlik sıra-

sında ortaya çıkabilecek biyolojik ve kimyasal
risklere karşı korunmasını de vurgulayan Dr.
Öğr. Üyesi Sertaç Temur, "Bu süreçte kişisel ko-

ruyucu donanımların kullanım zorunlu-
luğu.Klima bakımı sırasında çalışanların,

kimyasal maddeler ve havada tutulan
rahatsızlıklara karşı korunmaları için
FFP2 veya FFP3 düzeyinde solunum
maskesi, kimyasala dayanıklı nitril el-
diven, gözlük veya yüz siperliği ile
antistatik özellik tulum ya da tek iş
elbisesi kullanmaları gerekmektedir."
diye konuştu.

İyi havalandırma düzeni lazım

Temizlik içeriğinin içeriğinde yer alan
güçlü kimyasalların, cilt ve nefes yolu

üzerinden emilerek çalışanların korunma-
sını tehdit edebileceğini söyleyen Dr. Öğr.

Sertaç Temur, "Bu nedenle yalnızca uygun ko-
ruyucular değil, aynı zamanda iyi havalandırıl-
mış alanlarda çalışma düzeni.Bakım
yapılmamış klimalar, yaz aylarında ortam sıcak-
lığı yeterince düşürülemez.Bu durum çalışanla-
rın termal konforunu olumsuz etkiler, dikkat
dağınıklığına, performansa ve sıcak strese yol
açabilir. şeklinde konuştu.

Arabada klima tavsiyesi 

Klimanın düzenli bakımı ve kontrollerinin yal-
nızca cihaz sağlığı için değil, çalışanların çöz-
düğü havanın kalitesi ve genel iş sağlığı
açısından da sürekli olduğunu kaydeden Dr.
Öğr. Sertaç Üyesi Temur, "Sadece ofis, ev, işyer-
leri için değil, araçlarda kullanılan klimaların da
bakımları yapılması gerekmektedir. Sıcak hava-
larda arabaya bindikten sonra klimalar hemen
çalıştırılmamalıdır. Çünkü klimaların içerisinde
biriken kimyasallar sıcak havayla karşılaştığında
tutulan gaz yayma ihtimali yüksektir. Biraz
zaman geçtikten sonra önce küçük sonra biraz
daha artırarak klimalar çalıştırılmalı " şeklinde
tamamlandı.

MÜGE
CESUR
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TUVALET 
EĞiTİMi
sabır istiyor

Üsküdar Üniversitesi NPİSTANBUL Hastanesi
Uzman Klinik Psikolog İnci Nur Ülkü, tuvalet
eğitiminin doğru saati, yöntemleri ve ebeveyn
tutumlarının süresi etkisi hakkında bilgi verdi

ÇOCUK gelişiminin önemli adımlarından biri
olan tuvalet eğitiminin, hem çocuk hem de aile
için sabır, anlayışlar ve sevgi kapsamlı bir süreç ol-

duğunu dile getiren Uzman Klinik Psikolog İnci Nur Ülkü,
" Her gelişimsel ritmi farklıdır. Dedi. 18-36 ay arası dönem
tuvalet eğitimi için uygun olduğunu aktaran Ülkü, "Ancak
bu yaş aralığı kesin bir kural değil, bir genel rehberdir. Bazı
çocuklar 18 ayken hazır olabilirken, bazıları 3 sonra hazır-
dır. Önemli olan, eğlencenin fiziksel ve duygusal olarak bu
beceriye hazır olması." şeklinde konuştu.

Eğitim süreci sıkıntılı

Bir çocuk tuvaleti eğitiminin hazır olduğunu gösteren bazı
işaretler dikkat çekiyor Uzman Klinik Psikolog İnci Nur
Ülkü, " Bezi 2 uzun süre kuru kalabiliyorsa, tuvalet yapma-
dan önce yüzlerce değişim gösteriyorsa, davranış farklılık-
ları gibi sinyaller veriyorsa, tuvaletle ilgili uli anlayıp
kullanabiliyorsa, kendi basit ihtiyaçlarını ifade edebiliyorsa,
kaka veya çiş yapıldıktan sonra rahatsızlıklar hissediyorsa,
alt değiştirebiliyorsa, bu işaretler terapisi eğitime psikolojik
olarak da hazır olduğunu gösteriyor." dedi. Bu süreçteki
hataların sık yaptığı hatalara değinen Ülkü, "Çocuğun
hazır olduğu bir dönemde başlaması oldukça önemlidir.
Islatma durumunda azarlama, başkalarıyla karşılaştır-
mama yapılmamalı. Eğitim sürecinde kararsız davranmak,
birıp bir parlamayı başlatıp karıştırır." uyarısında bulundu. 

Anlayışlı ve sakin olun

Eğitime alınan birkaç gün önce bazı hazırlıklar yapılması
ile ilgili Uzman Klinik Psikolog İnci Nur Ülkü , "Lazımlık
ya da klozet adaptörü çocukla birlikte seçilebilir. Tuvalet ki-
tapları birlikte okunabilir. Kuklalarla, oyuncaklarla tuvalete
gitme oyunu oynanabilir. Tuvaletteyken birlikte banyoya gi-
derek, gerektiğinde oturmaya da yanında bulunulması kri-
tik." dedi. Bu hazırlıkların büyüme merakını artırarak
korkularını azaltacağını ve zihinsel olarak kendini bu sü-
rece devam etmesine yardımcı olmasına aktaran Ülkü,
"Tuvalet eğitimi her çocuk için aynı hızda ilerlemez. Bazı
çocuklar bu süreçte hayatta kalırken, bazı direnç gösterebi-
lir, korkabilir veya adım geri atabilir. Böyle zamanlarda
devam eden, anlayışlı ve kırılmalar kritik önemdedir” açık-
lamasını yaptı.

YAZ aylarında artan hava sıcak-
lıklarının mikroorganizmaların
gıdalarda hızla çoğalmasına
uygun bir ortam oluşturduğu,

bu durumun özellikle dış ortamda tüketi-
len ya da uygun koşullarda saklanmayan
yiyeceklerde gıda zehirlenmesi ve enfeksi-
yona yol açtığı bildirildi. Ankara Bilkent
Şehir Hastanesi Enfeksiyon Hastalıkları
ve Klinik Mikrobiyoloji Uzmanı Doç. Dr.
Fatma Eser, AA muhabirine, yaz döne-
minde artan bulantı, kusma ve ishal va-
kalarına karşı uyarılarda bulundu.
Gıdaların erken bozulmasında en büyük
etkenin soğuk zincirin bozulması oldu-
ğunu belirten Eser, hastaların genellikle
bulantı, kusma, ishal gibi mide bağırsak
şikayetleri ile hastaneye başvurduklarını
söyledi.

Açıkta satılan yiyeceklere dikkat 

Eser, açıkta satılan yiyecekler, seyahat ko-
şulları, piknik gibi dış ortamların gıdanın

bozulmasına zemin hazırladığını ifade
ederek, "Gıdanızın ve tükettiğiniz ürünle-
rin sağlıklı ve güvenli olduğundan emin
olmak gerekiyor. Bu da mümkünse
açıkta satılan yiyeceklerden kaçınmak,
kaynağına güvendiğimiz suyu tüketmek
ve koşullarından emin olmakla mümkün
olabiliyor." dedi. Enfeksiyonların önlen-
mesinde el hijyeninin önemine dikkati
çeken Doç. Dr. Eser, "Su ve sabunla elle-
rimizi sık sık yıkamamız oldukça önemli.
Soğuk zincir kurallarına uymaya daha
hassasiyetle dikkat edilmeli. Mümkünse,
açıkta satılan yiyeceklerden kaçınmak bu
dönemlerde biraz daha iyi olabilir." uyarı-
sında bulundu. Eser, sıcak havalarda bo-
zulma riski artan gıdaların mutlaka
buzdolabında saklanması gerektiğini
vurgulayarak, dış ortamda bekleyen piş-
memiş gıdaların bile mikroorganizma
üreterek Bir çok hastalığa yol açabilece-
ğini ifade etti. 
HABER MERKEZİ 

Doç. Dr. Fatma Eser, "Son iki haftadır hem poliklinik hem de acil
başvurularında bulantı, kusma, ishal vakalarında bir artış olduğunu gö-
zlemliyoruz. Genellikle, gıda zehirlenmesi olduğunu söyleyebiliriz” dedi

Sıcak hava zehirlemesin 

RUH SAGLIGINI
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Asfaltta yumurta pişirdiler
İstanbul’da hava sıcaklıklarının artmasının ardından bir esnaf, asfaltta sıcaklığı göster-
mek için yumurta kırdı. Kırılan yumurtanın dakikalar içerisinde piştiği görüldü

METEOROLOJİ Genel Müdürlüğü tara-
fından yapılan son uyarıların ardından
hava sıcaklığı hafta başından itibaren

hissedilebilir seviyede arttı. Büyükçekmece ilçe-
sinde termometrelere 39 dereceyi gösterirken, İb-
rahim Yılmaz isimli bir esnaf asfaltta yumurta
deneyi yaptı. Asfaltta kırılan yumurta dakikalar
içerisinde pişti. Yetkililer, sıcak havanın ilerleyen
günlerde de devam etmesini beklediklerini belirte-
rek, uyarılarda bulundu.Böyle sıcak görmemiştik-
Havanın yüksek sıcaklıkta olduğunu söyleyen
İbrahim Yılmaz, "Hava sıcaklığı gerçekten çok

yüksek biz bunu test etmek için asfalta yumurta
kırdık. Ciddi anlamda bunun piştiğini gördük
halen arkamızda pişmeye devam ediyor. Tavada
inandırıcı olmaz diye yapmadık. Asfaltta daha
inandırıcı olur. Tavada yapılınca sosyal medyada
görüyoruz yağ koyan var ısıtıp tekrar getiren pişi-
ren var. Biz o gerçekliği yansıtmak için asfaltın ne
kadar sıcak olduğunu ekrana yansıtmak için kır-
dık. Ciddi anlamda pişti. Pişeceğine bende inan-
mıyordum ama bildiğiniz pişti asfaltta. Son
yıllarda böyle sıcak görmemiştik" dedi.
DHA

ACILI ANNEYE 
SAYGISIZLIK!

Haziran 2024’te, Büyükçekmece’de denizde halıya sarılı cansız bedeni bulunan Sedef Güler cinayetinin 4. duruşması Bakırköy Adliyesi’nde
görüldü. Mahkeme öncesi konuşan anne Gülizar Sezer, kızının cansız bedeninin sarıldığı halıyı göstererek, “Bana çocuğumun cesedini
sardıkları halıyı özel eşyası diye gönderdiler. Öylesine hoyrat bir sistem ki. Sedef’e gelince herkes gözlerini kapatıyor” diyerek isyan etti

ADALET İSTİYORUM!
Mahkemede yaşananları da anlatan anne Sezer, “Katil,
mahkemede ‘Beni o torbacılarla karıştırmayın. Ben
Sırbistan’a tırla uyuşturucu gönderiyorum’ dedi. Açık açık
söyledi. Yıllardır cezaevine girip çıkmış, kondisyonlu bir
suçlu. Eğer daha önce biri dur deseydi, kızım bugün hayatta
olacaktı. Benim çocuğum bu çeteye kurban gitti. Herkesin
parmağı vardır bu cinayette. Çünkü o canavarın dışarıda
gezmesine müsaade ettiler. Artık tek bir talebim var. Adalet.
Ama onun tarif ettiği adalet, sıradan bir mahkeme kararı
değil. Göz göre göre gelen bir cinayetin ardından, bu ülkenin
başka Sedefleri kaybetmemesi için verilecek bir emsal karar
istiyorum. Bunların arkasını kollayan da, koruyan da suçlu.
Benim çocuğum geri gelmeyecek ama başkalarının evlatları
katledilmesin diye mücadele ediyorum. Adalet istiyorum.
Yardım edenler, gizleyenler, susturanlar da yargılansın. Kim-
senin canı bu kadar değersiz olmamalı. Geri gelmeyecek
belki ama onun canıyla temizlemeye çalıştığı bu kirli düzenin
yıkılması için herkes Sedef’in arkasında dursun” ifadelerini
kullandı. Duruşmayı takip eden CHP İl Kadın Kolları Başkanı
Hatice Selli Dursun da, Sedef Güler başta olmak üzere, tüm
kadın cinayetlerinin failleri bulunana ve gerekli cezayı alana
kadar, devamında da kadın cinayetleri son bulana kadar mü-
cadele edeceklerini vurguladı. 

B üyükçekmece'de denizde elleri ve
ayakları bağlanmış halde halıya sa-
rılı olarak cansız bedeni bulunan

Sedef Güler'in öldürülmesine ilişkin 3 sanı-
ğın yargılanmasına devam edildi. Bakırköy
4. Ağır Ceza Mahkemesi’nde görülen du-
ruşma öncesi konuşan Anne Gülizar Sezer,

“Çocuğunuzun özel eşyalarını
alın' diyerek gece saat 22.30’da ka-
rakoldan kızımı aradılar. Kızım da
koşarak gitti. Ama ona verdikleri
şey, çöp torbasının içine sıkıştırıl-
mış, kardeşinin cansız bedeninin
sarıldığı halıydı. Savcı bana kızı-

mın cesedinin sarıldığı halıyı ‘özel eşyası’
diye gönderdi. Üzerine perde parçası, ip
parçaları konulmuştu. Bunu özel eşyası
diye bana verdiler. Kızımın kıyafetleri hâlâ
adli tıpta. Hâlâ iade edilmedi. O halı ise ay-
larca elimde kaldı. Öylesine hoyrat bir sis-
tem ki. Sedef’e gelince herkes gözlerini
kapatıyor” diyerek isyan etti. 

Zorla alıkonuldu

İş görüşmesi için gittiği Yavuz Güngör’ün
kızı H.Y.G’nin evine çağrılmasıyla başla-
yan süreçte kızının önce darp edildiğini,
sonrasında Yavuz Güngör ve Fırat Baykara
isimli kişilerin kızını zorla Beylikdüzü’deki
bir eve götürdüğünü belirten anne Sezer,
zorla götürülmesine ilişkin de kayıtların ol-
duğunu belirtti.  7 Haziran’da kızının cese-

dinin
halıya
sarılmış,
ayağına ağırlık
bağlanmış şekilde denizde bu-
lunduğunu söyleyen Anne Sezer, Sedef’in
katili Yavuz Güngör için “Sabıkalı bir uyuş-
turucu baronu. Yıllarca cezaevine girip çık-
mış. Hakkında 8 yıl hapis cezası olmasına
rağmen firariydi. Elini kolunu sallayarak
geziyordu” dedi. 

Ayrıntıları anlattı

Anne Sezer, sanık Yavuz Güngör’le kızının
tanışma sürecini ayrıntılarıyla anlattı. Acılı
anne, “Üç ay önce, kızımın liseden arka-
daşı A.Ö. tarafından tanıştırılıyor. A. kızla-
rımla birlikte otururken bu katil arıyor.

‘Arkadaşlarımla oturuyo-
rum’ diyor. Katil, ‘Ya-

nına uğrayacağım’
diyor. Geliyor, beş da-
kika oturuyor, tanışı-
yorlar. İkinci kez 1 ay
sonra yine karşılaşı-
yorlar. Sedef iş aradı-
ğını söylüyor. Günlük
işlere gittiğinden, pal-

yaçoluk yaptığından
bahsediyor. Bu katil de

‘İş çevrem geniş, kızımla
beraber bir şeyler kuraca-

ğım. Parası da güzel, yanı-
mızda çalışabilirsin’ diyor”

ifadelerini kullandı. Kızının bu konuş-
mayı kendisiyle ve ablasıyla da paylaştığını
aktaran Sezer, “O gün gitmek gibi bir niyeti
yoktu. Köpeğini dışarı çıkarmaya hazırlanı-
yordu. Sonra bu adam ısrarla arayınca, ‘İş
güzelse kaçırmayayım, gidip görüşeyim’
dedi. ‘Anneciğim dikkat et, geç gelme’
dedim. ‘Tamam anne en geç saat 12 gibi
evde olurum’ dedi” açıklamasında bu-
lundu. 

Aradım ulaşamadım

O akşam saat 23.00 gibi yürüyüşe çıkan
anne Sezer, eve dönerken kızını aradığını
ancak ulaşamadığını söyledi. Anne Sezer,
kızı Sedef’e ulaşamayınca karakola gidip

yakın arkadaşlarıyla iletişime geçti. Se-
def’in iş görüşmesine gittiği kişinin, A. ara-
cılığıyla tanıştırıldığı Yavuz Güngör olduğu
ortaya çıktı. Sezer, sanık Yavuz Güngör’ü
aradıklarında, Sedef’in görüşmeye geldi-
ğini, kızıyla anlaşamadığını, tartıştıklarını
ve evden ayrıldığını söylediğini aktardı.
Ancak anne Sezer, polise ifade vereceğini
ve adının verileceğini öğrenince sanığın pa-
niklediğini, bu panikten kısa süre sonra da
kızının cesedinin halıya sarılıp denize atıl-
dığını ifade etti.

Yerimizde sayıyoruz

Yargılama süreci hakkında da konuşpan
anne Gülizar Sezer, “Üç duruşma görüldü.
Bu dördüncü duruşma. Daha henüz bir
arpa boyu yol katetmedik” dedi. Sezer, Se-
def’in katledilmesinde parmağı olanların
dışarıda olduğunu belirterek, “Kızımı darp
edenler dışarıda, ifade bile vermediler.
Savcı karşısına bile çıkartılmadı. Benim kı-
zımın tırnaklarında iki kişiye ait parmak izi
var. Biri kadın, biri erkek. İsimleri tespit
edildi ama hâlâ ulaşılamıyor” diye ko-
nuştu. Mahkemenin tüm taleplerini reddet-
tiğini söyleyen acılı anne, “Yardım edenleri
dinleyin dedik, ifadelerini alın dedik. Ama
taleplerin hepsi reddedildi. Olayla bağlan-
tılı birçok kişi tutuksuz, ifadeleri bile alın-
madı. Sadece Yavuz Güngör ve Fırat
Baykara tutuklu” dedi. 

selvi
sarıtaç

HABER

Cinayete kurban giden Sedef Güler’in cansız bedeninin sarıldığı
halıyı kızının özel eşyası diye anne Gülizar Sezer’e gönderdiler. 

Hac ve umre ibadetini 
yerine getirmek isteyen 
çok sayıda vatandaş, bir
tur şirketi tarafından
dolandırıldıkları iddiasıyla
şikayetçi oldu. Yaşadıklarını
anlatan Eflatun Başkurt,
“Bazı insanların Allah ko-
rkusu bile kalmamış ” dedi 

Allah korkuları bile kalmamış!
İDDİALARA göre, bir tur şirketinin
organizatörleri, "Diyanet onaylı
umre turu" vaadiyle vatandaşlar-

dan para topladı. Umreye gitme hayali kuran
onlarca kişi, gerekli evrakları teslim edip öde-
melerini yaptı. Ancak umreye gidiş için belir-
tilen tarihte uçak bileti ve organizasyon hazır
olmayınca, vatandaşlar polis karakoluna gi-
derek şikayetçi oldu. Şirket yetkililerinin, va-
tandaşlardan kişi başı en düşük bin 100
dolar, en yüksek 2 bin 325 dolar olmak üzere

para topladığı iddia edildi.

Bizi mağdur ettiler

Eflatun Başkurt isimli vatandaş, "84 kişi ile
mağduruz şu an karakolda ifade vermeye
geldik. Hacca gideceğiz dedim hacca götür-
mediler. Ondan sonra umre çevirdiler umre
bekledik. Bugün dediler ki saat gece 12’de
havaalanında uçak kalkacak. 12’de buluşaca-
ğız 3 buçukta uçak kalkacak. Hepimiz o he-
vesle hazırlandık. 84 kişiydik. 84 kişi ile

havalimanında gitmek için bekliyorduk, umre
iptal diye bize me                       saj attılar.
’Peki paramız nerde’ dedik. ’Evimiz var evi-
mizi satıp ödeyeceğiz’ dediler. Paramız ne-
reye gitti biz onu soruyoruz. Şu an karakola
tek tek çağrılıyoruz ifade veriyoruz. Adana ve
Batman’dan havalimanına inenler var. Bun-
ların hepsi mağdur. Dosyalarımızı ve dilekçe-
lerimizi yazdık. Avukatları geldi. Hakkımızı
arıyoruz bizi mağdur ettiler" dedi.
HABER MERKEZİ

Maltepe’de 6 yavru kedi öldürülmüş olarak
bulundu. Olayla ilgili 1 kişi gözaltına alındı

OLAY Maltepe Feyzullah Mahalle-
si’nde gerçekleşti. Alınan bilgiye göre,
mahallede bulunan 6 yavru kedi vah-

şice öldürüldü. İhbar üzerine olay yerine polis
ekipleri sevk edildi. Ekiplerin çalışmaları so-
nucu 1 kişi gözaltına alındı. Olayla ilgili konu-
şan Meryem Siner, "15 senedir burada düzen
olarak kedi besliyorum. Sabah akşam burayı
kontrol eden bir insanım. Polise bunlardan
şüpheleniyorum dedim. Polise bildirmem üze-
rine polisler bunu sorguya aldılar. Kendisi
zaten itiraf etti. Hayvan düşmanı olabilir, zaten
o buralarda dolaşırken hep bundan tedirgin
olurdum. Çok şükür yakalandı, inşallah ceza-
sını alsın." dedi. Sakine Akova ise, "Ayyaşlar
gece ve gündüz içki tüketiyorlar. Önlem almış
olsalardı bu durum olmazdı. Sadece içki içenler
değil, uyuşturucu kullananlar da burada. Bizim
şikayetimizden sonra şimdi burayı devriyeler
geziyor ama yeterli değil. Buraya bir kamera ta-
kılması lazım. Aydınlatmanın daha güçlü ol-
ması lazım" diye konuştu.

Olayın takipçisi olacağız

İstanbul Barosu avukatlarından Nalan Kahra-
man da, "6 tane yavru kedi vahşi bir şekilde kat-
ledildi. Orası kör bir nokta, kameraların
olmadığı bir nokta. Trafiğe kapalı bir alan ve
madde bağımlılarının gelip takıldığı bir ortam.
Kameralar olmadığı için de insanlar çok rahat
hareket edebiliyor. Fail zaten yakalanmış.
Oraya emniyetin takibinde olacak bir kamera
takılıp o bölgenin güven altına alınmasını sağ-
layacağız. Biz İstanbul Barosu Hayvan Hakları
Merkezi olarak da olayın takipçisi olacağız" ifa-
delerini kullandı. DHA

MAGANDAYA 
CEZA YAĞDI

İSTANBUL Bahçelievler’de motosik-
letle seyir halindeyken tek teker üs-
tünde giderek akrobatik hareketler

yapan ve trafiği tehlikeye atan sürücü kameraya
yakalandı. Görüntülerin sosyal medyada payla-
şılması üzerine İstanbul Emniyet Müdürlüğü
Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü çalışma
başlattı. Kimliği tespit edilen sürücü E.Z. yaka-
lanarak gözaltına alındı. Şahsa yetersiz sürücü
belgesi ile araç kullanmak, akrobatik hareket
yapmak, saygısızca araç kullanmak, kask kul-
lanmamak suçlarından toplam 13 bin 420 TL
para cezası kesilerek, sürücü belgesi iptal edildi.
Şahıs hakkında ayrıca adli işlem yapılarak, so-
ruşturma başlatıldı. DHA

TAZELEDİLER 

EVLAT 
ACISINI

SiZ DE HiÇ
ViCDAN YOK!



İ stanbul Büyükşehir Belediyesi
(İBB), Covid-19 nedeniyle bir yılı
aşkın bir süredir zor günler geçiren

kültür sanat sektörü için projeler geliş-
tirdi. Pandeminin başladığı Mart
2020’den aynı yılın sonuna kadar  kül-
tür-sanat sektörüne 12 milyon TL tuta-
rında destek sunuldu. İBB’nin sektör
emekçilerine sağladığı desteklerle, en-
düstrisi temsilcilerinin yaşadığı zorlukla-
rın giderilmesi ve İstanbulluların
kültür-sanattan uzak kalmaması amaç-
landı. İBB Kültür Daire Başkanlığı ve
KÜLTÜR AŞ eliyle gerçekleştiren des-
tekler,  binlerce sanatçıya ulaştı. Bu dö-
nemde; “Sokakta Sanat Var”,
“Sahnebüs”, “Sokak Sokak Masal” ve
“İstanbul’da Bir Sonbahar Kabaresi”
,“Yolculuk Arası Bi’ Caz Molası”,
“Sokak Müzisyenleri Kafede”, “Akade-
miden Sahneye”, “Klasik Sabahlar
Kahve Konserleri”, “Roman Havası”,
“İstanbul Sokak Festivali”, “Sound
Check Harbiye” ve Sahnede Bir Hayat”

gibi pek etkinlik gerçekleştirildi. Sanatçı-
lar pandemi koşullarında nefes alma im-
kanı bulurken, İstanbullular da
özledikleri kültür sanat programlarıyla
buluştu.

Seyircilerle buluşacaklar

İBB’nin müzisyenlerin yanında olmak
için hayata geçirdiği projelerden “İstan-
bul Bir Sahne”, pandemiden etkilenen
binlerce müzisyenin performanslarına 
ev sahipliği yapıyor. İstanbul’un dört bir
yanı zor günler yaşayan sanatçılar için
birer açık hava sahnesine dönüşüyor.
Bugüne kadar binin üzerinde müzisye-
nin yer aldığı proje, İstanbulluları özle-
dikleri kültür sanat etkinlikleriyle
buluştururken müzisyenlere de önemli
bir destek sağlanıyor. İBB iştiraki 
KÜLTÜR AŞ’nin gerçekleştirdiği
projeyle İstanbul’un parkları, durakları,
sokakları, otoparkları, günlük işe gidiş
geliş noktaları ve ikonik mekanları dev
bir açık hava sahnesine dönüştü. Kentin
39 ilçesini müzikle buluşturacak şekilde
planlanan etkinliklerde Adalar’dan 

Bağcılar’a, Çatalca’dan Sultanbeyli’ye
kadar 100 nokta belirlendi.

Dijital konserler de vardı

İBB, Nisan ayının pandemi koşulları ne-
deniyle müzisyenleri bekletmemek için,
Enver Ören Kültür Merkezi’nde özel bir
sahne oluşturarak konser kayıtlarını al-
maya başladı. Dijital Sahne olarak
devam eden projenin ikinci bölümü ise
bugünlerde İBB Cemal Reşit Rey Kon-
ser Salonu’nda devam ediyor. Kurulan
özel sahnelerde gösterilen performans-
lar, Kültür.İstanbul YouTube hesabın-
dan “Dijital Sahne Konserleri” adıyla
paylaşılıyor. İBB, Covid-19 vakalarının
düşmesi ve mesafeli bir şekilde açık ha-
vada etkinlik yapmaya elverişli koşulla-
rın oluşması nedeniyle etkinliklerini kent
genelinde yaydı. İlk et-
kinliklerini 5 Haziran
Cumartesi günü,  5
farklı noktada 21 konser
ile gerçekleştirdi. Kısıt-
lamanın olduğu Pazar
günleri dışında kalan

zamanlara konserler planladı. Farklı
tarzdan müzisyenler, uzun süredir uzak
kaldıkları seyircileriyle buluştu.

Müzisyenlerin yüzü güldü

İBB, her bir müzisyene 2 bin TL destek
sağladığı “İstanbul Bir Sahne” projesini
Mart 2021’de gerçekleştirdiği bir açık
çağrı ile başlattı.. Projeye 2 bin 289 baş-
vuru yapılırken, müzik topluluklarıyla
birlikte toplam sayı 6 bin 841 olarak ger-
çekleşti. Başvuru şartlarını sağlayan mü-
zisyen sayısı ise 5 bin 10 kişi oldu.
“İstanbul Bir Sahne”nin Dijital Sahne
çekimlerinde bin 60 müzisyen, perfor-
mans sergiledi. 5 Haziran’dan itibaren
açık havada gerçekleştirilmeye başlanan
etkinliklerde ise bugüne kadar 200’ün
üzerinde sanatçı ağırlandı.
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Bağcılar Belediyesi’nin 2023 hedeflerine
ulaşabilmesini sağlamak amacıyla;  “En-
tegre Yönetim Sisteminde Bağcılar Mo-

deli” kapsamında üst yöneticilerin katılımıyla “2021
yılı farkındalık artırma” oturumu gerçekleştirildi. Bağ-
cılar Belediyesi Başkan Yardımcısı ve Kalite Üst Yö-
netim Temsilcisi M. Akif Görentaş, EYS altında
yapılan çalışmaların kapsamı, gerekliliği, hedefleri ve
çalışmaların etkinliği hususunda yöneticilerin sergile-
yecekleri liderliğin, öncü belediye olma anlayışını
daha ileriye taşıma noktasında önemini ifade etti.
Bağcılar Belediyesi Strateji Geliştirme Müdürü Ser-
bay Öztürk ise yönetim sistemlerine ve modellerine
ilişkin küresel ve yerel farkındalık aktarımı ile başla-
dığı sunumda EYS (Entegre Yönetim Sistemi)  kap-
samında belediyede yapılan çalışmalar, mevcut
durum ve 2023 yılı hedeflerine değindi. Sunum so-
nunda katılımcıların görüşleri alınarak 2023 hedefle-
rine ulaşmak için yapılacak çalışmalar konusunda
fikir alışverişinde bulunuldu.

Kültür sanat sektörüyle dayanışmasını daha da
geliştirmeyi amaçlayan İBB; “İstanbul Bir Sahne” ve
“İstanbul’da Perdeler Kapanmasın” projeleriyle
sanatçılara önemli destekler sağlamaya devam ediyor

Bağcılar Belediyesi yöneticilerinin katılımıyla
EYS (Entegre Yönetim Sistemi) çalışmaları
kapsamında “2021 yılı farkındalık artırma” 
oturumu düzenlendi. Programda hem mevcut
durum değerlendirildi hem de geleceğe dönük
yapılacak çalışmalar tartışıldı

T ürkiye'nin gidişatı malum. “Suç örgütü
lideri” bir yanda, kelli felli bakanlar bir
yandan herkes hababam bir şeyler söy-

leyip, bir şeyler anlatıyor. Kimine “hak” veriyo-
ruz, kimini çok “yanlış” buluyoruz. Bitmek
bilmeyen bu politik hengameler ve çekişmeler
içinde ise bir de ekonomik “sıkıntılar” boy gös-
teriyor. Ay sonunu getirme telaşı, parasızlık,
uzun mühlettir kısa çalışma ödeneği ile geçin-
meye mahkum edilenler, işsizler, umutsuzlukar
o kadar çok ki... Say say bitiremeyiz. Hal böyle
olunca tüm bu “ham ervahlıktan” sıyrılıp biraz
gülümseye ihtiyaç duyuyor insan. Ama nasıl?
Gezin diyeceğim de o para ister. Ama okumak
desen bak o bedava. Hadi gelin bugünlerden
çok da başka günleri anlatmayan rahmetli Aziz
Nesin'in “Esneyen İnsanlar Ülkesi” isimli hika-
yesini okuyalım...

“Bir varmış, bir yokmuş, sana varsa bana
yokmuş, bana varsa ona yokmuş. Bir zamanlar
yeryüzünün bir yerinde bir ülke varmış. Bu ül-
kedeki kişiler mutluluk içinde yaşar dururlar-
ken, Tanrı vermesin, bir bilinmez salgın hastalık
onları kırıp geçirmeye başlamış. Öyle bir hasta-
lık ki, ülkedeki insanların birtakımı zayıfla-
maya, küçülmeye, birtakımları da
şişmanlamaya, irileşmeye başlamış. Zayıflayan-
ların boyları da günden güne ufalıyormuş. Ama
bu ufalma, küçülme, zayıflama o kadar yavaaaş
yavaş oluyormuş ki hiç kimse ne kendisinin, ne
de başkalarının küçüldüğünün farkına 
varmıyormuş.

Günde ancak beş on gram zayıflıyor, bir iki
milimetre küçülüyorlarmış. İnsanlar küçüle
ufala, zayıflaya sıskalaşa, bir zaman gelmiş,
baston kadar incelmiş, sacayağı kadar kısalmış-

lar. Günden güne daha da kısalıp ufalıyorlarmış.
Beri yandan birtakım insanlar da günden

güne şişmanlıyor, irileşiyorlarmış. Öbürlerinin
küçülmesi, ufalması gibi, bu irileşme, şişman-
lama da, günden güne bikaç milim, günde beş
on gram olduğundan, ne kendileri, ne de başka-
ları onların her gün biraz daha devleştiklerinin
farkına varmıyorlarmış. Boyları yangın kuleleri
kadar uzamış, gövdeleri vapurlar kadar irileş-
miş. Ama o ülkede büyüyenlerin sayısı, zayıfla-
yıp ufalanların sayısına denk değilmiş. İki yanın
sayısı birbirine eşit olmuyormuş. Beş on küçü-
lene, ufalana karşılık, ancak bir kişi kocaman-
laşırmış. Zayıfların çocukları. da zayıf, fındık
kadar küçük doğmaya başlamışlar. Buna karşı-
lık, irilerin çocukları da fil yavrusu kadar
büyük, kocaman doğuyorlarmış. Doğuştan
küçük olanlarla, doğuştan büyük olanlar, oldum
olasıya bu işin böyle gelip böyle gittiğini sanır-
lar, bunda hiçbir ayrılık, uygunsuzluk, olağanüs-
tülük görmezlermiş. Görmedikleri gibi,
küçülenler, kendilerinden daha küçüklerini
görüp, onlara bakarak, “Tanrım, buna da şü-
kürler olsun, küçüğün küçüğü var. Ben yine iyi-
yim!” diye avunurlarmış.

Günden güne irileşenler de, kendilerinden
daha irilerini gördükçe, “Tanrım, beni ondan
daha iri yap!” diye yakarırlarmış. Dileklerini,
yakarmalarını Tanrı da dinler, onları günden-
güne şişirir de şişirirmiş. Bir zaman gelmiş ki,
şişmanlayanlar, irileşenler, oturdukları evlere;
yattıkları yataklara, geçtikleri yollara sığmaz
olmuşlar. Her ne yapsalar, ayakları yorganların-
dan dışarı çıktığından, yorganlarını ayaklarına
göre uzatmaya, yolları gövdelerine göre aç-
maya, evlerini de boylarına göre büyütmeye
başlamışlar.

Bir zaman gelmiş, açtıkları yollardan da ge-
çemez, büyüttükleri evlere de giremez, uzattık-

ları yorganlarına da sığamaz ol-
muşlar. Yeniden, evlerini yollarını, yorganlarını
büyütmüşler. Alanlar küçük gelmiş, alanları aç-
mışlar. Yaşadıkları kent küçük gelmiş, kentten
dışarı kaçmışlar. Yayıldıkça yayılmışlar, taş-
tıkça taşmışlar.

Küçülenler de küçüldükçe küçülmüşler, ufal-
dıkça ufalmışlar, artık öyle olmuş ki, bir zaman
sonra kimisi ev diye karpuz kabuğuna, kimisi
ceviz, kimisi de fındık kabuğuna girer olmuş. İş
bu kadarla da kalmamış, bir zaman sonra kü-
çüle küçüle temelli kaybolmaya başlamışlar.
Gözle görülemez olmuşlar. Ancak mikroskopla
bakılınca görülebiliyorlarmış. Bütün bu olan bi-
tenleri, herkes olağan bişey sanır, hiçbiri yakın-
mada bulunmazmış.

Gel zaman, git zaman, irileşenlerin irileş-
mesi, şişmanlayanların şişmanlaması durmuş.
İş bununla da kalmamış. Onlar da küçülmeye,
ufalmaya başlamışlar. Gündengüne zayıflıyor-
larmış. Ne var ki, zayıflamaları, şişmanlama-
ları gibi yavaş yavaş değil, birdenbire
oluyormuş. Eskiden boylan günde bir iki milim
uzarken, şimdi günde bir iki karış birden kısalı-
yorlarmış. Eskiden günde bikaç gram şişman-
larken, şimdi günde beş on gram birden
zayıflıyorlarmış. Boyu beş metre, ağırlığı iki ton
olanlar gece yataklarına böyle yatıyor, sabah,
boyları iki metre, ağırlıkları iki yüz kilo olarak
uyanıyorlarmış. Büyük bir hızla erimeye başla-
mışlar. Bir zaman gelmiş, artık birbirlerini bile
tanımıyor, aynadaki hayallerinden korkuyorlar-

mış. Büyük bir korkuya düşmüşler. Bu büyük
korkuyla küçüle küçüle büsbütün yok olmak-
tansa, kendi canlarına kıyanlar bile olmuş.
Arka arkaya kendilerini öldürüyorlarmış. Ken-
tin her yanında ağlamalar, bağırtılar göklere
yükseliyormuş:

– Zayıflıyoruz!.. – Eriyoruz!… – Bitiyoru-
uuz!.. Ağlamak, sızlamak, bağırmak bir işe ya-
ramamış. “Büsbütün ortadan yok olup
gitmeden aklımızı başımıza devşirelim. Küçül-
memizi önleyici bir çıkar yol bulalım!” demiş-
ler. Artık şişmanlamaktan, büyümekten
geçmişler, oldukları gibi kalsalar, çoktan razı-
lar. Doktorlara başvurmuşlar. Doktorlar onlar-
dan beter. Herkes kendi başının derdine
düşmüş. Göz göre göre ufalıyor, eriyorlar. Bu
öyle amansız bir salgın hastalıkmış ki, ondan
ona geçiyormuş. Doktorlar, şişmanlık ilaçlan
vermişler, kemikleri besleyici iğneler yapmışlar.
“Bol bol yiyin!” demişler “Üzülmeyin, canınızı
sıkmayın!” demişler. Ama bütün bunların hiç-
biri yararlı olmazmış. O zaman o ülkede yaşa-
yanlar, düşünmüşler, taşınmışlar, “Başka bir
ülkeden, derdimize derman bulacak bir uzman
arayalım,” demişler. Dedikleri gibi de yapıp,
dünyanın en büyük şişmanlatma uzmanını kendi
ülkelerine çağırmışlar. Uzman gelmiş, küçülen-
lere, ufalanlara bakmış.

– Bu yeni bir hastalık değil, demiş. Dünyanın
başka yerlerinde de görülmüştür. Her ne kadar
salgın bir hastalıksa da önlenebilir. Aranızda bir
zaman yaşayacağım. Ben ne yaparsam, siz de
gözünüzü, kulağınızı açın, benim yaptığım gibi
yapın. Göreceksiniz ki, benim yaptıklarımı ya-
parsanız, hem zayıflamanız, küçülmeniz, hem
şişmanlamanız duracak… Nasılsanız öyle kala-
caksınız. Bunu söyledikten sonra uzman, onla-
rın gözleri önünde tartılmış, ölçülmüş. Ağırlığı
75 kilo, boyu da 1.79 gelmiş.

O ülkede yaşayanlar, neler yapacak diye uz-
mandan gözlerini ayırmamışlar. Hepsi göz
kulak kesilmiş. Hep ona bakıyorlarmış. Uzman
o ülkede kırk gün, kırk gece kalmış. Sonra
orada yaşayanları çevresine toplayıp,

– Bunca zaman aranızda yaşadım. Neler
yaptığımı gördünüz, siz de benim gibi yapar,
benim gibi yaşarsanız, bu dertten kurtulursu-
nuz!.. demiş. Demiş ama, o ülkede yaşayanlar,
uzmanın kendilerinden ayrı onların yaptıkların-
dan başka bişey yaptığını görmemişler. Görseler
de anlamamışlar. Uzman,

– İşte bakın, yine gözünüzün önünde tartılı-
yorum!… demiş. Tartılmış, ağırlığı 75 kilo; öl-
çülmüş, boyu 1.79… Nasıl geldiyse yine öyle.
Ne şişmanlamış, ne zayıflamış. O ülkede yaşa-
yanlar büsbütün şaşırmışlar. “Bu uzman bizden
ayrı, bizim yaptıklarımızdan başka ne yaptı da,
hiç zayıflamadı, kısalmadı?..” demişler.
Uzman, vapura binip, o ülkeden ayrılırken,

– Anladınız ya… demiş, ben ne yaptımsa siz
de öyle yapın!… Allasmarladık. Uzman bir
gece önceden uykusuz olduğu için, bu sözleri
söyledikten sonra küçük dili görünene kadar ağ-
zını açıp, bir de esnemiş.

O ülkede yaşayanlar bunu görünce, hep bir-
den sevinçle bağırmışlar: – Tamam… – Uzman
esnedi… – Uzman gerindi… – Şimdi anladık
neden zayıflamadığını… – Uzman ne yaptıysa,
biz de onu yapalım… O günden sonra, o ülkede
yaşayanlar, uzman esnedi, gerindi diye, onlar da
hiç durmadan esnemeye, gerinmeye başlamış-
lar. Gerçekten de zayıflamaları, küçülmeleri, kı-
salmaları durmuş. İriler iri, ufaklar ufak
kalmış. Hiçbir değişme olmamış. Çünkü, esne-
mekten, gerinmekten vakit bulup da yaşayamı-
yorlarmış ki küçülsünler, ufalsınlar, ya da
büyüyüp irileşsinler… Hep esniyor, hep gerini-
yorlarmış...”

Bir garip ülke...

T.C.
BAKIRKÖY

4. İCRA DAİRESİ
2020/8478 ESAS

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1391377)

TAŞINIRIN AÇIK ARTIRMA İLANI
Aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup:
Birinci artırmanın aşağıda belirtilen gün, saat ve yerde yapılacağı ve o gün kıymetlerinin %50'sine istekli bulun-
madığı taktirde, yine aşağıda belirtilen gün, saat ve aynı yerde 2. artırmanın yapılarak satılacağı; şu kadar ki, ar-
tırma bedelinin malın tahmin edilen değerinin %50'sini bulmasının ve satış isteyenin alacağına rüçhanı olan
alacakların toplamından fazla olmasının ve bundan başka paraya çevirme ve payların paylaştırma giderlerini
geçmesinin şart olduğu; birinci artırmadan on gün önce başlamak üzere artırma tarihinden önceki gün sonuna
kadar esatis.uyap.gov.tr adresinden elektronik ortamda teklif verilebileceği, birinci artırmada istekli bulunmadığı
takdirde elektronik ortamda birinci artırmadan  sonraki beşinci günden başlamak üzere ikinci artırma gününden
önceki gün sonuna kadar elektronik ortamda teklif verilebileceği, mahcuzun satış bedeli üzerinden aşağıda belir-
tilen oranda KDV.'nin alıcıya ait olacağı ve satış şartnamesinin icra dosyasından görülebileceği; gideri verildiği
takdirde şartnamenin bir örneğinin isteyene gönderilebileceği; fazla bilgi almak isteyenlerin yukarıda yazılı dosya
numarasıyla dairemize başvurmaları ilan olunur. 07/06/2021

1.İhale Tarihi : 06/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
2.İhale Tarihi : 26/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
İhale Yeri : MERKEZ EFENDİ MAHALLESİ, KALE İŞ 

MERKEZİ NO:275-295 ZEYTİNBURNU/İSTANBUL 
No    Takdir Edilen Değeri TL. Adedi KDV Cinsi (Mahiyeti ve Önemli Nitelikleri) 
1       1.000,00 1   %18 1 Adet KLAVYE iMAC BİLGİSAYAR VE APPLE KLAVYE

( iMAC G5 1.8 GHz, 17 İnch, Power PC G5 80 GB HD
2       8.500,00 1   %18 1 Adet YAZICI XEROX MARKA WC7525 

RENKLİ LAZER YAZICI
3    400,00 1   %18   1 Adet MİNİ BUZDOLABI REGAL MARKA ( BÜRO TİPİ)
4    4.500,00 1   %18 1 Adet RENKLİ YAZICI XEROX-PHASER 

6300 RENKLİ LAZER YAZICI
5     48.500,00 1   %18 1 Adet CNC ROUTER MAKİNASI 

POYSAN-B72120 MODEL TİPLİ MAKİNA, 
6     45.000,00 1   %18 1 Adet CNC MAKİNASI MARKASIZ 
7     2.600,00 1   %18 1 Adet KOMPRESÖR MAKİNASI PİSTONLU TİP, 
8     18.000,00 1   %18 1 Adet DERİ YAKMA(SICAK BASKI) MAKİNASI 

(İİK m.114/1, 114/3)
* : Bu örnek, bu Yönetmelikten önceki uygulamada kullanılan Örnek 63'e karşılık gelmektedir.

kUltUr sanata 
ıBB katkısı

Örnek No: 25*

Anıl BODUÇ

statİk fİkİr

anilboduc@gmail.com

TAYLAN DAŞDÖĞEN

Kadın emeği pazarının
yeni adresi belli oldu
Aile ekonomisine katkıda bulunmak isteyen yüzlerce kadın girişimci, İstanbul Gönüllüleri Kadın
Emeği Pazarı’nda ürünlerini halkla buluşturmaya devam ediyor. Kadın Emeği Pazarı, Sarıyer
Meydanı ve Üsküdar Marmaray çıkışında; 7-19 Haziran 2021 tarihleri arasında sokağa çıkma
kısıtlamasının olmadığı her gün, 10.00-19.00 saatleri arasında açık olacak

Kendi olanaklarıyla üretim
yapan ancak ürettikleri
ürünleri tüketiciyle buluş-

turma konusunda sıkıntı yaşayan ka-
dınlar için başlatılan Kadın Emeği
Pazarı, İstanbul’un çeşitli meydanla-
rında yeniden yerini aldı. Toplam
350’den fazla kadın üreticinin, Üskü-
dar pazarında yer alan 48 stantta ve
Sarıyer’de bulunan 24 stantta dönü-
şümlü olarak ürünlerini tüketici ile bu-
luşturması amaçlanıyor. Geçtiğimiz
Şubat ayında, Kadıköy İskele-
sinde kurulan pazar, yine 350 ka-
dının ürünlerine ev sahipliği
yapmıştı.  Konuyla ilgili açıkla-
malarda bulunan proje sorum-
lusu Derya Komut Aytekin,
“Tamamen İstanbul Büyükşehir

Belediyesi’nin (İBB) bize sağladığı
stantlarla, buradaki lojistik destekle-
riyle birlikte güzel bir birliktelik kurgu-
ladık. Bundan sonra da çeşitli ilçelerde
kadın emeği için pazarlarımızı kurgu-
lamaya devam ediyor olacağız” dedi.

Vatandaşlar mutlu oldu

Kadın Emeği Pazarı’nda tezgah açan
kadınlar, pandemi döneminde düşen
gelirlerine de destek olmuş oluyor. Gö-
rüşlerini dile getiren bir kadın girişimci,

“Çok teşekkür ediyorum Büyükşehir
Belediyesi’ne de ayrıca çünkü biz üc-
retsiz açtık. Böyle bir yere biz aylık 3
bin lira 4 bin lira kira veriyorduk” ifa-
desinde bulundu. Kadın girişimciler, el
emekleriyle ürettikleri; kolye, yastık,
bez bebek, tablo, örgü çanta gibi çeşitli
ürünlere kentlinin yoğun ilgi gösterdik-
lerini söyledi. İBB ve İstanbul Gönül-
lüleri’nin birlikte gerçekleştirdiği
“Kadın Emeği Projesi” ilk olarak Be-
şiktaş İskele Meydanı’nda hayat bul-

muştu. 14 Aralık-31 Aralık
tarihleri arasında Kadın Emeği
Pazarı’nda, 500 kadın girişimci
tarafından üretilen çeşitli ve ya-
ratıcı ürünler stantlarda satışa
sunulmuş, kentli yoğun ilgi gös-
termişti.  SAVAŞ ATAK
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COLORADO Eyalet Üniversitesi’nden
(CSU) araştırmacılar, fiziksel aktivitenin
beyindeki hücreleri birbirine bağlayan

beyaz cevherini yenileme yeteneği üzerinde olumlu
bir etkisi olup olmadığını görmek için 60 yaşın
üzerindeki insanları inceledi. Haftada en az üç kez
40 dakikalık yürüyüşlere çıkmanın beynin beyaz
maddesini yenilediğini ve bilişsel olarak kişiyi
güçlü tutmaya yardımcı olabileceğini buldular.
Araştırmanın sonuçları, yaşlı insanlara beyinlerini
sağlıklı ve aktif bir şekilde tutmanın basit bir yo-
lunu sunuyor.

Hafızada iyileşme gözlendi  

Beyaz madde, beynin ve omuriliğin kısımlarını
sinir liflerine bağlayan beynin en geniş ve en derin
kısmındaki doku. Sağlıklı bir beyaz cevher daha iyi
hafızaya, daha iyi problem çözmeye ve artan biliş-
sel yetenekleri de beraberinde getirir. NeuroImage
dergisinde yayınlanan araştırma için ekip, 247 katı-
lımcıyı gözlemledi. Katılımcıların her biri 60-80
yaşları arasında olan ve günlük yaşamlarında çok
az şiddetli fiziksel aktivite gerçekleştiren kişilerdi.
Araştırmacılar, katılımcıların sınırlı aktivitelerine
rağmen hala yeterli düzeyde bilişsel yeteneğe sahip
olduklarından emin olmak istediler ve ardından
onları üç farklı gruba ayırdılar. İlk grup, katılımcı-
ların düzenli olarak esnedikleri ve az fiziksel efor
gerektiren rutinler uyguladıkları bir programa tabi
tutuldu. İkinci grupta, haftada üç kez 40 dakikalık
yürüyüşe çıktılar. Son gruba ise haftada üç kez, fi-
ziksel ve zihinsel olarak en zorlayıcı görevlerden
biri olarak görülen dans egzersizleri verildi.

Beyaz cevheri küçülttü

Katılımcılara çalışmalar başladığından ve çalışma-
lardan altı ay sonra beyaz cevherlerinin sağlığının
ve işlevinin incelendiği beyin taramaları yapıldı.
Son iki grupta yer alanlar, programa altı ay katıl-
dıktan sonra daha sağlıklı beyin ve beden işlevleri
gösterdiler. fiziksel olarak daha zinde hale geldiler.
Ayrıca araştırmacılar, beyinlerinin MRI taramala-
rında beyaz cevherlerinin de yenilenmiş gibi görün-
düğünü buldular. Yürüme grubunun parçası
olanlar en iyi sonuçları gösterenler oldu ve hafıza
sınavlarında da en iyi performansı sergilediler. Ak-
tivitesi oldukça durgun olan ilk gruptaki kişilerde
ise beyaz cevherlerinin küçüldüğü görüldü ve bazı
bilişsel testlerde de daha kötü performans göster-
diler.

Gençlerde henüz denenmedi

Çalışmanın ortak yazarı ve CSU’da nörobilim ve
insani gelişme profesörü olan Dr Agnieszka
Burzynska, The New York Times’a beyaz madde
üzerine çok fazla araştırma yapılmadığını söyledi:
“Bazı bilim insanları, sadece birkaç yıl öncesine
kadar beynin yapısının yaşam boyunca değişebile-
ceğine bile inanmıyorlardı.” Araştırmacılar, bu ça-
lışmanın sonuçlarının genç insanlar için de geçerli
olup olmadığından emin değiller, ancak insanlara
sağlıklı kalmak için aktif bir yaşam tarzı yaşamala-
rını tavsiye ediyorlar. Burzynska, The Times’a ver-
diği demeçte; bulguların beynin beyaz maddesini
korumak için kalkmak ve hareket etmek için güçlü
bir neden verdiğini söylüyor.
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Yürümek hafızaya
çok iyi geliyor

Fazla şeker komaya sokuyor
Kurban Bayramı’nda çocukların aşırı et ve şeker tüketimine dikkat edilmesi gerektiğini belirten Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bölümünden Uzm. Dr.
Akif Çelik, ailelere uyarılarda bulundu. Çelik, “Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve kronik böbrek hastalığı, yüksek tansiyon gibi sağlık sorunları
olan çocuklarda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyunun azalmasına hatta komaya dahi neden olabilir” dedi
ÇAMLICA Medipol Üniversitesi Hasta-
nesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bö-
lümü’nden Uzm. Dr. Akif Çelik,
bayramlar gibi özel günlerde değişen
beslenme rutinine bağlı olarak birçok
sindirim probleminin yaşandığını belir-
terek “Bayramlar vasıtasıyla toplumda
birliktelik ruhu artar, milli bilinç oluşur
ve sosyal ilişkiler gelişir. Ama doğum
günleri, bayramlar gibi özel kutlamalar
ve etkinliklerde aşırı besin tüketimi, dü-
zensiz beslenme alışkanlıklarına ve sin-
dirim sorunlarına neden olabilir.
Bayramlarda ve özel etkinliklerde ço-
cukların beslenmesi, ailenin diğer birey-
lerinden farklı değildir. Sağlıklı
beslenme önerileri tüm aile için geçerli-
dir. Makro besin ögelerimiz yağ, kar-
bonhidrat (şeker) ve proteinlerden
oluşur. Vücudumuz ve metabolizma-
mız günlük dengeli oranda protein, yağ
ve karbonhidrata gereksinim duyar, bu
dengenin herhangi bir şekilde bozul-
ması sağlığımızı olumsuz etkiler. Gün-
lük alınan enerjinin yüzde 50-55’inin
karbonhidrattan, yüzde 10-15’inin pro-
teinden, yüzde 30-35’inin de yağlardan
gelmesi önerilir” diye konuştu. Aşırı
şeker tüketiminin ishale neden oldu-
ğuna da değinen Çelik, şöyle devam
etti: “Günlük harcadığımız enerjiden

daha fazla kaloriyi almak ve aşırı besin
tüketimi kısa dönemde kabızlık, kusma,
karın ağrısı, ishal gibi sindirim sorunla-
rına neden olur. Uzun vadede ise obe-
zite, kalp ve damar hastalıkları,
hipertansiyon gibi ciddi sağlık sorunla-
rına neden olabilir. Aşırı şeker tüketimi-
nin de ishal yaptığı bilinir. Özellikle
doğum günleri ve bayramlarda aşırı
şeker tüketiminden kaçınmak gerekir.
Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve

kronik böbrek hastalığı, yüksek tansi-
yon gibi sağlık sorunları olan çocuk-
larda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin
aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyu-
nun azalmasına hatta komaya dahi
neden olabilir. Yağlar en yavaş sindiri-
len makro besindir. Yağlı yiyecekler özel
günlerde genellikle keyifli bir kaçamak
olarak tüketilir. Aşırı yağ tüketimi kısa
dönemde şişkinlik, hazımsızlık, mide
krampları, ishallere neden olduğu gibi

uzun vadede ise kalp ve damar hasta-
lıklarına yol açabilir."

Protein kaçağına dikkat

Fazla protein alımının da zararlarına da
işaret eden Çelik, “Vücudumuzun yapı
taşı proteinlerden oluşur. Proteinler vü-
cudumuz için önemli bir makro besindir.
Özellikle kırmızı veya beyaz et, yumurta
ve tahıllar başlıca protein kaynaklarıdır.
Aşırı protein tüketiminin böbreklerimizin
çok daha fazla oranda süzme yapmasına
ve ardından da idrarda protein kaçağına
yol açtığı gösterildi. Protein ağırlıklı bes-
lenmenin protein yıkımının son ürünü
olan ürik asidin eklemlerde birikimi so-
nucu oluşan Gut hastalığına neden ol-
duğu da bilinir. Ayrıca çoğunlukla
bağırsaklarımızda yaşayan ve vücudu-
muz için sağlıklı olan mikroorganizmalar
vardır. Bu canlıların, sindirim sistemi ve
bağırsak sağlığı üzerine, bağışıklık siste-
minin güçlenmesine ve metabolizmamı-
zın düzenlenmesi gibi birçok faydalı
görevleri vardır. Bağırsak mikrobiyomu
olarak adlandırılan bu canlıların sayısı,
dengesiz ve tek makro besin ağırlıklı bes-
lenme gibi durumlarda hızla azalır ve za-
rarlı mikroorganizmaların sayısı artar.
Bu nedenle sağlığımız olumsuz yönde 
etkilenir” ifadelerini kullandı. 
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P rostat büyüdüğünde yaşanan

idrar şikayetlerinin hastanın gün-
lük yaşamını zorlaştırdığına dik-

kat çeken Hattat Klinik’ten
Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim
Hattat, “Hayat kalitesini düşürür. İdrar
şikayetleri sertleşme sorunu, erken bo-
şalma ve cinsellikte başarısızlık korkusu
yaratabilir. Yapılan incelemelerle prostat
büyümesinin ne boyutta olduğu, iyi
huylu mu yoksa kötü huylu mu olduğu
anlaşılabilir. İyi huylu prostat büyüme-
sinde tıkanıklığın derecesine göre ilaçlar
veya cerrahi işlemler gibi hastaya uygun
tedavi seçilebilir. Son yıllarda kullanılan
teknolojik tedaviler ve lazerler en az yan
etki ile prostat büyümesini başarıyla te-
davi eder” diye konuştu. Erkeklerin pro-
stat olma korkusu yaşadıklarını aktaran
Prof. Dr. Hattat, “Bir hastalık zanne-
dilse de prostat aslında erkeklerde bulu-
nan bir salgı bezi. Kestane
büyüklüğündeki bu bez mesanenin tam
altında yer alıyor ve idrar kanalını çevre-
liyor. Dolayısıyla prostat dokusunda bü-
yüme olduğunda idrar yolu şikayetleri
gelişiyor. İşte bu yakınmalar ve prostatın
iyi huylu büyümeleri halk arasında ‘pro-
stat olmak’ olarak biliniyor” dedi.

40'lı yaşlara dikkat 

Prostat büyümesinin her erkekte mey-

dana gelen doğal bir durum olduğu-
nun aktaran Prof. Dr. Hattat, “40’lı
yaşlardan itibaren erkek vücudunda
oluşan hormon değişimleri prostatı
büyütüyor. Yani gerçekten de her erkek
hayatının belli bir noktasında ‘prostat’
oluyor. Ancak bu büyüme erkeklerin
sadece üçte birinde tedavi gerektirecek
boyuta ulaşıyor. Ailesinde prostat bü-
yümesi olanlar bu hastalığa daha sık
yakalanıyor. 60 yaşındaki erkeklerin
yarısından fazlasında prostat büyü-
mesi bulunuyor. Prostat büyüdüğünde
ve idrar yolunu sıkıştırıp can sıkıcı
idrar şikayetlerine yol açtığında tedavi
de şart oluyor” diye konuştu.

İdrar sıkıntısı belirti

Prostatın iyi huylu büyümesinde belir-
tiler yavaş yavaş yıllar içinde arttığın-
dan birçok erkeğin ciddi tıkanıklıkları
olsa bile buna alışabildiğine dikkat
çeken Prof. Dr. Hattat, “Erkekler bu
belirtileri ‘normal’ kabul edebiliyor.
Yine de prostat büyümesinde sık id-
rara çıkmak, zor idrar yapmak, idrara
başlarken bir süre beklemek, idrarı
kesik kesik boşaltmak, tuvaletten çık-
tıktan çok kısa bir süre sonra tekrar
idrar hissi duymak ve mesanenin tam
boşalmadığını hissetmek en sık görü-
len yakınmalar arasında. Bunlara ani

idrar sıkışmalarını, idrar kaçırma ve
geceleri idrar hissiyle uyanmayı da ek-
leyebiliriz. İdrar sıkıntıları olan erkek-
lerin vakit kaybetmeden bir uzmana
danışması gerekiyor” ifadelerini kul-
landı.

Son teknolojik tedaviler 

Prostat büyümesi tedavisinde, büyü-
müş olan prostat dokusunu ortadan
kaldırıp idrar kanalındaki tıkanıklığının
giderildiğini belirten Prof. Dr. Hattat,
“Bu tıkanıklığın derecesi ise hangi te-
davinin seçileceği konusunda ana fak-
tör.  Günümüzde iyi huylu prostat
büyümesini çeşitli ilaç tedavileri, cer-
rahi işlemler veya ısı terapileri ile gide-
rebiliyoruz.  Hafif tıkanıklarda ilaçlar
etkili olabilirken, daha ileri durum-
larda cerrahilere yönelebiliyoruz. Son
yıllarda geliştirilen lazer tedavileri ise
en son teknolojik çözümleri sunuyor.
Örneğin çok yüksek enerji kullanılarak
prostatı buharlaştıran lazerlerde, has-
talar işlemden birkaç saat sonra evle-
rine gidebiliyor ve günlük yaşamlarına
birkaç gün içinde başlayabiliyor.
Sonda ihtiyacı en aza indiriliyor, kan
sulandırıcı kullanan hastalarda ilacın
kesilmesi gerekmiyor. En güzeli de
idrar sıkıntıları 24 saat içinde büyük
ölçüde rahatlıyor” dedi.

Prostat bezinin idrar fonksiyonla-
rının yanında cinsel yaşamı da
olumsuz etkilediğinin altını çizen
Prof. Dr. Halim Hattat, “İyi huylu
prostat büyümesinde yaşanan
idrar şikayetleri cinsellikte korku
yaratabiliyor. İdrar sorunu yaşa-
yan erkek, bunun beraberlik esna-
sında olmasından çekinerek
cinsellikten soğuyabiliyor. Cinsel
isteksizlik ve başarısızlık korkusu
başlayabiliyor. Tüm bunlar sert-
leşme problemine yol açabiliyor.
Yine uzun vadede erken boşalma
da görülebiliyor. Bu nedenle özel-
likle 40 yaş üzerinde yaşanan cin-
sel fonksiyon sorunlarında prostatı
kontrol etmek gerekiyor. Prostat
büyümesinde uygulanan tedavi-
lerde de mesaneye geri boşalma,
meni hacminde azalma, isteksizlik,
sertleşme problemi gibi yan etkileri
daha az olanları seçmek cinsel ha-
yatı koruyor” diye konuştu.

SERTLEŞME
PROBLEMİ 

Dönemsel olarak ürolojik muayene ve PSA kontrolleri yaptırmak prostat büyümesini erken
dönemde teşhis şansı tanıyor. Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim Hattat, “40’lı yaşlardan
itibaren erkek vücudunda oluşan hormon değişimleri prostatı büyütüyor” dedi ve özellikle
ailesinde prostat hastalığı olanların kontrollerini aksatmaması gerektiğini söyledi. 

60-80 yaş aralığındaki 247
katılımcıyı gözlemleyen yeni
bir çalışma, yürüme gibi fizik-
sel aktivitelere katılmanın,
beyni olumlu bir şekilde
etkileyebileceğini buldu.
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Küçükçekmece Belediyesi, ilçede yaşayan kadınlara özel “Boğaz Turu” düzenliyor. Ay 
sonuna kadar sürecek olan turlarda kadınlar, İstanbul Boğazı’nın eşsiz manzarasının 
tadını çıkarırken, müzikler eşliğinde gün boyu eğlenerek keyifli zaman geçiriyor

İ stanbul Büyükşehir Belediyesi
(İBB), Covid-19 nedeniyle bir yılı
aşkın bir süredir zor günler geçiren

kültür sanat sektörü için projeler geliş-
tirdi. Pandeminin başladığı Mart
2020’den aynı yılın sonuna kadar  kül-
tür-sanat sektörüne 12 milyon TL tuta-
rında destek sunuldu. İBB’nin sektör
emekçilerine sağladığı desteklerle, en-
düstrisi temsilcilerinin yaşadığı zorlukla-
rın giderilmesi ve İstanbulluların
kültür-sanattan uzak kalmaması amaç-
landı. İBB Kültür Daire Başkanlığı ve
KÜLTÜR AŞ eliyle gerçekleştiren des-
tekler,  binlerce sanatçıya ulaştı. Bu dö-
nemde; “Sokakta Sanat Var”,
“Sahnebüs”, “Sokak Sokak Masal” ve
“İstanbul’da Bir Sonbahar Kabaresi”
,“Yolculuk Arası Bi’ Caz Molası”,
“Sokak Müzisyenleri Kafede”, “Akade-
miden Sahneye”, “Klasik Sabahlar
Kahve Konserleri”, “Roman Havası”,
“İstanbul Sokak Festivali”, “Sound
Check Harbiye” ve Sahnede Bir Hayat”

gibi pek etkinlik gerçekleştirildi. Sanatçı-
lar pandemi koşullarında nefes alma im-
kanı bulurken, İstanbullular da
özledikleri kültür sanat programlarıyla
buluştu.

Seyircilerle buluşacaklar

İBB’nin müzisyenlerin yanında olmak
için hayata geçirdiği projelerden “İstan-
bul Bir Sahne”, pandemiden etkilenen
binlerce müzisyenin performanslarına 
ev sahipliği yapıyor. İstanbul’un dört bir
yanı zor günler yaşayan sanatçılar için
birer açık hava sahnesine dönüşüyor.
Bugüne kadar binin üzerinde müzisye-
nin yer aldığı proje, İstanbulluları özle-
dikleri kültür sanat etkinlikleriyle
buluştururken müzisyenlere de önemli
bir destek sağlanıyor. İBB iştiraki 
KÜLTÜR AŞ’nin gerçekleştirdiği
projeyle İstanbul’un parkları, durakları,
sokakları, otoparkları, günlük işe gidiş
geliş noktaları ve ikonik mekanları dev
bir açık hava sahnesine dönüştü. Kentin
39 ilçesini müzikle buluşturacak şekilde
planlanan etkinliklerde Adalar’dan 

Bağcılar’a, Çatalca’dan Sultanbeyli’ye
kadar 100 nokta belirlendi.

Dijital konserler de vardı

İBB, Nisan ayının pandemi koşulları ne-
deniyle müzisyenleri bekletmemek için,
Enver Ören Kültür Merkezi’nde özel bir
sahne oluşturarak konser kayıtlarını al-
maya başladı. Dijital Sahne olarak
devam eden projenin ikinci bölümü ise
bugünlerde İBB Cemal Reşit Rey Kon-
ser Salonu’nda devam ediyor. Kurulan
özel sahnelerde gösterilen performans-
lar, Kültür.İstanbul YouTube hesabın-
dan “Dijital Sahne Konserleri” adıyla
paylaşılıyor. İBB, Covid-19 vakalarının
düşmesi ve mesafeli bir şekilde açık ha-
vada etkinlik yapmaya elverişli koşulla-
rın oluşması nedeniyle etkinliklerini kent
genelinde yaydı. İlk et-
kinliklerini 5 Haziran
Cumartesi günü,  5
farklı noktada 21 konser
ile gerçekleştirdi. Kısıt-
lamanın olduğu Pazar
günleri dışında kalan

zamanlara konserler planladı. Farklı
tarzdan müzisyenler, uzun süredir uzak
kaldıkları seyircileriyle buluştu.

Müzisyenlerin yüzü güldü

İBB, her bir müzisyene 2 bin TL destek
sağladığı “İstanbul Bir Sahne” projesini
Mart 2021’de gerçekleştirdiği bir açık
çağrı ile başlattı.. Projeye 2 bin 289 baş-
vuru yapılırken, müzik topluluklarıyla
birlikte toplam sayı 6 bin 841 olarak ger-
çekleşti. Başvuru şartlarını sağlayan mü-
zisyen sayısı ise 5 bin 10 kişi oldu.
“İstanbul Bir Sahne”nin Dijital Sahne
çekimlerinde bin 60 müzisyen, perfor-
mans sergiledi. 5 Haziran’dan itibaren
açık havada gerçekleştirilmeye başlanan
etkinliklerde ise bugüne kadar 200’ün
üzerinde sanatçı ağırlandı.
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Bağcılar Belediyesi’nin 2023 hedeflerine
ulaşabilmesini sağlamak amacıyla;  “En-
tegre Yönetim Sisteminde Bağcılar Mo-

deli” kapsamında üst yöneticilerin katılımıyla “2021
yılı farkındalık artırma” oturumu gerçekleştirildi. Bağ-
cılar Belediyesi Başkan Yardımcısı ve Kalite Üst Yö-
netim Temsilcisi M. Akif Görentaş, EYS altında
yapılan çalışmaların kapsamı, gerekliliği, hedefleri ve
çalışmaların etkinliği hususunda yöneticilerin sergile-
yecekleri liderliğin, öncü belediye olma anlayışını
daha ileriye taşıma noktasında önemini ifade etti.
Bağcılar Belediyesi Strateji Geliştirme Müdürü Ser-
bay Öztürk ise yönetim sistemlerine ve modellerine
ilişkin küresel ve yerel farkındalık aktarımı ile başla-
dığı sunumda EYS (Entegre Yönetim Sistemi)  kap-
samında belediyede yapılan çalışmalar, mevcut
durum ve 2023 yılı hedeflerine değindi. Sunum so-
nunda katılımcıların görüşleri alınarak 2023 hedefle-
rine ulaşmak için yapılacak çalışmalar konusunda
fikir alışverişinde bulunuldu.

Kültür sanat sektörüyle dayanışmasını daha da
geliştirmeyi amaçlayan İBB; “İstanbul Bir Sahne” ve
“İstanbul’da Perdeler Kapanmasın” projeleriyle
sanatçılara önemli destekler sağlamaya devam ediyor

Bağcılar Belediyesi yöneticilerinin katılımıyla
EYS (Entegre Yönetim Sistemi) çalışmaları
kapsamında “2021 yılı farkındalık artırma” 
oturumu düzenlendi. Programda hem mevcut
durum değerlendirildi hem de geleceğe dönük
yapılacak çalışmalar tartışıldı

T ürkiye'nin gidişatı malum. “Suç örgütü
lideri” bir yanda, kelli felli bakanlar bir
yandan herkes hababam bir şeyler söy-

leyip, bir şeyler anlatıyor. Kimine “hak” veriyo-
ruz, kimini çok “yanlış” buluyoruz. Bitmek
bilmeyen bu politik hengameler ve çekişmeler
içinde ise bir de ekonomik “sıkıntılar” boy gös-
teriyor. Ay sonunu getirme telaşı, parasızlık,
uzun mühlettir kısa çalışma ödeneği ile geçin-
meye mahkum edilenler, işsizler, umutsuzlukar
o kadar çok ki... Say say bitiremeyiz. Hal böyle
olunca tüm bu “ham ervahlıktan” sıyrılıp biraz
gülümseye ihtiyaç duyuyor insan. Ama nasıl?
Gezin diyeceğim de o para ister. Ama okumak
desen bak o bedava. Hadi gelin bugünlerden
çok da başka günleri anlatmayan rahmetli Aziz
Nesin'in “Esneyen İnsanlar Ülkesi” isimli hika-
yesini okuyalım...

“Bir varmış, bir yokmuş, sana varsa bana
yokmuş, bana varsa ona yokmuş. Bir zamanlar
yeryüzünün bir yerinde bir ülke varmış. Bu ül-
kedeki kişiler mutluluk içinde yaşar dururlar-
ken, Tanrı vermesin, bir bilinmez salgın hastalık
onları kırıp geçirmeye başlamış. Öyle bir hasta-
lık ki, ülkedeki insanların birtakımı zayıfla-
maya, küçülmeye, birtakımları da
şişmanlamaya, irileşmeye başlamış. Zayıflayan-
ların boyları da günden güne ufalıyormuş. Ama
bu ufalma, küçülme, zayıflama o kadar yavaaaş
yavaş oluyormuş ki hiç kimse ne kendisinin, ne
de başkalarının küçüldüğünün farkına 
varmıyormuş.

Günde ancak beş on gram zayıflıyor, bir iki
milimetre küçülüyorlarmış. İnsanlar küçüle
ufala, zayıflaya sıskalaşa, bir zaman gelmiş,
baston kadar incelmiş, sacayağı kadar kısalmış-

lar. Günden güne daha da kısalıp ufalıyorlarmış.
Beri yandan birtakım insanlar da günden

güne şişmanlıyor, irileşiyorlarmış. Öbürlerinin
küçülmesi, ufalması gibi, bu irileşme, şişman-
lama da, günden güne bikaç milim, günde beş
on gram olduğundan, ne kendileri, ne de başka-
ları onların her gün biraz daha devleştiklerinin
farkına varmıyorlarmış. Boyları yangın kuleleri
kadar uzamış, gövdeleri vapurlar kadar irileş-
miş. Ama o ülkede büyüyenlerin sayısı, zayıfla-
yıp ufalanların sayısına denk değilmiş. İki yanın
sayısı birbirine eşit olmuyormuş. Beş on küçü-
lene, ufalana karşılık, ancak bir kişi kocaman-
laşırmış. Zayıfların çocukları. da zayıf, fındık
kadar küçük doğmaya başlamışlar. Buna karşı-
lık, irilerin çocukları da fil yavrusu kadar
büyük, kocaman doğuyorlarmış. Doğuştan
küçük olanlarla, doğuştan büyük olanlar, oldum
olasıya bu işin böyle gelip böyle gittiğini sanır-
lar, bunda hiçbir ayrılık, uygunsuzluk, olağanüs-
tülük görmezlermiş. Görmedikleri gibi,
küçülenler, kendilerinden daha küçüklerini
görüp, onlara bakarak, “Tanrım, buna da şü-
kürler olsun, küçüğün küçüğü var. Ben yine iyi-
yim!” diye avunurlarmış.

Günden güne irileşenler de, kendilerinden
daha irilerini gördükçe, “Tanrım, beni ondan
daha iri yap!” diye yakarırlarmış. Dileklerini,
yakarmalarını Tanrı da dinler, onları günden-
güne şişirir de şişirirmiş. Bir zaman gelmiş ki,
şişmanlayanlar, irileşenler, oturdukları evlere;
yattıkları yataklara, geçtikleri yollara sığmaz
olmuşlar. Her ne yapsalar, ayakları yorganların-
dan dışarı çıktığından, yorganlarını ayaklarına
göre uzatmaya, yolları gövdelerine göre aç-
maya, evlerini de boylarına göre büyütmeye
başlamışlar.

Bir zaman gelmiş, açtıkları yollardan da ge-
çemez, büyüttükleri evlere de giremez, uzattık-

ları yorganlarına da sığamaz ol-
muşlar. Yeniden, evlerini yollarını, yorganlarını
büyütmüşler. Alanlar küçük gelmiş, alanları aç-
mışlar. Yaşadıkları kent küçük gelmiş, kentten
dışarı kaçmışlar. Yayıldıkça yayılmışlar, taş-
tıkça taşmışlar.

Küçülenler de küçüldükçe küçülmüşler, ufal-
dıkça ufalmışlar, artık öyle olmuş ki, bir zaman
sonra kimisi ev diye karpuz kabuğuna, kimisi
ceviz, kimisi de fındık kabuğuna girer olmuş. İş
bu kadarla da kalmamış, bir zaman sonra kü-
çüle küçüle temelli kaybolmaya başlamışlar.
Gözle görülemez olmuşlar. Ancak mikroskopla
bakılınca görülebiliyorlarmış. Bütün bu olan bi-
tenleri, herkes olağan bişey sanır, hiçbiri yakın-
mada bulunmazmış.

Gel zaman, git zaman, irileşenlerin irileş-
mesi, şişmanlayanların şişmanlaması durmuş.
İş bununla da kalmamış. Onlar da küçülmeye,
ufalmaya başlamışlar. Gündengüne zayıflıyor-
larmış. Ne var ki, zayıflamaları, şişmanlama-
ları gibi yavaş yavaş değil, birdenbire
oluyormuş. Eskiden boylan günde bir iki milim
uzarken, şimdi günde bir iki karış birden kısalı-
yorlarmış. Eskiden günde bikaç gram şişman-
larken, şimdi günde beş on gram birden
zayıflıyorlarmış. Boyu beş metre, ağırlığı iki ton
olanlar gece yataklarına böyle yatıyor, sabah,
boyları iki metre, ağırlıkları iki yüz kilo olarak
uyanıyorlarmış. Büyük bir hızla erimeye başla-
mışlar. Bir zaman gelmiş, artık birbirlerini bile
tanımıyor, aynadaki hayallerinden korkuyorlar-

mış. Büyük bir korkuya düşmüşler. Bu büyük
korkuyla küçüle küçüle büsbütün yok olmak-
tansa, kendi canlarına kıyanlar bile olmuş.
Arka arkaya kendilerini öldürüyorlarmış. Ken-
tin her yanında ağlamalar, bağırtılar göklere
yükseliyormuş:

– Zayıflıyoruz!.. – Eriyoruz!… – Bitiyoru-
uuz!.. Ağlamak, sızlamak, bağırmak bir işe ya-
ramamış. “Büsbütün ortadan yok olup
gitmeden aklımızı başımıza devşirelim. Küçül-
memizi önleyici bir çıkar yol bulalım!” demiş-
ler. Artık şişmanlamaktan, büyümekten
geçmişler, oldukları gibi kalsalar, çoktan razı-
lar. Doktorlara başvurmuşlar. Doktorlar onlar-
dan beter. Herkes kendi başının derdine
düşmüş. Göz göre göre ufalıyor, eriyorlar. Bu
öyle amansız bir salgın hastalıkmış ki, ondan
ona geçiyormuş. Doktorlar, şişmanlık ilaçlan
vermişler, kemikleri besleyici iğneler yapmışlar.
“Bol bol yiyin!” demişler “Üzülmeyin, canınızı
sıkmayın!” demişler. Ama bütün bunların hiç-
biri yararlı olmazmış. O zaman o ülkede yaşa-
yanlar, düşünmüşler, taşınmışlar, “Başka bir
ülkeden, derdimize derman bulacak bir uzman
arayalım,” demişler. Dedikleri gibi de yapıp,
dünyanın en büyük şişmanlatma uzmanını kendi
ülkelerine çağırmışlar. Uzman gelmiş, küçülen-
lere, ufalanlara bakmış.

– Bu yeni bir hastalık değil, demiş. Dünyanın
başka yerlerinde de görülmüştür. Her ne kadar
salgın bir hastalıksa da önlenebilir. Aranızda bir
zaman yaşayacağım. Ben ne yaparsam, siz de
gözünüzü, kulağınızı açın, benim yaptığım gibi
yapın. Göreceksiniz ki, benim yaptıklarımı ya-
parsanız, hem zayıflamanız, küçülmeniz, hem
şişmanlamanız duracak… Nasılsanız öyle kala-
caksınız. Bunu söyledikten sonra uzman, onla-
rın gözleri önünde tartılmış, ölçülmüş. Ağırlığı
75 kilo, boyu da 1.79 gelmiş.

O ülkede yaşayanlar, neler yapacak diye uz-
mandan gözlerini ayırmamışlar. Hepsi göz
kulak kesilmiş. Hep ona bakıyorlarmış. Uzman
o ülkede kırk gün, kırk gece kalmış. Sonra
orada yaşayanları çevresine toplayıp,

– Bunca zaman aranızda yaşadım. Neler
yaptığımı gördünüz, siz de benim gibi yapar,
benim gibi yaşarsanız, bu dertten kurtulursu-
nuz!.. demiş. Demiş ama, o ülkede yaşayanlar,
uzmanın kendilerinden ayrı onların yaptıkların-
dan başka bişey yaptığını görmemişler. Görseler
de anlamamışlar. Uzman,

– İşte bakın, yine gözünüzün önünde tartılı-
yorum!… demiş. Tartılmış, ağırlığı 75 kilo; öl-
çülmüş, boyu 1.79… Nasıl geldiyse yine öyle.
Ne şişmanlamış, ne zayıflamış. O ülkede yaşa-
yanlar büsbütün şaşırmışlar. “Bu uzman bizden
ayrı, bizim yaptıklarımızdan başka ne yaptı da,
hiç zayıflamadı, kısalmadı?..” demişler.
Uzman, vapura binip, o ülkeden ayrılırken,

– Anladınız ya… demiş, ben ne yaptımsa siz
de öyle yapın!… Allasmarladık. Uzman bir
gece önceden uykusuz olduğu için, bu sözleri
söyledikten sonra küçük dili görünene kadar ağ-
zını açıp, bir de esnemiş.

O ülkede yaşayanlar bunu görünce, hep bir-
den sevinçle bağırmışlar: – Tamam… – Uzman
esnedi… – Uzman gerindi… – Şimdi anladık
neden zayıflamadığını… – Uzman ne yaptıysa,
biz de onu yapalım… O günden sonra, o ülkede
yaşayanlar, uzman esnedi, gerindi diye, onlar da
hiç durmadan esnemeye, gerinmeye başlamış-
lar. Gerçekten de zayıflamaları, küçülmeleri, kı-
salmaları durmuş. İriler iri, ufaklar ufak
kalmış. Hiçbir değişme olmamış. Çünkü, esne-
mekten, gerinmekten vakit bulup da yaşayamı-
yorlarmış ki küçülsünler, ufalsınlar, ya da
büyüyüp irileşsinler… Hep esniyor, hep gerini-
yorlarmış...”

Bir garip ülke...

T.C.
BAKIRKÖY

4. İCRA DAİRESİ
2020/8478 ESAS

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1391377)

TAŞINIRIN AÇIK ARTIRMA İLANI
Aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup:
Birinci artırmanın aşağıda belirtilen gün, saat ve yerde yapılacağı ve o gün kıymetlerinin %50'sine istekli bulun-
madığı taktirde, yine aşağıda belirtilen gün, saat ve aynı yerde 2. artırmanın yapılarak satılacağı; şu kadar ki, ar-
tırma bedelinin malın tahmin edilen değerinin %50'sini bulmasının ve satış isteyenin alacağına rüçhanı olan
alacakların toplamından fazla olmasının ve bundan başka paraya çevirme ve payların paylaştırma giderlerini
geçmesinin şart olduğu; birinci artırmadan on gün önce başlamak üzere artırma tarihinden önceki gün sonuna
kadar esatis.uyap.gov.tr adresinden elektronik ortamda teklif verilebileceği, birinci artırmada istekli bulunmadığı
takdirde elektronik ortamda birinci artırmadan  sonraki beşinci günden başlamak üzere ikinci artırma gününden
önceki gün sonuna kadar elektronik ortamda teklif verilebileceği, mahcuzun satış bedeli üzerinden aşağıda belir-
tilen oranda KDV.'nin alıcıya ait olacağı ve satış şartnamesinin icra dosyasından görülebileceği; gideri verildiği
takdirde şartnamenin bir örneğinin isteyene gönderilebileceği; fazla bilgi almak isteyenlerin yukarıda yazılı dosya
numarasıyla dairemize başvurmaları ilan olunur. 07/06/2021

1.İhale Tarihi : 06/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
2.İhale Tarihi : 26/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
İhale Yeri : MERKEZ EFENDİ MAHALLESİ, KALE İŞ 

MERKEZİ NO:275-295 ZEYTİNBURNU/İSTANBUL 
No    Takdir Edilen Değeri TL. Adedi KDV Cinsi (Mahiyeti ve Önemli Nitelikleri) 
1       1.000,00 1   %18 1 Adet KLAVYE iMAC BİLGİSAYAR VE APPLE KLAVYE

( iMAC G5 1.8 GHz, 17 İnch, Power PC G5 80 GB HD
2       8.500,00 1   %18 1 Adet YAZICI XEROX MARKA WC7525 

RENKLİ LAZER YAZICI
3    400,00 1   %18   1 Adet MİNİ BUZDOLABI REGAL MARKA ( BÜRO TİPİ)
4    4.500,00 1   %18 1 Adet RENKLİ YAZICI XEROX-PHASER 

6300 RENKLİ LAZER YAZICI
5     48.500,00 1   %18 1 Adet CNC ROUTER MAKİNASI 

POYSAN-B72120 MODEL TİPLİ MAKİNA, 
6     45.000,00 1   %18 1 Adet CNC MAKİNASI MARKASIZ 
7     2.600,00 1   %18 1 Adet KOMPRESÖR MAKİNASI PİSTONLU TİP, 
8     18.000,00 1   %18 1 Adet DERİ YAKMA(SICAK BASKI) MAKİNASI 

(İİK m.114/1, 114/3)
* : Bu örnek, bu Yönetmelikten önceki uygulamada kullanılan Örnek 63'e karşılık gelmektedir.

kUltUr sanata 
ıBB katkısı

Örnek No: 25*

Anıl BODUÇ

statİk fİkİr

anilboduc@gmail.com

TAYLAN DAŞDÖĞEN

Kadın emeği pazarının
yeni adresi belli oldu
Aile ekonomisine katkıda bulunmak isteyen yüzlerce kadın girişimci, İstanbul Gönüllüleri Kadın
Emeği Pazarı’nda ürünlerini halkla buluşturmaya devam ediyor. Kadın Emeği Pazarı, Sarıyer
Meydanı ve Üsküdar Marmaray çıkışında; 7-19 Haziran 2021 tarihleri arasında sokağa çıkma
kısıtlamasının olmadığı her gün, 10.00-19.00 saatleri arasında açık olacak

Kendi olanaklarıyla üretim
yapan ancak ürettikleri
ürünleri tüketiciyle buluş-

turma konusunda sıkıntı yaşayan ka-
dınlar için başlatılan Kadın Emeği
Pazarı, İstanbul’un çeşitli meydanla-
rında yeniden yerini aldı. Toplam
350’den fazla kadın üreticinin, Üskü-
dar pazarında yer alan 48 stantta ve
Sarıyer’de bulunan 24 stantta dönü-
şümlü olarak ürünlerini tüketici ile bu-
luşturması amaçlanıyor. Geçtiğimiz
Şubat ayında, Kadıköy İskele-
sinde kurulan pazar, yine 350 ka-
dının ürünlerine ev sahipliği
yapmıştı.  Konuyla ilgili açıkla-
malarda bulunan proje sorum-
lusu Derya Komut Aytekin,
“Tamamen İstanbul Büyükşehir

Belediyesi’nin (İBB) bize sağladığı
stantlarla, buradaki lojistik destekle-
riyle birlikte güzel bir birliktelik kurgu-
ladık. Bundan sonra da çeşitli ilçelerde
kadın emeği için pazarlarımızı kurgu-
lamaya devam ediyor olacağız” dedi.

Vatandaşlar mutlu oldu

Kadın Emeği Pazarı’nda tezgah açan
kadınlar, pandemi döneminde düşen
gelirlerine de destek olmuş oluyor. Gö-
rüşlerini dile getiren bir kadın girişimci,

“Çok teşekkür ediyorum Büyükşehir
Belediyesi’ne de ayrıca çünkü biz üc-
retsiz açtık. Böyle bir yere biz aylık 3
bin lira 4 bin lira kira veriyorduk” ifa-
desinde bulundu. Kadın girişimciler, el
emekleriyle ürettikleri; kolye, yastık,
bez bebek, tablo, örgü çanta gibi çeşitli
ürünlere kentlinin yoğun ilgi gösterdik-
lerini söyledi. İBB ve İstanbul Gönül-
lüleri’nin birlikte gerçekleştirdiği
“Kadın Emeği Projesi” ilk olarak Be-
şiktaş İskele Meydanı’nda hayat bul-

muştu. 14 Aralık-31 Aralık
tarihleri arasında Kadın Emeği
Pazarı’nda, 500 kadın girişimci
tarafından üretilen çeşitli ve ya-
ratıcı ürünler stantlarda satışa
sunulmuş, kentli yoğun ilgi gös-
termişti.  SAVAŞ ATAK
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İDDIAYA göre olay 22 Ocak 
2024 günü Kocaeli’nin İzmit 
ilçesinde yaşandı. Üst katı 

çalışma alanı olarak hizmet veren 
kafeye giden V.C.C.’ye işletme 
çalışanları, mekânın “aile yeri” 
olduğunu söyleyerek yalnız gelen 
erkekleri kabul etmediklerini belirtti. 
İçeride boş masa bulunduğunu, 
akademisyen olduğunu ve yalnız-
ca kahve içip çalışmak istediğini 
ifade etse de içeriye alınmadığımı 
kaydeden V.C.C., işletme hakkında 
CİMER’e şikayette bulundu. Şikayet 
sonrası İzmit Belediyesi tarafından 
işletmeye sözlü uyarı verildi. Ancak 
18 Şubat tarihinde işletmeye yeni-
den gittiğinde gördüğü aynı mua-
mele üzerine konuyu Türkiye İnsan 
Hakları ve Eşitlik Kurumu’na taşıdı.

Iddialar reddedildi
V.C.C., işletmenin sosyal medya 
hesaplarında tek başına gelen erkek 
müşterilerin kabul edilmediğine dair 
çok sayıda videonun bulunduğunu 
ve bu videoların altındaki yorum-
larda da uygulamanın sürekliliğinin 
açıkça görülebildiğini belirtti. Kafe 
yetkilileri ise iddiaları reddederek, 
işletmenin 500 metrekarelik bir 
alanda faaliyet gösterildiğini ve 
müşterilerin huzurunu gözeterek 
kadın-erkek arkadaş gruplarına ve 
ailelere hitap etmeyi amaçladıklarını 
savundu. Ayrıca, erkek müşterilerin 
bulunduğu masa fotoğrafları da delil 
olarak sunuldu. 

Ayrımcılık saydı

TİHEK yapılan inceleme sonucu 
verdiği kararında kafe tarafından 
sunulan fotoğraflarda kadınlardan 
oluşan masa ve tüm erkek müşteri-
lerin masasında ise en az bir kadının 
bulunduğu kaydedildi. Kararda ay-
rıca kadın erkek eşitliğinin yasalarla 
güvence altına alındığı, erkeklerin 
kadınları rahatsız edeceğine dair 
düşüncenin toplumsal ön yargı-
lardan ileri geldiği ve bunun gibi 
önyargıların toplumdaki eşitsizliği 

derinleştireceği, işletmede daha önce 
bu tarz bir olayın gerçekleştiğine dair 
bir tutanak olmadığı, olması halinde 
de güvenlik tedbirlerinin arttırılması 
gibi ölçülü tedbirlerin alınabileceği 
kaydedildi. Kararda başvuranın 
yalnızca erkek olduğu gerekçesiyle 
işletmeye alınmamasının cinsiyet 
temelinde ayrımcılık yasağının ihlal 
edildiğine hükmetti. İşletmeye 204 
bin 285 TL idari para cezası uygu-
lanmasına karar verildi. Tarafların 
iki ay için Ankara Bölge İdare Mah-
kemesi’ne itiraz hakkı bulunuyor.

KÜÇÜKÇEKMECE 
Belediyesi, kadınlara yö-
nelik, ücretsiz, sosyal ve 

kültürel hizmetlerine devam ediyor. 
Küçükçekmece Belediye Başkan-
lığı önünden servislerle alınan 
kadınlar, Eminönü’nden hareket 
eden vapurla İstanbul’un tarihi ve 
doğasını rehber eşliğinde yeniden 
keşfediyor. Boğaz turuna katılan 

Küçükçekmeceli kadınlardan Emel 
Kayapınar, “Belediyemiz sayesinde 
Küçükçekmeceli kadınlarla Boğaz 
turu yaptık. Oldukça güzel ve keyif-
liydi. Belediyenin ev kadınları için 
etkinlikler düzenlemesi çok güzel. 
Boğaz turu çok iyiydi. Belki defalar-
ca kez Boğaz turuna katıldım fakat 
bu kadar detaylı ve güzel değildi” 
dedi. Boğaz turuna annesi ve kızıyla 

katılan Deniz Korkmaz ise “Boğaz 
turu ve organizasyon çok güzeldi, 
çok eğlendik. Doğma büyüme İstan-
bulluyum ve birçok kez tekne turuna 
katıldım ancak hiçbirinde bu kadar 
bilgim olmadı. Rehberimiz her yeri 
bize ayrıntılı olarak anlattı, bilmedi-
ğim birçok yeri öğrendim. Emeği ge-
çen herkese çok teşekkür ediyorum” 
dedi. HABER MERKEZI

ISTANBUL Büyükşehir Be-
lediyesi (İBB), ücretsiz tercih 
danışmanlığı hizmetiyle bu 

yıl da Yükseköğrenim Kurumları 
Sınavı’na (YKS) giren gençlere 
rehberlik edecek. İBB Tercih Da-
nışma ve Rehberlik Merkezleri 25 
Temmuz’dan itibaren tercih dönemi 
boyunca 24 noktada hizmet verecek.  

24 meydanda hizmet
İBB Gençlik Hizmetleri Şube Mü-

dürlüğü tarafından kurulan merkez-
lerde, psikolojik danışman ve reh-
berlerden (PDR) oluşan uzmanlar, 
gençlere puanları, başarı sıralamala-
rı ve üniversitelerin kontenjanlarına 
göre hangi üniversiteleri tercih ede-
bileceklerine dair destek olacak. İB-
B’nin 180 kişiden oluşan danışman 
kadrosu, tercih listelerini oluşturur-
ken gençlerin yeteneklerini, tercih 
edecekleri alanlarla ilgili beklentileri-

ni, eğitim için başka bir şehirde ya-
şamak isteyip istemediklerini, tercih 
yapacakları üniversitenin bulunduğu 
şehrin barınma imkanlarını, ulaşım 
olanaklarını ve diğer etkenleri göz 
önünde bulundurmaları gerektiği 
gibi konularda da rehberlik edecek. 
İBB Tercih Danışma ve Rehberlik 
Merkezlerinden 2019 yılından bu 
yana 285 bin 520 genç tercih desteği 
aldı.  HABER MERKEZI

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de         Basın: (2262082)

GÖZTEPE VE BARBAROS SPOR KOMPLEKSLERİNİN TADİLATI VE 
İÇERİSİNE KAFETERYA, ÇOK AMAÇLI SPOR SALONU, FİTNESS, 

OKÇULUK, GÜREŞ VE BOKS SALONLARI YAPILMASI İŞİ
BAĞCILAR BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ

GÖZTEPE VE BARBAROS SPOR KOMPLEKSLERİNİN TADİLATI VE İÇERİSİNE 
KAFETERYA, ÇOK AMAÇLI SPOR SALONU, FİTNESS, OKÇULUK, GÜREŞ VE BOKS 
SALONLARI YAPILMASI İŞİ yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda 
EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2025/1073315
1-İdarenin
a) Adı : BAĞCILAR BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : GÜNESLI MAH. MAHMUTBEY CADDESİ NO:97 
    BAĞCILAR/İSTANBUL BAĞCILAR/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası : 02124100600-779 - 2124100645
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı : GÖZTEPE VE BARBAROS SPOR KOMPLEKSLERİNİN 
   TADİLATI VE İÇERİSİNE KAFETERYA, ÇOK AMAÇLI 
   SPOR SALONU, FİTNESS, OKÇULUK, GÜREŞ VE 
   BOKS SALONLARI YAPILMASI İŞİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : 354 Adet İş Kalemi ile Muhtelif İşler Yapılması
    Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
    içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : Bağcılar İlçesi Göztepe ve Barbaros Mahalleleri
ç) Süresi/teslim tarihi : Yer tesliminden itibaren 180 (YüzSeksen) takvim 
    günüdür.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 5 gün 
    içinde yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 19.08.2025 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : Bağcılar Belediye Başkanlığı İhale Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt 
yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin 
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret 
odası bünyesinde bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest 
muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği 
tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.2.1. İsteklinin ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait yıl sonu bilançosu veya 
eşdeğer belgeleri:
İsteklinin ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait yıl sonu bilançosu veya eşdeğer belgeleri;
a) İlgili mevzuatı uyarınca bilançosunu yayımlatma zorunluluğu olan istekliler yıl sonu 
bilançosunu veya bilançonun gerekli kriterlerin sağlandığını gösteren bölümlerini,
b) İlgili mevzuatı uyarınca bilançosunu yayımlatma zorunluluğu olmayan istekliler, yıl sonu 
bilançosunu veya bilançonun gerekli kriterlerin sağlandığını gösteren bölümlerini ya da bu 
kriterlerin sağlandığını göstermek üzere yeminli mali müşavir veya serbest muhasebeci 
mali müşavir tarafından standart forma uygun olarak düzenlenen belgeyi sunar.
Sunulan bilanço veya eşdeğer belgelerde;
a) Cari oranın (dönen varlıklar / kısa vadeli borçlar) en az 0,75 olması,
b) Öz kaynak oranının (öz kaynaklar/ toplam aktif) en az 0,15 olması,
c) Kısa vadeli banka borçlarının öz kaynaklara oranının 0,50’den küçük olması, yeterlik 
kriterleridir ve bu üç kriter birlikte aranır.
Yukarıda belirtilen kriterleri bir önceki yılda sağlayamayanlar, son üç yıla kadar olan yılların 
belgelerini sunabilirler. Bu takdirde belgeleri sunulan yılların parasal tutarlarının ortalaması 
üzerinden yeterlik kriterlerinin sağlanıp sağlanmadığına bakılır.
4.2.2. İş hacmini gösteren belgeler:
İsteklinin ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait, aşağıda belirtilen belgelerden birini 
sunması yeterlidir;
a) Toplam cirosunu gösteren gelir tablosu,
b) Yapım işleri cirosunu gösteren belgeler,
İsteklinin cirosunun teklif ettiği bedelin % 25 inden, yapım işleri cirosunun ise teklif edilen 
bedelin % 15 inden az olmaması gerekir. Bu kriterlerden herhangi birini sağlayan ve 
sağladığı kritere ilişkin belgeyi sunan istekli yeterli kabul edilecektir.
Bu kriterleri ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıl için sağlayamayanlar, ihalenin yapıldığı 
yıldan önceki yıldan başlamak üzere birbirini takip eden son altı yıla kadarki belgelerini 
sunabilirler. Bu takdirde, belgeleri sunulan yılların parasal tutarlarının ortalaması üzerinden 
yeterlik kriterlerinin sağlanıp sağlanmadığına bakılır.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen 
bedelin % 80 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş 
deneyimini gösteren belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak 
mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
Yapım İşlerinde Benzer İş Grupları Tebliğindeki İş Grupları Listesinde yer alan B/III 
grubu işler veya B/III Tadilat işleri, benzer iş olarak kabul edilecektir.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
İnşaat Mühendisliği
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. 
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1,00
Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama 
istenecektir.

AYRIMCILIĞA
PARA CEZASI!
Kocaeli’nin İzmit ilçesinde bir kafeye tek başına gitmek isteyen bir erkek müşteri, 
yalnız olduğu gerekçesiyle içeri alınmayınca Türkiye İnsan Hakları ve Eşitlik 
Kurumu’na (TİHEK) başvurdu. Yaşanan durumu ‘cinsiyet temelinde ayrımcılık’ 
olarak değerlendiren TİHEK, işletmeye 204 bin 285 TL idari para cezası verdi

CANAN 
İSPİR

HABER

Kadınlara özel tur

Gençlere
rehberlik
İBB, üniversite tercih döneminde gençlere rehberlik hizmeti verecek. 25 Temmuz’dan itibaren, 24 
noktaya kurulacak İBB Tercih Danışma ve Rehberlik Merkezleri’nde 180 uzman gençlere destek olacak



DEVLETiN BORC
YUKU ARTIYOR!
CHP Genel Başkan Yardımcısı Özgür Karabat, Hazine ve özel sektörde artan borç yüküne ilişkin değerlen-
dirmelerde bulundu. Karabat, “Devletin ve özel sektörün borç yükü artıyor, gelecek ipotek ediliyor” dedi

Çözüm platformu Şikayetvar, YKS sonuçlarının açıklanmasıyla başla-
yan tercih sürecinde vakıf üniversitelerine yönelik kendilerine iletilen 
verileri paylaştı. Verilere göre şikayetler son bir haftada yüzde 148 
arttı. Aylık sayfa görüntülemeleri de yüzde 20 oranında yükseldi.

İstanbul'da sıcak havadan bunalanlar 
soluğu sahil ve plajlarda aldı. Riva 2. Koy 
Plajı'nda kimileri serinlemek için denize 
girdi; kimileri ise güneşlenmeyi tercih etti.

Bağcılar Belediyesi tarafından 15 Temmuz Demokrasi ve Milli 
İrade Meydanı’na kurulan stantta üniversite tercih sürecinde 
gençlere ücretsiz danışmanlık hizmeti veriliyor
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi

20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi
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AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
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duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması

www.damgagazetesi.com

Afrika’yı takip edenler bilirler, ABD başkanı 
Trump ilk döneminde Afrika ile hiç ilgi-
lenmedi, kıtaya ayağını basmadı, kıtadan 

ve liderlerinden haz etmediğini saklamadı, bu 
yöndeki küfürlü cümleleri hala hatırımızda. Bu 
arada Çin’in Afrika’ya açılımını hep eleştirdi, 
Pekin’in kıtayı borç batağına ittiğini iddia etmeyi 
sürdürdü. Halen ikinci Trump dönemindeyiz, , bu 
defa ABD radarında Afrika ne kadar yer alacak 
merak ediyoruz.

* * * *
Göreve gelir gelmez USAID tarafından kıta-

ya tahsis edilen büyük meblağları durdurması 
Trump’ın Afrika’ya yönelik ilgisizliği ve kayıtsızlı-
ğının teyidi biçiminde algılandı. Kıtanın neresinde 
açlık var ise o noktaya koşan Dünya Gıda Progra-
mı’nın (WFP) en büyük bağışçısı olan USAID’in 
bu kuruluşa aktardığı parayı kesmesi, Vaşing-
ton’un Afrika’ya “açlıktan ölmeniz beni ilgilendir-
miyor” yönündeki bir mesajı niteliğinde.

* * * *
Göreve gelmeden önce “savaşları ben bitiririm”, 

“Gazze’ye, Ukrayna’ya barışı ben getiririm” diye 
propaganda yapan Trump’ın bu iki çatışmadan hiç 
de geri kalmayan Sudan’daki ordular savaşını da 
gündemine dahil etmesi beklentisi içinde olduğu-
mu itiraf edeyim. Gazze ve Ukrayna için ayırdığı 
zamanın onda birini dahi Sudan’a tahsis etmedi. 
Kanaatim, Sudan’da ateşkesin ilanı ve ardından 
barışın tesisi, ABD menfaatleri ile örtüşmüyor.

* * * *
Başka ifadeyle, ordular savaşının devam 

etmesi ve Sudan’ın daha fazla batması Vaşing-
ton’u rahatsız etmiyor, belki de işine geliyor diye 
değerlendiriyorum. Diktatör Ömer El-Beşir’in 
döneminde ABD’nin Sudan’dan ne kadar derin 
nefret ettiğine birinci elden şahit olduğum cihetle, 
Pentagon, Beyaz Saray veya CIA yetkililerinin 
aralarında, Al-Burhan ve Hemeti hakkında “ye-
sinler birbirlerini” mealinde konuştuklarını duyar 
gibi oluyorum.

* * * *
Trump’ın Afrika’ya ilgi göstermeyeceği, vize 

yasakları koyacağı, gümrük tarifeleriyle Afrikalı 
iş çevrelerini tehdit edeceği varsayımları konuşu-
lurken, bir sabah uyandığımızda, Ruanda ve Kon-
go Demokratik Cumhuriyeti’nin (KDC) Dışişleri 
Bakanlarının, ABD Dışişleri Bakanı Marco Rubi  
ile birlikte, Vaşington’da, barış doğrultusunda 
ön metinler imzaladıklarına (26 Haziran) şahit 
olduk.

* * * *
30 yılı aşkın süredir çözülemeyen Doğu Kongo 

sorununa kıta dışından gösterilen ilginin hayli art-
tığı dikkat çekiyor. Geçtiğimiz mart ayında Katar 
emirinin çatışan iki komşu ülkenin dargın liderleri 
Paul Kagame ve Felix Tshisekedi’yi Doha’da bir 
araya getirerek ateşkes taahhüdü aldığını biraz 
hayretle okumuştuk. O zaman Afrika Birliği’nin 
atadığı resmi arabulucu Angola dururken Katar’ın 
rol çalma çabasından rahatsızlık duyduğumu 
kaydetmiştim.

* * * *
Ardından, Katar’a ilaveten ABD de işin içi-

ne girdi. Önümüzdeki haftalarda, Kagame ve 
Tshisekedi’nin Vaşington’da, beklenen barış 
anlaşmasını imzalayacakları biliniyor. Vaşington 
ile Doha arasındaki iş bölümü uyarınca; Katar’ın, 
silahlı çatışmanın tarafları M23 ve KDC milis 
güçleri (Wazalendo) arasında ateşkes sağlanması, 
ABD’nin ise kapsamlı barış anlaşmasının imza-
lanması ile bölgede yasal madenciliğin önünün 
açılmasından sorumlu oldukları görülüyor.

* * * *
Trump’ın maden zengini KDC’nin Doğu Kongo 

sorununa el atması Ukrayna’ya yapılan askeri yar-
dımların bu ülkedeki nadir madenlerle ilişkilen-
dirilmesi ile paralellik arz ediyor. Başka deyişle, 
Trump bir krize salt bölge barışı açısından değil, 
ticari bir menfaat açısından bakıyor. Doğu Kongo 
sorununa bu çerçevede el attı, buradaki maden-
lerin işletilmesi ve yeraltı zenginliklerinin Çin’e 
değil de ABD’ye ihraç edilmesi amaçlandı.

* * * *
Geçtiğimiz haftada sürpriz yaparak, beş batı 

Afrika ülkesi liderini Vaşington’a çağırmış ve 
adeta bir mini zirve düzenlemiş. Böylece, Senegal, 
Gine-Bissau, Moritanya, Liberya ve Gabon Devlet 
Başkanlarının ağırlandıklarını ve şereflendirildik-
lerini şaşkınlıkla izledik. Böylece Trump Afrika’ya 
ilgi göstermiyor, efsanesi sona erdi. Afrika’ya 
mesajı bundan böyle: “yardıma hayır, ticarete 
evet” yönünde.     

Trump Afrika’da
neyin peşinde?

komşu parsellerde emsal 2,07'dir. Ayrıca söz konusu karar
alındığı dönemde şu an tam tarihi hatırlayamıyorum bu
araziye yapılacak inşaattan 4-5 bin metrekare kapalı alan
inşaat bitiminde belediyeye terk edilmek üzere ek bir proto-
kol ile imzalandı. Söz konusu parseller toplamda 228 bin 22
iken yaklaşık 60 bin metrekare belediyeye terk ettik. Ayrıca o
dönemki grup başkanvekili olan Tevfik Göksu'nun ricası
üzerine söz konusu parsel ve kendi arazimiz içerisinde bir
cami inşaatı yapmayı anlaşmaya koyduk. Bu husus plan
notuna da eklenmiştir" şeklinde konuştu. 
HABER MERKEZİ

Ş irketten yapılan açıklamaya göre,
araştırma, çalışanların yüzde
57'sinin deprem sonrası tedirginlik

yaşadığını, sadece yüzde 7’sinin ise kendi-
sini güvende hissettiğini gösterdi. Araştır-
maya göre Marmara'daki çalışanların
yaklaşık yüzde 80'i deprem nedeniyle en-
dişe taşıyor. Katılımcıların yüzde 82'si sü-
rekli iş yerinde çalıştığını belirtirken, yüzde
70'ten fazlası hibrit modeli tercih ettiğini
ifade etti. Deprem kaygısıyla taşınmayı dü-
şünenlerin oranı yüzde 35 olurken, taşın-
mayı düşünmeyenlerin yaklaşık yüzde 33'ü
bulundukları bölge ve binaların altyapısına
güvendiklerini bildirdi. İstanbul'da yaşam
maliyeti ile deprem riskinin birleşmesi, ça-
lışanlar açısından uzaktan çalışmanın
önemini artırıyor.

Önlemler yetersiz

Araştırmaya katılanların yüzde 38'i iş yer-
lerinin depreme dayanıklı olduğunu düşü-
nürken, yüzde 17'si iş yerinin dirençli
olmadığını, yüzde 40'a yakını ise emin ol-

madığını belirtti. Şirketlerin deprem son-
rası aldığı önlemleri yeterli bulmayanların
oranı yüzde 55'i aşarken, bu adımları ye-
tersiz bulan katılımcıların çoğu çözümlerin
sürdürülebilir olmadığını dile getirdi. 
Afet eğitimi veya semineri, çalışanların en
çok talep ettiği adımlar arasında yer aldı.
Katılımcıların yüzde 76'sı deprem öncesi
herhangi bir eğitim veya seminer verilme-
diğini, yüzde 60'ı bu tür eğitimlere ihtiyaç
duyduğunu, yüzde 65'ten fazlası ise şirke-
tinde afet planı bulunmadığını aktardı.

Sorumluluk almalı

Açıklamada görüşlerine yer verilen, Kari-
yer.net Üst Yöneticisi (CEO) Fatih Uysal,
şirketlerin çalışanlarının psikolojik güvenli-
ğini göz önünde bulundurarak afet plan-
ları oluşturmasının ve düzenli afet
tatbikatları yapmasının oldukça kritik
öneme sahip olduğunu belirtti. Uysal, şir-
ketlerin çalışanlarına güvenli bir çalışma
ortamı sunmaları için onların sadece fizik-
sel değil, psikolojik güvenliklerini de göz

önünde bulundurmaları gerektiğini ak-
tardı. Şirketlerin çalışanlarına afet eğitim-
leri sunması ve onlara afet sonrası moral
ve psikolojik destek sağlaması gerektiğini
vurgulayan Uysal, “Kariyer.net olarak, bu
araştırma ile şirketlerin ve İnsan Kaynak-
ları profesyonellerinin bu konuda daha
fazla sorumluluk almasını teşvik etmeyi
amaçlıyoruz” dedi. 

Verimlilik artar

“Çalışanlarımızın sadece fiziksel değil,
duygusal güvenliklerini de gözetmek, 
işgücü sağlığını ve verimliliğini artıracak-
tır” diyen Uysal, “Güvenli bir çalışma 
ortamı sağlamak, şirketlerin sadece yasal
yükümlülüklerini yerine getirmekle kalma-
yıp, aynı zamanda çalışan bağlılığını ve
uzun vadeli başarıyı pekiştirecektir. 
Dolayısıyla devamlılık, şirket hafızası ve iş
sürekliliği politikaları açısından şirketlerin
bu konudaki sorumluluğunu göz önüne
alması önemli diyebiliriz” ifadelerini 
kullandı. AA

Hasan Servet ÖKTEM
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T rump efendinin etkilemediği ülke sayısı pek
cüzi, Meksika ve Kanada ise özellik arz ediyor.
Zira üç ülke arasında serbest ticaret anlaşması

mevcut; aralarındaki günlük ticaret hacmi 5 milyar
dolar düzeyinde. Trump'ın gümrük tarifeleri tehditlerin-
den bu iki komşu en az Çin kadar etkileniyorlar. Kana-
da'nın şanssızlığı veya talihi, önceki Başbakan Justin
Trudeau'nun istifa etmesi ve erken seçimin Trump’ın ilk
yüz gününe denk gelmesi.

* * * *
Trudeau önderliğindeki Liberal Parti, Muhafazakâr

Partinin 20 puan gerisinde iken, yeni lideri Mark Car-
ney'in karizması ve daha ziyade Trump faktörü saye-
sinde, erken seçimlerin kazananı oldu. Neredeyse 172
milletvekili çıkaracak ve parlamentoda mutlak çoğun-
luğu ele geçirecek idi, ramak kaldı. Liberal Parti’nin bu
sürpriz ve tarihi başarısının gerisinde Trump'ın katkısı
muazzam!

* * * *
Trump 40 milyon nüfuslu Kanada'yı 51. Amerikan

eyaleti yapmak yanında, kuzey komşusunun ABD eko-
nomisine zarar verdiği iddiasıyla gümrük tarifeleri üze-
rinden cezalandırılması gerektiğini iddia ediyordu.
Kanada seçmeni Trump karşısında birleşmek ve güçlü
olmak gerektiğini iyi kavradı, bu anlayış ve bilinçle san-
dık başına gitti. Mark Carney'in partisi toplam 343
milletvekilinin 168'ini kazandı (çoğunluktan 4 eksik,
yüzde 43).

* * * *
1993-1997 Kanada'da görev yaptım, Türkiye’ye

uzaklığı ve kutup diyarı gibi uzun kışları dışında, mü-
kemmel bir ülke. ABD gibi silahlı okul saldırılarının
vuku bulmadığı, etnik kökeninden veya renginden ötürü
insanların rahatsız edilmediği, çok kültürlü, İngilizce-
nin yanında Fransızcanın da geçerli olduğu bir G-7 ve
G-20 ülkesi, aynı zamanda NATO üyesi.

* * * *
4 yıllık görevimden bugüne kalan unutulmaz hatıra

ise Quebec eyaletinin (ikinci) bağımsızlık referandumu.
1995’te referandumu yüzde 0,6 oy farkıyla kaybeden
ayrılıkçı Başbakan Jacques Parizeau’nun, netice belli
olduktan sonra yaptığı konuşmada, bağımsızlığın etnik
oylar nedeniyle yitirildiğini ağlamaklı bir sesle duyurdu-
ğunu hala hatırlıyorum.

* * * *
Velhasıl Kanada gibi sorunlarını çözmüş, sanayileş-

miş, medeni bir ülkenin dahi, Frankofon vatandaşların
kültürel şikayetleri ve siyasi ihtiraslarından ötürü ikiye
bölünmenin eşiğinden dönmesi unutulmaz bir hadise.
Öte yandan, Başkan De Gaulle’ün 1967 yılında Mon-
tréal’i ziyareti vesileyle sarf ettiği “Vive le Quebec
libre” cümlesinin ayrılıkçı akım içinde tetikçi rolü oy-
nadığı da unutulmamalı.

* * * *
O yıllarda, Türkiye'ye karşı iş birliği yapan Ermeni

ve Yunan kökenli milletvekillerinin Türkiye'yi soykırımcı
ilan eden karar tasarılarından ürker ve rahatsız olur-
duk. Vaktimizin bir kısmını sözde soykırım iddiaların
çürütülmesine ayırmak zorunda kalırdık. Kanada maa-
lesef Türk diplomatlarına karşı Ermeni terör saldırıları-
nın vuku bulduğu ülkeler arasındadır.

* * * *
O yıllarda, Federal Parlamentoda Türk kökenli bir

milletvekili bulunmamasının eksikliğini damarlarımıza
kadar hisseder idik. Geçen hafta yapılan erken seçimle-
rin benim açımdan en sevindirici tarafı bunca yıl sonra
nihayet Türkiye kökenli bir milletvekili çıkarılması ol-
muştur. Liberal Parti saflarından Meclis'e giren millet-
vekili Şima Aşan'a, zor görevinde candan başarı
dileklerimi sunuyorum.

* * * *
Bundan sonra ne olur? 1994’ten itibaren, ABD,

Meksika ve Kanada arasındaki  ticaret anlaşması üze-
rinden ABD ve Kanada ekonomilerinin son 30 yıl içinde
büyüyerek bütünleştiklerine şahit olduk. 28 Nisan Ka-
nada seçimleriyle bu trendin artık sona erdiğini görüyo-
ruz. Mark Carney, büyük komşusuna teslim olmama
vaadiyle seçimlerde zafer kazanmıştır.

* * * *
Kanada Federal Parlamento’su mayıs sonunda yeni

dönemine başlayacak, on yıllar sonra ilk kez, bu vesi-
leyle İngiltere kralı açılış töreninde konuşma yapacak-
tır. Bu “royal” mesajın muhatabı Beyaz Saray'dır.
Trump efendi, yoğun biçimde enerji ve gübre ithal et-
tiği, ekonomisinin bütünleştiği yakın müttefiki kuzey
komşusunu Avrupa'ya doğru iterek kıtadan uzaklaştır-
maya muvaffak olmuştur. Artık yeni bir dünya kurula-
cak ve Kanada orada kendine yeni bir yer bulacaktır. 

Trump etkisi

İstanbul ve çevresinde ikamet eden bin 500'ün üzerinde çalışan ile gerçekleştirilen araştırmada, 
Marmara bölgesindeki çalışanların önemli bir kısmının deprem endişesiyle taşınmayı planladığını 
ortaya koydu. Şirketlerin deprem sonrası aldığı önlemleri yeterli bulmayanların oranı ise yüzde 55'i aştı

İstanbul Büyükşehir Belediye-
si'ne (İBB) 'mali suçlar' soruştur-
ması kapsamında ifadeye davet

edilen Gülaylar Altın'ın İcra Kurulu Üyesi
Mehmet İlhan Gülay, ifade vermek için gel-
diği adliyede Ataşehir'deki arazisinde inşaat
yapabilmek için rüşvet vererek emsal değişik-
liği yaptırdığı suçlamasıyla karşılaştı. Söz ko-
nusu tapuya ilişkin ilk görüşmeyi 2019
seçimleri öncesi yaptığını söyleyen Gülay,
rüşvet iddiasını reddetti, ancak bu suçlama
kapsamında tutuklandı. 

Protokol imzaladım

İş insanı Mehmet İlhan Gülay ifadesinde
Gülaylar Altın'ın yüzde 50 ortağı olduğunu
söyleyerek, "Hakkımda verilen gizli tanık Se-
koya'nın verdiği ifade tarafıma okundu. Ben
Yakup Öner'i tanırım kendisiyle birkaç defa
görüştüm. Fatih Özçelik, Kaan Sürmegöz,
Adem Soytekin ve Fatih Keleş'i tanımıyorum.
Süleyman Atik ise yanlış hatırlamıyorsam bir
defa telefonda görüştüm. Elçin Karaoğlu'nu
başından bilirim. Bahse geçen İstanbul Ata-
şehir ilçesi İçerenköy Mahallesi 1046 ada 200
parsel ve yan parselde bulunan araziyi 2018

yılında Bainbridge isimli holdingden satın
aldım. Satın aldığımızda söz konusu arazide
telkin işlemleri ile alakalı arazi içerisinde ya-
pılmış metro çıkışı ve İspark İnşaatı ile ilgili
İBB ile çok dava bulunmaktaydı. Biz o dö-
nemde söz konusu araziye aldıktan sonra bu
hususları o dönemdeki mevcut belediye yö-
netimi ile görüştük ve İBB Başkanı Mevlüt
Uysal Başkanlığından ilgili Büyükşehir Bele-
diyesi kurumlarıyla anlaşarak davalardan
vazgeçme ve arazinin yaklaşık 60 dönümlük
kısmını İBB'ye terk etme karşılığında bir pro-
tokol imzaladım” dedi. 

Plan notuna eklendi

2019 yılında yapılan seçimler neticesinde

İBB yönetiminin değiştiğini dile getiren
Gülay, “2019 yılında şu an soy ismini hatır-
lamadığım İBB Genel Sekreteri Yavuz Bey
arayarak bizimle irtibata geçti. Biz kendi-
siyle söz konusu protokolün yürürlüğe gir-
mesi ve aradaki ihtilafların kalkması için
çeşitli görüşmeler yaptık. Bu dönemde
Yavuz Bey söz konusu hususu Yakup
Öner'in takip edeceğini belirterek bizi kendi-
sine yönlendirdi. Aradan geçen süreçte biz
davalardan feragat ettik ve bu feragatımız
karşılığında İBB Meclisi İmar ve Bayındırlık
Kentsel Yenileme Komisyonu 12.01.2023
tarihli kararı ile söz konusu arazide emsal
değiştirilmiştir. Ancak bu emsal 0,75'ten
1,5'e çıkarılmış olmasına karşın çevre ve
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Gençlere 
MEKTUP
İBB'ye yönelik 
soruşturmalar kapsamında
tutuklanan İBB Başkanı
Ekrem İmamoğlu, 
protestolarda gözaltına
alınıp tutuklunan gençlere
yolladığı mektupta, 
“Daha adil, eşit, umutlu ve 
güzel bir geleceğe beraber
yürüyeceğiz. Birlikte
başaracağız'' dedi. 

İBB'ye yönelik soruştur-
malar kapsamında tu-
tuklanan İBB Başkanı ve

CHP'nin cumhurbaşkanı adayı
Ekrem İmamoğlu, protestolarda
gözaltına alınıp tutuklunan genç-
lere Silivri'den mektup yolladı.
İmamoğlu mektubunda, ''Sen ve
arkadaşların; korku duvarlarını yı-
karak koca bir millete umut oldu-
nuz. Yalnız değilsiniz, bu millet
yanınızdadır'' ifadelerini kullandı. 

Birlikte başaracağız

“Türkiye’nin umudu sevgili genç
arkadaşım; Seni en derin ve en
güçlü dayanışma duygularımla se-
lamlıyorum. Bir an önce özgürlü-
ğüne kavuşman, ailenle ve
sevdiklerinle buluşman en büyük
dileğimdir” diyen İmamoğlu, “Sen,
ülkemizde yaşanan haksızlık ve
hukuksuzluklara karşı sessiz kal-
madın. Milletin iradesine darbe
vurulmasına, demokrasinin ve
adaletin rafa kaldırılmasına, gele-
ceğinin elinden alınmak istenme-
sine karşı anayasal haklarını
kullandın. Demokrasiyi ve Türkiye
Cumhuriyeti’ni korumak için kim-
senin canına, malına zarar verme-
den itirazlarınızı dile getirdin.
Seninle ve arkadaşlarınla gurur
duyuyorum. Ailenin de bu gururu
paylaştığından hiçbir şüphem yok.
Sen ve arkadaşların; korku duvar-
larını yıkarak koca bir millete umut
oldunuz. Yalnız değilsiniz, bu millet
yanınızdadır. En kısa sürede önce
sevdiklerimize, sonra hayalini kur-
duğumuz Türkiye’ye kavuşacağız.
Daha adil, eşit, umutlu ve güzel bir
geleceğe beraber yürüyeceğiz.
Birlikte başaracağız” ifadelerini
kullandı. 

TEK CARE
TASINMAK!

İstanbul Emniyet Müdürlüğü
tarafından, Özgür Özel'e

saldıran Selçuk Tengioğlu'nun
'Ekrem İmamoğlu'na suikast

düzenleneceği' yönünde ihbar
yaptığı iddialarıyla ilgili

açıklama yaptı. Açıklamada,
belediye yetkililerinin 

herhangi bir yasal müracaat
yapmadığı belirtildi

İstanbul Emniyet Müdürlüğü, CHP Genel Baş-
kanı Özgür Özel'e saldıran Selçuk Tengioğlu'nun
daha önce 'Ekrem İmamoğlu'na suikast düzen-

leneceği' yönünde ihbarda bulunduğu yönündeki iddialar
hakkında açıklama yaptı. Açıklamada, "İstanbul Emniyet
Müdürlüğü’nce söz konusu iddialar ile ilgili geçmişe yö-
nelik inceleme başlatılmıştır. Yapılan incelemede, ihbarın
2024 yılı aralık ayında yapıldığı, ihbarın değerlendirilme
ve işlem süreçleri için Fatih İlçe Emniyet Müdürlüğü Gü-
venlik Büro ekiplerinin görevlendirildiği tespit edilmiştir.

Güvenlik Büro Amirliğince yapılan çalışmada, ihbarcı
aranarak belediye binasına çağrılmış, ön incelemede
şahsın 2004 yılında kasten öldürme suçundan müebbet
hapis cezası alan ve 2020 yılında şartlı tahliye ile serbest
bırakılan Selçuk Tengioğlu isimli şahıs olduğu anlaşılmış,
özel güvenlik personelleri eşliğinde şahıs ile yapılan gö-
rüşmede; adı geçen belediye başkanını sevdiğini, beledi-
yeden yardımlar aldığını, başkanın DEM parti ile iç içe
olmasından dolayı rahatsızlık duyan milliyetçi kesimler
tarafından kendisine zarar verebileceklerini düşündü-

ğünü, cezaevinde kaldığı sürede bu gibi konuların ko-
ğuşta konuşulduğunu, tamamen kendi hislerinden dolayı
bu şekilde bir ihbarda bulunduğunu, herhangi bir bilgiye
dayalı olmadığını ve yazılı olarak ifade vermek istemedi-
ğini beyan etmiştir” denildi. 

Somut delil yok

Açıklamanın devamında, “Ayrıca belediye yetkilileri ile
yapılan görüşmede, herhangi bir yasal müracaatlarının
olmayacağını, kendi sorumlularının Selçuk Tengioğlu
isimli şahısla görüşme yapacağını bildirmişlerdir. Söz ko-
nusu ihbar, usulüne uygun şekilde değerlendirilmiş, ihba-
rın somut delilere dayanmadığı, yalnızca kişisel
kanaatlere dayalı bir bildirim olduğu, bahse konu duru-
mun 5 yıl önceki hapiste kaldığı dönemle ilgili olduğu an-
laşılmış, ilgili süreç tamamen yasal mevzuat

çerçevesinde ihbarın içeriğiyle sınırlı kalmak kaydıyla so-
nuçlandırılmıştır" ifadeleri yer aldı. DHAEmniyEttEn açıklama
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Murat Özdemir, Mücellah Koyuncu, Nazmi Kahraman, Selman Arslan, Brr Dış Ticaret Limited Şirketi arasında 
mahkememizde görülmekte olan Kamulaştırma (Taşınmazın Tescili İstemli) davası nedeniyle;
Davacı idare tarafından, dava konusu İstanbul İli, Tuzla İlçesi, Tepeören Mahallesi, 9136 Ada ve 12 Parsel sayılı 
taşınmazın kamulaştırılmasına karar verildiği, Mahkememizin 2025/224 Esas numaralı dosyasında Kamulaştırma 
(Bedel Tespiti) davası açılmıştır. Kamulaştırma alanı olarak Söz konusu taşınmaz hakkında 26.03.2024 tarih ve 
E-54219661-752.01-5530573/34 Sayılı Kamu Yararı Kararı alındığını, bunun üzerine dava konusu taşınmazla ilgili 
olarak 2942 sayılı Kamulaştırma Kanunu'nun 11. Maddesi uyarınca takdir edilen bedel üzerinde aynı kanunun 8. 
Maddesi uyarınca pazarlıkla satın alma usulüyle davalılar ile anlaşma sağlanmaya çalışıldığını, ancak bu mümkün 
olamadığından kamulaştırma bedelini tespit ve tescil davası açma zarureti hasıl olduğunu, duruşmasının 18/11/2025 
günü saat 14:35' e bırakıldığı, konuya ve taşınmaz malın değerine ilişkin tüm savunma ve delillerin tebliğ tarihinden 
itibaren 10 gün içinde mahkemeye bildirilebileceği, ilgililerin mahkemeye başvurabileceği hususu ilanen tebliğ olunur.

CHP Genel Başkan Yardımcısı 
Özgür Karabat, Hazine’nin 
neredeyse her hafta yeni kredi 

ihracıyla borçlandığını belirtirken, bu 
borçlanmaların yüksek faizle hesap-
landığına dikkat çekti. Hemen hemen 
her hafta, Hazine’nin tahville borçlan-
dığı haberlerinin geldiğini belirten Ka-
rabat, “Ekonomik sorunları çözemeyen 
Mehmet Şimşek, günü kurtaracak 
ancak ülkenin geleceğini 
karartacak adımlar atı-
yor. Tahviller üzerinden 
sürekli borç alınıyor. 
Dün de toplam 
5 milyar 814 
milyon 127 bin 
dolarlık devlet 
tahvili ile kira 
sertifikası ihracı 

gerçekleştirdi. Bir yıl vadeli bu borçlanmaya 
yoğun talep verildiği belirtiliyor. Elbette çok 
olur; çünkü çok yüksek verilen faiz. CDS 
primiyle birlikte faizin yüzde 8-9 oranında 
ne yapıldığı belirtiliyor” dedi.

Kendileri de inanmıyor
Bu borçlanmanın bir yıl sonra en az 500 mil-
yon dolarlık faiz ödemesi geldiğini belirten 

Karabat, günümüz kuru bazda bu 
rakamın 20 milyar TL’yi 

geçtiğini söyledi. Dolar 
kurundaki beklenen yükse-
lişle birlikte önümüzdeki 

yıl vadesi dolacak bu 
harcamaların toplam 
maliyetinin en az 320 
milyar TL’ye ulaşa-
cağını vurgulayan 

Karabat, “Herhangi bir kuruşta bu rakamın 
katlanarak artacağı” uyarısında bulundu. Ka-
rabat, “AKP ne diyor? 2 yıl sonra enflasyon tek 
haneli seviyelere inecek. Peki, devletin 2 yıllık 
tahvil faizi kaç? Yüzde 40’ın üzerinde. Kendi-
leri bile enflasyonun düşeceğine inanmıyor” 
ifadelerini kullandı.

Duvara toslayacak
“Sadece Hazine değil, özel sektör de büyük borç 
yükü altında” diyen Karabat, “Özel sektörün yurt 
dışından sağladığı toplam kredi borcu, 2025 yılı 
mayıs sonu itibarıyla 190,4 milyar dolara yükseldi. 
2024 yıl sonuna kıyasla 18,1 milyar dolarlık bir artış 
söz konusu. Hazine’nin faiz ödemeleri, ana para 
ödemelerini geçti. Borcun faizini ödemek için daha 
fazla borçlanılıyor. AKP, borcu borçla kapatıyor. 
Özel sektörde alarm zilleri çalıyor. Bu yolun sonu 
karanlık, araba duvara toslayacak” açıklamasını 
yaptı.

ÜNIVERSITE adayları, 
tercihler öncesinde yalnızca 
başarı sıralamalarına değil, 

üniversitelerle ilgili deneyim ve şika-
yetlere de dikkat ediyor. Bu eğilim, 
Şikayetvar verilerine de yansıdı. Tem-
muz ayında vakıf üniversiteleriyle ilgili 
sayfa görüntülenmeleri, bir önceki aya 
göre yüzde 20 artarak 47 bin 108’den 
52 bin 108’e çıktı. Aylık kullanıcı sayı-
sıysa bir önceki ayla kıyaslandığında 
yüzde 24’lük artışla 14 bin 617’den 18 
bin 155’e yükseldi. İlginin artmasıyla 
birlikte şikayetlerde de dikkat çeken 
bir yükseliş yaşandı.

Yüzde 148 arttı
Bir önceki haftayla kıyaslandığında şikayetler 
son bir haftada yüzde 148 arttı. Bir önceki 
aya göre temmuzdaki şikayet artış oranıysa 
yüzde 43’lere yükseldi. Bu veriler, öğrenci-
lerin üniversite seçimini yaparken yalnızca 
tanıtım broşürlerine değil, gerçek kullanıcı 
deneyimlerine de önem verdiğini gösteriyor. 

Şikayetvar’da vakıf üniversitelerine dair en 
çok merak edilen başlıklar şöyle sıralandı: 
“Yıllık öğrenim ücretleri ve beklenmeyen zam 
oranları. Burs kesintileri ve bursların devam 
koşulları. Kayıt iptali sonrası ücret iadesi sü-
reçleri. Mezuniyet evraklarının teslimiyle ilgili 
sorunlar. Akademik kadro kalitesi ve ders 
içerikleri. Öğrenci işleriyle yaşanan iletişim 
problemleri.” DHA

ISTANBUL’DA 
hava sıcaklıklarının 
artmasıyla Riva 

2’nci Koy Plajı’nda yoğunluk 
yaşandı. 37 - 39 derecelerde 
seyreden sıcaklık İstan-
bulluları bunalttı. Plajda 
serinlemek için denize giren-
lerin yanı sıra, güneşlenerek 
zaman geçirenler de vardı. 
Arkadaşlarıyla denize gelen 
Görkem Göktuğ Çalışır, 
“Tabi ki bu kadar sıcaklık-
lara denk gelmedik. Sanırım 
bu uzun senelerdir gördüğü-
müz en büyük sıcaklıklardan 
biri yani yanıyor, yakıyor 
direkt bunaltıyor hava gece 
uyurken bile uyumaktan 
zorlanıyoruz yani o derece 
sıcaklık var. Denizi çok güzel 
buranın dağlar buranın dal-
gasını emiyor ve dalga bize 
gelmiyor. Diğer taraflarda 
çok dalga oluyor. Gereksiz 
kalabalıklar var o yüzden 

ben burayı çok seviyorum. 
Temmuz ayında beşinci ya 
da altıncı gelişim. İnsan bir 
ferahlıyor yüzmek zaten çok 
eğlenceli severim yüzmeyi; 
zaten birçok insan sever. 
Ferahlama noktasında en iyi 
şey deniz olarak görüyorum” 
şeklinde konuştu.

Bu yaz daha sıcak
Denize girerek serinleyenler-
den Başak Bulut ise “Her yaz 
bu sıcaklık artıyor, açıkçası 
bu yaz da diğer yazlara göre 
daha sıcak geliyor herkese 
bence. Her hafta izin gün-
lerimizde denize gelerek 
ferahlamaya çalışıyoruz halk 
olarak” ifadelerini kullandı.
Ercan Yeşildursun ise, “Bu 
sene bayağı sıcak oldu, biz de 
fırsattan istifade edip geldik 
deniz kenarına. Serinlemeye 
çalışıyoruz denize giriyoruz 
güneşleniyoruz” dedi. DHA

BAĞCILAR Belediyesi, YKS 
(Yükseköğretim Kurumları Sınavı) 
sonuçlarının açıklanmasından sonra 

15 Temmuz Demokrasi ve Milli İrade Meyda-
nı’na tercih danışmanlık standı kurdu. Sınav 
sonuçlarıyla tercih merkezine gelen üniversite 
adayları, alanında uzman isimler tarafından 
karşılanıyor. Adayların ilgileri, puanları, başarı 
sıralamaları gibi kriterlere göre tercihlerini 
doğru şekilde yapmalarına yardımcı olunuyor.

Önemli bir karar
Gençlerin çok önemli bir süreçten geçtik-
lerini söyleyen Bağcılar Belediye Başkanı 
Yasin Yıldız, “Eğitim hayatları boyunca her 

zaman öğrencilerimizin yanında olduk. Etüt 
merkezlerimizde belediyemizin bünyesindeki 
kütüphanelerimizde YKS’ye hazırlanmaları 
için gerekli çalışma ortamlarını hazırlamıştık. 
Sınav öncesi de YKS başvuru ücretlerini de 
karşılamıştık. Şimdi gençlerimiz gelecekleri 
için önemli bir karar noktasındalar. Biz de 
onların en doğru kararı vermeleri için ücret-
siz tercih danışmanlığı ve rehberlik hizmet 
sunuyoruz. Hayallerine giden yolda adayları-
mızın yapacakları tercihlerin şimdiden hayırlı 
olmasını diliyorum. Üniversiteye yerleşen 
öğrencilerimize de her yıl olduğu gibi bu 
yılda başvuru bursu vereceğiz” dedi.
HABER MERKEZI

UFUK 
ÇOBAN

HABER

Şikayetler katlandı!

Soğuk su
iyi geldi!

Ücretsiz tercih
danışmanlığı



M ILLI Savunma Bakanlığı’nın ev sahipliğin-
de, Cumhurbaşkanlığı Savunma Sanayii 
Başkanlığı’nın desteğiyle düzenlenen 17. 

Uluslararası Savunma Sanayii Fuarı (IDEF 2025), sa-
vunma ve havacılık sektörünün önde gelen firmalarını 
İstanbul Fuar Merkezi’nde bir araya getiriyor. Fuara 
60’ın üzerinde sistemle yer alan Roketsan, 6 yeni 
savunma sistemini ilk kez tanıttı. IDEF’25 kapsamın-
da düzenlenen lansman etkinliğine Kara Kuvvetleri 
Komutanı Orgeneral Selçuk Bayraktaroğlu, Deniz 
Kuvvetleri Komutanı Oramiral Ercüment Tatlıoğlu, 
Savunma Sanayii Başkanı Haluk Görgün ve Roket-
san Genel Müdürü Murat İkinci katıldı. Tanıtımda 
Roketsan’ın yerli ve milli teknolojiler geliştirerek bu 
sistemlerle Türk Silahlı Kuvvetleri’nin envanterini 
güçlendirmeyi, dost ve müttefik ülkelere de stratejik 
çözümler sunmayı hedeflediğinin altı çizildi.

Stratejik üstünlük
Roketsan Genel Müdürü Murat İkinci, “Bugün 
burada tanıttığımız sistemler, hem Roketsan’ın 
hem de Türk savunma sanayisinin ulaştığı noktayı 
gözler önüne seriyor. Gökbora adlı görüş ötesi 
hava-hava füzemiz, Kaan ve Kızılelma gibi plat-
formlarımızdan fırlatılabilecek. 100 kilometrenin 
üzerindeki hedefleri tespit ve imha yeteneği ile hava 
kuvvetlerimize stratejik üstünlük kazandıracak. 
Eren mühimmatımız ise hem hava hem kara hedef-
lerine karşı kullanılabilecek çok amaçlı bir mühim-
mat olarak geliştirildi” dedi.

TANITILAN 6 YENI SISTEM
AKATA Kapsüllü Atmaca: Denizaltılardan fırlatıla-
bilen versiyonuyla ATMACA füzesi, Türkiye’ye su 
altından güdümlü mermi atma kabiliyeti kazandırı-

yor. 250+ km menzili ve parçacık etkili harp başlı-
ğıyla Mavi Vatan’ın korunmasına katkı sağlıyor.
GÖKBORA: Görüş ötesi menzile sahip havadan 
havaya füze sistemi. İnsanlı ve insansız savaş uçak-
larından ateşlenebiliyor. 100 deniz milini aşan men-
ziliyle hava tehditlerine karşı caydırıcı bir güç.
TAYFUN BLOK-4: Türkiye’nin milli imkanlarla 
geliştirdiği en uzun menzilli balistik füzenin hiper-
sonik versiyonu. 7 tonun üzerinde ağırlığı ve çok 
maksatlı harp başlığı ile stratejik hedefleri kilomet-
relerce öteden vurabiliyor.
EREN Dolanan Mühimmat: SİHA, helikopter, 

kara ve deniz platformlarından atılabilen yüksek 
hızlı dolanan mühimmat. 100+ km menzili, uzun 
havada kalış süresi ve farklı hedef tiplerine angaje 
olma yeteneğiyle dikkat çekiyor.
300 ER: Jet ve SİHA’lardan atılan, 500 km’yi aşan 
menzile sahip balistik füze sistemi. Hedefe kısa 
sürede yüksek hassasiyetle ulaşabilen sistem, farklı 
güdüm ve harp başlıklarıyla görev yapabiliyor.
ŞİMŞEK-2 Uydu Fırlatma Aracı: Türkiye’nin uzay 
ligindeki iddiasını güçlendiren sistem, 1.500 kg’lık 
uyduları 700 km üzeri irtifaya taşıyacak. İlk fırlatma 
testinin 2027’de yapılması planlanıyor.
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Görsel Yönetmenler
Türkan ERVAN

Seçkin ULA 
Savaş ATAK

S enegal'in göreve yeni başlayan An-
kara Büyükelçisi Diop, Dakar'dan
ayrılmadan önce AA muhabirine

açıklamalarda bulundu. Diop, 2010'da
henüz genç bir diplomatken ilk görev yeri-
nin Ankara olduğunu, Türkiye'ye büyükelçi
olarak dönmekten mutluluk duyduğunu
söyledi. Türkiye'de ilk görev yaptığı zaman-
larda iki ülke arasındaki ilişkilerin büyük öl-
çüde ticarete dayandığının altını çizen
Diop, ticaret hacminin de en fazla 200 mil-
yon doları bulduğunu dile getirdi. Diop,
2015'ten itibaren Türkiye'nin Senegal'deki
yatırımlarının ivme kazandığına dikkati çe-
kerek, aynı zamanda Türk şirketlerin hava-
limanı, stadyum, spor kompleksi, otel gibi
çeşitli projelere imza attığına işaret etti.

Kardeşlik ilişkisi

İki ülke arasında giderek artan ticaret hac-
minin siyasi ilişkileri de olumlu etkilediğini
kaydeden Diop, Cumhurbaşkanı Bassirou
Diomaye Faye'ın Ekim 2024'te Türkiye'ye
düzenlediği ziyaretin bu anlamda çok
önemli olduğunu söyledi. Diop, Cumhur-

başkanı Faye'ın Türkiye ziyaretinin hem
ulusal hem de uluslararası kamuoyunda
geniş yankı bulduğunu vurgulayarak,
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ile
Faye'ın cuma namazı sırasında çekilen fo-
toğraflarının da iki lider arasındaki kardeş-
lik ilişkisinin göstergesi olduğunu belirtti.

Bize ilham olabilir

Diop, ticari ve siyasi ilişkilerin yanı sıra
Türkiye'nin turizm konusunda örnek ülke
olduğunun altını çizerek, "Turizm sektörü,
ekonomik gelişmenin önemli bir basamağı
haline geldi. Geçmiş yıllarda TURSAB ile
Türk tur operatörlerinin Senegal'i tanıması
adına çeşitli görüşmelerde bulunmuştuk.
Türkiye, Senegal için turizmde ilham kay-
nağı olabilir zira din, deniz ve kültür turizmi
olmak üzere çeşitli alanlarda turizm model-
lerine sahip. Bu deneyimden faydalanabili-
riz” diye konuştu. Türkiye'de en çok
İstanbul, İzmir, Antalya ve Ankara ve Şanlı-
urfa'yı sevdiğini belirten Diop, "Favori şeh-
rim İstanbul diyebilirim. Hem kültür, hem
tarih hem de modernizmi bir arada barın-

dırması büyüleyici ancak Şanlıurfa'nın da
bende yeri ayrı. Hz. İbrahim'in Şanlıurfa'da
yaşamış olması ve Hz. Eyüb'ün makamının
da yine Şanlıurfa'da bulunması beni çok et-
kiliyor. Urfa'yı birçok kez ziyaret ettim. Aynı
zamanda Urfa mutfağını da çok seviyo-
rum” ifadelerini kullandı. Diop, Türk ye-
mekleri arasında mercimek çorbası, köfte,
ciğer şiş ve cağ kebabını çok sevdiğini, Türk

kahvesinin de vazgeçilmez olduğunu, Tür-
kiye'den sık sık Türk kahvesi getirttiğini söy-
ledi.

Birlikte kalkındıralım

Diop, Türkiye'de görev yaptığı 5 yıl bo-
yunca hiç ırkçılıkla karşılaşmadığının altını
çizerek, “Türkler, çok sıcakkanlı, misafirper-
ver bir millet. Afrikalılara kardeşleri gibi
yaklaşıyorlar. Çok sayıda Türk dostum
oldu. Aynı dine mensup olmamızın da bu
samimiyette etkili olduğunu düşünüyorum.
Sizin Müslüman olduğunuzu anladıkla-
rında hemen 'kardeşim' diye hitap ediyor-
lar” dedi. İki ülke ile iki halk arasındaki
ilişkilerin mükemmel olduğunu vurgulayan
Diop, “Siyasi ve ekonomik ilişkilerimiz çok
iyi ancak daha iyi noktaya getirebiliriz. Kül-
tür alanında da işbirliğimizi geliştirelim.
Türk iş insanlarını Senegal'deki birçok sek-
töre yatırım yapmaya davet ediyorum. Yeni
dönemde başlayacak 200'e yakın kalkınma
projesinde de Türk iş insanları ve yatırımcı-
larını görmeyi çok isteriz. Gelin, Senegal'i
birlikte kalkındıralım” çağrısnda bulundu. 

Senegal'in yeni atanan Ankara Büyükelçisi Moustapa Sokhna Diop, Türk yatırımcıları
Senegal'in kalkınma projelerinde yer almaya davet etti. Diop, “Yeni dönemde 

başlayacak 200'e yakın kalkınma projesinde de Türk iş insanları ve 
yatırımcılarını görmeyi çok isteriz. Gelin, Senegal'i birlikte 

kalkındıralım” çağrısınıda bulundu
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ÜRETiCiLERE
ekim önerisi
Türkiye'nin önemli ayçiçeği üretim merkezlerinden Edirne'de çiftçilere, bitkinin yaz
aylarındaki sıcak ve kurak dönemden korunması için erken ekim tavsiyesinde bulunuldu

Özellikle son 2 yılda yaz
aylarında yaşanan kurak
ve sıcak hava, gelişim dö-

neminde ayçiçeğini olumsuz etkiler-
ken bölgede verim kayıpları yaşandı.
Normal koşullarda nisan ayıyla başla-
yan ayçiçeği ekimi, son yıllarda yaz
döneminde gözlenen olumsuz hava
koşulları nedeniyle geriye kaymaya
başladı. Uzmanlar, bu yıl havaların
erken ısınması ve toprak sıcaklığının
ayçiçeği ekimi için uygun değerlere
gelmesiyle ayçiçeği üreticilerine erken
ekim önerisinde bulundu. Trakya Üni-
versitesi Bitki Islahı Uygulama ve
Araştırma Merkezi Müdürü Prof. Dr.
Yalçın Kaya, AA muhabirine, küresel
ısınmaya bağlı yaşanan iklim değişik-
liği nedeniyle kış mevsiminin kısaldı-
ğını söyledi. Sıcakların erken
gelmesiyle tohum ekimi için
uygun koşulların oluştuğunu
belirten Prof. Dr. Kaya,
"Daha önceleri nisan
ayı gelmeden ayçiçe-
ğinde ekim yapılma-
sını tavsiye
etmiyorduk. Top-
rak yeterince ısın-
mıyordu. 'Mart
kapıdan baktırır
kazam kürek yak-
tırır' deniyor ve
soğuk havalar ya-
şanabiliyordu. Artık
öyle dönemler de pek

kalmadı. Bu yüzden yazlık bitkilerin
ekim dönemi de değişmeye başladı”
diye konuştu.

10 derecenin üzerinde

Kaya, geçen yıl yaşanan kuraklık ne-
deniyle ayçiçeğinde verim kayıpları ya-
şandığına dikkati çekerek, ayçiçeğinin
yaz aylarındaki aşırı sıcaklardan ko-
runması için ekim döneminin öne gel-
mesi gerektiğini vurguladı.
Ayçiçeğinde dekardaki bitki sayısı ile
bitkideki dane ağırlığının verimi belir-
leyen unsurlardan olduğunu belirten
Kaya, “Özellikle danenin ağırlığını be-
lirleyen süt olum evresinde havaların
serin olması lazım. Son yıllarda yaz
aylarında yaşanan aşırı sıcaklar süt

olum evresinde ayçi-
çeğini ne-

redeyse kavurdu. Bunlardan kaçın-
mak için mecburen ayçiçeği ekimi er-
kene geldi. Artık toprak sıcaklığı da 10
derecenin üzerine çıktı ve tohum ekimi
için uygun ortam oluştu. Ekimin ya-
pılması ve bitkinin bir an önce toprak
üstüne çıkması lazım. Toprak altında
fazla kaldığı zaman özellikle köse has-
talığı görülebiliyor. Dayanıklı çeşitler
ve alınan önlemlerle bu sorun çözülü-
yor. Yüksek verim için artık ayçiçeği-
nin erken ekim yapılması gerekiyor.
Yağış rejimi ve sıcaklıkları çok öngöre-
miyoruz. Bu yüzden ekimi ne kadar
erken yaparsak yaz aylarındaki sıcak-
lıklardan bitkiyi o kadar korumuş olu-
ruz” dedi. 

Takvimimizi erkene çektik

Üretici Cem Yılmas, ayçiçeği ekimine
bu yıl erken başladıklarını söyledi. Son
yıllardaki kurak ve sıcak havanın üre-
timi olumsuz etkilediğini dile getiren
Yılmas, "Kuraklıktan zarar görmemek

için ekim takvimimizi erkene çektik.
Erken ekerek hem nisan yağışların-
dan daha çok yararlanıyoruz hem
de bitkinin çiçeklenme dönemi
haziran ayının ortasına denk ge-
liyor ve sıcaklardan daha az et-
kileniyor. Böyle olunca verim
daha iyi oluyor” diye konuştu.
Üretici Nebil Eyikeyf de daha

önce nisan ayında yaptıkları 
ayçiçeği ekimini öne çektiklerini

ifade etti.  AA

YENi HEDEF 
10 milyar dolar
Ticaret Bakanı Ömer Bolat, Ukrayna'da
gerçekleştirdikleri temaslarda ve Devlet
Başkanı Volodimir Zelenskiy ile
görüşmelerinde, iki ülke arasındaki ticaret
hacminin 10 milyar dolara çıkarılabilmesi için
atılacak adımları ele aldıklarını bildirdi

Ömer Bolat, sosyal medya hesabından
yaptığı paylaşımda, dün Ukrayna'da ger-
çekleştirdikleri temaslara ilişkin bilgi verdi.

Tarım ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı ve beraber-
lerindeki heyetle Kiev'de verimli görüşmeler yaptıkla-
rını aktaran Bolat, "Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip
Erdoğan ve Ukrayna Devlet Başkanı Volodimir Ze-
lenskiy'nin liderliğinde somutlaşan işbirliği ruhunu
yansıtan görüşmelerimizde, iki stratejik ortak ülke ola-
rak Türkiye ve Ukrayna arasındaki ilişkilerin daha da
güçlendirilmesini ele aldık" değerlendirmesinde bu-
lundu. Bolat, Zelenskiy ile görüşmede, Türk müteah-
hitlik firmalarının savaş öncesinde olduğu gibi savaş
döneminde de Ukrayna'nın altyapısının güçlendiril-
mesine yaptığı katkılardan duyulan memnuniyetin
ifade edildiğini vurguladı.

Türkler öncü olacak

İki ülke liderlerinin belirlediği 10 milyar dolarlık ticaret
hacmine ulaşılması amacıyla atılabilecek adımları de-
ğerlendirdiklerini belirten Bolat, “Bu bağlamda iç
onay süreci ülkemizde tamamlanan Türkiye-Ukrayna
Serbest Ticaret Anlaşması'nın Ukrayna'daki onay sü-
recinin tamamlanmasının önemine vurgu yaptık.
Tarım alanındaki karşılıklı yatırımlar ve Ukrayna'nın
yeniden inşa sürecindeki büyük potansiyele dikkati
çektik. Başkan Zelenskiy, görüşmemizde Serbest Ti-
caret Anlaşması'nın kısa sürede Ukrayna tarafında da
onaylanmasını beklediklerini ve bunun ticaret hacmi-
mizi hedeflenen 10 milyar dolar seviyesinin üzerine
taşıyacağına inandığını ve Türk firmalarının yeniden
inşa çalışmalarında öncü olacağına dair değerlendir-
melerini paylaştı” dedi. 

Mutabık kaldık

Bolat, Ukrayna Başbakan Yardımcısı Oleksiy Kuleba
ile görüşmelerinde, yeniden inşa ve bölgesel kalkınma
konularının öncelikli alanlar olduğunu, Türk firmala-
rının hem ticaret hem de yatırım açısından Ukrayna
ile işbirliklerini sürdüreceğini vurguladıklarını ifade
etti. Serbest Ticaret Anlaşması ve Ukrayna Yeniden
İnşa Aracı gibi mekanizmaların ilişkilere ivme kazan-
dıracağını dile getirerek, yeniden inşa projelerine iliş-
kin yol haritası oluşturduklarını vurgulayan Bolat,
“Ukrayna Başbakanı Denis Şimal ile yaptığımız gö-
rüşmede, Türk firmalarının Ukrayna'nın ihtiyaç duy-
duğu tüm alanlarda aktif rol alabileceğine ve savaş
nedeniyle tahrip olan altyapının kısa sürede yeniden
inşa edilmesinde büyük katkı sağlayacağına yönelik
ortak inancımızı dile getirdik. Tarım ve gıda güvenliği
alanlarında iş birliklerinin artırılması konusunda mu-
tabık kaldık" değerlendirmesinde bulundu.

2024 fıstık
gibi geçti!
Güneydoğu Anadolu Bölgesi'nin önemli tarım 
ürünlerinden fıstıkta geçen sezon en yüksek üretim
miktarına ulaşılarak 383 bin ton ürün elde edildi

ÇiftÇisine sağladığı yüksek ekonomik ge-
tirisinden dolayı üreticiler tarafından rağ-
bet gören fıstık, başta Şanlıurfa ve

Gaziantep olmak üzere Türkiye'nin 22 kentinde üreti-
liyor. Çerez olarak tüketilen, tatlılardan yemeklere
kadar hemen hemen her alanda Türk mutfağının de-
ğişmez lezzetleri arasında yer alan fıstık, Türkiye'nin
yanı sıra yurt dışından da ilgi görüyor. Fıstık üreti-
minde yıllara göre farklılıklar oluşsa da artan ağaç
miktarı üretim miktarlarını da olumlu etkiledi. Türki-
ye'de 2004 yılında 30 bin ton, 2006 yılında 110 bin
ton, 2012 yılında 150 bin ton, 2016 yılında 170 bin
ton, 2018 yılında 240 bin ton, 2020 yılında 296 bin
376 ton, 2023 yılında 176 bin ton fıstık üretimi ger-
çekleştirildi. 2024 yılında ise fıstık üretimi bir önceki
yılın üretim rakamını yüzde 117,6 aşarak 383 bin ton
oldu; böylece fıstık üretiminde en yüksek rakama 
ulaşıldı.

COLORADO Eyalet Üniversitesi’nden
(CSU) araştırmacılar, fiziksel aktivitenin
beyindeki hücreleri birbirine bağlayan

beyaz cevherini yenileme yeteneği üzerinde olumlu
bir etkisi olup olmadığını görmek için 60 yaşın
üzerindeki insanları inceledi. Haftada en az üç kez
40 dakikalık yürüyüşlere çıkmanın beynin beyaz
maddesini yenilediğini ve bilişsel olarak kişiyi
güçlü tutmaya yardımcı olabileceğini buldular.
Araştırmanın sonuçları, yaşlı insanlara beyinlerini
sağlıklı ve aktif bir şekilde tutmanın basit bir yo-
lunu sunuyor.

Hafızada iyileşme gözlendi  

Beyaz madde, beynin ve omuriliğin kısımlarını
sinir liflerine bağlayan beynin en geniş ve en derin
kısmındaki doku. Sağlıklı bir beyaz cevher daha iyi
hafızaya, daha iyi problem çözmeye ve artan biliş-
sel yetenekleri de beraberinde getirir. NeuroImage
dergisinde yayınlanan araştırma için ekip, 247 katı-
lımcıyı gözlemledi. Katılımcıların her biri 60-80
yaşları arasında olan ve günlük yaşamlarında çok
az şiddetli fiziksel aktivite gerçekleştiren kişilerdi.
Araştırmacılar, katılımcıların sınırlı aktivitelerine
rağmen hala yeterli düzeyde bilişsel yeteneğe sahip
olduklarından emin olmak istediler ve ardından
onları üç farklı gruba ayırdılar. İlk grup, katılımcı-
ların düzenli olarak esnedikleri ve az fiziksel efor
gerektiren rutinler uyguladıkları bir programa tabi
tutuldu. İkinci grupta, haftada üç kez 40 dakikalık
yürüyüşe çıktılar. Son gruba ise haftada üç kez, fi-
ziksel ve zihinsel olarak en zorlayıcı görevlerden
biri olarak görülen dans egzersizleri verildi.

Beyaz cevheri küçülttü

Katılımcılara çalışmalar başladığından ve çalışma-
lardan altı ay sonra beyaz cevherlerinin sağlığının
ve işlevinin incelendiği beyin taramaları yapıldı.
Son iki grupta yer alanlar, programa altı ay katıl-
dıktan sonra daha sağlıklı beyin ve beden işlevleri
gösterdiler. fiziksel olarak daha zinde hale geldiler.
Ayrıca araştırmacılar, beyinlerinin MRI taramala-
rında beyaz cevherlerinin de yenilenmiş gibi görün-
düğünü buldular. Yürüme grubunun parçası
olanlar en iyi sonuçları gösterenler oldu ve hafıza
sınavlarında da en iyi performansı sergilediler. Ak-
tivitesi oldukça durgun olan ilk gruptaki kişilerde
ise beyaz cevherlerinin küçüldüğü görüldü ve bazı
bilişsel testlerde de daha kötü performans göster-
diler.

Gençlerde henüz denenmedi

Çalışmanın ortak yazarı ve CSU’da nörobilim ve
insani gelişme profesörü olan Dr Agnieszka
Burzynska, The New York Times’a beyaz madde
üzerine çok fazla araştırma yapılmadığını söyledi:
“Bazı bilim insanları, sadece birkaç yıl öncesine
kadar beynin yapısının yaşam boyunca değişebile-
ceğine bile inanmıyorlardı.” Araştırmacılar, bu ça-
lışmanın sonuçlarının genç insanlar için de geçerli
olup olmadığından emin değiller, ancak insanlara
sağlıklı kalmak için aktif bir yaşam tarzı yaşamala-
rını tavsiye ediyorlar. Burzynska, The Times’a ver-
diği demeçte; bulguların beynin beyaz maddesini
korumak için kalkmak ve hareket etmek için güçlü
bir neden verdiğini söylüyor.
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Yürümek hafızaya
çok iyi geliyor

Fazla şeker komaya sokuyor
Kurban Bayramı’nda çocukların aşırı et ve şeker tüketimine dikkat edilmesi gerektiğini belirten Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bölümünden Uzm. Dr.
Akif Çelik, ailelere uyarılarda bulundu. Çelik, “Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve kronik böbrek hastalığı, yüksek tansiyon gibi sağlık sorunları
olan çocuklarda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyunun azalmasına hatta komaya dahi neden olabilir” dedi
ÇAMLICA Medipol Üniversitesi Hasta-
nesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bö-
lümü’nden Uzm. Dr. Akif Çelik,
bayramlar gibi özel günlerde değişen
beslenme rutinine bağlı olarak birçok
sindirim probleminin yaşandığını belir-
terek “Bayramlar vasıtasıyla toplumda
birliktelik ruhu artar, milli bilinç oluşur
ve sosyal ilişkiler gelişir. Ama doğum
günleri, bayramlar gibi özel kutlamalar
ve etkinliklerde aşırı besin tüketimi, dü-
zensiz beslenme alışkanlıklarına ve sin-
dirim sorunlarına neden olabilir.
Bayramlarda ve özel etkinliklerde ço-
cukların beslenmesi, ailenin diğer birey-
lerinden farklı değildir. Sağlıklı
beslenme önerileri tüm aile için geçerli-
dir. Makro besin ögelerimiz yağ, kar-
bonhidrat (şeker) ve proteinlerden
oluşur. Vücudumuz ve metabolizma-
mız günlük dengeli oranda protein, yağ
ve karbonhidrata gereksinim duyar, bu
dengenin herhangi bir şekilde bozul-
ması sağlığımızı olumsuz etkiler. Gün-
lük alınan enerjinin yüzde 50-55’inin
karbonhidrattan, yüzde 10-15’inin pro-
teinden, yüzde 30-35’inin de yağlardan
gelmesi önerilir” diye konuştu. Aşırı
şeker tüketiminin ishale neden oldu-
ğuna da değinen Çelik, şöyle devam
etti: “Günlük harcadığımız enerjiden

daha fazla kaloriyi almak ve aşırı besin
tüketimi kısa dönemde kabızlık, kusma,
karın ağrısı, ishal gibi sindirim sorunla-
rına neden olur. Uzun vadede ise obe-
zite, kalp ve damar hastalıkları,
hipertansiyon gibi ciddi sağlık sorunla-
rına neden olabilir. Aşırı şeker tüketimi-
nin de ishal yaptığı bilinir. Özellikle
doğum günleri ve bayramlarda aşırı
şeker tüketiminden kaçınmak gerekir.
Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve

kronik böbrek hastalığı, yüksek tansi-
yon gibi sağlık sorunları olan çocuk-
larda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin
aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyu-
nun azalmasına hatta komaya dahi
neden olabilir. Yağlar en yavaş sindiri-
len makro besindir. Yağlı yiyecekler özel
günlerde genellikle keyifli bir kaçamak
olarak tüketilir. Aşırı yağ tüketimi kısa
dönemde şişkinlik, hazımsızlık, mide
krampları, ishallere neden olduğu gibi

uzun vadede ise kalp ve damar hasta-
lıklarına yol açabilir."

Protein kaçağına dikkat

Fazla protein alımının da zararlarına da
işaret eden Çelik, “Vücudumuzun yapı
taşı proteinlerden oluşur. Proteinler vü-
cudumuz için önemli bir makro besindir.
Özellikle kırmızı veya beyaz et, yumurta
ve tahıllar başlıca protein kaynaklarıdır.
Aşırı protein tüketiminin böbreklerimizin
çok daha fazla oranda süzme yapmasına
ve ardından da idrarda protein kaçağına
yol açtığı gösterildi. Protein ağırlıklı bes-
lenmenin protein yıkımının son ürünü
olan ürik asidin eklemlerde birikimi so-
nucu oluşan Gut hastalığına neden ol-
duğu da bilinir. Ayrıca çoğunlukla
bağırsaklarımızda yaşayan ve vücudu-
muz için sağlıklı olan mikroorganizmalar
vardır. Bu canlıların, sindirim sistemi ve
bağırsak sağlığı üzerine, bağışıklık siste-
minin güçlenmesine ve metabolizmamı-
zın düzenlenmesi gibi birçok faydalı
görevleri vardır. Bağırsak mikrobiyomu
olarak adlandırılan bu canlıların sayısı,
dengesiz ve tek makro besin ağırlıklı bes-
lenme gibi durumlarda hızla azalır ve za-
rarlı mikroorganizmaların sayısı artar.
Bu nedenle sağlığımız olumsuz yönde 
etkilenir” ifadelerini kullandı. 

40’TAN SONRA 
PROSTATA DIKKAT 
40’TAN SONRA 
PROSTATA DIKKAT 
40’TAN SONRA 
PROSTATA DIKKAT 
40’TAN SONRA 
PROSTATA DIKKAT 
40’TAN SONRA 
PROSTATA DIKKAT 
40’TAN SONRA 
PROSTATA DIKKAT 
40’TAN SONRA
PROSTATA DIKKAT 
P rostat büyüdüğünde yaşanan

idrar şikayetlerinin hastanın gün-
lük yaşamını zorlaştırdığına dik-

kat çeken Hattat Klinik’ten
Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim
Hattat, “Hayat kalitesini düşürür. İdrar
şikayetleri sertleşme sorunu, erken bo-
şalma ve cinsellikte başarısızlık korkusu
yaratabilir. Yapılan incelemelerle prostat
büyümesinin ne boyutta olduğu, iyi
huylu mu yoksa kötü huylu mu olduğu
anlaşılabilir. İyi huylu prostat büyüme-
sinde tıkanıklığın derecesine göre ilaçlar
veya cerrahi işlemler gibi hastaya uygun
tedavi seçilebilir. Son yıllarda kullanılan
teknolojik tedaviler ve lazerler en az yan
etki ile prostat büyümesini başarıyla te-
davi eder” diye konuştu. Erkeklerin pro-
stat olma korkusu yaşadıklarını aktaran
Prof. Dr. Hattat, “Bir hastalık zanne-
dilse de prostat aslında erkeklerde bulu-
nan bir salgı bezi. Kestane
büyüklüğündeki bu bez mesanenin tam
altında yer alıyor ve idrar kanalını çevre-
liyor. Dolayısıyla prostat dokusunda bü-
yüme olduğunda idrar yolu şikayetleri
gelişiyor. İşte bu yakınmalar ve prostatın
iyi huylu büyümeleri halk arasında ‘pro-
stat olmak’ olarak biliniyor” dedi.

40'lı yaşlara dikkat 

Prostat büyümesinin her erkekte mey-

dana gelen doğal bir durum olduğu-
nun aktaran Prof. Dr. Hattat, “40’lı
yaşlardan itibaren erkek vücudunda
oluşan hormon değişimleri prostatı
büyütüyor. Yani gerçekten de her erkek
hayatının belli bir noktasında ‘prostat’
oluyor. Ancak bu büyüme erkeklerin
sadece üçte birinde tedavi gerektirecek
boyuta ulaşıyor. Ailesinde prostat bü-
yümesi olanlar bu hastalığa daha sık
yakalanıyor. 60 yaşındaki erkeklerin
yarısından fazlasında prostat büyü-
mesi bulunuyor. Prostat büyüdüğünde
ve idrar yolunu sıkıştırıp can sıkıcı
idrar şikayetlerine yol açtığında tedavi
de şart oluyor” diye konuştu.

İdrar sıkıntısı belirti

Prostatın iyi huylu büyümesinde belir-
tiler yavaş yavaş yıllar içinde arttığın-
dan birçok erkeğin ciddi tıkanıklıkları
olsa bile buna alışabildiğine dikkat
çeken Prof. Dr. Hattat, “Erkekler bu
belirtileri ‘normal’ kabul edebiliyor.
Yine de prostat büyümesinde sık id-
rara çıkmak, zor idrar yapmak, idrara
başlarken bir süre beklemek, idrarı
kesik kesik boşaltmak, tuvaletten çık-
tıktan çok kısa bir süre sonra tekrar
idrar hissi duymak ve mesanenin tam
boşalmadığını hissetmek en sık görü-
len yakınmalar arasında. Bunlara ani

idrar sıkışmalarını, idrar kaçırma ve
geceleri idrar hissiyle uyanmayı da ek-
leyebiliriz. İdrar sıkıntıları olan erkek-
lerin vakit kaybetmeden bir uzmana
danışması gerekiyor” ifadelerini kul-
landı.

Son teknolojik tedaviler 

Prostat büyümesi tedavisinde, büyü-
müş olan prostat dokusunu ortadan
kaldırıp idrar kanalındaki tıkanıklığının
giderildiğini belirten Prof. Dr. Hattat,
“Bu tıkanıklığın derecesi ise hangi te-
davinin seçileceği konusunda ana fak-
tör.  Günümüzde iyi huylu prostat
büyümesini çeşitli ilaç tedavileri, cer-
rahi işlemler veya ısı terapileri ile gide-
rebiliyoruz.  Hafif tıkanıklarda ilaçlar
etkili olabilirken, daha ileri durum-
larda cerrahilere yönelebiliyoruz. Son
yıllarda geliştirilen lazer tedavileri ise
en son teknolojik çözümleri sunuyor.
Örneğin çok yüksek enerji kullanılarak
prostatı buharlaştıran lazerlerde, has-
talar işlemden birkaç saat sonra evle-
rine gidebiliyor ve günlük yaşamlarına
birkaç gün içinde başlayabiliyor.
Sonda ihtiyacı en aza indiriliyor, kan
sulandırıcı kullanan hastalarda ilacın
kesilmesi gerekmiyor. En güzeli de
idrar sıkıntıları 24 saat içinde büyük
ölçüde rahatlıyor” dedi.

Prostat bezinin idrar fonksiyonla-
rının yanında cinsel yaşamı da
olumsuz etkilediğinin altını çizen
Prof. Dr. Halim Hattat, “İyi huylu
prostat büyümesinde yaşanan
idrar şikayetleri cinsellikte korku
yaratabiliyor. İdrar sorunu yaşa-
yan erkek, bunun beraberlik esna-
sında olmasından çekinerek
cinsellikten soğuyabiliyor. Cinsel
isteksizlik ve başarısızlık korkusu
başlayabiliyor. Tüm bunlar sert-
leşme problemine yol açabiliyor.
Yine uzun vadede erken boşalma
da görülebiliyor. Bu nedenle özel-
likle 40 yaş üzerinde yaşanan cin-
sel fonksiyon sorunlarında prostatı
kontrol etmek gerekiyor. Prostat
büyümesinde uygulanan tedavi-
lerde de mesaneye geri boşalma,
meni hacminde azalma, isteksizlik,
sertleşme problemi gibi yan etkileri
daha az olanları seçmek cinsel ha-
yatı koruyor” diye konuştu.

SERTLEŞME
PROBLEMİ 

Dönemsel olarak ürolojik muayene ve PSA kontrolleri yaptırmak prostat büyümesini erken
dönemde teşhis şansı tanıyor. Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim Hattat, “40’lı yaşlardan
itibaren erkek vücudunda oluşan hormon değişimleri prostatı büyütüyor” dedi ve özellikle
ailesinde prostat hastalığı olanların kontrollerini aksatmaması gerektiğini söyledi. 

60-80 yaş aralığındaki 247
katılımcıyı gözlemleyen yeni
bir çalışma, yürüme gibi fizik-
sel aktivitelere katılmanın,
beyni olumlu bir şekilde
etkileyebileceğini buldu.
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N ükleer Sanayi Derneği
(NSD) ile Bulgar Atom Fo-
rumu (BULATOM), 1-2

Temmuz 2025 tarihlerinde düzenle-
nen 11. Nükleer Santraller Zirvesi -
NPPES’te nükleer enerji alanında bir
iyi niyet anlaşması imzaladı. Bu an-
laşma, Türkiye ve Bulgaristan arasında
nükleer enerji alanında yeni ortaklıkların
önünü açarken, aynı zamanda bölgesel
enerji iş birlikleri için de stratejik bir adım
niteliği taşıyor.

Yeni fırsatlar kapıda

Bu iyi niyet anlaşması; bilgi ve deneyim
paylaşımı, teknik iş birlikleri ve ortak pro-
jelerin hayata geçirilmesi gibi alanlarda
ülkeler arası diyaloğu artırmayı hedefli-
yor. Türkiye ve Bulgaristan’ın önde gelen
sektörel kuruluşları arasında kurulan bu
köprü, nükleer enerji özelinde bölgesel bir
sinerji yaratmayı amaçlıyor. Eğitim, insan
kaynağı geliştirme ve teknoloji paylaşımı
gibi alanlarda ortak projeler gündemde.

İmza törenine NSD Başkanı Alikaan
Çiftçi ile BULATOM Yönetim Kurulu
Üyesi Petar Manchev katıldı.

Kıymetli buluyoruz

Nükleer Sanayi Derneği Başkanı Ali-
kaan Çiftçi, “Komşumuz Bulgaristan

ile nükleer enerji gibi stratejik bir alanda
kurduğumuz bu iş birliği, yalnızca ülkeler
arası ilişkileri değil, aynı zamanda bölge-
sel enerji entegrasyonunu da güçlendire-
cek. Bulgaristan da tıpkı Türkiye gibi,
enerji arz güvenliğini artırmak, dışa ba-
ğımlılığı azaltmak ve karbon emisyonla-
rını düşürmek amacıyla nükleer enerjiyi
stratejik bir konuma yerleştiriyor. Özel-
likle küçük modüler reaktörler (SMR)
alanında hedeflediği yatırımlar, Türki-
ye’nin bu alandaki yatırım vizyonuyla da
önemli ölçüde örtüşüyor. Bu doğrultuda,
iş birliklerimizin ortak projelere dönüşme-
sini ve bölgemizde sürdürülebilir kalkın-
maya katkı sağlayacak somut adımlar
atılmasını son derece kıymetli buluyoruz”

diye konuştu.

Model oluşturabilir

BULATOM Yönetim Kurulu Üyesi Petar
Manchev ise anlaşmanın sadece iki ülke
arasında değil, bölge genelinde nükleer iş
birliklerine katkı sağlayacağını vurgulaya-
rak sözlerine şöyle devam etti: “Türkiye
Nükleer Sanayi Derneği ile yaptığımız iyi
niyet anlaşması, iki ülkenin sanayicilerinin
iş birliği yapabilecekleri fırsat ve projeleri
belirleme imkanı sunuyor. Avrupa ile Asya
arasında bir köprü olan bölgemizin, sür-
dürülebilir ve temiz enerji dönüşümünde
nükleer enerjinin stratejik rolüne inanıyo-
ruz. Türkiye ile ortak projeler geliştirerek
sadece kendi ülkelerimize değil komşu ül-
kelere de örnek teşkil edecek modeller
oluşturabiliriz. Nükleer Santraller Zir-
vesi’ne de üyelerimizle birlikte katılarak
Türk nükleer sanayi temsilcileriyle bir
araya geldik. Zirve’de kurduğumuz bağ-
lantılar, bu alanda somut adımlar atma-
mız için önemli bir fırsat olacak.”

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de Basın:(2252899)

BAKIM VE ONARIM HİZMETİ ALINACAKTIR
İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ SAĞLIK BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI

Müdürlüğümüz Hizmetlerinde Kullanılan Muhtelif Marka Araçların Üst Yapı Donanımlarının
Parça ve İşçilik Dâhil Bakım ve Onarımı Hizmeti Alımı hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elek-
tronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2025/964506
1-İdarenin
a) Adı : İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ SAĞLIK BAKANLIĞI 

BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi : Binbirdirek Mah. Peykhane Caddesi No:10 PK. 34122 

Çemberlitaş-Fatih / İSTANBUL FATİH/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası: 02126383000 - 2124546188
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası

: https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : Müdürlüğümüz Hizmetlerinde Kullanılan Muhtelif Marka 

Araçların Üst Yapı Donanımlarının Parça ve İşçilik Dâhil 
Bakım ve Onarımı Hizmeti Alımı

b) Niteliği, türü ve miktarı : 1 Kısım (2 Kalem)Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale
dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer
: İl Sağlık Müdürlüğü (Ana Bina)/ Konferans Salonu 
(Binbirdirek Mah. Peykhane Cad. No:8 
Çemberlitaş-Fatih/ İSTANBUL)

ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihinden itibaren 5(Beş) aydır
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 3 gün 

içinde işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati

: 24.07.2025 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)

: İl Sağlık Müdürlüğü (Ana Bina)/Konferans Salonu 
(Binbirdirek Mah. Peykhane Cad. No:8 
Çemberlitaş-Fatih/ İSTANBUL)

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu işin yerine getirilmesi için alınması zorunlu olan ve ilgili mevzuatında o iş için
özel olarak düzenlenen sicil, izin, ruhsat vb. belgeler,
TSE Hizmet Yeterlilik Belgesi
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oran-
larına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İstekliler, ihale konusu alımın alt yüklenicilere yaptırmayı düşündükleri kısmını yeterlik bilgileri
tablosunda belirteceklerdir.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından
fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği veya yeminli
mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter tarafından ilk ilan tarihinden sonra
düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korundu-
ğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve teklif edilen
bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini
gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
Kamu veya özel sektöre yapılmış her türlü araç tamiri ve/veya bakım işleri.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup, yerli istekliler lehine %15 oranında fiyat avantajı
uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların,
e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife
ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici
teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 150 (YüzElli) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Diğer Hizmetler/0,80
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden Kanunun
38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.
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Görsel Yönetmenler
Türkan ERVAN

Seçkin ULA 
Savaş ATAK

Halit AYDINGÖZ

Nükleer Sanayi
Derneği ve 

Bulgar Atom Forumu,
bölgesel nükleer 

enerji iş birliklerini
güçlendirmek için 

İstanbul’da ilk adımı
attı. Nükleer Sanayi

Derneği Başkanı
Alikaan Çiftçi, “İş 

birliklerimizin 
ortak projelere
dönüşmesini ve 

bölgemizde
sürdürülebilir

kalkınmaya katkı
sağlayacak somut

adımlar atılmasını
son derece kıymetli

buluyoruz” 
diye konuştu

UFUK
ÇOBAN

hABER

NuKLEERDE 
GuC BİRLİĞİ

Türkiye’nin ilk ve tek nükleer
enerji etkinliği, 11. Nükleer 

Santraller Zirvesi, Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakanlığı’nın 

destekleriyle Ankara Sanayi Odası
(ASO) ve Nükleer Sanayi 
Derneği (NSD) tarafından

düzenleniyor.

NPPES 
ASO VE NSD 

DÜZENLENİYOR

Mutabakat imzalandı
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, Sivil Havacılık Genel Müdürlüğü
(SHGM) ile Moritanya İslam Cumhuriyeti Sivil Havacılık Ulusal Ajansı arasında, sivil
havacılık alanında kapsamlı bir iş birliği mutabakatı imzaladıklarını belirtti.
UraloğlU,AA muhabirine, İstanbul Kon-
gre Merkezi'nde düzenlenen Küresel Ulaş-
tırma Koridorları Forumu kapsamında,
Moritanya İslam Cumhuriyeti Sivil Havacı-
lık Ulusal Ajansı ile imzalanan mutabakat
zaptının ayrıntılarına ilişkin açıklamalarda
bulundu. Türkiye ile Moritanya arasında,
ortak tarihi ve kültürel bağların olduğunu
anımsatan Uraloğlu, 2010 yılından sonra
karşılıklı olarak Büyükelçiliklerin açılmasıyla
ikili ilişkilerin de büyük bir ivme kazandığını
söyledi. Uraloğlu, ikili ticari ilişkilerin ve top-
lam ticaret hacminin her geçen yıl arttığına
işaret ederek, bakanlık olarak da ilişkilerin
gelişmesi ve derinleşmesi adına gayret ettik-
lerini anlattı.

Bilgi paylaşılacak

Bu doğrultuda, Sivil Havacılık Genel Mü-
dürlüğü ile Moritanya İslam Cumhuriyeti

Sivil Havacılık Ulusal Ajansı arasında, sivil
havacılık alanında kapsamlı bir işbirliği mu-
tabakatı imzalandığını bildiren Uraloğlu,
“Mutabakat zaptı ile uçuş emniyeti, hava ta-
şımacılığı, lisanslama, havacılık güvenliği ve
çevresel sürdürülebilirlik başta olmak üzere
birçok alanda karşılıklı deneyim ve bilgi pay-
laşımı hedefleniyor. Taraflar ayrıca eğitim,
dijitalleşme, insansız hava araçları (İHA) ve
çevre koruma gibi alanlarda da ortak proje-
ler geliştirmeyi planlıyor” ifadelerini kullandı.

Örnek teşkil edecek

Uraloğlu, Türkiye-Moritanya işbirliğinin,
her iki ülkenin sivil havacılık sektörlerinde
kapasite geliştirme ve uluslararası standart-
lara uyumun güçlendirilmesi açısından da
önemli katkılar sunacağını aktardı. Anlaş-
manın, Türkiye'nin benimsediği yeni sivil ha-
vacılık modeli ve Uluslararası Sivil Havacılık

Örgütü'nün
(ICAO) yetkin-
lik tabanlı pren-
siplerini bire bir
yansıtan ku-
rumsal dönü-
şüm modeli
çerçevesinde
atılmış strate-
jik bir adım
niteliğinde
olduğunu
vurgulayan
Uraloğlu,
"Sivil Ha-

vacılık Genel Müdürlüğü, dijital çözümler
başta olmak üzere Moritanya Sivil Havacılık
Otoritesi'ne teknik destek sağlama, kurumsal
kapasiteyi güçlendirme ve sürdürülebilir alt-
yapı sistemleri geliştirme alanlarında katkı
sunmayı hedefliyor. Bu kapsamda, uluslar-
arası eğitim ihracatı süreçleri de özel bir
önem taşıyor. Türkiye, başta havacılık gü-
venliği, lisanslı personel eğitimi, dijital eğitim
çözümleri ve Uluslar-
arası Sivil Hava-
cılık Örgütü
uyumlu müfre-
datlar olmak
üzere, eğitim
alanındaki
kurumsal
kapasitesini
Moritanya'ya
ve bölge ülke-
lerine aktar-
mayı
amaçlıyor”
dedi.   AAİhracat attı

Savunma ve havacılık ihracatı bu yılın ilk 6 ayında
geçen yılın aynı dönemine göre yüzde 25 artarak
3 milyar 603 milyon dolar olarak gerçekleşti

Cumhurbaşkanlığı
Savunma Sanayii
(SSB) Başkanı Haluk

Görgün, konuya ilişkin X sosyal
medya platformundan yaptığı
paylaşımda, ocak-haziran döne-
minde savunma ve havacılık ih-
racatının yüzde 25 artışla 3
milyar 603 milyon dolara ulaştı-
ğını belirtti. 2025 yılı haziran
ayında savunma ve havacılık ih-
racatının geçen yılın aynı döne-
mine göre yüzde 10,4 artışla
623 milyon dolar olarak gerçek-
leştiğini aktaran Görgün, “Son
12 aylık toplam ihracatımız ise
yüzde 23,1 artışla 7 milyar 454
milyon dolar olarak kayda geçti.
Bu yükseliş yalnızca bir istatistik
değil, vizyonla kurgulanmış bir
kalkınma mimarisinin sahadaki
tezahürüdür” ifadesini kullandı.

Firma sayısı arttı

Görgün, SSB olarak, ihracat
stratejisi doğrultusunda ihracat
yapan firma sayısını artırdıkla-
rını ve ürün kompozisyonunu
yüksek teknoloji lehine çeşitlen-

dirdiklerini belirterek, “Yalnızca
bölgesel değil, küresel ölçekte
derinleşen uluslararası işbirlikle-
riyle Türk savunma sanayisini
dünyanın dört bir yanında görü-
nür kılıyoruz. Büyük ölçekli şir-
ketlerimizden KOBİ'lere uzanan
bir ekosistemi, sürdürülebilir ih-
racat, küresel rekabet ve yerli
üretim üçgeninde yeniden şekil-
lendiriyoruz. Ülkemizin toplam
ihracatının yüzde 3'ünü gerçek-
leştiren tüm sektör mensupları-
mızı, alın teriyle bu başarıya
katkı sunan tüm emekçilerimizi
yürekten kutluyorum” dedi. Bu
başarıda imzası olan, dünyanın
dört bir yanına Türk mühendisli-
ğini ve üretim gücünü taşıyan
firmalara teşekkürlerini ileten
Görgün, “Vizyonlarıyla bu yükse-
lişi mümkün kılan tüm yönetici
ve çalışanlarımıza en içten te-
şekkürlerimi sunuyorum. Gü-
cünü milletten, yönünü
gelecekten alan bir savunma sa-
nayi vizyonuyla yürümeye
devam edeceğiz” değerlendir-
mesinde bulundu. AA
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68 milyona yaklaştı!
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, e-Devlet Kapısı kulla-
nıcı sayısının her geçen gün arttığını belirterek, “30 Haziran itibarıyla 
kullanıcı sayısı 67 milyon 823 bin 187 kişiye ulaştı” dedi

Giresun’dan ocak-haziran döneminde gerçekleştirilen fındık 
ihracatı, geçen yılın aynı dönemine göre yüzde 10 artarak 
480 milyon 791 bin 734 dolara ulaştı

Türkiye’nin roket, füze ve mühimmat alanında öncü kuruluşu Roketsan, İstanbul’da düzenlenen Uluslararası Savunma 
Sanayii Fuarı IDEF 2025’te 6 yeni savunma sistemini ilk kez tanıttı. Roketsan Genel Müdürü Murat İkinci, “Bugün burada 
tanıttığımız sistemler, hem Roketsan’ın hem de Türk savunma sanayisinin ulaştığı noktayı gözler önüne seriyor” dedi

ROKETSAN’DANROKETSAN’DAN
6 YENİ SİSTEM6 YENİ SİSTEM

ULAŞ-
TIRMA 
ve Altyapı 

Bakanı Abdulkadir 
Uraloğlu, AA mu-
habirine, e-Devlet 
Kapısı hizmetle-
rine ve kullanıcı 
sayılarına ilişkin 
değerlendirmede 
bulundu. e-Devlet 
kullanıcı sayısının 
her geçen gün 
arttığını vurgula-
yan Uraloğlu, “30 
Haziran itibarıyla 
kullanıcı sayısı 67 
milyon 823 bin 
187 kişiye ulaştı. 
Bu kullanıcıların 
32 milyon 862 bin 
204’ü kadınlardan 
ve 34 milyon 960 
bin 983’ü erkeklerden oluşuyor” ifa-
desini kullandı. Uraloğlu, e-Devlet 
Kapısı’nda, kamu kurumları yanında 
yerel yönetimlerin, üniversitelerin ve 
kamu hizmeti sunan özel şirketlerin 
hizmetlerini vatandaşlarla buluştu-
rulduğunu bildirdi.

2008’de erişime açıldı
Bu kapsamda 1096 kurumun 8 bin 
542 hizmetinin vatandaşların kulla-
nımına sunulduğunu aktaran Ura-
loğlu, “e-Devlet Kapımız, 2008’de 
erişime açıldı ve günden güne gelişi-
mini sürdürerek binlerce kamu hiz-
metinin sunulduğu, yüzlerce kamu 

kurumunun entegre olduğu bir 
yapıya dönüştü. Türkiye’nin dijital 
yüzü olarak bu platformda yer alan 
hizmetlerin artırılması, içeriklerinin 
genişletilmesi ve toplumun her ka-
demesinden vatandaşlarımıza, kamu 
kurumlarına ve özel sektöre yönelik 
7 gün 24 saat hizmet sunulması için 
çalışmalar yürütülüyor” değerlendir-
mesinde bulundu.
Uraloğlu, burada, adaletten sosyal 
güvenlik ve sigortaya, sağlıktan 
ulaştırmaya, eğitimden çevre ve şe-
hirciliğe kadar geniş bir yelpazede 
hizmet verildiğini, en çok kullanılan 
hizmetlere de doğrudan erişim sağ-
lanabildiğini anlattı. AA

DOĞU Karadeniz’den 
yılın ilk yarısında yapı-
lan fındık ihracatının 

yüzde 34’ü Giresun merkezli 
firmalarca gerçekleştirildi. AA 
muhabirinin, Ticaret Bakan-
lığının verilerinden derlediği 
bilgiye göre, Giresun, Trabzon, 
Ordu, Rize, Gümüşhane ve 
Artvin’den ocak-haziran dö-
neminde yapılan fındık ve ma-
mulleri ihracatından 1 milyar 
397 milyon 145 bin 496 dolar 
gelir elde edildi. Bölge ihraca-
tının yüzde 34’ü Giresun mer-
kezli firmalarca gerçekleştirildi. 
Giresun’dan Ocak-Haziran 
2024’te 438 milyon 209 bin 304 
dolar olarak kayıtlara geçen 
fındık ihracatı, bu yılın aynı 
döneminde yüzde 10 artarak 
480 milyon 791 bin 734 dolara 
ulaştı.

Çok memnunuz
Giresun Ticaret Borsası Başka-

nı Hamza Bölük, AA muhabi-
rine, Giresun’un fındık ihraca-
tındaki başarısının kendilerini 
mutlu ettiğini söyledi. Kentten 
yapılan ihracatta fındık ve ma-
mullerinin ilk sırada yer aldığı-
na dikkati çeken Bölük, “Fındık 
ihracatındaki gelişmeler ve 
artışlar bizleri memnun eden 
boyutta. Uzun yıllardır il ba-
zında kaybettiğimiz ihracattaki 
liderliğimizi yeniden kazanmış 
olmak bizleri çok mutlu ediyor” 
diye konuştu. Bölük, söz konu-
su başarının yakalanmasında 
emek veren firmalara teşekkür 
ederek, “En küçüğünden büyü-
ğüne herkes emek sarf ediyor. 
İhracatta da bunun karşılığını 
almış durumdayız. Bundan 
sonraki yıllarda da fındık ihra-
catını daha ileri götürmek için 
çabalıyoruz. İhracattaki payı-
mızı artırmak için borsa olarak 
her türlü desteği vermeye de-
vam edeceğiz” dedi. AA

3 yeni araç
tanıtıldı
BMC Yönetim Kurulu Başkanı Fuat 
Tosyalı, kara araçları savunma sana-
yisinde Türkiye’de ihracat şampiyonu 
olduklarını belirterek, IDEF 2025’te üç 
yeni araçlarını tanıttıklarını bildirdi

17. Uluslararası Savunma Sanayii 
Fuarı (IDEF 2025), Milli Savunma Ba-
kanlığı ev sahipliğinde, Cumhurbaşkan-

lığı Savunma Sanayii Başkanlığı destekleriyle, 
Türk Silahlı Kuvvetlerini Güçlendirme Vakfı 
(TSKGV) yönetim ve sorumluluğunda ve KFA 
Fuarcılık AŞ organizatörlüğünde İstanbul Fuar 
Merkezi’nde (İFM) Fuar kapsamında AA mu-
habirinin sorularını yanıtlayan BMC Yönetim 
Kurulu Başkanı Fuat Tosyalı, IDEF 2025’in 
çok heyecanlı ve hareketli başladığını, fuara 
çok yüksek ilgi gösterildiğini ve son yıllardaki 
en büyük katılımın gerçekleştiğini söyledi. Fua-
rın şu ana kadar da çok hareketli olduğunu ve 
bekledikleri sonuçları alacaklarını umduklarını 
ifade eden Tosyalı, “Kara araçlarında ülkemiz-
de savunma sanayisinde ihracat şampiyonuyuz. 
Kara araçları savunma sanayisinde hemen 
hemen birçok ilki bugüne kadar olduğu gibi 
bugünden sonra da BMC olarak ortaya koyu-
yoruz. Nitekim bu fuarda da 3 yeni aracımızın 
ilk defa örtülerini kaldırdık. Turan ve Zeybek 
ailesi dediğimiz çok güçlü çekicilerimiz var ve 
ilk defa sergilediğimiz ALTUĞ 105 mm silah 
topuna sahip aracımızın ilk defa örtülerini aç-
tık” şeklinde konuştu.

Artık sonuna geldik
BMC Power tarafından üretilen 2 yerli ve milli 
motoru da sergilediklerini anlatan Tosyalı, De-
niz Kuvvetlerinin araçlarında ve Fırtına obüsle-
rinde kullanılacak güç gruplarını ilk defa bugün 
tanıtmaya başladıklarını belirtti. Tosyalı, sa-
vunma araçları tarafında BMC’nin geldiği nok-
tayı sergilemek için bu fuarın büyük fırsat oldu-
ğuna dikkati çekerek, “Tabi şu an devam eden 
BMC’nin en önemli, en derin, Türkiye’mizin 
de yüzyılın projesi Altay Tankı projesi. Altay’da 
artık sona geldik. Çok yakın bir zamanda, artık 
aylar demiyoruz, Sayın Cumhurbaşkanımızın 
anons edeceği bir programla Altay Tankı’nı 
kendi fabrikasında ve yerinde ilk defa artık 
ordumuzla ve kuvvetlerimizle buluşturacağız” 
dedi. BMC’nin Ankara’daki fabrika yatırımına 
da değinen Tosyalı, 7 gün 24 saat sürekli şekil-
de çalışmalara devam ettiklerini anlatarak, “Bu 
işin artık sonuna geldik. Küçük şeyler kaldı ama 
artık bundan sonraki anonsunu makamlarımız 
yapacaktır. Herkes müsterih olsun, ülkemizin 
100 yıllık hayalinin artık ortaya çıktığını görece-
ğiz” ifadelerini kullandı. AA

Giresun ilk sıradaGiresun ilk sırada

SOA Holding’in Yö-
netim Kurulu Başkanı 
Yalçın Artukoğlu, inşaat 

ve gayrimenkul sektöründe 2025 
yılı ilk yarı değerlendirmesini 
paylaştı. Artukoğlu, özellikle 
konut alımını planlayan bireyler 
için önemli tavsiyelerde bulunarak, 
sektörün içinde yer alan süreci ve 
beklentileri açıkladı. 2024 yılında 
artan inşaat maliyetleri, finansman 

ve konut arzındaki büyüme ile 
konut fiyatlarında ciddi artışlar 
yaşandığını hatırlatan Artukoğlu, 
“Sektörde denge sağlanıyor, acele 
eden değil akıllıca hareket eden 
kazanacak. 2025 yılı ise daha dü-
zenli bir tablo ile başladı. Devletin 

kayıtlı düzenlemeleri ve bankacılık 
sisteminin yeniden yapılandırılmasıy-
la birlikte hem hem de faaliyetlerde 
daha öngörülebilir bir yapı oluşmaya 

başladı” dedi. Konut satın almasında 
doğru zamanlama konusunda da 
ödemeleri paylaşan Artukoğlu, “Faiz 
tutarlarının dağılımı olarak düşmesi 
bekleniyor ancak bu süreç ani değil, 
zamana yayılacak. Bu nedenle vatan-
daşların konut alımı sırasında sadece 
fiyatlara değil, ödeme koşulları, 
bölgesel koşullar ve müteahhitin ko-
şullarına da odaklanmaları gerekir” 
şeklinde konuştu.

OSMAN 
KÖSE 

HABER

Acele eden kazanamaz!



17. Uluslararası Savunma Sanayii 
Fuarı (IDEF 2025) kapsamında 
çok sayıda yerli kara ve hava aracı 

ile deniz platformları ve çeşitli sistemle-
rin katılımıyla geçiş töreni düzenlendi. 
Anadolu Ajansının (AA) “Global İletişim 
Ortağı” olduğu 17. Uluslararası Savunma 
Sanayii Fuarı (IDEF 2025), Milli Savun-
ma Bakanlığı ev sahipliğinde, Cumhur-
başkanlığı Savunma Sanayii Başkanlığı 

destekleriyle, Türk Silahlı Kuvvetlerini 
Güçlendirme Vakfı (TSKGV) yönetim 
ve sorumluluğunda ve KFA Fuarcılık AŞ 
organizatörlüğünde İstanbul Fuar 
Merkezi’nde (İFM) gerçek-
leştiriliyor. Fuarın açılış 
programı Cumhurbaşka-
nı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın katılımıyla Ata-
türk Havalimanı’nda 
gerçekleştirildi. Açılış 
programı kapsamında 
çok sayıda yerli kara 
ve hava aracı ile deniz 
platformları ve çeşitli 
sistemlerin katılımıyla 
geçiş töreni yapıldı.

HABER MERKEZİ 

SİLİVRİ Cezaevi’nde tutuklu bulunan 
CHP’nin Cumhurbaşkanı Adayı ve 
İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) 

Başkanı Ekrem İmamoğlu, iktidara tepki 
gösterdi. Cumhurbaşkanlığı Aday Ofisi 
hesabından paylaşılan açıklamada İma-
moğlu, “Kuraklık kapıda değil kapıdan 

içeri girdi siz hâlâ rant peşindesiniz. İstan-
bul son 65 yılın en kurak haziranını yaşadı. 
Şehre neredeyse bir damla yağmur düşmedi. 

Ama sizin aklınızda İstanbul yok, millet yok, 
sadece beton ve rant var” dedi.

“Melen Barajı’nın temeli 10 yıl 
önce atıldı ama barajdan 
haber yok” diyen İma-

moğlu, “’2 yıl-
da açıyoruz’, 
‘İstanbul’un 

su sorunu 
2071’e kadar 

çözüldü’ dediniz. 
Açıkça milleti 
kandırmaya çalış-
tınız. Gövdesinde 

çatlak olduğunu, su tutulamadığını bile bizden 
öğrendiniz” ifadelerini kullandı. İmamoğlu, 
şöyle devam etti: “İhale üstüne ihale yaptınız, 
on milyarlarca lirayı çöpe attınız ama sonuç 
alamadınız. Melen projesinde tarihe bece-
riksizliğinizle geçtiniz. Şimdi kafanızı kuma 
gömüyorsunuz, Melen’in adını ağzınıza almı-
yorsunuz. Üstelik kuraklık bu boyuttayken, 
Melen suyu ortada yokken, Cuma hutbesinde 
su tasarrufu tavsiye edilirken siz İstanbul’un 
içme suyu havzalarına göz diktiniz.”

Ranta kurban ediyorsunuz
“İhanetinize devam ediyorsunuz” diyen İma-
moğlu, “Sazlıdere Barajı’nı bir gece yarısı 
kararıyla içme suyu havzası olmaktan çıkardınız.
İBB’ye, İSKİ’ye, millete sormadınız. Sonra da o 
havzayı betonla doldurmaya başladınız. İstanbul 
susuz kalırken siz su havzalarını ranta kurban 
ediyorsunuz” ifadelerini kullandı. İmamoğlu, 
“Bu millet sizi asla affetmeyecek. Melen de Saz-
lıdere de sizin utancınız olarak tarihe geçecek. 
Bu düzen değişecek. Bir avuç insan değil millet 
kazanacak” dedi. HABER MERKEZİ 
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FETULLAHÇI Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ
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KIBRIS Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı. 20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AVCILAR Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ARAŞTIRMA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz
algı araştırması
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FETULLAHÇI Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ
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KIBRIS Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı. 20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
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ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz
algı araştırması
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KÜÇÜKÇEKMECE'DE ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 YIl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi.

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

OLAY, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

BEYOĞLU'NDA farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

ZEYTİNBURNU'NDA çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi. Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FETULLAHÇI Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
KIBRIS Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı. 20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AVCILAR Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ARAŞTIRMA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz
algı araştırması

TÜRKİYE Belediyeler Birliği 
(TBB) Başkan Vekili ve Mersin 
Büyükşehir Belediye Başkanı 

Vahap Seçer, ‘rüşvet’ soruşturmala-
rı kapsamında tutuklanan Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek’in ve tutuklu Beylikdüzü Be-
lediye Başkanı Murat Çalık’ın sağlık 
sorunları yaşadığını ifade ederek “Tu-
tukluluk hali kaldırılsın” dedi. Vahap 
Seçer, Döşemealtı L Tipi Ceza İnfaz 
Kurumu’nda tutuklu bulunan Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek’i ziyaret etti. Ziyaretin ardından 
açıklama yapan Seçer, “Kendisi çok 
deneyimli bir belediye başkanımızdı. 
26 yıl kesintisiz görev yapmış. Mesleği-
ni görevini gayet iyi bilen ve icra eden 
bir belediye başkanıydı. Kendisi moral 
olarak iyi ancak evvel eski yaşadığı 
kronik sağlık sorunları var” dedi. 
Böcek’in Covid-19 döneminde 108 gün 
yoğun bakımda kaldığını ifade eden 
Seçer, “Doğal olarak ciddi bir tahribat 
yaşadı. Şu anda da hem şeker, hem 
kalp, hem bazı değerlerinde sapmalar 
oldu. Özellikle ceza sürecinden sonra 
ve bunun sağlına çok olumsuz tesir 
yaptığını bana anlattı” diye konuştu.

Tutuklama ağır bir karar
Bir diğer hasta tutuklu Murat Çalık 

hakkında da konuşan Seçer, “Zaten 
bizim hep söylediğimiz şu. Hiçbir 
belediye başkanı kaldı ki hiçbir yurttaş 
hepimiz yasalar karşısında, anayasa 
karşısında eşitiz. Hiçbirimizin suç işle-
me özgürlüğü yok. Ancak burada karşı 
durduğumuz konu belediye başkanla-
rımızın eğer bir suç isnat ediliyorsa ve 
hala suçu sabit olmamışsa, kesin bir 
hükme varılmamışsa, kaçma şüphesi 
yoksa, delil karartma şüphesi yoksa, 
tanıkları etkileme imkanı yoksa tu-
tuklamanın çok ağır bir karar olduğu. 
Oysa ki hukukta tutuklamanın istisnai 
olduğu temel prensibi ilkesi vardır. 
Tutuksuz yargılanabilir” ifadelerini 
kullandı.

Suçlarla bir ilgisi yok
Seçer, sözlerini şöyle sürdürdü: “Bu 

insanların sağlık sorunları vardır. Bele-
diye başkanları belli yaşa gelmiştir. Bir 
işkenceye dönüşüyor. Bu bir eziyete 
dönüşüyor. Bir an önce bu yanlıştan 
dönülmesi lazım. Elbette soruştur-
malar zaten yapılmıştır. Şimdi devam 
ediyordur. Tutukluluk hali kaldırılsın. 

Millet iradesinin tecelli olduğu seçim-
lerde çıkan başkan görevlilerin başına 
dönsün ve görevini yapsın. Belediye 
başkanlığını yapsın. Biz bunu istiyoruz. 
Bunu arzu ediyoruz. Zaten kendisine 
isnat edilen suçlara baktığınızda ken-
disinin ilgisinin olmadığı bazı suçlarla 
bugün cezaevinde tutuluyor.

Hukuk dışı bir yoldalar
Hukukta temel bir prensip vardır. 

Suçun şahsiliği ilkesi vardır. Bir baş-
kasının yaptığı suç ya da bir başkasına 
isnat edilen suç yüzünden bir insan 
tutuklanamaz, cezalandırılamaz. 
Doğal olarak bu çelişkiyi de ortadan 
Kaldırmak ve başkanımızın tutuklu-
luk halini ortadan kaldırmak lazım. 
Tabii ki soruşturma devam edebilir. 
Bunda bir beis yok. Tüm başkanları-
mız için böyle ancak hepimiz biliyo-
ruz sadece Muhittin başkanımız değil 
en son operasyonda Adana Büyük-
şehir Belediye Başkanımız Zeydan 
Karalar, yine Adıyaman Belediye 
Başkanımız Abdürrahman Tuttere ve 
Muhittin Başkan cezaevinde şu anda 
Abdurrahman Başkan ev hapsinde 
ama daha önce tutuklanan çok sayıda 
belediye başkanımız, belediye bürok-
ratımız, CHP’li siyasetçiler bunlar 
aslında birbirine benzeşir bazı gerek-
çelerle hukuk dışı yollarla cezaevinde 
tutuluyorlar.

Çok ciddi sorunlar var 
Bu bir hukuki süreç değil. Bunu 

hepimiz biliyoruz. Bu bir siyasi süreç. 
Umut ediyorum kısa süre içerisinde bu 
emri verenler bu süreci başlatanlar, bu 
süreci yönetenler Türkiye’ye ne kadar 
zarar verdiklerinin farkında olurlar. 
Türkiye’nin demokrasisine, Türki-
ye’nin hukuk devleti anlayışına, Tür-
kiye’nin barışına, birliğine, beraberli-
ğine ne kadar zarar verdiklerini fark 
ederler. Aslında kendilerine de zarar 
verdiklerini fark ederler. Bu süreç 
sona erer. Türkiye hukuk açısından da 
normalleşir. Artık herkes işine gücüne 
bakar. Türkiye’nin çok çalışmaya ihti-
yacı var. Türkiye’de ekonomik sorun 
var. Türkiye’de sosyal sorunlar var. 
İşte şu anda kucağımızda Türkiye’nin 
barış sürecini konuşuyoruz. Bütün bu 
çalışmalara enerjimizi harcarız diyo-
ruz. İnşallah gelecek günler bu günler-
den çok daha güzel olacak.”

 HABER MERKEZİ 

Böcek için
sağlık uyarısı

Millet sizi affetmeyecek

Tutuklu bulunan Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek’i ziyaret eden Mersin Büyükşehir Belediye Başkanı Vahap 
Seçer, “Kendisi moral olarak iyi ancak evvel eski yaşadığı kronik 
sağlık sorunları var. Herkesin bildiği gibi Covid döneminde 108 gün 
yoğun bakımda kaldı. Doğal olarak ciddi bir tahribat yaşadı. Şu anda 
da hem şeker, hem kalp, hem bazı değerlerinde sapmalar oldu” dedi
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CHP Sözcüsü Deniz Yücel, 
“süreç” kapsamında kuru-
lacak Meclis komisyonuna 

ilişkin “CHP bu komisyonda 
bulunmayı arzulamaktadır. Katkı 
koymak istemektedir. Ancak bu 
koşulsuz ya da kayıtsız şartsız bu 
komisyonda yer alacağı anlamı-
na da gelmemektedir. Biz yapıcı 
olmak ve katkı koymak niyetin-
deyiz. Barışın, demokrasinin her 
zaman destekçisiyiz, savunucu-
suyuz. Ancak bu sürecin işleyişi, 
sürecin diğer aktörlerinin tavır-
ları, samimiyetleri, sürecin şeffaf 
bir şekilde yürütülmesi CHP’nin 
alacağı tavır konusunda da önemli 
bir etken olacaktır” dedi. CHP 
Parti Sözcüsü Deniz Yücel, par-
tisinin genel merkezinde yaptığı 
açıklamada CHP’yi düşmanlaş-
tırma ve itibarsızlaştırma planı 
yürütüldüğünü belirterek “Sayın 
Ekrem İmamoğlu’nun, AKP 
Genel Başkanını koltuğundan 
etmesini önlemek için, İstanbul 
başta olmak üzere 15 belediye 
başkanımızın hukuk kılıfı altında 
siyasi operasyonlarla tutuklanma-
ları ve görevden uzaklaştırılma-
ları sağlandı. Millet iradesi 121 

gündür tutsak” dedi.

Ne hukukçu olur ne savcı
19 Mart operasyonun üzerinden 

geçen dört aya rağmen ortada 
hala iddianame olmadığını vur-
gulayan Yücel, “Yüzlerce arka-
daşımız hiçbir hukuki dayanağı 
olmayan, soyut iddialarla cezae-
vinde tutuluyor. Etkin pişmanlık 
kılıfı altında düşman hukuku 
anlayışı içinde akla gelmeyecek 
iftiralar atılıyor. Bu iftiralarla ve 
yandaş basına servis edilen kurgu 
görüntülerle algı operasyonu de-
rinleştiriliyor. Darbe dönemlerine 
rahmet okutacak şekilde sistema-
tik baskı ve sindirme operasyonu 
ile karşı karşıyayız” diye belirtti.

Çürümüşlük var
İBB soruşturmalarını yürüten 

savcılardan birinin masasında 
1990’lı yıllarda yaşanan faili meç-
hul cinayetlerle, işkenceyle, gözal-
tındaki kayıplarla özdeşleşen ‘Be-
yaz Toros’ maketinin bulunmasını 
eleştiren Yücel, “Beyaz Toros 
maketiyle mesaj vermeye çalışan-
dan ne hukukçu olur ne savcı. Bir 
savcının gücü yasalardan gelir, 

hukukun üstünlüğünden gelir. Bir 
savcının gücü, güçsüzü güçlüye 
ezdirmemesinden, hukuk kural-
larını uygulamasından, Cumhuri-
yetin Savcısı gibi davranmasından 
gelir. Bir yargı mensubu, bir siyasi 
partiye yaranma telaşı ve refleksi 
ile hareket ediyorsa orada büyük 
bir çürümüşlük ve kokuşmuşluk 
vardır.” diye konuştu.

 Derhal tahliye edilmelidir
Hızla kilo kaybeden, geçmişte 

iki kez kanser atlataran tutuklu 
belediye başkanı Murat Çalık’ın 
serbest bırakılması çağrısı yapan 
Yücel,”19 Mart hukuk darbesi 
açıkça bir insanın canına kastet-
mektedir. Mehmet Murat Çalık 
Başkanımız derhal tahliye edilme-
lidir” dedi.

AYM’ye başvuracağız
Yücel, kamuoyunda ‘zeytin 

yasası’ olarak bilinen süper talan 
yasası ile meraları maden şirketle-
rine peşkeş çekilmek istendiğini, 
Meclis kapısında köylülerin dire-
nişinin yok sayıldığını yasaya karşı 
Anayasa Mahkemesi’ne başvura-
caklarını belirtti.
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SURECİN SEFFAF 
YURUMESİ ONEMLİ

YÜCEL bir gazetecinin “Meclis Ko-
misyonunun kurulmasıyla ilgili süreç 
CHP açısından nasıl işliyor? Verece-
ğiniz üyelerle ilgili isimler belirlendi 
mi? Süreci nasıl takip ediyorsunuz?” 

sorusunu şöyle yanıtladı: “CHP bugü-
ne kadar tarihsel tutarlılığı içerisinde 
bu sorunun Meclis çatısı altında çö-
zülmesi şeffaf yürütülmesi, tüm siyasi 
partilerin temsil edildiği bir komisyon 

üzerinden sürecin yürütülmesi konu-
sunda bu işin fikir babası olmuştur. 
Biz önerilerimizi yazılı olarak Meclis 
Başkanı Numan Kurtulmuş’a ilettik. 
CHP bu komisyonda bulunmayı arzu-
lamaktadır. Katkı koymak istemekte-
dir. Ancak bu koşulsuz ya da kayıtsız 
şartsız bu komisyonda yer alacağı 

anlamına gelmemektedir. Biz yapıcı 
olmak ve katkı koymak niyetindeyiz. 
Barışın, demokrasinin her zaman 
destekçisiyiz. Ancak bu sürecin işle-
yişi, diğer aktörlerinin samimiyetleri, 
sürecin şeffaf bir şekilde yürütülmesi 
CHP’nin alacağı tavır konusunda da 
önemli bir etken olacaktır.”

CHP’nin tavrı çok önemli

CHP Sözcüsü Deniz Yücel, Meclis komisyonu katkı koymak istediklerini 
ancak sürecin şeffaf yürütülmesinin önemli bir etken olacağını ifade etti

TUTUKLU Esenyurt 
Belediye Başkanı Prof. 
Dr. Ahmet Özer, T24’ten 

Cansu Çamlıbel’e konuştu. 
MHP Genel Başkanı Devlet 
Bahçeli’nin, CHP’ye ve beledi-
yelere yönelik operasyonların 
yeni sürece zarar verdiğinin far-
kında olduğunu ifade 
eden Özer, Bahçeli’nin 
bu operasyonlara ittifa-
kı bozmayacak şekilde 
itiraz ettiğin söyledi. 
Özer, “AKP devleti 
değiştirme iddiası ile 
iktidara geldi ama 
güçlendikçe devleti de-
ğiştirmek yerine kendi 
kendisi değişti ve dev-
letçi oldu. FETÖ darbe 
girişiminden sonra 

sayın Bahçeli’nin sürece dahil 
olması ile AKP bu krizi atlattı 
ve MHP’nin yardımıyla krizi 
fırsata çevirdi sistem değişikliği-
ne giderek, kendine göre tahkim 
etti. Yani MHP ile birlikte bir 
devlet bloğu oluşturarak yö-
netti. Hatta Ergenekon’dan 

tutuklattıkları bazı kişi ve 
partilerle müttefik oldu-
lar” değerlendirmelerinde 
bulundu.

İtiraz ediyor
Gelinen noktada, 

özellikle “barış sürecinin” 
yürütülüş biçiminin, Bah-
çeli ile AKP aralarındaki 
yaklaşım farkını ortaya 
çıkardığını söyleyen Özel, 
şöyle devam etti: “Bahçeli 

barış sürecinin nihayete erdi-
rilmesinde daha istekli, daha 
samimi ve kararlı davranırken 
AKP ve sayın Erdoğan işi yavaş-
tan aldılar. Adeta bir ‘bekle gör’ 
politikası uyguladılar. Ayrıca 
Bahçeli, CHP’ye ve belediyeleri-
ne karşı yürütülen siyasi ope-
rasyonların barış sürecine zarar 
verdiğinin farkında ve buna 
kendi çapında ittifakı bozmaya-
cak ölçüde itiraz ediyor.”

Karara rağmen cezaevinde
Tutuklu yargılandığı Kent 

Uzlaşısı davasında 258 gün son-
ra tahliye kararı verildi. Ancak 
Özer, hakkında devam eden 
Mali Suçlar soruşturmasından 
da tutuklu bulunduğu için Silivri 
Cezaevi’nden çıkamadı.

Tutuklu Esenyurt Belediye Başkanı Ahmet Özer, MHP lideri Bahçeli’nin, CHP’ye yönelik operasyon-
ların sürece zarar verdiğinin farkında olduğunu ve ittifakı bozmayacak ölçüde itiraz ettiğini söyledi

CHP’nin tutuklu Cumhurbaşkanı Adayı Ekrem İmamoğlu, Melen ve Sazlıdere Barajları örnekleri üzerinden ikti-
dara tepki gösterdi. “Kuraklık kapıda değil kapıdan içeri girdi siz hâlâ rant peşindesiniz” diyen İmamoğlu, “Bu 
millet sizi asla affetmeyecek. Melen de Sazlıdere de sizin utancınız olarak tarihe geçecek” ifadelerini kullandı

destekleriyle, Türk Silahlı Kuvvetlerini 
Güçlendirme Vakfı (TSKGV) yönetim 
ve sorumluluğunda ve KFA Fuarcılık AŞ 
organizatörlüğünde İstanbul Fuar 
Merkezi’nde (İFM) gerçek-
leştiriliyor. Fuarın açılış 
programı Cumhurbaşka-
nı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın katılımıyla Ata-
türk Havalimanı’nda 
gerçekleştirildi. Açılış 
programı kapsamında 
çok sayıda yerli kara 
ve hava aracı ile deniz 
platformları ve çeşitli 
sistemlerin katılımıyla 
geçiş töreni yapıldı.

HABER MERKEZİ 

SİLİVRİ Cezaevi’nde tutuklu bulunan 
CHP’nin Cumhurbaşkanı Adayı ve 
İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) 

Başkanı Ekrem İmamoğlu, iktidara tepki 
gösterdi. Cumhurbaşkanlığı Aday Ofisi 
hesabından paylaşılan açıklamada İma-
moğlu, “Kuraklık kapıda değil kapıdan 

içeri girdi siz hâlâ rant peşindesiniz. İstan-
bul son 65 yılın en kurak haziranını yaşadı. 
Şehre neredeyse bir damla yağmur düşmedi. 

Ama sizin aklınızda İstanbul yok, millet yok, 
sadece beton ve rant var” dedi.

“Melen Barajı’nın temeli 10 yıl 
önce atıldı ama barajdan 
haber yok” diyen İma-

moğlu, “’2 yıl-
da açıyoruz’, 
‘İstanbul’un 

su sorunu 
2071’e kadar 

çözüldü’ dediniz. 
Açıkça milleti 
kandırmaya çalış-
tınız. Gövdesinde 

den çok daha güzel olacak.”
 HABER MERKEZİ 

millet sizi asla affetmeyecek. Melen de Sazlıdere de sizin utancınız olarak tarihe geçecek” ifadelerini kullandı

Yerli savunma şov yaptı

Bahçeli her şeyin farkında!

Ekrem İmamoğlu

Ahmet Özer

Vahap Seçer

Deniz Yücel
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S OKAKTAKİ vatandaşın gündemi ile siyasi iktida-
rın gündemleri çok farklı. İktidar sosyal medya
trolleri ile gündem yaratmaya uğraşıyor. Argü-

man olarak din dahil eline ne geçerse kullanmak istiyor.
Ama sinek vızıltısı kadar da etki yaratmıyor. Sanatçı
Sezen Aksu'nun yıllar önce söylediği şarkıdaki sözler,
Sanatçı Gülşen’in sahne kıyafeti hala konuşuluyor.Nasıl
bir döngüdür bu. Daha da ileri gidelim Cemaat kurbanı
Enes Kara’nın neler yaşadığı ve canına kıyması, avukat
Dilara Yıldız, hemşire Ömür Erez’in katledilmeleri, ne
acıdır ki, bunların durumları; bunlar kadar fazla konu-
şulmadı.Birde Dostlar; Niyeti dini değerleri korumak
olanın dil koparmasına gerek yok; "Bakara makara"
diye Kuran'la dalga geçen birisini büyükelçi atamaması
samimiyet için yeterli olurdu. Neyse yazıklar olsun! Ül-
kede yolsuzluklar, hırsızlıklar, denetlenemeyen yapılar,
cinayetler bu kadar konuşulmadı. Dayatmalar bıktırıyor
artık.Evlerde elektrik faturası yangını var. Pazarda
markette ekmekte yangın var.Tencerelerde dert kaynı-
yor et yerine. İktidar lal olmuş suspus, henüz suçlaya-
cak hayali düşmanı bulamadılar. Stokçular yüzünden
mi, dış güçler yüzünden mi bu faturalar, yoksa barına-
mayan öğrenciler mi? Sağa sola bakmayın, ben söyle-
yeyim: 84 milyon bir kişinin hatasının bedelini ödüyor
.Ekonomide Faiz kararını Merkez Bankasi çoktan
verdi. Faizi düşürsen, en dip yapsan ne değişecek? Yurt-
taşı yoksullaştırdınız, gelirsiz ve tasarrufsuz bıraktınız!
Millet günlük yaşıyor, derdi parasızlık. Ama onlar far-
kında değiller.Bu arada ülkemde Corona bitmiyor,cahil-
lik bitmiyor, pahalılık bitmiyor, zamlar bitmiyor. Kar
altında ucuz ekmek kuyrukları uzayıp gidiyor. Pazardan
marketten alışveriş yapabilenler denecek noktaya geldi
koca 84 milyonluk Türkiye. Bir de bu ülkede "Aman
bize dokunulmasında ne olursa olsun" diyen bir siyasi
iktidar var ki evlere şenlik.

Üç haneye koşuyor

ENAG ın açıkladığı yüzde 82 lik enflasyonu bile şu
anda geride bıraktık üç haneliye koşuyoruz.. Market
çalışanları etiket değiştirmekten , vatandaş ucuz ürün
kuyruğunda soğukta beklemekten helak oldu.. Avrupa
bize neresiyle gülüyor acaba..Millet evinde kombi yak-
maya korksun , battaniyelere sarılsın , siz bu insanların
cebinden aldığınız para ile Arnavutluk’ta 522 konut ,
bizim paramızla cami açılışında şov yap.İtibarda sorun
olmasın diye de 6 uçakla git! Hakkınızı helal edecek
misiniz? Akp'nin 20 yıldır yaptığı tek şey; algı operas-
yonlarıyla ülkeye hizmet ettiğine cehaleti inandırmak
oldu!

Emekli perişan

Alman emeklileri kış tatillerini yapmak için ülkemiz-
deki en iyi kış otellerine geliyorken, bizim emeklilerimiz
ise doğalgaz faturası çok gelirse ay sonunu getiremem
korkusuyla vana kısıyor. Hiç mi zorunuza gitmiyor
yahu!Bu donduran soğuk kış günlerinde Türkiye'de in-
sanların üzerine adeta lapa lapa zam yağıyor. Ne acıdır
ki bize Sezen Aksu'nun şarkısını, Gülşen'in donunu, Sur-
vivor'ın sonunu konuşturuyorlar! Bazen "bize müste-
hak" diye düşünmüyor değilim! Fiyatlara bakıp
almaktan vazgeçtiğimiz ve fiyatı belki düşer diye bekle-
diğimiz her şey bugün dünden daha pahalı ve yarından
daha ucuz Adeta jet hızıyla her ürüne hergün zam yağı-
yor. Ve Dostlar durum acı gerçek şudur ki "Benzine zam
Sebep A dan Z ye her şeye zam Sonuç"tur.

Gerçek gündem yoksulluk

Cumhurbaşkanı ve AKP Genel Başkanı Erdoğan
başta olmak üzere iktidar sözcüleri sık sık, dövizde ya-
şanan düşüşün ardından çarşı, pazardaki fiyatların da
düşeceğini söylüyor. Ancak etiketlerde herhangi bir
düşme gözlenmiyor. Kira ve fatura ödemeleri derken
gıda ürünlerinden kesmek zorunda kalan vatandaşlar
ise, yaşadıkları durumu “afet” olarak
nitelendiriyor.Ekonomist Meriç Köyatası da bu felaketi;

Şubat, Mart, Nisan ve Eylül'de başımıza ne geleceğini
tane tane anlatarak açıkladı. Köyatası ; "Döviz kuru da
8 liralardan 18 liraya fırladı. Merkez Bankası’nın arka
kapıdan döviz satması nedeniyle de şimdilik 13.5 lira
seviyesinde tutuluyor. Merkez Bankası’nın faizi pas geç-
mesi sonucunda dolar 13.5 liradan 13.35 seviyesine
indi. Faiz düşmedi diye kurda 15 kuruşluk geçici bir
düşüş yaşanıyor. Ben bu seviyenin uzun süre devam ede-
bileceği düşüncesinde değilim. Kuru arka kapı satışla-
rıyla baskıladıkça, ani yükselişler daha da hızlı olacak.
14 liralık psikolojik sınır geçildiğinde sonrası daha da
hızlı gider" dedi.Meriç Köyatası "ENAG enflasyonu çok
kısa sürede üç haneli rakamlara gelecek ve yılı yüzde
100’ün üzerinde, büyük bir ihtimalle yüzde 120 seviye-
sinde kapatacak. Dolar için 24 – 29 lira, Euro için 28-
33 lira aralığını bir kenara not edin diye yazıyorum. Bir
yıl sonra ölmez sağ kalırsak, görüşürüz" açıklamasını
yaptı.

Ocakta rekor kıracak

Bu değerlendirmelerin ışığında Şubat ayının 3’ünde
açıklanacak Ocak ayı enflasyonu Cumhuriyet tarihinin
en yüksek enflasyon artışlarından biri olacak gibi duru-
yor. Döviz kurunun Kasım aralık artışları, Ocak ayı ba-
şında elektrik ve doğalgaza yapılan yüzde 100’ü aşan
zamlar, akaryakıt fiyatlarına iki üç günde bir gelen
zamlar henüz enflasyona yansımadı. Gıda fiyatlarındaki
artışlar her geçen gün sürüyor. Tarım borsalarında buğ-
day ve yem bitkileri fiyatlarında artış sürüyor ve özel-
likle eylül ayında çok daha hızlı artacak. Kıtlık baş
gösterecek. Ben Ocak ayı enflasyonunun en az yüzde 25
belki yüzde 30’ları bulacağını tahmin ediyorum.

Şubat ayı kritik

Ocak ayın enflasyonu açıklandığında döviz kurunu
da tutamazsınız, Hazine bonosu ve kredi faizlerini de
tutamazsınız. Merkez Bankası’nın faiz indirmesi, dış
piyasalardan dolara en az yüzde 6 – 8 oranında faiz

ödeyerek borçlanması ve
borçlanarak bulduğu dövizi
arka kapıdan ucuz fiyat-
tan bankalara satması,
elinde para bulunduran
büyük servet sahipleri
ile ekonominin kötü
yönetimi nedeniyle
zor duruma düşen
bankalara kaynak
aktarma, banka
kurtarma operas-
yonu diye düşünüyo-
rum. Enflasyonunun
yüzde 100’lere ulaş-
tığı bir ülkede Merkez
Bankası faizlerinin 14
puandan 13 puana düş-
mesi, aynı kalması ya da
Eylül ayındaki 19 puana,
hatta 25 puana yükselmesi
bile artık fazla bir şey değiştir-
mez. Döviz kuru da, enflasyon da
kontrolden çıktı. Şubat ve mart ay-
larında açıklanacak enflasyon rakam-
ları ve tarımdaki kıtlık, bunun böyle
olacağını bas bas bağırarak ilan ediyor.

Doluya tutuluyor

İktidarın uyguladığı politikalar sonucu zirve yapan
ekonomik kriz özellikle dar gelirli vatandaşların be-
lini büktü. 2021'i zam yağmurlarıyla geride bırakan
vatandaşlar, bu yıl da zam yağmurundan kaçamıyor.
Elektrik, doğalgaz ve akaryakıta gelen tarihi zamlar
karşısında çaresiz bir şekilde kış ayını geçirmeye ça-
lışan vatandaşlar, kendilerini, çocuklarının ve torun-
larının boğazından kısmak zorunda
kalıyor.Enflasyonun nedeni faiz değil miydi? Resmi

ra-
kamlar

göre %50
ye yaklaşan en-

flayonu düşürmek
için faizin düşmesi gerek-

miyor muydu? Demekk ki neymiş, enflas-
yonu düşürmek için TL nin itibarını korumak
gerekiyormuş. Evet; soralım tekrar, model mi değişi-
yor, ne oldu faiz niye indirilmedi?
SON SÖZÜM: Aslında bir başka ülkeyi anımsatı-

yor değil mi? Sanki Türkiye'nin bugünkü hali.. Belki
biraz abartılı ama.. Neyse... Gandhi'ye göre dünyanın
8 hatası:1- Ahlaksız ticaret. 2- İlkesiz siyaset. 3- Ni-
teliksiz eğitim. 4- Emeksiz zenginlik. 5- Vicdansız
haz. 6- İnsaniyetsiz bilim. 7- Gösterişe dayalı ibadet
8- Kanunsuz adalet.

Yetersiz sayıda yapılan testlerle dahi bir ayın içinde
dört katına çıkmış yeni enfeksiyon sayıları var. Test pozi-
tiflik oranımız (yapılan testlerden ne kadarının pozitif
sonuç vermesi) aynı süre içinde yüzde 7-8’den yüzde
18’lere dayanmış. Test pozitifliğinin yüksek olması, özel-
likle de yüzde beşin üzerine çıkması, yetersiz sayıda test
yaptığınızı, yani toplumdaki enfeksiyonların çoğunu yaka-
layamadığınızı gösteriyor. Dolayısıyla günlük enfeksiyon
miktarı ilan edilen 70 binin çok çok üzerinde. Avrupa ül-
kelerinin hemen hemen hepsi teyakkuzda. Birçok ülke de
tedbirlerini artırdı. Örneğin İsrail’in günlük vaka sayısı
200 civarında ama yeni bir dalgaya karşı tatbikat yapı-
yor. Almanya’da aşılanmayanlara hastanelerde öncelik
verilmiyor. Ülkeler tedbirleri artırıyor ama Türkiye hiçbir
şey yapmıyor. Türkiye’nin vaka sayısı Avrupa ülkelerine
kıyasla çok daha yüksek. Bizden az vaka sayısı olan ülke-
ler tedbir alırken biz salgını oluruna bırakmış durumda-
yız.

Aşılamada takıldık kaldık

Hacettepe Üniversitesi Tıp Fakültesi Çocuk Enfeksiyon
Hastalıkları Bilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Mehmet Cey-
han, Avrupa'daki yükselişin nedenini ve alınan önlemlerle
Türkiye'deki önlemlerı ilişkin konuştu. Ceyhan, "Vakaların
arttığı ülke yok, vakaları kontrol altına alamayan ülkeler
var demek daha doğru. Toplumsal bağışıklık Portekiz dı-
şında hiçbir Avrupa ülkesinde sağlanamadı. Sadece Por-
tekiz'de yüzde 80'in üzerine çıktı"Türkiye'de aşılama
oranının hâlâ yüzde 59 seviyesinde olduğunu aktaran
Ceyhan, "Sağlık Bakanlığı sadece 18 yaş üstünü hesap
ediyor ve iki doz aşılama oranı yüzde 79 diye açıklama
yapıyor. Anlamlı olan tüm toplumun ne kadarının korun-
duğu. Sonuç olarak ülkemizde iki doz aşılama sadece
yüzde 59 civarında. Aşıyla korunan insan sayısı her geçen
gün geriye gidiyor. Çünkü 2 doz aşının üzerinden zaman
geçtikçe koruyuculuk kayboluyor" dedi..

Hastaneye yatışlar arttı

Halk Sağlığı uzmanı Dr. Nuriye Ortaylı, salgınla ilgili

yapıtğı değerlendirmede "hastaneye yatış sayılarınız art-
mış. Yalnızca yüzde on demek durumu hafifletmiyor.
Buna karşılık ben de daha dalganın başındasınız, önü-
müzdeki günlerde katlanan sayılar bu hastane yükünü
çok arttıracak ve Ocak sonunda hastaneler ağzına kadar
dolacak diyorum. Omikronun hafif geçtiğini söyleyen
herkes gibi Bakan da salgının kontrolüne değil, kontrol
edilmemesine yardımcı oluyor. Omikron daha önce gör-
düğümüz Delta varyantına göre bir miktar (yüzde 50-80
kadar) daha az hastane yatışına yol açıyor. Ama bu risk
hala var. İnsanlar Omikron yüzünden de yoğun bakıma
düşüyor ve ölüyor. Özellikle aşısız gruplar, korona virüs-
ten korunması gereken risk grupları için hala büyük bir
tehlike. Üstelik hızı çok yüksek, deltadan en az iki kez,
bazı ortamlarda beş kez daha kolay bulaşıyor. Sayılar bu
kadar yüksek olunca, bir miktar daha az hastane yatı-
şına yol açmasının anlamı kalmayacak. Var gücümüzle
bulaşma hızını kesmek lazım." dedi. Ortaylı; "Sözün kı-
sası Omikron varyantı, bir Bakanın kamuoyunun karşı-
sına geçip, salgının gidişatını değiştirecek umut kaynağı
olarak takdim edebileceği bir varyant değil. Tersine elin-
deki verilere bakıp bu kadar kısa sürede inanılmaz dere-
cede hızla yayılan varyantın önüne geçmek için ne gibi
tedbirler aldığını, hastaneleri nasıl hazırladığını, canın-
dan bezmiş sağlık personelini motive etmek için neler ya-
pacağını anlatması gerekirdi. Onun yerine, bilimsel
temeli olmayan iyimserlikler yayarak vatandaşın zaten
düşük olan tedbir almamotivasyonunu düşürüyor." şek-
linde konuştu. Bakanlık bir yandan da zaten çok etkin
uygulanmayan temaslı arama ve kaynak saptanmasını
iyice etkisiz kılacak yeni kararlar ilan etti. Yetersiz test
yapıldığı için, tanı konulan dan daha fazla tanı konulma-
mış enfeksiyonla insanlar ortalıkta dolaşıyor. Üstüne test
yapılıp tanı konanların izolasyon süreleri de kısaltıldı.
Omikronun bulaştırıcılık süresinin daha kısa olduğuna
ilişkin bir bulgu yok. Virüsü alanlar, belirtilerin başlama-
sından sonraki 3-6 günde en yüksek bulaştırıcılığa ulaşı-
yorlar ve bu ortalama 10 gün sürüyor. Dolayısıyla 10
günün altındaki izolasyon sürelerinde bu insanlar bulaştı-

rıcılıkları devam ederken topluma karışıyorlar. Bazı Av-
rupa ülkelerinin izolasyon sürelerini kısaltmayı tartıştık-
larını duymuş olabilirsiniz, ama bu genellikle eksikliği
çekilen sağlık personelinin bir an önce çalışır hale gel-
mesi için alınmış bir karar. İki risk arasında (personelsiz
kalmış hastaneler mi, bulaştırıcılığı süren sağlık çalışan-
ları mı) bir denge tutturma kaygısıyla alınmış bir poli-
tika kararı. Bütün bireyler için izolasyon süresini
kısaltmak, zarardan başka bir şey getirmeyecek bir uy-
gulama.

Gerçek dışı umutlar

Sağlık Bakanının iki yıllık salgın yönetiminin birçok
yönlerini çok defalar eleştirdim. Ama bunların içinde en
vahim bulduklarım, gerçeğe uymayan umutlar dağıt-
ması. Bakınız Sağlık Bakanlığı Covid tablosu verilerine
göre 1 Ocak'tan beri 3405 kişi COVID-19 nedeniyle ya-
şamını yitirdi. Bakmın bu "Hafife" alınacak bir sayı de-

ğildir. Ocak ayı başından beri Yaklaşık 1 milyon 300 bini
üzerinde de yeni vaka bulınmaktadır. Bu tabloya bakıp
yasakları kaldırmanın bir anlamı varsa oda "Saldım ça-
yıra mevlam kayıra" dır. Temaslı olduğu bilinenlere test
yapılmasından vaz geçilmesi bir başka vahim durum.
Böylece Omikron gibi girdiği yerde bulunan neredeyse
herkesi enfekte eden bir varyant varken, temaslılara tanı
konmayacak. Böylece bu insanlar sahte bir güvenlik his-
siyle, istedikleri gibi dolaşacak, işe, okula, alışverişe, si-
nemaya, düğüne gidecekler. Aşıların Omikronun
bulaşmasını önlemede en fazla yüzde 50 etkili olduğunu
bildiğimiz halde aşılılar temaslı olsalar dahi karantinaya
alınmayacak. Test zaten yapılmayacak. Onlar da sokak-
larda dolaşıp enfeksiyon yayanların arasına katılacak.
İnsan “Sayın Bakan ne yapmak istemektedir? Nereye
varmak istemektedir?” diye sormadan edemiyor? Acaba
tedbirler sebep, salgın sonuç kanısına mı vardı? Kim ne
derse desin Dostlar! Bu böyle gidemez.

Oktay APAYDIN
apaydinoktay@gmail.com

Elektrik, doğalgaz ve yakıtı, saray yapıp hal-
kın sırtına yükleyenler, 550 çeşit yemeği 3 ku-
ruşa yiyenler, Dünyanın en pahalı makam
araçlarına binenler, Kendilerine, ailelerine 5
yıldızlı sağlık hizmetini bedavaya aldıranlar,
zamların ufaklığından bahsediyor. Birde
bizim aramızda dolar düşünce zamlar düşe-
cek diye sevinenler var ya.Dolar düştü zamlar
düşmedi. Buda yetmezmiş gibi sürekli zam
üstüne zam yapılıyor. Peki buna neden tepki-
nizi göstermiyorsunuz ? Hani haksızlık karşı-
sında susan dilsiz şeytandı ? Ben zaten her
zaman 50 TL’lik yakıt alıyorum, diyenlerin
ağzı değişti. Ben zaten her zaman 100 TL ‘lik
yakıt alıyoruma döndü. Tuttuğu takım kötü
sonuç alınca başkanını istifaya davet eden
duyarlı kitle, ülke kötüye gidince hükümete

tepki gösteremeyecek
kadar duyarsız.

FİYATLARI GÖREN HALK İSYAN ETTİ!
DOLAR DÜŞTÜ
FİYAT YÜKSELDİ

info@gazetedamga.com.tr

OMİKRON HIZLA YAYILDI

COLORADO Eyalet Üniversitesi’nden
(CSU) araştırmacılar, fiziksel aktivitenin
beyindeki hücreleri birbirine bağlayan

beyaz cevherini yenileme yeteneği üzerinde olumlu
bir etkisi olup olmadığını görmek için 60 yaşın
üzerindeki insanları inceledi. Haftada en az üç kez
40 dakikalık yürüyüşlere çıkmanın beynin beyaz
maddesini yenilediğini ve bilişsel olarak kişiyi
güçlü tutmaya yardımcı olabileceğini buldular.
Araştırmanın sonuçları, yaşlı insanlara beyinlerini
sağlıklı ve aktif bir şekilde tutmanın basit bir yo-
lunu sunuyor.

Hafızada iyileşme gözlendi

Beyaz madde, beynin ve omuriliğin kısımlarını
sinir liflerine bağlayan beynin en geniş ve en derin
kısmındaki doku. Sağlıklı bir beyaz cevher daha iyi
hafızaya, daha iyi problem çözmeye ve artan biliş-
sel yetenekleri de beraberinde getirir. NeuroImage
dergisinde yayınlanan araştırma için ekip, 247 katı-
lımcıyı gözlemledi. Katılımcıların her biri 60-80
yaşları arasında olan ve günlük yaşamlarında çok
az şiddetli fiziksel aktivite gerçekleştiren kişilerdi.
Araştırmacılar, katılımcıların sınırlı aktivitelerine
rağmen hala yeterli düzeyde bilişsel yeteneğe sahip
olduklarından emin olmak istediler ve ardından
onları üç farklı gruba ayırdılar. İlk grup, katılımcı-
ların düzenli olarak esnedikleri ve az fiziksel efor
gerektiren rutinler uyguladıkları bir programa tabi
tutuldu. İkinci grupta, haftada üç kez 40 dakikalık
yürüyüşe çıktılar. Son gruba ise haftada üç kez, fi-
ziksel ve zihinsel olarak en zorlayıcı görevlerden
biri olarak görülen dans egzersizleri verildi.

Beyaz cevheri küçülttü

Katılımcılara çalışmalar başladığından ve çalışma-
lardan altı ay sonra beyaz cevherlerinin sağlığının
ve işlevinin incelendiği beyin taramaları yapıldı.
Son iki grupta yer alanlar, programa altı ay katıl-
dıktan sonra daha sağlıklı beyin ve beden işlevleri
gösterdiler. fiziksel olarak daha zinde hale geldiler.
Ayrıca araştırmacılar, beyinlerinin MRI taramala-
rında beyaz cevherlerinin de yenilenmiş gibi görün-
düğünü buldular. Yürüme grubunun parçası
olanlar en iyi sonuçları gösterenler oldu ve hafıza
sınavlarında da en iyi performansı sergilediler. Ak-
tivitesi oldukça durgun olan ilk gruptaki kişilerde
ise beyaz cevherlerinin küçüldüğü görüldü ve bazı
bilişsel testlerde de daha kötü performans göster-
diler.

Gençlerde henüz denenmedi

Çalışmanın ortak yazarı ve CSU’da nörobilim ve
insani gelişme profesörü olan Dr Agnieszka
Burzynska, The New York Times’a beyaz madde
üzerine çok fazla araştırma yapılmadığını söyledi:
“Bazı bilim insanları, sadece birkaç yıl öncesine
kadar beynin yapısının yaşam boyunca değişebile-
ceğine bile inanmıyorlardı.” Araştırmacılar, bu ça-
lışmanın sonuçlarının genç insanlar için de geçerli
olup olmadığından emin değiller, ancak insanlara
sağlıklı kalmak için aktif bir yaşam tarzı yaşamala-
rını tavsiye ediyorlar. Burzynska, The Times’a ver-
diği demeçte; bulguların beynin beyaz maddesini
korumak için kalkmak ve hareket etmek için güçlü
bir neden verdiğini söylüyor.
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Yürümek hafızaya
çok iyi geliyor

Fazla şeker komaya sokuyor
Kurban Bayramı’nda çocukların aşırı et ve şeker tüketimine dikkat edilmesi gerektiğini belirten Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bölümünden Uzm. Dr.
Akif Çelik, ailelere uyarılarda bulundu. Çelik, “Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve kronik böbrek hastalığı, yüksek tansiyon gibi sağlık sorunları
olan çocuklarda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyunun azalmasına hatta komaya dahi neden olabilir” dedi
ÇAMLICA Medipol Üniversitesi Hasta-
nesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bö-
lümü’nden Uzm. Dr. Akif Çelik,
bayramlar gibi özel günlerde değişen
beslenme rutinine bağlı olarak birçok
sindirim probleminin yaşandığını belir-
terek “Bayramlar vasıtasıyla toplumda
birliktelik ruhu artar, milli bilinç oluşur
ve sosyal ilişkiler gelişir. Ama doğum
günleri, bayramlar gibi özel kutlamalar
ve etkinliklerde aşırı besin tüketimi, dü-
zensiz beslenme alışkanlıklarına ve sin-
dirim sorunlarına neden olabilir.
Bayramlarda ve özel etkinliklerde ço-
cukların beslenmesi, ailenin diğer birey-
lerinden farklı değildir. Sağlıklı
beslenme önerileri tüm aile için geçerli-
dir. Makro besin ögelerimiz yağ, kar-
bonhidrat (şeker) ve proteinlerden
oluşur. Vücudumuz ve metabolizma-
mız günlük dengeli oranda protein, yağ
ve karbonhidrata gereksinim duyar, bu
dengenin herhangi bir şekilde bozul-
ması sağlığımızı olumsuz etkiler. Gün-
lük alınan enerjinin yüzde 50-55’inin
karbonhidrattan, yüzde 10-15’inin pro-
teinden, yüzde 30-35’inin de yağlardan
gelmesi önerilir” diye konuştu. Aşırı
şeker tüketiminin ishale neden oldu-
ğuna da değinen Çelik, şöyle devam
etti: “Günlük harcadığımız enerjiden

daha fazla kaloriyi almak ve aşırı besin
tüketimi kısa dönemde kabızlık, kusma,
karın ağrısı, ishal gibi sindirim sorunla-
rına neden olur. Uzun vadede ise obe-
zite, kalp ve damar hastalıkları,
hipertansiyon gibi ciddi sağlık sorunla-
rına neden olabilir. Aşırı şeker tüketimi-
nin de ishal yaptığı bilinir. Özellikle
doğum günleri ve bayramlarda aşırı
şeker tüketiminden kaçınmak gerekir.
Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve

kronik böbrek hastalığı, yüksek tansi-
yon gibi sağlık sorunları olan çocuk-
larda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin
aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyu-
nun azalmasına hatta komaya dahi
neden olabilir. Yağlar en yavaş sindiri-
len makro besindir. Yağlı yiyecekler özel
günlerde genellikle keyifli bir kaçamak
olarak tüketilir. Aşırı yağ tüketimi kısa
dönemde şişkinlik, hazımsızlık, mide
krampları, ishallere neden olduğu gibi

uzun vadede ise kalp ve damar hasta-
lıklarına yol açabilir."

Protein kaçağına dikkat

Fazla protein alımının da zararlarına da
işaret eden Çelik, “Vücudumuzun yapı
taşı proteinlerden oluşur. Proteinler vü-
cudumuz için önemli bir makro besindir.
Özellikle kırmızı veya beyaz et, yumurta
ve tahıllar başlıca protein kaynaklarıdır.
Aşırı protein tüketiminin böbreklerimizin
çok daha fazla oranda süzme yapmasına
ve ardından da idrarda protein kaçağına
yol açtığı gösterildi. Protein ağırlıklı bes-
lenmenin protein yıkımının son ürünü
olan ürik asidin eklemlerde birikimi so-
nucu oluşan Gut hastalığına neden ol-
duğu da bilinir. Ayrıca çoğunlukla
bağırsaklarımızda yaşayan ve vücudu-
muz için sağlıklı olan mikroorganizmalar
vardır. Bu canlıların, sindirim sistemi ve
bağırsak sağlığı üzerine, bağışıklık siste-
minin güçlenmesine ve metabolizmamı-
zın düzenlenmesi gibi birçok faydalı
görevleri vardır. Bağırsak mikrobiyomu
olarak adlandırılan bu canlıların sayısı,
dengesiz ve tek makro besin ağırlıklı bes-
lenme gibi durumlarda hızla azalır ve za-
rarlı mikroorganizmaların sayısı artar.
Bu nedenle sağlığımız olumsuz yönde
etkilenir” ifadelerini kullandı.
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P rostat büyüdüğünde yaşanan

idrar şikayetlerinin hastanın gün-
lük yaşamını zorlaştırdığına dik-

kat çeken Hattat Klinik’ten
Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim
Hattat, “Hayat kalitesini düşürür. İdrar
şikayetleri sertleşme sorunu, erken bo-
şalma ve cinsellikte başarısızlık korkusu
yaratabilir. Yapılan incelemelerle prostat
büyümesinin ne boyutta olduğu, iyi
huylu mu yoksa kötü huylu mu olduğu
anlaşılabilir. İyi huylu prostat büyüme-
sinde tıkanıklığın derecesine göre ilaçlar
veya cerrahi işlemler gibi hastaya uygun
tedavi seçilebilir. Son yıllarda kullanılan
teknolojik tedaviler ve lazerler en az yan
etki ile prostat büyümesini başarıyla te-
davi eder” diye konuştu. Erkeklerin pro-
stat olma korkusu yaşadıklarını aktaran
Prof. Dr. Hattat, “Bir hastalık zanne-
dilse de prostat aslında erkeklerde bulu-
nan bir salgı bezi. Kestane
büyüklüğündeki bu bez mesanenin tam
altında yer alıyor ve idrar kanalını çevre-
liyor. Dolayısıyla prostat dokusunda bü-
yüme olduğunda idrar yolu şikayetleri
gelişiyor. İşte bu yakınmalar ve prostatın
iyi huylu büyümeleri halk arasında ‘pro-
stat olmak’ olarak biliniyor” dedi.

40'lı yaşlara dikkat

Prostat büyümesinin her erkekte mey-

dana gelen doğal bir durum olduğu-
nun aktaran Prof. Dr. Hattat, “40’lı
yaşlardan itibaren erkek vücudunda
oluşan hormon değişimleri prostatı
büyütüyor. Yani gerçekten de her erkek
hayatının belli bir noktasında ‘prostat’
oluyor. Ancak bu büyüme erkeklerin
sadece üçte birinde tedavi gerektirecek
boyuta ulaşıyor. Ailesinde prostat bü-
yümesi olanlar bu hastalığa daha sık
yakalanıyor. 60 yaşındaki erkeklerin
yarısından fazlasında prostat büyü-
mesi bulunuyor. Prostat büyüdüğünde
ve idrar yolunu sıkıştırıp can sıkıcı
idrar şikayetlerine yol açtığında tedavi
de şart oluyor” diye konuştu.

İdrar sıkıntısı belirti

Prostatın iyi huylu büyümesinde belir-
tiler yavaş yavaş yıllar içinde arttığın-
dan birçok erkeğin ciddi tıkanıklıkları
olsa bile buna alışabildiğine dikkat
çeken Prof. Dr. Hattat, “Erkekler bu
belirtileri ‘normal’ kabul edebiliyor.
Yine de prostat büyümesinde sık id-
rara çıkmak, zor idrar yapmak, idrara
başlarken bir süre beklemek, idrarı
kesik kesik boşaltmak, tuvaletten çık-
tıktan çok kısa bir süre sonra tekrar
idrar hissi duymak ve mesanenin tam
boşalmadığını hissetmek en sık görü-
len yakınmalar arasında. Bunlara ani

idrar sıkışmalarını, idrar kaçırma ve
geceleri idrar hissiyle uyanmayı da ek-
leyebiliriz. İdrar sıkıntıları olan erkek-
lerin vakit kaybetmeden bir uzmana
danışması gerekiyor” ifadelerini kul-
landı.

Son teknolojik tedaviler

Prostat büyümesi tedavisinde, büyü-
müş olan prostat dokusunu ortadan
kaldırıp idrar kanalındaki tıkanıklığının
giderildiğini belirten Prof. Dr. Hattat,
“Bu tıkanıklığın derecesi ise hangi te-
davinin seçileceği konusunda ana fak-
tör. Günümüzde iyi huylu prostat
büyümesini çeşitli ilaç tedavileri, cer-
rahi işlemler veya ısı terapileri ile gide-
rebiliyoruz. Hafif tıkanıklarda ilaçlar
etkili olabilirken, daha ileri durum-
larda cerrahilere yönelebiliyoruz. Son
yıllarda geliştirilen lazer tedavileri ise
en son teknolojik çözümleri sunuyor.
Örneğin çok yüksek enerji kullanılarak
prostatı buharlaştıran lazerlerde, has-
talar işlemden birkaç saat sonra evle-
rine gidebiliyor ve günlük yaşamlarına
birkaç gün içinde başlayabiliyor.
Sonda ihtiyacı en aza indiriliyor, kan
sulandırıcı kullanan hastalarda ilacın
kesilmesi gerekmiyor. En güzeli de
idrar sıkıntıları 24 saat içinde büyük
ölçüde rahatlıyor” dedi.

Prostat bezinin idrar fonksiyonla-
rının yanında cinsel yaşamı da
olumsuz etkilediğinin altını çizen
Prof. Dr. Halim Hattat, “İyi huylu
prostat büyümesinde yaşanan
idrar şikayetleri cinsellikte korku
yaratabiliyor. İdrar sorunu yaşa-
yan erkek, bunun beraberlik esna-
sında olmasından çekinerek
cinsellikten soğuyabiliyor. Cinsel
isteksizlik ve başarısızlık korkusu
başlayabiliyor. Tüm bunlar sert-
leşme problemine yol açabiliyor.
Yine uzun vadede erken boşalma
da görülebiliyor. Bu nedenle özel-
likle 40 yaş üzerinde yaşanan cin-
sel fonksiyon sorunlarında prostatı
kontrol etmek gerekiyor. Prostat
büyümesinde uygulanan tedavi-
lerde de mesaneye geri boşalma,
meni hacminde azalma, isteksizlik,
sertleşme problemi gibi yan etkileri
daha az olanları seçmek cinsel ha-
yatı koruyor” diye konuştu.

SERTLEŞME
PROBLEMİ

Dönemsel olarak ürolojik muayene ve PSA kontrolleri yaptırmak prostat büyümesini erken
dönemde teşhis şansı tanıyor. Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim Hattat, “40’lı yaşlardan
itibaren erkek vücudunda oluşan hormon değişimleri prostatı büyütüyor” dedi ve özellikle
ailesinde prostat hastalığı olanların kontrollerini aksatmaması gerektiğini söyledi.

60-80 yaş aralığındaki 247
katılımcıyı gözlemleyen yeni
bir çalışma, yürüme gibi fizik-
sel aktivitelere katılmanın,
beyni olumlu bir şekilde
etkileyebileceğini buldu.
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Filistin’deki soykırıma silah temin eden şirketlerin yer 
aldığı IDEF 2025, İstanbul’da protesto edildi: “İktidar, 
soykırımın umurunda olmadığını bir kez daha gösterdi.”

İstanbul - İsrail’e silah satan şirketlerin 
de yer aldığı 17’nci Uluslararası Savun-
ma Sanayii Fuarı (IDEF 2025), İstanbul 

Fuar Merkezinde Milli Savunma Bakan-
lığı ev sahipliğinde başladı. 27 Temmuz’a 
kadar sürecek fuar, Filistin Eylem Komitesi 
tarafından İstanbul’da Yenibosna metro 
çıkışında, “Soykırım ordusunu besleyen 
şirketleri kovun” çağrısıyla protesto edildi. 
“Soykırım ortakları defolsun”, “Soykırımcı 
İsrail’i silahlandırmayı durdurun” ve “Soykı-
rım ordusunu besleyen şirketlere geçit yok” 
dövizlerinin taşındığı eylemde İsrail’e askeri 
ambargo uygulanması talep edildi.

Emperyalistlerce katlediliyor
Eylemde yapılan açıklamada, 77 yıldır 

siyonist işgal altında olan Filistin’in son 22 
aydır ağır bir soykırım saldırısıyla karşı karşı-
ya olduğu vurgulandı. “Emperyalistlerin tam 
desteğini arkasına alan Siyonist işgal devleti 
İsrail, kendisine sunulan sınırsız askeri güçle 
Filistinlileri çeşitli şekillerde katletmeye 
devam ediyor. Uçakların, tankların, İHA’la-
rın, misket bombalarının kullanıldığı askeri 
saldırıların yanında uygulanan abluka nede-
niyle Gazze’de her gün açlığa bağlı ölümler 
yaşanıyor” denildi. 

Silah pazarlıyorlar
Silah şirketlerinin, ürettikleri silah ve 

askeri teknolojiyi bu soykırım ve abluka 
boyunca Filistinliler üzerinde kullandığına 
dikkat çekilen açıklamada, “Filistin halkının 
yaşam hakkı pahasına soykırımdan para 
kazanan bu şirketlerden birçoğu bugün 
İstanbul’da IDEF 2025’te ağırlanıyor ve 
Filistinliler üzerinde test ettikleri silahları 

pazarlamaları sağlanıyor” ifadeleri kulla-
nıldı. Fuarın Cumhurbaşkanlığı Savunma 
Sanayii Başkanlığı desteğiyle Türk Silahlı 
Kuvvetlerini Güçlendirme Vakfı tarafından 
düzenlediği hatırlatılan açıklamada, “Bu 
fuar, İsrail ordusunu besleyen onlarca şir-
kete alan açarken şu anda soykırım saldırısı 
altındaki Filistin halkından utanmadan 
kendini ‘daha güvenli bir dünyaya olan 
taahhüt’ şeklinde tanıtıyor” denildi.

Bu bir ikiyüzlülük gibi
Açıklamanın devamında, fuarda ağırla-

nan soykırımın tedarikçisi şirketler sıra-
lanarak şunlar kaydedildi: “Her fırsatta 
Filistin halkının yanında olduğunu söyleyen 
siyasi iktidar, Filistinlilerin açlıktan artık 
onar onar ölmeye başladığı bugünlerde; 
soykırımcı İsrail ordusuna F-16 ve F-35 sa-
vaş uçakları, saldırı helikopterleri, füzeler, 
zırhlı araçlar, radar sistemleri, denizaltılar 
ve daha pek çok askeri mühimmat ve 
teknoloji üreten LOCKHEED MAR-
TİN’e, BAE SYSTEMS’e, LEONAR-
DO’ya, TKMS’ye, GE AEROSPACE’e, 
ROLLS ROYCE POWER SYSTEMS’e, 
HONEYWALL’a, HP’ye, LEUPOLD’a 
ve TELEDYNE’e  en üst düzeyde koruma 
sağlayarak ürünlerini pazarlamalarını sağlı-
yor. Bu iki yüzlülüğü artık kimse daha fazla 
kabul etmiyor. Bu şirketlerin ülkeye sokul-
ması ve böylesi etkinliklerde yer bulması, 
soykırım ortağı şirketlerin bu suçu daha 
fazla işlemeye teşvik edilmesi demektir. 
IDEF 2025 derhal iptal edilerek soykırımcı 
İsrail’e silah yemin eden şirketlerin tanıtım 
yapmasına izin verilmeyeceği açıklanmalı-
dır.” HABER MERKEZİ

SOYKIRIM
ONEMSENMİYOR

BEŞİKTAŞ Belediyesinde çalı-
şan işçiler, ücretlerini zamanında 
ve eksiksiz alamadıkları, toplu 

iş sözleşmesinden (TİS) doğan hakla-
rının sistematik biçimde gasbedildiği 
ve tasRarruf adı altında işten çıkar-
maların sürdüğü gerekçesiyle belediye 
binası önünde eylem yaptı. İşçiler adına 
okunan açıklamada, 2024 yılı temmuz, 
ağustos, eylül ve ekim aylarına ait TİS 
farklarının üzerinden bir yıl geçmesine 
rağmen hâlâ ödenmediği belirtildi. İşçi-
ler ayrıca 2025 yılı mayıs ve haziran ayı 
maaşlarını da alamadıklarını vurguladı. 
Bayram ödeneği, fazla mesai ücretleri, 
ikramiyeler ve emekli olan işçilerin 
kıdem tazminatlarının da ödenmediği 
ifade edildi.

Geçinemiyoruz
Belediye yönetiminin tüm bu ala-

caklara dair bir gerekçe ya da ödeme 
takvimi sunmadığını dile getiren işçiler, 
yaşadıkları belirsizlik nedeniyle geçim 
sıkıntısının her geçen gün derinleştiğini 
aktardı: “Barınma, beslenme, sağlık ve 
diğer temel ihtiyaçlarımızı karşılamak 
her geçen gün daha da zor hale geliyor. 
Kiramızı, faturalarımızı ödeyemiyoruz. 
Bu mağduriyet karşısında sessiz kalma-
yacağız.”

Sadaka değil alınteri
Belediye işçileri, haklarını arama-

nın yalnızca kendi yaşamlarını değil, 
Beşiktaş halkının hizmete erişimini 
de ilgilendirdiğini belirterek, “Sadaka 
değil, emeğimizin karşılığını istiyoruz” 
dedi. Açıklamada ayrıca, sıcak-soğuk 
demeden çalışan işçilerin maaşlarının 

ödenmemesinin vicdansızlık olduğu 
vurgulandı.

İşçiler, kamu hizmetinin işçiler 
sayesinde ayakta kaldığını belirterek, 
belediyelerin ilk görevinin çalışanlarının 
haklarını zamanında ödemek olduğunu 
hatırlattı. Hükümetin yerel yönetimlere 
uyguladığı ekonomik baskıların arkasına 
sığınılarak yapılan işçi çıkarmalarının 
kabul edilemez olduğunu ifade eden 
işçiler, “Kendi yönetsel hatalarınızın fa-
turasını bize kesmeyin” diyerek uyardı.

İşçilerin talepleri açık:
Geciken tüm maaş ve TİS farkları 

derhal ödensin.
Emekli işçilerin kıdem tazminatları 

yatırılsın.
Tasarruf adı altında işçi kıyımına son 

verilsin.
‘Bu hafta çözülmezse üretimden gelen 

gücümüzü kullanacağız’
Açıklamada, sorunların bu hafta 

içinde çözülmemesi halinde üretimden 
gelen gücün kullanılacağı ve daha radi-
kal eylemlere başvurulacağı da duyurul-
du. Eylem, “Ya hep beraber ya hiçbiri-
miz”, “Bu daha başlangıç, mücadeleye 
devam” sloganlarıyla sona erdi.

TÜRKİYE’NİN gün-
demine oturan LGS 
soru sızıntısı skandalını 

haberleştiren Cumhuriyet Gaze-
tesi Haber Müdürü Can Uğur, 
hakkında Milli Eğitim Bakanlı-
ğı’nın şikayeti üzerine başlatılan 
soruşturma kapsamında bugün 
ifade verdi. Uğur, Türk Ceza 
Kanunu’nun 217/A maddesi 
uyarınca “Halkı yanıltıcı bilgiyi 
alenen yaymak” suçlamasıyla 
soruşturuluyor. Can Uğur ifade-
sinde, “Hakkımda isnat edilen 
suçlamaları anlamadım. Cum-
huriyet Gazetesi’nde Haber Mü-
dürü olarak görev yapmaktayım. 
Söz konusu haber, belgelere ve 
bilgilere dayanarak evrensel ga-
zetecilik ilkeleri doğrultusunda 
hazırlanmıştır” dedi.

Gazeteci olarak benim görevimdi
Uğur, haberin yayımlanması-

nın ardından Milli Eğitim Baka-

nı Yusuf Tekin’in TGRT’de ka-
tıldığı programda, haberde yer 
alan soru kitapçıklarının MEB 
yönergesine aykırı şekilde payla-
şıldığını kabul ettiğini hatırlata-
rak, “Sayın Bakan, ‘Dilediğimiz 
saatte paylaşılmadı’ diyerek ha-
berimizi doğrulamıştır. 1 milyon 
çocuğun hayatını etkileyen bir 
konuda Bakan’ın da kabul ettiği 
eksiklikleri haberleştirmek bir 
gazeteci olarak görevimdi. Ben 
de bu görevimi yerine getirdim” 
ifadelerini kullandı.

Somut olgulara dayanmakta
İfadeye katılan Cumhuriyet 

gazetesi avukatı Enes Ermaner 
de haberin, görünür gerçekliği 
olan bilgi ve belgelere dayan-
dığını belirterek şu açıklamayı 
yaptı: “Haberin içeriğinde her-
hangi bir kişi ya da kuruma yö-
nelik asılsız beyan yoktur. ‘Halkı 
yanıltıcı bilgi yayma’ suçunun 

oluşabil-
mesi için 
yanıltıcı 
bilgi ile 
kamu 
barışını 
bozacak 
bir yayın 
olması 
gerekir. 
Ancak bu haber, somut olgu-
lara dayanmakta ve gazetecilik 
faaliyeti kapsamında değerlendi-
rilmektedir.” Ermaner, Avrupa 
İnsan Hakları Mahkemesi, 
Anayasa Mahkemesi ve Yar-
gıtay içtihatlarını hatırlatarak, 
“Ortada açık bir skandal varken, 
savcılıkların skandalı araştırmak 
yerine gazetecilere işlem yapma-
sı hukuken kabul edilemez. Bu 
nedenle haberin basın ve ifade 
özgürlüğü kapsamında değer-
lendirilerek takipsizlik kararı 
verilmesini talep ediyoruz” dedi.

Beşiktaş Belediyesi işçileri, ücretlerinin, toplu iş sözleşmesi alacaklarının ödenmemesi 
ve işten çıkarmalarla büyüyen mağduriyete karşı belediye binası önünde eylem yaptı

BEŞİKTAŞ 
şan işçiler, ücretlerini zamanında 
ve eksiksiz alamadıkları, toplu 

TÜRKİYE’NİN 
demine oturan LGS 
soru sızıntısı skandalını 

Beşiktaş işçisi mağdur

LGS haberi için ifade verdi

ZABITA ekipleri, 
marketlerde özellikle 
raf ve kasa fiyatlarının 

uyuşup uyuşmadığını kontrol 
ederek tüketicinin aldatılma-
sının önüne geçmeyi amaçlı-
yor. Denetimlerde, indirimli 
olarak etiketlenen ürünlerin 
kasa fiyatları ile karşılaştır-

ması yapılıyor; indirimle-
rin gerçekliği inceleniyor. 
Vatandaşı yanıltıcı fiyat-
landırma tespit edildiğinde 
tutanak tutuluyor ve yasal 
işlem başlatılıyor.
Ekipler, reyonlarda bulunan 
gıda ürünlerini tek tek kont-
rol ederek son tüketim tarihi 

geçmiş ürünlere el koyuyor 
ve bu ürünler imha edilmek 
üzere kayıt altına alınıyor. 
Ayrıca, ambalajı yırtılmış, 
şişmiş, delik ya da deforme 
olmuş ürünler de insan sağ-
lığına zarar verebileceği için 
raflardan indiriliyor.
 HABER MERKEZİ

Eyüp’te zabıta denetime başladı
Eyüpsultan Belediyesi Zabıta 
Müdürlüğü’ne bağlı Gıda Dene-
tim Ekibi, vatandaşların sağlıklı 
ve güvenli gıdaya ulaşabilmesi 
için ilçe genelinde denetimleri-
ni aralıksız sürdürüyor

ZABITA
marketlerde özellikle 
raf ve kasa fiyatlarının 

LGS skandalını ortaya çıkaran Cumhuriyet Haber Müdürü Can Uğur, hakkında açı-
lan soruşturma kapsamında ifade verdi: “Bakan Tekin de haberimizi doğruladı.”

AFP’den Gazze 
mesajı: 1944’ten beri 
gazetecileri savaşlarda 

kaybettik ama hiçbir zaman 
meslektaşımızın açlıktan öl-
mesini görmedik. Açıklamada 
AFP’nin kurulduğu 1944 yılın-
dan bu yana gazetecileri savaş-
larda kaybettiği, bazı gazeteci-
lerin esir düştüğü hatırlatıldı. 
Açıklamada “Hiçbir zaman 
bir meslektaşımızın açlıktan 
ölmesini görmedik” denildi. 
Gazze’deki ajans çalışanları-
nın açlıktan ölme riskiyle karşı 
karşıya olduğuna işaret edilen 
açıklamada, AFP yönetimi-
nin ocak 2024 ile nisan 2024 
tarihleri arasında 8 çalışanını 
tahliye ettiği gibi Gazze’deki 
serbest gazetecilerini de tah-
liye kararı aldığı duyuruldu. 
Dernekten 21 Temmuz’da ya-

pılan “Acil müdahale olmazsa, 
Gazze’nin son muhabirleri 
ölecek” başlıklı açıklamada 
uluslararası basının Gazze 
Şeridi’ne girmesinin 2 yıldır 
İsrail tarafından yasaklandığı-
na dikkat çekildi. Açıklamada 
AFP’nin Gazze Şeridi’nde bir 
metin muhabiri, üç fotoğrafçı 
ve altı serbest video muhabiri 
ile çalıştığı belirtilerek “Onla-
rın ölmesini kabul etmiyoruz” 
ifadesi kullanıldı.

Artık çalışamıyorum
Açıklamada 2010 yılından 

bu yana AFP için çalışan 
2024’ten bu yana ise baş 
fotoğrafçılık yapan Bashar’ın 
19 Temmuez Cumartesi günü 
sosyal medya hesabında yaptı-
ğı paylaşıma yer verildi.

Bashar, mesajında “Artık 

medya için çalışacak gücüm 
yok. Vücudum zayıf, çalışamı-
yorum” dedi. AFP’nin açık-
lamasında Bashar’a ilişkin şu 
ifadelere yer verildi: “30 yaşın-
daki Bashar, tüm Gazzelilerle 
aynı koşullar altında yaşıyor 
ve çalışıyor; İsrail bombardı-
manları nedeniyle bir mülteci 
kampından diğerine taşınıyor. 
Bir yıldan uzun süredir mutlak 
yoksulluk içinde yaşıyor ve 
hayatını riske atarak çalışıyor. 
Hijyen onun için ciddi bir 
sorun, sık sık şiddetli bağırsak 
hastalıkları geçiriyor. Bashar, 
Şubat ayından beri Gazze 
kentindeki yıkılmış evinin 
enkazında annesi, dört kardeşi 
ve kardeşlerinden birinin aile-
siyle birlikte yaşıyor. Evlerinde 
hiçbir eşya ve konfor yok, 
sadece birkaç minder var.”

AFP
mesajı: 1944’ten beri 
gazetecileri savaşlarda 

Gazeteciler öldürülüyor
AFP, Gazze’deki çalışanlarına ilişkin açıklamasında kurumun kurulduğu 1944 yılından bu yana gazetecileri-
nin savaşlarda yaşamını yitirdiği ancak hiçbir zaman gazetecilerin açlıktan ölmesini görmedikleri belirtildi
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ
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Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.
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çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
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taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
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düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
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Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması

www.damgagazetesi.com

CALIK iCiN
YENi KARAR
Adli Tıp Kurumu raporunda çıkan sonuç tartışma yaratan tutuklu 
Beylikdüzü Belediye Başkanı Murat Çalık’ın tahliyesi beklenir-
ken 25 Temmuz günü yeniden kemik iliği alınması kararı çıktı

Yüz binlerce öğrenci ve merakla beklediği YKS 
sonuçları, 19 Temmuz Cumartesi günü açıklan-
dı. TYT’de 500 puan üzeri alan 1 kişi birinci 

olurken, 480 puan üzeri alan öğrenci sayısı 180 olarak 
kayıtlara geçti. 460 puan üstü öğrenci sayısı ise 2 bin 
50 oldu. 2 milyon 351 bin 641 adayın girdiği Temel 
Yeterlilik Testi (TYT)’de en yüksek başarı oranı Türk-
çe, en düşük başarı oranı ise matematikte gerçekleşti. 
TYT Türkçe testinde adayların yüzde 5’e yakını 40 
sorudan 28’ini doğru yanıtlarken yüzde 1’i 35 soruya 
doğru yanıt verdi. En başarısız olan yüzde 1’lik dilim 
bu testi 6 doğru yanıt ile tamamladı. TYT matematik 
testinde ise adayların yaklaşık yüzde 14’ü 40 sorunun 
2’sini doğru yanıtladı. Bu testte 20 ve üstünde doğru 
yanıt verenlerin oranı yüzde 1’den az oldu.

Sınav bitti şimdi sıra tercih konusuna geldi. Bence 
tercih dönemi sınav kadar önemli. Biz de bu konuda 
belki gençlerimize yardımcı olur diye bir uzmana 
kulak verelim. Öğrencilere seslenen ve uyarılarda 
bulunan Prof. Dr. Nazife Güngör, “Hayal kırıklığı ola-
bilir, ama üzülmek yok. Mevcut koşullar içinde hedefe 
yönelik performans devam. Türkiye’de çok sayıda üni-
versite var, toplamda çok sayıda da bölüm ve program 
var. Alınan programlardan birine yerleşme sağlanabi-
lecektir. Yeter ki genç tercihlerini akılcı, soğukkanlı 
bir davranışla doğru puanlar” ifadelerini kullandı.

Güngör, hedeflediği bölüm henüz gelmeyen adaylar 
için alternatif ve akılcı yollar olduğunu ifade ede-
rek, “Sözgelimi tıp fakültesini yerine getiren birinin 
toplam puan bu hedefini gerçekleştirmeye yetmiyorsa, 
yine sağlık alanında yakın ve alternatif seçenekler 
üzerinde durabilir. Örneğin, sağlık bilimleri fakültele-
rinin yine tıp kapsamında çeşitli mesleklere üremeye 
yönelik çeşitli bölümler var. Gençlerimiz bu sıyrıkların 
birini tekrar başlatmak yine sağlık sektörüyle ilgili bir 
alanda sahibi olabilirler. Aynı şekilde mühendis olmak 
isteyen bir gencimizin aldığı puan elektrik arızalarına 
girme sorunu yok, yine mühendislik sektörünün bir alt 
kademesi olan ön lisans düzeyindeki teknik program-
lardan birine yerleşebilir. Meslek yüksekokulları hem 
kısa mesafelerde meslek sahibi olmak, hem de teknik 
anlamda mesleki beceri kazanmak açısından tercih 
edilmesi gereken okullardır. Gençlerimiz iki yıl içinde 
ön lisans programlarından birini tamamlayarak bir 
an önce iş hayatına atılabilirler, hem de dikey geçiş 
sınavlarıyla hedefledikleri bölümlere girme duyusunu 
yakalayabilirler” diyerek yol gösterdi.

Meslek ve program seçimlerimiz, beğenilerimizin 
önemli olduğunu belirten Güngör, “İşin başındayken 
hangi mesleğe yatkın ve yakın bilgiye sahip çok iyi 
saptasınlar. Başarının belki de en önemli sırlarından 
biri de budur. Doğru tercih, uygun karar” dedi. Gün-
gör, “Yüksek puanla başarıdır, ancak başarının deva-
mı için tercihin de doğru yapılması gerekir. Sözgelimi 
aldığı puanla tıp fakültesine girmeye hak kazanan bir 
gencimiz varsa hekimliğe yatkınlığa ve yakın bilmiyor-
sun, sağlıkla ilgili bir alanda çalışmaktan memnun ol-
mayacaksa, tercihini, tam olarak diye yüksek puandan 
yana yapabileceğine yok. Yüksek puan almak büyük 
almakta. Ancak onların da gerçek anlamda başarıları 
için hedeflerini çok iyi belirlemeleri, ilgi ve gelişme-
leri analiz etmeleri, ona göre doğru tercih yapmaları 
önemlidir. Çünkü gerçek başarı ancak hazla, mutlu-
lukla elde edilen işlerle mümkündür. Çok yetenekli 
bir mesleğe sahip olabiliriz, ama eğer başarırsak, bu 
sayede gerçek başarı diyebiliriz” tavsiyesinde bulundu.

Ben de bütün öğrencilerimize bundan sonraki haya-
tında başarılar diliyorum...

Doğru tercih
uygun karar

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de         Basın: (2264421)

AVCILAR BELEDİYE BAŞKANLIĞI FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
YOL İŞLERİ YAPTIRILACAKTIR

2025 Yılı Avcılar İlçesi Geneli Muhtelif Asfalt İmalatları Yapılması yapım işi 4734 sayılı Kamu 
İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler 
sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler 
aşağıda yer almaktadır: 
İKN : 2025/1100733
1-İdarenin
a) Adı  : AVCILAR BELEDİYE BAŞKANLIĞI FEN İŞLERİ 
    MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi  : Ambarlı Mahallesi Naim Süleymanoğlu Sokak No:10 
    Avcılar/İSTANBUL AVCILAR/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası  : 02124446989 - 
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası  : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/ 
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı  : 2025 Yılı Avcılar İlçesi Geneli Muhtelif Asfalt İmalatları 
    Yapılması
b) Niteliği, türü ve miktarı  : 4000 TON ASFALT BETONU BİNDER TABAKASI 
    YAPILMASI, 3000 TON ASFALT BETONU AŞINMA 
    YAPILMASI, 750 M3 ASFALT KAZIMA MAKİNESİ 
    İLE HER CİNS BİTÜMLÜ KARIŞIM KAPLAMALARIN 
    KAZILMASI, 8000 M2 PARKE, BETON PLAK, ADİ 
    KALDIRIM VE BLOKAJ SÖKÜLMESİ , 9000 TON 
    ROBOT İLE YAMA YAPILMASI,1250 TON PLANT ALTI 
    ASFALT TEMİNİ
    Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
    bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer  : MAHAL LİSTESİNDEKİ CADDE VE SOKAKLAR 
ç) Süresi/teslim tarihi  : Yer tesliminden itibaren 110 (YüzOn) takvim günüdür. 
d) İşe başlama tarihi  : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 5 gün içinde 
    yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır. 
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati  : 21.08.2025 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres)  : Gümüşpala mahallesi Fen İşleri Müdürlüğü şantiyesi 
    İhale komisyon odası
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir. 
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler 
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır. 
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu. 
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat. 
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt 
yüklenicilere yaptırılamaz. 
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin 
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret 
odası bünyesinde bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest 
muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği 
tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge. 
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.2.1. İsteklinin ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait yıl sonu bilançosu veya 
eşdeğer belgeleri: 
İsteklinin ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait yıl sonu bilançosu veya eşdeğer belgeleri; 
a) İlgili mevzuatı uyarınca bilançosunu yayımlatma zorunluluğu olan istekliler yıl sonu 
bilançosunu veya bilançonun gerekli kriterlerin sağlandığını gösteren bölümlerini,
b) İlgili mevzuatı uyarınca bilançosunu yayımlatma zorunluluğu olmayan istekliler, yıl sonu 
bilançosunu veya bilançonun gerekli kriterlerin sağlandığını gösteren bölümlerini ya da bu 
kriterlerin sağlandığını göstermek üzere yeminli mali müşavir veya serbest muhasebeci mali 
müşavir tarafından standart forma uygun olarak düzenlenen belgeyi sunar.
Sunulan bilanço veya eşdeğer belgelerde; 
a) Cari oranın (dönen varlıklar / kısa vadeli borçlar) en az 0,75 olması, 
b) Öz kaynak oranının (öz kaynaklar/ toplam aktif) en az 0,15 olması, 
c) Kısa vadeli banka borçlarının öz kaynaklara oranının 0,50’den küçük olması, yeterlik 
kriterleridir ve bu üç kriter birlikte aranır. 
Yukarıda belirtilen kriterleri bir önceki yılda sağlayamayanlar, son üç yıla kadar olan yılların 
belgelerini sunabilirler. Bu takdirde belgeleri sunulan yılların parasal tutarlarının ortalaması 
üzerinden yeterlik kriterlerinin sağlanıp sağlanmadığına bakılır.
4.2.2. İş hacmini gösteren belgeler: 
İsteklinin ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait, aşağıda belirtilen belgelerden birini sunması 
yeterlidir;
a) Toplam cirosunu gösteren gelir tablosu, 
b) Yapım işleri cirosunu gösteren belgeler, 
İsteklinin cirosunun teklif ettiği bedelin % 25 inden, yapım işleri cirosunun ise teklif edilen 
bedelin % 15 inden az olmaması gerekir. Bu kriterlerden herhangi birini sağlayan ve 
sağladığı kritere ilişkin belgeyi sunan istekli yeterli kabul edilecektir.
Bu kriterleri ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıl için sağlayamayanlar, ihalenin yapıldığı 
yıldan önceki yıldan başlamak üzere birbirini takip eden son altı yıla kadarki belgelerini 
sunabilirler. Bu takdirde, belgeleri sunulan yılların parasal tutarlarının ortalaması üzerinden 
yeterlik kriterlerinin sağlanıp sağlanmadığına bakılır.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen 
bedelin % 75 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş 
deneyimini gösteren belgeler. 
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak 
mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler: 
ALT YAPI İŞLERİ V. GRUP KARAYOLU İŞLERİ (ALTYAPI + ÜSTYAPI) İŞLERİ BENZER İŞ 
OLARAK KABUL EDİLECEKTİR.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri: 
İnşaat Mühendisliği
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir. 
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir. 
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur. 
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, 
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir. 
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. 
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir. 
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda 
geçici teminat vereceklerdir. 
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır. 
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür. 
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1,2
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

İSTANBUL Büyükşehir Belediyesi’ne (İBB) 
yönelik yolsuzluk operasyonları kapsamında 23 
Mart’ta tutuklanan CHP’li Beylikdüzü Belediye 

Başkanı Mehmet Murat Çalık’ın sağlık durumu 
kritik.
Daha önce iki kez kanseri yenen Çalık cezaevinde 
kaldığı süreçte 21 kilo verdi. Geçtiğimiz günlerde 
lenfoma şüphesiyle ameliyat olduktan sonra anjiyo 
operasyonu geçirerek elleri kelepçeli cezaevine gön-
derilen Çalık hakkında Adli Tıp Kurumu, İzmir Katip 
Çelebi Üniversitesi Atatürk Eğitim ve Araştırma Has-
tanesi’nin verdiği sağlık kurulu raporunun yeniden 
değerlendirilmesini talep etti. Bunun üzerine Çalık, 
İzmir Şehir Hastanesi’nin hematoloji servisine yatı-
rıldı. İstanbul Adli Tıp Kurumu yaptığı açıklamada, 
Çalık’a 1999 yılında akut miyeloid lösemi (AML) 
teşhisi konduğu, ancak hastalığın 26 yıldır tekrar 
etmediği ve belirtilerinin kaybolduğu ifade edildi. 
Rapor, tartışma yarattı.

Biçer duyurdu
Son olarak, durumu ciddiyetini koruyan Murat Ça-
lık’tan yeniden kemik iliği örneği alınmasına karar 
verildi. Operasyon İzmir Şehir Hastanesi’nde yapıla-
cak. Gelişmeyi duyuran CHP’li Çağla Biçer, “Beledi-
ye Başkanımız Mehmet Murat Çalık hakkında daha 
önce Katip Çelebi Üniversitesi Hastanesi’nde yapılan 
kemik iliği biyopsisi sonucunda blast oranı yüzde 4–5 
aralığında raporlanmıştı. Ancak Adli Tıp Kurumu 
raporunda bu oran yüzde 3–4 şeklinde yer aldı. Adli 
Tıp Kurumu’nun daha kapsamlı bir değerlendirme 
yapmak üzere talepte bulunması üzerine, bildiğiniz 
üzere Başkan Çalık’ın İzmir Şehir Hastanesi’ne sevki 
gerçekleştirilmişti. Bu kapsamda, 25 Temmuz 2025 
Cuma günü İzmir Şehir Hastanesi’nde yeniden ke-
mik iliği örneklemesi yapılacaktır” dedi.  
HABER MERKEZİ

1908 tarihinde Türk 
basınında sansürün 
kaldırılması nedeniyle 

her yıl 24 Temmuz da kutlanan 
‘Gazeteciler ve Basın Bayramı’ 
nedeniyle Ak Parti Zeytinburnu 
İlçe Yönetimi, bölgede yayın 
yapan gazetecilerle bir araya geldi. 
İlçe Başkanı Mustafa Yalçınkaya, 
İlçe Kadın Kolu Başkanı Hatice Taş, 
Gençlik Kolu Başkanı Yusuf Şahin ve 
Tanıtım Medya Birim Başkanı Cen-
giz Kaçar’ın hazır bulunduğu kahval-
tılı toplantıda, ilçe gündemi masaya 

yatırıldı. Ak Parti olarak önce-
liklerinin vefa olduğunu belirten 
Yalçınkaya, bayram bahanesiyle 
de gazetecilerle bir araya gelmek-
ten mutluluk duyduğunu söyledi.

Çalışmaları anlattı
“Sahada sürekli karşılaşıyoruz ama 
bayram bahanesiyle hem sizleri din-
leyelim, hem de sizler bizi yakından 
tanımış olun istedik” diyen İlçe Baş-
kanı Yalçınkaya, yıllardır Zeytinbur-
nu’na emek veren gazetecilere özveri-
li çalışmalarından dolayı da teşekkür 

etti. Haftalık çalışma programlarını 
günün anlam ve önemine yönelik 
çalışmalarla organize ettiklerini, ev 
ve mahalle çalışmalarıyla da günlük 
programlarını yaptıklarını belirtti. 
Bu şekilde hem insanlarla iletişime 
geçtiklerini, böylece insanlara da do-
kunduklarını, ziyaretlerini de partili 
partisiz herkese yaptıklarını söyleyen 
İlçe Başkanı ve aynı zamanda Meclis 
üyesi de olan Mustafa Yalçınkaya, 
kadın ve gençlik kollarının da aynı 
özveri ile kendi gruplarında çalışma-
larını sürdürdüklerini ifade etti.

SELVİ 
SARITAÇ

HABER

Gazeteciler unutulmadı

gazete@damga.com

www.damgagazetesi.com

MÜGE SEZER
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S ıfır Atık Vakfı'ndan yapılan açıklamaya
göre, israfın azaltılması, döngüsel eko-
nomi, yeşil dönüşüm ilkeleriyle çevre bi-

lincinin yaygınlaştırılması ve sürdürülebilir
girişimlerin teşvik edilmesi amacıyla çalışmala-
rını sürdüren vakıf, akademik alandaki bilgi ve
deneyimiyle öne çıkan Boğaziçi Üniversitesi ile
işbirliği yaptı. Üniversitenin rektörlüğünde dü-
zenlenen imza törenine, Sıfır Atık Vakfı Başkanı
Samed Ağırbaş, Boğaziçi Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Mehmet Naci İnci, vakıf yöneticileri
ve akademisyenler katıldı. Törende konuşan
Samed Ağırbaş, Türkiye'de başlayan Sıfır Atık
hareketinin 2019'da Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'ın eşi Emine Erdoğan'ın lider-
liğinde Birleşmiş Milletlere (BM) taşındığını ve
BM işbirliğiyle 193 ülkede çalışmaların sürdü-
rüldüğünü vurguladı. Protokolün bilimsel te-
melli, uygulamaya dönük ve sosyal etki odaklı
bir işbirliği modeli olduğunu vurgulayan Ağır-
baş, Boğaziçi Üniversitesi ile yapılacak çalış-
maların özellikle devlet okullarında okuyan
dezavantajlı öğrencilerin kaliteli üniversitelere

erişiminin önündeki engelleri kaldıracağına
inandığını dile getirdi.

Proje okullar tasarlıyoruz

Ağırbaş, kişisel deneyimlerinden yola çıkarak,
devlet okullarında okuyan dezavantajlı öğrenci-
lerin kaliteli üniversitelere erişiminin önündeki
engelleri çok iyi bildiğini aktararak, "Sayın
Cumhurbaşkanımızın da öncülüğünde eği-
timde fırsat eşitliğine yönelik önemli adımlar
atılmakta. Bizler de sivil toplum olarak bu sü-
rece destek olmak, özellikle dezavantajlı bölge-
lerdeki gençlerin kaliteli eğitime erişimini
sağlamak için harekete geçmeliyiz. Bu nedenle,
özellikle meslek lisesi öğrencilerinin iyi üniversi-
telerle tanışmasını sağlamak ve geleceğin çevre
liderlerini yetiştirmek amacıyla yaz okulları gibi
projeler tasarlıyoruz” ifadelerini kullandı.

Çevre dostu kampüs

Protokol kapsamında üniversite ve lise düze-
yinde öğrencilere yönelik çevre bilincini artıra-
cak eğitimler, seminerler ve atölye çalışmaları

düzenlenmesi, sıfır atık, sürdürülebilirlik, su ve
enerji verimliliği gibi başlıklarda akademik
araştırmalar ve uygulama projelerinin hayata
geçirilmesi hedefleniyor. 

Çevre dostu kampüs

Boğaziçi Üniversitesi'nde sıfır atık yaklaşımı
doğrultusunda çevre dostu kampüs modelleri-
nin geliştirilmesi, ölçülmesi ve yaygınlaştırıl-
ması amaçlanan protokolle, lise öğrencilerine
yönelik Sıfır Atık Yaz Okulu gibi etkinliklerle
çevresel duyarlılığı yüksek bir neslin yetişme-
sine katkı sağlanması planlanıyor. 

Ortak çalışma yapılacak

Protokolle, vakfın çevresel politika önerileri ve
savunuculuk çalışmalarıyla üniversite ortamın-
daki uygulamaların eşgüdüm içinde ilerletil-
mesi, üniversite öğrencileri ve akademik
personelin katılımıyla eğitim-öğretim, bilimsel
projeler, girişimcilik ve sosyal dayanışma alan-
larında ortak çalışmalar yürütülmesi amaçlanı-
yor.  AA

Sıfır Atık Vakfı ile Boğaziçi
Üniversitesi arasında
eğitim-öğretim, bilimsel
projeler, girişimcilik ve
sosyal dayanışma
alanlarında ortak
çalışmalar yürütülmesi
hedefiyle "Sürdürülebilir
Gelecek İçin Stratejik İş
Birliği Protokolü"
imzalandı

İSTANBUL’DA 24 Ekim
1933'te "Suna Belener"
ismiyle dünyaya gelen sa-
natçı, İstanbul Belediye

Konservatuvarı Şan ve Bale Bölü-
münde öğrenim görürken, İstanbul
Şehir Tiyatrosunun çocuk bölü-
münde sahnelenen "Artist Aranı-
yor" oyununda ilk kez izleyiciyle
buluştu. Cahide Sonku, Bedia Mu-
vahhit, Vasfi Rıza Zobu, Hazım
Körmükçü, Talat Artemel, Reşit
Gürzap, Mahmut Moralı ve Şev-
kiye Mav'ın öğrencisi olan Pekuy-
sal, daha sonra İstanbul Şehir
Tiyatroları dram bölümü kadro-
suna geçti ve "Vahşi Kız" oyununda
"hizmetçi kız" rolünü oynadı. Pe-
kuysal, 1954'te Elmer Rice'ın "So-
kakta", 1956'da Henrik Ibsen'in
"Peer Gynt", 1959'da Noel Co-
ward'ın "Ne Umurum", 1961'de
Flers-Caillavet'nin "Yufka Yürekli-
nin Biri", 1964'te Hidayet Sayın'ın
"Topuzlu", 1965'te Haldun Taner'in
"Eşeğin Gölgesi", 1968'de Shakes-
peare'in "Romeo ile Juliet" ve
1976'da "Kısasa Kısas" oyunla-
rında rol aldı.

Seslendirme de yaptılar

Oyunculuğun yanında Arkası Yarın
adlı radyo tiyatrosunda seslendir-
meler de yapan usta sanatçı, radyo
temsillerine duyduğu özlemi, "Bak
şunun altını çizerek söylüyorum,
radyodaki o temsiller vardı ya bir
ömürdü onlar benim için. Bugün
çağırsalar, ‘Haydi gel Suna Pekuy-

sal’ deseler, koşarım yine. Koşmak
ne kelime, uçarım, uçarım." sözle-
riyle dile getirmişti. Pekuysal, Tür-
kan Şoray'ın rol aldığı, 1961 yapımı
"Güzeller Resmi Geçidi" filmine
seslendirme sanatçısı olarak kat-
kıda bulundu.Oyuncu Ergun Kök-
nar ile 1964’te evlenen Pekuysal,
1970-1973 yıllarında eşiyle kur-
duğu Üsküdar Oyuncuları Toplu-
luğunun oyunlarında rol aldı.Suna
Pekuysal, Fakir Baykurt'un uyarla-
ması "Tırpan"daki rolüyle 1980'de
"Avni Dilligil" ve "Ulvi Uraz" ödül-
lerine değer görüldü.İstanbul Şehir
Tiyatrolarında 1984'te sahnelenen
ve Haldun Dormen'in sahneye koy-
duğu "Lüküs Hayat" operetinde
uzun yıllar Zihni Göktay ile aynı
sahneyi paylaşan sanatçı, bu ro-
lüyle 1986 Sanat Kurumu ve 1987
İsmail Dümbüllü ödüllerini ka-
zandı.

Yaşam Boyu Onur Ödülü aldı

Sanatçı ayrıca, 1998 Afife Tiyatro
Ödülleri-Nisa Serezli Aşkıner
"Yaşam Boyu Başarı Ödülü", 2000
"Belkıs Dilligil Onur Ödülü", 2001
38. Antalya Altın Portakal Film
Festivali "Yaşam Boyu Onur
Ödülü" ve 2003 "Muhsin Ertuğrul
Tiyatro Emek Ödülü"ne değer gö-
rüldü. Pekuysal, emekliliğinin ar-
dından Şehir Tiyatrolarında
Joseph Kesselring'in yazdığı ve
Çetin İpekkaya'nın yönettiği "Ahu-
dudu" adlı oyunda konuk sanatçı
olarak rol aldı. AA

Yeşilçam’ın yıldızıydı

YÖK iLE ÜRDÜN 
ANLAŞTI

Yükseköğretim Kurulu (YÖK) ile
Ürdün Yükseköğretim ve Bilimsel
Araştırma Bakanlığı arasında
yükseköğretim alanında işbirliğine
yönelik mutabakat zaptı imzalandı

YÖK'TE düzen-
lenen imza tö-
reni, YÖK

Başkanı Erol Özvar,
Ürdün Yükseköğretim ve
Bilimsel Araştırma Ba-
kanı Azmi Mahafzah ile
beraberindeki heyette bu-
lunan Akreditasyon ve
Kalite Güvence Kurumu,
Ürdün Turizm Tanıtım
Kurumu temsilcileri ve
Türkiye ile Ürdün'den
bazı üniversitelerin rek-
törlerinin katılımıyla ger-
çekleşti. Burada konuşan
Özvar, iki ülkenin yüksek-
öğretim alanındaki işbirliği-
nin daha ileri noktaya taşınması amacıyla gerekli
iradeye sahip olduklarını belirtti. Ortak coğrafyada ya-
şanan olumsuz gelişmelere değinen Özvar, Birleşmiş
Milletler raporlarında da kayıt altına alındığı üzere İs-
rail'in Filistin'de yıkıma ve insani yardımları engelle-
meye devam ettiğini dile getirdi. Özvar, Türkiye'de
Gazzeli üniversite öğrencilerine, bilim insanlarına ve
akademik camiaya üniversitelerin kapılarını sonuna
kadar açtıklarını vurgulayarak, yüzlerce Filistinli öğ-
rencinin yükseköğretim kurumlarına yerleştirildiğini,
Gazze'den gelen öğrencilerin öğrenim katkı payından
muaf tutulduğunu ve burs imkanından yararlandığını
anımsattı.

Yaşadığımız bölge için kritik

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın talimatları
doğrultusunda, Filistin'de ve Orta Doğu'da yaşanan
insani krizlerden masumların zarar görmemesi için
YÖK olarak gerekli bütün çalışmaları gelecek dönem-
lerde de sürdüreceklerini ifade eden Özvar, şunları
kaydetti: "Yaşadığımız bölgenin kritik durumu gereği
ülkelerimiz arasındaki işbirliği bugün her zamankin-
den daha büyük bir öneme sahiptir. Yükseköğretim
alanındaki işbirliğimizin artarak sürdürülmesini he-
deflemekteyiz. Özellikle yapay zeka, dijital dönüşüm,
akıllı tarım ve sağlık teknolojileri alanlarındaki çalış-

malarımız mevcut işbirliği-
mize ivme kazandıracaktır.
Bugün imzalayacağımız
mutabakat zaptı, bu nok-
tada önemli bir belge ola-
caktır. Bu protokolün
imzalanmasıyla, ülkeleri-
miz arasında tanıma ve
denklikle ilgili konular çö-
züme kavuşmuş olacak,
karşılıklı güven temelinde
güçlü bir akademik işbirliği
inşa edilecektir. Bu proto-
kolle üniversitelerimiz ara-
sında değişim programları
başlatılarak, ortak bilimsel
araştırma projeleri yürütü-

lecektir. Öğrenci ve akademik
hareketlilik artacak, bu konuda Mevlana Değişim
Programı çerçevesinde daha önce gerçekleştirdiğimiz,
300'e yakın öğrenci ve akademisyen hareketliliği bize
önemli yol gösterici olacak ve katkı sağlayacaktır.
Umuyoruz ki bu mutabakat ile Ürdün üniversiteleri ve
Türk üniversitelerinin bilhassa araştırma altyapılarının
ortak kullanımı sağlanacaktır."

Türkiye'yi inceleyeceğiz

Törende konuşma yapan Ürdün Yükseköğretim ve Bi-
limsel Araştırma Bakanı Azmi Mahafzah da, Ürdün
heyeti olarak Türk-Ürdün Yükseköğretim Forumuna
katılmaktan gurur duyduklarını belirterek, forumun iki
ülke arasında akademik işbirliklerinin güçlendirilmesi
yolunda önemli dönüm noktası teşkil ettiğini ifade
etti. Eğitime yapılan yatırımların istikrar, büyüme ve
yeniliğin temelini oluşturduğuna inandıklarını söyle-
yen Mahafzah, "Ülkelerimiz arasında yükseköğretim
ve bilimsel araştırma alanında imzalanan mutabakat
zaptı, kurumsal düzeyde etkin ve sürdürülebilir ortak-
lıklar kurulması yönünde stratejik bir adımı temsil et-
mekte, öğrenci değişimi, ikili programlar, ortak
bilimsel araştırmaların desteklenmesi gibi pek çok
alandaki uzun vadeli akademik işbirliklerinin zeminini
oluşturmaktadır." diye konuştu. 
AA

ICIN IMZALADI
BOGAZICI SIFIR ATIK
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Gelen görüntülere tahammül zor
AB Komisyonu Başkanı Ursula von der Leyen, "Gazze'den gelen görüntüler tahammül edilemez (halde).
Gazze'deki siviller çok uzun süredir çok fazla acı çekiyor. Bu durum artık sona ermeli." ifadelerini kullandı

VON der Leyen, sosyal medya platformu
X'teki hesabından yaptığı açıklamada,
Gazze'ye insani yardımın "serbest, güvenli

ve hızlı" şekilde ulaştırılması, uluslararası hukukla
uluslararası insancıl hukuka tam saygı gösterilmesi
çağrısında bulundu. İsrail'in Gazze'de insani yardım
bekleyenleri hedef almasına tepki gösteren von der
Leyen, "Gazze'den gelen görüntüler tahammül edile-
mez (halde). Gazze'deki siviller çok uzun süredir çok
fazla acı çekiyor. Bu durum artık sona ermeli." ifade-
lerine yer verdi. Von der Leyen, sivillerin asla hedef
alınamayacağını vurgulayarak İsrail'in AB ile Gaz-
ze'deki durumu iyileştirmeye yönelik yaptığı anlaşma-
daki taahhütlerini yerine getirmesi gerektiğini ifade
etti.

Neler olmuştu?AB Dış İlişkiler ve Güvenlik Politikası
Yüksek Temsilcisi Kaja Kallas, 10 Temmuz'da, Gaz-
ze'ye günlük gıda ve diğer kamyonların girişinin artı-
rılması, Ürdün ve Mısır yardım yollarının yeniden
açılması, fırın ve mutfaklar yoluyla gıda malzemeleri-
nin dağıtımının sağlanması, insani yardım tesislerinin
kullanımı için yakıt teslimatının yeniden başlatılması,
yardım çalışanlarının korunması, su arıtma tesisine
elektrik tedarikinin yeniden verilmesi gibi adımlarda
Tel Aviv'le anlaştıklarını açıklamıştı. İsrail'in bugün
Gazze'de yiyecek bulma umuduyla insani yardım
bekleyenleri hedef aldığı saldırıda 7, aç ve susuz bı-
raktığı, yerinden ettiği Filistinlilerin çadırlarını hedef
alması sonucu ise 14 kişi yaşamını yitirmişti.
AA

TRUMP GELDI
ABD Başkanı Donald Trump, 2024'teki başkanlık seçimleri kampanyası boyunca "savaş karşıtı" politikalar benimseyeceğini ve
küresel çatışmaları azaltacağını vadetse de göreve gelmesinden itibaren 6 ay içinde düzenlenen yüzlerce saldırı kayıtlara geçti

T rump, ABD'de geçen yıl yapılan baş-
kanlık seçimleri öncesinde yürüttüğü
kampanya boyunca, küresel çaptaki

"savaşlardan yorulmuş destekçilerine", yöne-
timinin çatışmalardan uzak duracağı ve mev-
cut gerilimlere son vereceği vaadinde
bulundu. ABD Kongresi'nde 20 Ocak'ta dü-
zenlenen törende, "Tıpkı 2017'de olduğu gibi,
dünyanın gördüğü en güçlü orduyu yine inşa
edeceğiz. Başarımızı sadece kazandığımız sa-
vaşlarla değil, aynı zamanda sonlandırdığı-
mız savaşlarla ve belki de en önemlisi, asla
girmediğimiz savaşlarla ölçeceğiz." diye ko-
nuşan Trump, 47. Başkan olarak resmen gö-
reve başladı. Bu vaatlerin aksine, göreve
geldiğinden bu yana 5 ülkeyi hedef alan yüz-
lerce hava saldırısı düzenlenmesine onay
veren Trump, İsrail'in saldırıları altındaki
Gazze Şeridi'ndeki çatışmaları ve Rusya-Uk-
rayna Savaşı'nı sona erdireceği iddiasında ise
henüz başarı yakalayamadı. Trump'ın ikinci
kez başkanlık koltuğuna oturduğu bu 6 aylık
dönemde ABD'nin hava saldırılarının hedefi
olan ülkeler arasında İran, Irak, Suriye, So-
mali ve Yemen'in bulunduğu bilinirken bir
ABD Savunma Bakanlığı (Pentagon) yetkilisi,
AA muhabirine yaptığı açıklamada, sadece
İran ve Yemen'e düzenlenen saldırıları kabul
etti.

Son 6 ay son 4 yılı geçti

"Silahlı Çatışmaların Konumlanması ve Olay
Veri Projesi" (ACLED) adlı sivil toplum kuru-
luşu tarafından yapılan bir incelemede,
Trump'ın başkanlığının ilk 6 ayında neredeyse
selefi Joe Biden'ın 4 yıllık görev süresi bo-
yunca düzenlenen kadar hava saldırısı düzen-
lendiği ortaya konuldu. ACLED Direktörü
Clionadh Raleigh, yaptığı açıklamada,
"Trump, bir önceki yönetimin 4 yıl boyunca
düzenlediği saldırı sayısına yakın hava saldırı-
sını sadece 5 ay içinde düzenledi." ifadelerini
kullandı. ABD ordusunun Trump döneminde
daha az kısıtlamaya tabi tutulduğunu ve
daha hızlı ve sert saldırılar düzenlediğini be-
lirten Raleigh, "Suriye, Irak, Afganistan,
Yemen, Somali ve şimdi de İran bilindik yer-
ler ama konu coğrafyaları değil, saldırıların
sıklığı." değerlendirmesinde bulundu.

Yemen

Trump yönetiminin düzenlendiği saldırıların
büyük çoğunluğu, Gazze'ye saldırılarını dur-
durması için İsrail'e baskı yapmak amacıyla
Kızıldeniz'deki ticari nakliyatı kısıtlamaya ça-

lışan Yemen'deki Husilere yönelik yapıldı.
ACLED'in incelemesinde, şubat ile haziran
arasında ABD'nin Yemen'e 481 hava saldırısı
düzenlediği tespit edilirken saldırıların
280'inin, Trump'ın, Husileri Kızıldeniz'deki
operasyonlarını durdurmaya zorladığı nisan
ayında gerçekleştiği kaydedildi. ABD ile Husi-
ler arasında ateşkesin sağlandığı mayıs
ayında ise 49 saldırının düzenlediği belirtilen
incelemede, haziranda ise 1 saldırının daha
gerçekleştiği belirlendi. Uluslararası alanda
hava saldırıları, hava savaşları ve hava ope-
rasyonlarını izleyen, inceleyen ve arşivleyen
Londra merkezli Airwars, ABD'nin Yemen'e
saldırılara başladığı 2002'den bu yana sivil
can kayıplarının son dönemdeki saldırılarla
neredeyse iki katına çıktığını ortaya koydu.
Trump'ın ikinci kez başa gelmesinden önceki
23 yılda Yemen'de ABD'nin askeri operasyon-
larında hayatını kaybeden sivillerin sayısı 258
iken, son dönemde Husilere düzenlenen ope-
rasyonlar sonucu en az 224 sivil yaşamını yi-
tirdi. Pentagon, 29 Nisan'da yaptığı
açıklamada, 15 Mart'tan itibaren Yemen'de
Husi hedeflerine yönelik yaklaşık 1000 hava
saldırısı düzenlendiğini, bu saldırılarda çok
sayıda Husi mensubu ve komutanının öldü-
rüldüğünü ve Husi askeri kapasitesinin ciddi
şekilde zayıflatıldığını bildirmişti.

İran

Trump, haziranda İsrail ile İran arasında ça-
tışmalar sürerken askeri harekatın bölgede
daha geniş çaplı çatışmaya yol açabileceği
endişelerine ve kendi destekçilerinden itiraz-
lara rağmen, İran'ın çeşitli kentlerindeki nük-
leer tesisleri hedef alan ABD saldırılarına
yetki verdi. ABD Genelkurmay Başkanı Dan
Caine, "Gece Yarısı Çekici" adlı operasyon
kapsamında İran'ın Natanz ve Fordo'daki
nükleer tesislere düzenlenen saldırılarda B-2
hayalet bombardıman uçakları aracılığıyla
toplam 14 "sığınak delici" bomba kullanıldı-
ğını, İsfahan'daki tesise ise Tomahawk füze-
leri fırlatıldığını açıkladı. İran ise ABD'nin
saldırısına yanıt olarak 23 Haziran'da Ka-
tar'daki ABD'nin El-Udeyd Hava Üssü'ne
füze saldırısında bulundu. Trump, 24 Hazi-
ran'da, İran ile İsrail arasında ateşkes sağlan-
dığını duyurmuştu. Trump, daha sonra İran
ile nükleer görüşmelere başlamak ve Tah-
ran'ın uranyum zenginleştirme faaliyetlerini
tamamen durduracak bir anlaşma istedikle-
rini ifade etmişti. 
AA

SURiYE, IRAK VE SOMALi
Trump'ın göreve gelmesinin ardından
ABD, Irak ve Suriye'de terör örgütü
DEAŞ'a yönelik saldırıları sürdürdü.
ACLED, mart ayında Suriye'ye 3 saldırı
ve Irak'a ise mart ve nisan aylarında
birer saldırı düzenlendiğini belirtti.
Trump yönetimde ABD'nin sık

aralıklarla Somali'de terör örgütü Eş-
Şebab'a yönelik saldırılar
düzenlendiğini aktaran ACLED, toplam
saldırı sayısının 44 olduğunu bildirdi.
Afganistan'a düzenlenen saldırıların
sayısına ilişkin kesin veri paylaşılmadı.
Sayının yüksek olduğu biliniyor

SAVASLAR COGALDI

BİR AVUÇ SALDIRGAN!

iSRAİL ordusundan yapı-
lan açıklamaya göre,
Zamir, ordunun üst düzey

komutanlarıyla yaklaşık 2 yıl aradan
sonra ilk kez çoklu alan durum değer-
lendirmesi yaptı. Toplantıda, İsrail'in
sınırlarından Orta Doğu'nun tama-
mına ilişkin "istihbarat, operasyon ve
strateji" tablosu ele alınarak bunlara
ilişkin analizler sunuldu. Genelkurmay
Başkanı Zamir, ordunun geniş çaplı ve
kapsamlı bir saldırıya hazırlıklı olması
gerektiğini vurguladı. "Hava üstünlü-
ğümüzü korumaya ve istihbarat çalış-
malarımızı ilerletmeye devam
edeceğiz." diyen Zamir, Suriye'nin ve

Lübnan'daki Hizbullah'ın stratejik ye-
tenekler kazanmasını engellemeye ve
zayıflatmaya devam edeceklerini ve ül-
kede hareket özgürlüklerini koruyacak-
larını ileri sürdü. "Gazze Şeridi'ndeki
savaş, İsrail ordusunun şimdiye kadar
yaşadığı en karmaşık savaşlardan
biri." ifadesini kullanan Zamir, "Sa-
vaşta ağır bedeller ödüyoruz." dedi.
İran konusuna da değinen Zamir,
"İran ve müttefikleri hala hedefimizde.
İran'a karşı savaş henüz bitmedi." diye
konuştu. Zamir, İsrail'in işgal altında
bulunan Batı Şeria'daki saldırılarının
da sürdüğünü kaydetti. 
AA

İsrail Genelkurmay Başkanı Eyal Zamir, Suriye'nin stratejik 
yetenekler kazanmasını engellemeye ve zayıflatmaya devam 
edeceklerini ve ülkede hareket özgürlüklerini koruyacaklarını ileri sürdü

Mucize beklemek için neden yok

Kremlin Sözcüsü Dmitriy Peskov, Ukrayna ile esir asker
ve cenaze değişimi konusunda sağlanan anlaşmaların
başarılı olduğunu belirterek "Bu nedenle müzakereler-
den mucize beklemek için neden yok." dedi

PESKOV, başkent Moskova'da gazete-
cilere gündemdeki konuları değerlen-
dirdi. "Rusya, Ukrayna ile üçüncü tur
müzakerelerde ne elde etmeyi planlı-

yor?" sorusunu Peskov, şöyle yanıtladı: "Ukrayna
krizinin çözümü o kadar zor ki, esir asker ve ce-
naze değişimi konusundaki anlaşmalar bile bir ba-
şarı. Bu nedenle müzakerelerden mucize beklemek
için neden yok. Mevcut durumda bu, pek müm-
kün görünmüyor. Biz çıkarlarımızı sağlamak ve
başından beri belirlediğimiz hedeflere ulaşmak isti-
yoruz. Dolayısıyla krizin çözüm süresi konusunda
bir şey diyemem. Bu, birçok faktöre bağlı. Şimdi
tüm tahminlerimiz yanlış olabilir." 

Oldukça karmaşık

Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin ile Ukrayna
Devlet Başkanı Volodimir Zelenskiy'nin bir araya
gelme ihtimalini değerlendiren Peskov, Zelens-
kiy'nin Putin'le görüşmeyi yasakladığını ve bu ya-
sağın hala geçerli olduğunu dile getirdi. Peskov,
"(Ukrayna ile müzakerelerin) Bu hafta düzenlene-

ceğini umuyoruz. Bu konuda hazır olduğumuzda
sizleri bilgilendireceğiz. Müzakere konusu oldukça
karmaşık. Başka konuların yanında birbirimize
ilettiğimiz memorandum taslaklarını ele almamız
lazım. Dolayısıyla üst düzey görüşmenin yapıl-
ması ihtimalini konuşmak için çok çalışmak
lazım." diye konuştu. 

Gerekli adımlar atılıyor

Dmitriy Peskov, ABD'nin İngiltere'ye nükleer
bomba konuşlandırdığı yönündeki iddialara iliş-
kin, "Gerilimin artırılmasına, nükleer dahil askeri-
leştirilmeye yönelik çizginin izlendiğini görüyoruz.
İlgili birimlerimiz bu alandaki gelişmeleri takip edi-
yor ve güvenliğinin sağlanmasına yönelik gerekli
adımlar atıyor." ifadelerini kullandı. Azerbaycan'ın
Ukrayna krizine ilişkin yaklaşımını değerlendiren
Peskov, "Bu konuda görüş ayrılığı var. Azerbaycan
Cumhurbaşkanı İlham Aliyev, başından beri böyle
bir pozisyon sergiledi. Biz de başından beri kendi-
siyle aynı fikirde değiliz. Ancak görüş ayrılığı engel
olmadı ve olmayacağını umuyorum." dedi. AA

UNESCO’YA VEDA
ABD Başkanı Trump’ın ülkesini UNESCO’dan çekme
kararı Aralık 2026’nın sonunda yürürlüğe girecek

ABD Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü Tammy
Bruce, ABD’nin Birleşmiş Milletler
Eğitim, Bilim ve Kültür Örgütü’nden (UN-

ESCO) çekilme kararı aldığını açıkladı. Sözcü, UN-
ESCO’da kalmanın ABD’nin ulusal çıkarlarına
hizmet etmediğini savundu.  Bruce, “UNESCO,
ayrıştırıcı toplumsal ve kültürel davaları savunmak
için çalışıyor ve Önce Amerika dış politikamızla
tezat içinde olan uluslararası kalkınmaya yönelik
küreselci, ideolojik gündemiyle BM’nin
Sürdürülebilir Kalkınma Hedeflerine fazla
odaklanıyor” iddiasında bulundu.

Woke savunması 

Bu açıklamanın öncesinde Beyaz Saray Sözcü
Yardımcısı Anna Kelly, The New York Post gazete-
sine yaptığı açıklamada, “Başkan Donald Trump,
Birleşik Devletler’i UNESCO’dan çekmeye karar
verdi” demiş, UNESCO’nun “woke” (duyar kasan),
ayrıştırıcı meseleleri desteklediğini, bunların AB-
D’lilerin kasım ayında oy verdiği makul politikalar
ile hiçbir şekilde uyumlu olmadığını” söylemişti.
France 24 haber sitesinin haberine göre, Aralık
2026’da gerçekleşecek UNESCO’dan çekilme ham-
lesi, başkent Paris merkezli kurum için de bir
"darbe" anlamına geliyor. 

ABD hep çekiliyor

Trump, ilk başkanlık döneminde de ABD’yi UN-
ESCO’dan çekmiş, bunun yanı sıra ülkesini Dünya
Sağlık Örgütü (DSÖ), BM İnsan Hakları Konseyi,
Paris İklim Anlaşması ve İran ile 2015 yılında
yapılan nükleer anlaşmadan çıkarmıştı.  Trump’ın
hem halefi hem selefi olan eski başkan Joe Biden
ise 2021 yılında göreve geldikten sonra ABD’nin
yeniden UNESCO, DSÖ ve Paris Anlaşması’nın
parçası olması için gerekli adımları atmıştı.  ABD,
İkinci Dünya Savaşı sonrası dönemde “eğitim, bilim
ve kültür alanında uluslararası işbirliği ile barışı
geliştirme” amacıyla kurulan UNESCO’ya 1945
yılında üye olmuştu. Kötü finansal yönetim ve ABD
karşıtlığı algısı iddiasıyla ilk olarak 1984’te UN-
ESCO’dan çekilen ABD, 2003 yılında, eski başkan
George W. Bush döneminde üyeliğe geri dönmüştü.
ABD, Trump kurumdan ilk çekildiğinde UNESCO’nun
toplam bütçesinin yaklaşık yüzde 20’sini
karşılıyordu. Bu oran şu anda yaklaşık yüzde 
8 seviyesinde. AA

Bangladeş'te 27 
KiŞi ÖLDÜ

GÜNEY Asya ülkesi Bangladeş’te
askeri bir eğitim uçağının bir okul
kampüsünün üzerine düşmesi so-

nucu hayatını kaybedenlerin sayısı uçağın pil-
otu da dahil olmak üzere 27’ye yükseldi, 170
kişi yaralandı. Ölenlerin çoğunun çocuk ol-
duğu bilgisi verildi. Ordudan yapılan açıkla-
mada, kazanın mekanik bir aksaklıktan
kaynaklandığı belirtildi. Başkent Dakka’daki
Milestone Okul ve Koleji’nde yaşanan dehşe-
tin görgü tanıkları yaşadıklarını basın men-
suplarıyla paylaştı. BBC’nin haberine göre,
bu kişilerden biri de henüz sınavdan çıktığı sı-
rada uçak kazasına şahit olan Farhan Hasan
isimli öğrenciydi. Hasan, “Yanan uçak, gözle-
rimin önünde binaya çarptı” diye konuştu. 

Von der
Leyen, siville-
rin asla hedef
alınamayaca-
ğını vurgula-
yarak İsrail'in
AB ile Gaz-
ze'deki du-
rumu
iyileştirmeye
yönelik yap-
tığı anlaşma-
daki
taahhütlerini
yerine getir-
mesi gerekti-
ğini ifade etti.

Amerika Birleşik
Devletleri 
Başkanı 
Donald Trump, 
vaatlerinin hiçbirini
yerine getiremedi. 
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Yanda 
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Aşağıda verilen sözcükleri yandaki tabloya ipucu 
harlerinden yararlanarak bulmacayı çözün.
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04:30 Kuzey
Güney
07:00 Kavak 
Yelleri
11:00 Yaprak
 Dökümü
12:00 Kanal D Haber
Gün Arası
13:00 Magazin D Yaz
14:00 Öyle Bir 
Geçer Zaman Ki
19:00 Kanal D 
Ana Haber

07:00 Gün Başlıyor
10:00 Para Gündem
11:45 Spor Bülteni
12:00 Gün Ortası
13:00 Haber Hattı
14:15 Yolun Başındayken
15:00 Habertürk Manşet
15:45 Spor Bülteni
16:00 Güne Bakış
17:00 Akşam Haberleri
19:00 Ana Haber Bülteni
20:00 HT 360
21:00 Türkiye’nin Nabzı

06:00 A’dan Z’ye
07:00 A’dan Z’ye
08:00 A’dan Z’ye
09:00 Gündem
11:30 Tercih Zamanı
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
15:30 Tercih Zamanı
16:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Gece Görüşü

06:00 Gün
Uyanıyor
08:45 Ebru Baki
İle Para Manşet
12:00 Haberde Gün Ortası
15:00 Haber Bülteni
16:00 Hande Aydemir İle 
Akşam Raporu
18:00 Ana Haber
19:30 Ali İhsan Varol İle 
Alfapetek
20:30 Erdoğan Aktaş 
İle Eşit Ağırlık

07:00 Günaydın
Türkiye
08:00 Yeni Bir Sabah
11:00 Neden Sonuç
13:00 Haber Masası
15:00 Manşet 15
16:00 Sorel Dağıstanlı ile 
Parantez
17:00 Gözde Şeker ile 
Kırmızı Çizgi
18:00 Ece Üner ile Halk 
Ana Haber
20:00 Gökmen Karadağ
ile Açıkça

06:00 Siyah Kalp
09:00 Kuzey
Yıldızı: İlk Aşk
12:00 Bahar
15:00 Kızılcık Şerbeti
18:25 Show Ana Haber
20:00 Güldür Güldür Show
23:45 Düttürü Dünya

05:50 Bir Küçük 
Gün Işığı
08:00 Kahvaltı
Haberleri
10:00 Kader 
Oyunları
13:00 Gün Ortası
14:00 Sen Anlat 
Karadeniz
17:00 Kardeşim Benim 2
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Kim Milyoner
Olmak İster?

06:00 Tuzak
07:15 Ebru ile 
8’de Sağlık
08:30 Oynat Bakalım
09:30 Gazete Magazin Yaz
13:00 Yaparsın Bilirim
16:00 MasterChef Türkiye
20:00 MasterChef Türkiye

06:00 Karagül
08:30 Çalar 
Saat
10:00 Yasak Elma
12:45 Sen Çal
Kapımı
15:30 Yetenek Sizsiniz:
Sahne Arkası
16:30 Karagül
19:00 NOW
Ana Haber
20:00 Kendi Yolumda
22:30 Kendi Yolumda

07:00 Gün 
Başlıyor
09:40 Haber Turu
10:00 Haberin İçinden
11:30 Gündem Ekonomi
12:00 Gün Ortası
15:00 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
16:00 Gündem
17:00 Dünyada Bugün
17:30 Gündem
19:45Ana Haber Bülteni
21:00 Taksim Meydanı

06:00 Ege’nin
Hamsisi
08:45 Kod Adı 
Kırlangıç
10:05 Kendi Düşen 
Ağlamaz
13:00 Seksenler
14:25 Teşkilat
17:30 Japonya - Türkiye
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Gönül Dağı
23:10 Sadık Ahmet

07:00 Güne Başlarken
11:00 Haber Merkezi
11:30 Doğru Tercih
13:00 Öğle Bülteni
15:20 Paranın Nabzı
16:00 Günün İçinden
17:35 Gece Gündüz
18:40 Uzman Bakışı
19:00 Akşam Haberleri
19:15 Ceyda Düvenci İle 
Bambaşka Sohbetler
20:00 Ana Haber
20:05 Bugün Yarın

MADDİ anlaşmazlık sonrası 
yaşanan bu ayrılık, 6 sezonluk 
serüvenin sonunu getirdi.

2019 yılından bu yana ekranlara gelen 
ve tarihi anlatımıyla büyük ilgi gören 
“Kuruluş Osman” dizisinde önemli 
bir değişim yaşanıyor. Dizinin ilk bö-
lümünden bu yana Osman Bey karak-
terine hayat veren Burak Özçivit’in 
projeye veda ettiği öğrenildi. Oyun-
cunun yapım şirketiyle yaşadığı son 
görüşmelerde bölüm başına 4 milyon 
TL’lik ücret talebi masaya yatırıldı, 
ancak bu rakam karşılık bulmadı.

Dikkat çeken hamle geldi
Yeni sezon öncesi yaşanan ge-

lişmeler, sosyal medyadaki takip 
listelerine de yansıdı. Özçivit’in, 
dizinin yapımcısı Mehmet Bozdağ 
ve “Kuruluş Osman” dizisinin resmi 
hesabını takipten çıkması, kulislerde 
“ayrılık sinyali” olarak yorumlandı. 
Bu hamle, seyirciler arasında “Os-
man Bey diziden ayrıldı mı?” soru-
larını da beraberinde getirdi. Birsen 

Altuntaş’ın haberine göre, Burak 
Özçivit’in sunduğu bölüm başı ücret 
teklifi, Bozdağ Film cephesinde kabul 
görmedi. Taraflar arasında yaşanan 
bu maddi anlaşmazlık, uzun soluklu 
iş birliğini sonlandırdı. Böylece 6 se-
zondur izleyicinin Osman Bey olarak 
benimsediği Özçivit, 7. sezon öncesi 
projeden ayrıldı.
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AYNUR CİHAN/ NEŞE MERT

HAZIRLAYAN:

Kuruluş Osman sona eriyor
2019’dan bu yana “Kuruluş Osman” dizisinde başrolü üstlenen 
Burak Özçivit’in, yeni sezon öncesi projeye veda ettiği öğrenil-
di. Bölüm başı 4 milyon TL talebi yapım şirketi tarafından geri 
çevrilen oyuncunun, dizinin yapımcısı Mehmet Bozdağ ve resmi 
sosyal medya hesabını takipten çıkması dikkat çekti

MADDİ 
yaşanan bu ayrılık, 6 sezonluk 
serüvenin sonunu getirdi. BİRBİRLERİNE 

GİRDİLER

Bir dönem televizyon ekran-
larının genç yıldızlarından 
biri olarak öne çıkan Bahar 

Şahin, uzun bir aranın ardından 
katıldığı bir YouTube programın-
da samimi açıklamalarda bulundu. 
Genç oyuncu, yıllar önce birlikte 
rol aldığı kadın bir meslektaşı ta-
rafından sistematik psikolojik şid-
dete maruz kaldığını dile getirdi. 
İddialar üzerine gözler, Şahin’in 
Zalim İstanbul dizisinde birlikte 
çalıştığı Mine Tugay’a çevrildi. 
Sosyal medyada dolaşan yorumlar, 
Şahin’in kast ettiği ismin Tugay 
olduğunu öne sürdü.

Mine sessizliğini bozdu
İddiaların kısa sürede gündem 

olmasıyla birlikte, konuya ilişkin 
ilk açıklama Mine Tugay’dan 
geldi. Oyuncu, sosyal medya 
hesabından yaptığı paylaşımda şu 

ifadeleri kullandı: “Selamlar, beni 
tanıyan herkes bilir ki hiç hoşlan-
madığım bir üslup ve cümlelerle 
itham edilmişim. Arkadaşlarım 
bana yapılan iftiraları anlattıkla-
rında açıkçası üzüldüm. Gerçek-
leri net hatırlamakla birlikte, asla 
söylemediğim şeylerle suçlanmayı 
biraz saygısızca ve hedef göster-
me amaçlı buldum. Haliyle, bu 
açıklamanın iyi niyetli olduğunu 
düşünmüyorum. Ben yine de 
herkese iyilik diliyorum. Sessiz 
kalmamı istememişsiniz; kimseyi 
kırmadan, üzmeden ilk ve son kez 
bunu yazmak istedim. Sevgiler.”

Tugay’a destek geldi
Mine Tugay’ın açıklamasının ar-

dından, aynı dizide rol alan oyun-
culardan Sera Kutlubey, Tugay’a 
destek veren ilk isim oldu. Sosyal 
medya paylaşımında şu ifadeleri 

kullandı, “Yıllardır tanıyorum, 
içini biliyorum. Kalbini biliyorum. 
Çoğu haksızlığa göğüs gerdiğine 
de şahidim. Çok seviliyorsun.”

Öpüşme krizi yaşandı
Bu paylaşımların ardından Bahar 

Şahin bir kez daha sessizliğini 
bozdu ve bu kez doğrudan Kut-
lubey’e hitap etti. Açıklamasında 
şu ifadelere yer verdi, “Sen değil 
miydin, aramızda konuştuklarımızı 
annenin yakın arkadaşı Emine 
Teyze’ye anlatıp; iş yapımcıya git-
tiğinde, ‘Kesin Bahar laf taşımıştır’ 
diye beni suçlayan? Ya da sevgilin-
den ayrılır ayrılmaz, benim erkek 
arkadaşımla reji evindeki paydos 
kutlamasında öpüşüp, sonra da 
‘çok sarhoştum’ diyerek geçiştiren? 
Bunca yaptığın şeye rağmen bir 
de bana düşman olan sensin. Ne 
diyeceğimi bilemedim açıkçası.”

Bahar Şahin, yıllarca bir 
kadın rol arkadaşı tara-
fından psikolojik şiddete 
uğradığını açıkladı. Bu 
açıklama sonrası iddi-
aların hedefindeki isim 
Mine Tugay oldu. Tugay, 
suçlamaları reddeder-
ken, aynı diziden rol 
arkadaşı Sera Kutlubey 
ona destek verdi. Ancak 
Bahar Şahin’in yeni iddi-
ası gündemi değiştirdi

1990’LARIN 
unutulmaz 
kadın vokal-

lerinden Pınar Aylin, 
müzik kariyerine 
damga vuran “Deliler 
Gibi” şarkısıyla hafı-
zalara kazınmıştı. Bir 
kamyonetin arkasında 
çektiği kliple sempati 
toplayan Aylin, güçlü 
sesi ve zarif duruşuyla 
dönemin en sevilen 
sanatçılarından biri 
olmuştu. Bugün sahne 
ışıklarından uzakta 

sade bir yaşam sürse 
de, sosyal medyada ol-
dukça aktif olan sanat-
çı, takipçileriyle bağını 
koparmıyor. Ünlü sa-
natçı, son paylaşımıyla 
yıllardır gözlerden 
uzak büyüttüğü kızı 
Maya Tokatlıoğlu’nun 
mezuniyetini duyurdu. 
23 yaşındaki Maya, 
Bilgi Üniversitesi’n-
deki eğitimini tamam-
layarak kepli cüppeli 
anlarıyla annesinin 
gurur kaynağı oldu. 

TECRÜBELİ oyuncunun 
yeni sezonda kadroda olma-
yacağı öğrenildi. Ekranın 

sevilen işlerinden BKM imzalı ve 
Ali Sunal’ın moderatörlüğünde ya-

yınlanan 
Güldür 
Güldür, 
geçtiğimiz 
günlerde 
413. bölü-
müyle se-
zon finali 
yapmıştı. 
Daha 

önce programa konuk olarak katı-
lan ve son üç sezondur 
ana kadroda yer alan 
Hasibe Eren, “Güldür 
Güldür Show”da ekranda 
kaldığı süre boyunca seyirciden 
ilgi görmüştü. Güldür Güldür 
Show’da sürpriz veda: Ünlü 
oyuncu yeni sezonda yok. 
Gazeteci Birsen Altuntaş’ın 
haberine göre Eren, sezon 
sonunda ekipten ayrıldı ve 
şu sıralar yeni TV ve dijital 
projeleri değerlendirmeyi 
düşünüyor.

Güldür Güldür Show’da “Nazlı” karakterini canlandıran başarı-
lı oyuncu Hasibe Eren, üç sezonun ardından projeye veda etti
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Yeni sezonda yok
TECRÜBELİ 
yeni sezonda kadroda olma-
yacağı öğrenildi. Ekranın 

Kızı boyunu geçti
Şarkıcı Pınar Aylin, kızı Maya Tokatlıoğlu’nun üniversite mezuniyetini 
duygusal bir mesajla kutladı. “Kanatların bir kelebeğinki kadar renkli, bir 
kartalınki kadar güçlü olsun” diyen Aylin, gururunu takipçileriyle paylaştı

1990’LARIN 
unutulmaz 
kadın vokal-



JOSE Mourinho’dan olay Orkun 
Kökçü göndermesi: ‘İyi para kaza-
nıyor!’ Portekiz basınına itiraf...

Fenerbahçe, Teknik Direktör Jose Mou-
rinho yönetiminde 2025-26 sezonuna ha-
zırlanıyor. Portekiz kampına devam eden 
sarı-lacivertli takım ikinci hazırlık maçını 
da oynadı. Kanarya, Uniao Leiria’yı Ze 
Vitor (kk) ve İrfan Can Kahveci’nin 
golleriyle 2-0 mağlup etmeyi başardı. 
Fenerbahçe bir sonraki hazırlık maçını Al 
Ittihad ile oynayacak. Öte yandan Fener-
bahçe Teknik Direktörü Jose Mourinho, 
Portekiz medyasından Canal 11’e konuştu. 
Dünyaca ünlü teknik adam, röportajda 
Portekiz’den transfer yapma olasılığını şu 
sözlerle yanıtladı: “İç piyasanın farkın-
dayım ama gerçeklerin de farkındayım! 
Portekiz’de büyük hedefleri olan genç bir 
oyuncu için Türkiye’nin favori bir pazar 
olduğunu düşünmüyorum.”

Orkun iyi para kazanıyor
Bu sözleri üzerine Jose Mourinho’ya Or-

kun Kökçü’nün Beşiktaş’a gittiği hatırlatıldı. 

Portekizli teknik adam bunun 
üzerine ise, “Ama Orkun 
Kökçü evine gidiyor. Evine 
gidiyor, erken ayrılıyor, iyi 
kazanıyor ve artık Bruno 
Lage’ı rahatsız etmeyecek.” 
sözlerini sarf etti. Jose 
Mourinho’nun, millî fut-
bolcunun maaşına vurgu 
yapması dikkat çekti.

Acil transfer istiyor
Fenerbahçe Teknik Direktörü 

Jose Mourinho, yönetimden 
acilen transfer bekliyor. Sarı-la-
civertli kulüp, UEFA Şampiyonlar 
Ligi 3. Eleme Turu’nda Feyenoord ile 
eşleşti ve maça sadece iki hafta kaldı. 
Bu durumun farkında olan Portekizli 
hoca, Milan Skriniar ile birlikte iki kanat 
oyuncusu transferinin aciliyetini yöneti-
me bildirdi. Portekizli hocanın, transfer-
lerin gecikmesinden dolayı rahatsız olduğu 
da Fanatik’in edindiği bilgiler arasında.

 HABER MERKEZİ

Başkan Ali Koç’un taraftara hediye olarak gördüğü Hakan Çalhanoğlu trans-
ferine mali detaylar yavaş yavaş ortaya çıkarken, sarı-lacivertli ekibin A Milli 

Takım kaptanı Hakan’ı bir an önce resmi olarak açıklamayı planladığı öğrenildi

Saul Niguez transferinde başarılı 
olamayan Trabzonspor, orta 
saha hamlesi için girişimlerine 

ara vermeden devam ediyor. Trab-
zonspor, orta saha rotasyonunu güç-
lendirmek için gözünü Avrupa’nın 
yükselen yıldızlarından Tomas 
Rigo’ya çevirdi. U21 Avrupa Şampi-
yonası’nda gösterdiği performansla 
dikkatleri üzerine çeken ve turnuva-
nın en çok konuşulan genç yetenek-
leri arasında yer alan Rigo, özellikle 
pas kalitesi, oyun görüşü ve dinamiz-
miyle öne çıktı. Henüz 21 yaşında 
olan futbolcunun adı kısa sürede 
birçok Avrupa kulübüyle anılmaya 
başlanırken, Süper Lig’den de ciddi 

ilgi gördü.

Raporun detayları
Bordo-Mavili ekip, bu transferde 

hızlı davranmak istiyor. Trabzonspor 
Teknik Direktörü Fatih Tekke’nin, 
Rigo’yu detaylı şekilde izlediği ve 
transfere onay verdiği öğrenildi. 
Genç teknik adam, kulüp yönetimi-
ne verdiği raporda Rigo’nun takıma 
hem kısa vadede katkı sağlayabilece-
ğini hem de uzun vadeli bir yatırım 
olarak değerlendirilebileceğini 
belirtti. Bu gelişmenin ardından 
Trabzonspor Yönetimi, oyuncunun 
temsilcileriyle temasa geçerek şartla-
rı öğrenmeye başladı.

Galatasaray’ın da oyuncu için 
araştırmalar yaptığı bilinirken, Trab-
zonspor cephesi süreci hızlandırmak 
istiyor. Rigo’nun güncel piyasa de-
ğeri 3 milyon Euro civarında. Ancak 
U21 Şampiyonası sonrası taliplerin 
artması, kulübünün beklentisini yu-
karı çekmiş durumda. Trabzonspor 
ise genç oyuncunun potansiyelini 
göz önüne alarak transferi sonuç-
landırmak istiyor. Bordo-Mavililer, 
bu transferle orta sahada yaş orta-
lamasını düşürüp enerjiyi artırmayı 
hedefliyor. Rigo transferinde önü-
müzdeki günlerde somut adımların 
atılması bekleniyor.

 HABER MERKEZİ

S üper Lig'in ikinci devresine Trab-
zonspor yenilgisi ve Antalyaspor
beraberliği ile başlayan Beşiktaş'ta

Teknik Direktör Sergen Yalçn, 5 puan
kaybnn ardndan “Bizim için savaş şimdi
başlyor” demişti. Bu açklamadan sonra
ligde 6 maça çkan Kara Kartal, 6 galibi-
yetle 18 puan toplad; 13 gol atp kale-
sinde 3 gol gördü. Sergen Yalçn'n
öğrencileri bu periyotta Konyaspor'u da
penaltlarla eleyerek Türkiye Kupas'nda
yar finale yükseldi. Siyah-beyazllar halen
2 kupaya aday tek takm. Bu sezon oyna-
dğ 28 maçn 20'sini kazanan Sergen Yal-
çn'n öğrencileri, 2.25 puan ortalamas
yakalad. Beşiktaş, pek çok istatistikte de
ligin en iyisi konumunda.

Geçen sezonu sollad

Beşiktaş, 2019-20 sezonunu 34 maçta 19
galibiyet, 5 beraberlik ve 10 yenilgi alarak
62 puanla üçüncü srada bitiren Beşiktaş,
attğ 59 gole karşlk ağlarnda 40 gol
görmüştü. Kartal, bu sezon 28 maçta 20
galibiyet, 3 beraberlik elde ederek 63
puana ulaşt; 62 gol atp 29 gol yedi.

YAŞADIĞI uzun süreli sakatlğn ar-
dndan Sivasspor maçyla ilk 11'e
giren ve 2 gol atan Falcao, Kayseris-
por ağlarn da boş geçmedi. Son 2
maçta 3 kez fileleri havalandran Ko-
lombiyal forvet, kalan haftalarda Ga-
latasaray'n en önemli hücum
silahlarndan biri olacağn ispatlad.
Fatih Terim'in, Kayserispor karşsnda
bu sezon ilk kez uyguladğ çift forvet
sistemini devam ettireceği öğrenildi.
Mostafa Mohamed-Falcao ikilisinin
uyumu ve çalşkan görüntüsü, Terim'i
gelecek adna ümitlendirdi. Tecrübeli
hocann, hafta içindeki taktik antren-
manlarda bek oyuncularndan daha
fazla orta yapmalarn isteyeceği 
öğrenildi.

Onyekuru moral buldu

Ocak ay transfer döneminde takma
katlan Onyekuru, yedek kalp sonra-
dan oyuna girdiği Kayserispor müca-
delesinde attğ 2 golle hem moral
buldu hem de 6 maçlk suskunluğunu
bozdu. Bu sezon 5'inci kez ağlar sar-
san Nijeryal futbolcu, bu gollerin
4'ünü deplasmanda kaydetti. DHA

GALATASARAY
KRİZDEN ÇIKTI

TÜRKİYE Özel Sporcular Spor Fede-
rasyonu'ndan yaplan açklamaya
göre, Fransa'nn Nantes kentinde ya-
plan şampiyonann son gününde ka-
dnlarda 200 metrede Muhsine Gezer
ve yüksek atlamada Fatma Damla
Altn gümüş madalya, erkeklerde ise 3
bin metrede Oğuz Türker bronz ma-
dalya kazand. Bu sonuçla Türkiye
şampiyonay 6 altn, 5 gümüş ve 2
bronz madalya olmak üzere toplamda
13 madalya ile tamamlarken, 32 puan
toplayan Kadn Milli Takm ise Av-
rupa şampiyonu oldu. Ayrca, VIR-
TUS Avrupa Salon Atletizm
Şampiyonas'nda uzun atlama ve 60
metrede altn madalya kazanan Esra
Bayrak ise en iyi kadn atlet seçildi.

13 madalya kazandlar

Milli takmn kafile başkan Ensar
Kurt, şampiyonada 6 kez İstiklal Mar-
ş'n okutmann gururunu yaşadkla-
rn belirterek, "Ne mutlu bize ki
İstiklal Marşmzn kabul edilişinin
yüzüncü ylnda Fransa'da bunu ba-
şardk. Özel sporcularmz madalyala-
rn kahraman şehitlerimize armağan
ettiler ve şehitlerimizi asker selam ile
andlar. Özel sporcularmz şampiyo-
nada 13 madalya kazanarak da bir re-
kora imza attlar. Bu başarya destek
olan başta Cumhurbaşkanmz Recep
Tayyip Erdoğan'a, Gençlik ve Spor
Bakanmz Mehmet Muharrem Kasa-
poğlu'na, Spor Genel Müdürü Meh-
met Baylan'a, Spor Toto Teşkilat
Başkan Bünyamin Bozgeyik'e 
teşekkür ediyorum" dedi. DHA

ÖZEL SPORCULARDAN
ÇOK BÜYÜK BAŞARI

Şampiyonaya hazrlanyorlar

Beşiktaş Teknik Direktör 
Sergen Yalçn, ikinci devrenin
başndaki 5 puanlk kaybn 
ardndan “Savaşmz şimdi
başlyor” demişti. Bu sözler-
den sonra siyah-beyazllar
ligde 6’da 6 yapt. Beşiktaş
ligde 20 galibiyetle ligde 
en fazla kazanan takm 
durumunda. Sadece
5 mağlubiyet alan siyah 
beyazllar 62 gol atarak 
bu alanda da lider durumda

YENİ sezon için motivasyonunun çok
yüksek olduğunu dile getiren Japon
pilot, "Benim için ilk sezon. Franz Tost
da bana sürekli sürüşüme odaklan-
mam ve serinkanl davranmam söy-
lüyor. Ben de elimden gelenin en
iyisini yaparak takmma olabildiğince
fazla puan getirmek istiyorum" ifade-
sini kulland. Yuki Tsunoda yeni sezon
hedefleri için ise şunlar söyledi:
"Sezon öncesinde kendime büyük he-
defler koymay sevmiyorum. Yarş
yarş ilerlemeyi tercih ediyorum. Bunu
bir hedef olarak görmüyorum ama de-
diğim gibi takmma getirebildiğim

kadar çok puan getirmek istiyorum.
Bununla birlikte bir podyum görürsem
bu inanlmaz olur. 
Fakat şimdilik planm hzlca takma
ve araca adapte olup elimden gelenin
en iyisini yapmak."

Gasly çok hzl

Takm arkadaş Pierre Gasly'nin çok iyi
bir pilot olduğunu vurgulayan Tsu-
noda, "Pierre ile ilk olarak 2018'in so-
nunda Motegi'de karşlaştk. Ben o
dönemde Red Bull Junior programna
dahil olmuştum. Honda'nn bir hoş
geldin partisine Pierre ve Franz Tost

da katlmşt. El skşma ve 'Merhaba'
deme şansna sahip olmuştum. Şimdi
ise ayn takmdayz. Pierre Gasly'nin
çok hzl olduğunu biliyorum. Ben de
bir çaylak olarak aracm ve kendimi
zorlayarak ona yardmc olacağm.
Sonrasnda neler olacağn hep birlikte
göreceğiz" diye konuştu.

Gasly: çok objektifiz

AlphaTauri'nin en iyi özelliğinin, güçlü
ve zayf yönlerini çok iyi bilmek oldu-
ğunu dile getiren Gasly ise "Bu ko-
nuda çok objektifiz. Dolaysyla da
herkes ayn amaç için çaba sarf ediyor.
Bu sebeple takmn her yl çok önemli
gelişmeler gösterdiğini söyleyebilirim.
Takm içindeki ilişkimiz ve iş birlikteli-
ğimiz de çok iyi. Umarm bu bizi bu yl
da iyi sonuçlara taşyacak" dedi. Yuki
Tsunoda'nn takm için de kendisi için
de yeni olduğunu belirten Fransz
pilot, "Henüz onu tam olarak tand-
ğm söyleyemem. Ama bir pilot ola-
rak çok yetenekli olduğunu biliyorum.
Geçen sene onu Formula 2 Dünya
Şampiyonas'nda da izledim. Özellikle
yl sonunda doğru çok etkileyici bir
performans ortaya koydu. Çok tecrü-
besi olmamasna karşn kesinlikle çok
hzl. Tabii ki daha öğreneceği şeyler
var. Ama en önemli konu, birlikte bir
takm olarak çalşabilmemiz, onun
olabildiğince hzl bir şekilde arabaya
adapte olmasn ve takmn ileri git-
mesi için katk vermesini sağlamamz"
diye konuştu.

Arac daha çok sevdim

Gasly yeni araç için şunlar söyledi,
"Yeni aracmz harika gözüküyor.
Geçen ylki arac ve görüntüsünü sev-
miştim ama bu ylkini daha çok sev-
dim. Gelişme anlamnda kurallarn bu
yl çok değişmediğini söyleyebilirim.
Ama takmdan öğrendiğim kadaryla
aracn gelişiminden oldukça memnun-
lar." AlphaTauri'nin ayn zamanda bir
moda markas olduğunu söyleyen Pi-
erre Gasly, "Modaya da yarşmaya da
fazlasyla ilgili biri olarak ikisini bir
araya getiren bir takmda yer almak
büyük mutluluk. Her yl tasarmlarn
gelişmesini görmek ve bu projenin bir
parças olmak beni çok heyecanland-
ryor" ifadesini kulland. DHA

KARTAL HER 
ALANDA LIDER

Formula 1 ekiplerinden Scuderia AlphaTauri, yeni arac ve yeni pilotlaryla 2021 F1 Dünya
Şampiyonas hazrlklarn sürdürüyor. Takmn iki genç pilotu Pierre Gasly ve Yuki Tsunoda,
2021 Formula 1 Dünya Şampiyonas'nda ellerinden gelenin en iyisini yapacaklarn söyledi
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İŞLER
YOLUNDA

MUHTEŞEM İSTATİSTİK

En çok galibiyet alan takm: 20
En az yenilen takm: 5
İçerde en başarl: 14 maç, 34 puan
En çok gol atan takm: 62

İKİNCİ DEVREDE 
BEŞİKTAŞ

Beşiktaş - Trabzonspor 1-2 M

Antalyaspor - Beşiktaş 1-1 B

Beşiktaş - Konyaspor 1-0 G

Beşiktaş - Denizlispor 3-0 G

Beşiktaş - Gaziantep FK 2-1 G

Gençlerbirliği - Beşiktaş 0-3 G

Yeni Malatya - Beşiktaş 0-1 G

Başakşehir - Beşiktaş 2-3 G

SAĞLIK EKİBİNE 
ÇİÇEK

ZİRAAT Türkiye Kupas Yar Fina-
li’nde Başakşehir’i konuk edecek
olan Beşiktaş, dün yaplan antren-
man öncesinde sağlk ekibine çiçek
vererek 14 Mart Tp Bayram’n kut-
lad. Takm kaptanlar Necip Uysal
ve Atiba Hutchinson, çiçek vererek
Sağlk Kurulu Koordinatörü Tekin
Kerem Ülkü, Doktor Murat Çevik,
Fizyoterapist Zeki Çetin, Fizyotera-
pist Cumhur Erol, Fizyoterapist Ser-
dar Korkmaz, Fizyoterapist Hakk
Can Bereceli, Diyetisyen Cenk Öz-
ylmaz, Masör Cemil Karataş,
Masör Osman Doğru ve Masör
Erkan Ulusoy’dan oluşan sağlk eki-
binin Tp Bayram’n kutlarken, an-
trenman öncesinde sağlk ekibi ve
futbolcular birlikte fotoğraf çektirdi.

MKE Ankaragücü ile Demir Grup
Sivasspor karşsndaki puan kayp-

larnn ardndan Belhanda'nn
gönderilişinin şokunu yaşayan 

Galatasaray, deplasmandaki Hes
Kablo Kayserispor galibiyetiyle kriz

ortamndan çkmay başard

Türkiye Özel Sporcular Kadn Milli
Takm, VIRTUS Avrupa Salon 

Atletizm Şampiyonas'nda Avrupa
şampiyonluğuna ulaşt
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1’İNCİ lig takımlarından Pen-
dikspor, yeni sezona Bolu’nun 
Gerede ilçesinde hazırlanıyor. 

2’nci etap kamp çalışmalarına Gere-
de’de devam eden Pendikspor, teknik 
direktör Uğur Uçar nezaretinde güç 
depoluyor. Sabah otelin sahasında 
yapılan antrenmana düz koşu ile 
başlayan kırmızı-beyazlılar, sonra-
sında gruplar halinde istasyon ve şut 
çalışması yaptı. Taktiksel ve fiziksel 
olarak kamp çalışmasına devam 
ettiklerini ifade eden teknik direktör 
Uğur Uçar, “Hem antrenman hem de 
transfer dönemindeyiz. 3-4 futbolcu 
daha transfer yaptıktan sonra lige 
hazır şekilde gireceğiz. Burada 2 
tane hazırlık maçımız var. 24 Tem-
muz’da Eyüpspor ile 27 Temmuz’da 
ise Erokspor ile hazırlık maçı oyna-
yacağız. Ondan sonra lig haftasına 
gireceğiz. Geçen sezon ligde kalmayı 
başardık. Bu sene daha yukarılara 
oynayacağız. Hedefimiz Play-Off. 
Topa sahip olan top rakipteyken 
de reaksiyonla topu en kısa 
sürede kazanan önde agresif 
baskı yapan bir takım izleye-
cekler. Hedef kendi içimizde. 
Bu tek tek gittikçe maçlarda 
hedef kendini gösterecek” 
şeklinde konuştu.

Pendikspor Teknik Direktörü 
Uğur Uçar, 3-4 futbolcu daha 
transfer edeceklerini açıklayarak, 
“Bu sene daha yukarılara oyna-
yacağız. Hedefimiz Play-Off” dedi

1’İNCİ 
dikspor, yeni sezona Bolu’nun 
Gerede ilçesinde hazırlanıyor. 

FIRTINA’DA
ROTA DEGİSTİ
Her konuda anlaşılan Saul Niguez’in transferinde başarılı olamayan Trab-
zonspor, orta saha hamlesi için sürpriz bir ismi gündemine aldı. Bordo-mavili 
ekip, Galatasaray’ın da gündeminde olan yıldız isim için harekete geçti

Başkan Ali Koç’un taraftara hediye olarak gördüğü Hakan Çalhanoğlu trans-
ferine mali detaylar yavaş yavaş ortaya çıkarken, sarı-lacivertli ekibin A Milli 

Takım kaptanı Hakan’ı bir an önce resmi olarak açıklamayı planladığı öğrenildi

Saul Niguez transferinde başarılı 
olamayan Trabzonspor, orta 
saha hamlesi için girişimlerine 

ara vermeden devam ediyor. Trab-
zonspor, orta saha rotasyonunu güç-
lendirmek için gözünü Avrupa’nın 
yükselen yıldızlarından Tomas 
Rigo’ya çevirdi. U21 Avrupa Şampi-
yonası’nda gösterdiği performansla 
dikkatleri üzerine çeken ve turnuva-
nın en çok konuşulan genç yetenek-
leri arasında yer alan Rigo, özellikle 
pas kalitesi, oyun görüşü ve dinamiz-
miyle öne çıktı. Henüz 21 yaşında 
olan futbolcunun adı kısa sürede 
birçok Avrupa kulübüyle anılmaya 
başlanırken, Süper Lig’den de ciddi 
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transfer edeceklerini açıklayarak, 
“Bu sene daha yukarılara oyna-
yacağız. Hedefimiz Play-Off” dedi

FIRTINA’DAFIRTINA’DA
ROTA DEGİSTİROTA DEGİSTİROTA DEGİSTİROTA DEGİSTİ
Her konuda anlaşılan Saul Niguez’in transferinde başarılı olamayan Trab-
zonspor, orta saha hamlesi için sürpriz bir ismi gündemine aldı. Bordo-mavili 
ekip, Galatasaray’ın da gündeminde olan yıldız isim için harekete geçti

YENİ sezonda şampiyon-
luk hedefine ulaşmak için 
kadrosunu dünya çapında 

yıldızlarla güçlendirmeyi planlayan 
Fenerbahçe, büyük ses getirecek 
bir transfer için harekete geçti. Sa-
rı-Lacivertliler, uzun süredir Gala-
tasaray ile adı anılan Milli futbolcu 
Hakan Çalhanoğlu’nu renklerine 
bağlamak için Inter ile resmi te-
maslara başladı. İtalyan basınında 
yer alan haberlere göre, Fenerbah-
çe transferde ciddi adımlar atmaya 
başladı. Inter’de geleceği belirsiz 
olan ve ayrılığı gündemde bulunan 
Hakan Çalhanoğlu’nun Fenerbah-
çe’ye transferi için ilk görüşmeler 
gerçekleştirildi. Oyuncunun da Sa-
rı-Lacivertli formayı giymeye sıcak 
baktığı ve kariyerine Süper Lig’de 
devam etmeye istekli olduğu öne 
sürüldü.

8 milyon Euro maaş 
Fenerbahçe yönetiminin, 31 

yaşındaki yıldız orta saha için 
hazırladığı teklifin detayları da 
ortaya çıkmaya başladı. Buna göre, 
Hakan’a 3+1 yıllık bir sözleşme 
sunulacak. Yıllık 8 milyon Euro 
garanti ücretin yanı sıra perfor-
mansa dayalı bonuslar da teklifin 

içerisinde yer alacak.

Kıyasıya pazarlık
Inter cephesi ise bu transferden 

ciddi bir gelir bekliyor. Haberlere 
göre İtalyan devi, Hakan Çal-
hanoğlu’nun bonservisi için 25 

milyon Euro’luk talepte bulundu. 
2027 yılına kadar Inter ile söz-
leşmesi devam eden tecrübeli 
oyuncunun transferi için pazarlık-
lar kıyasıya sürüyor. Orta sahada 
oyun kurucu rolünü üstlenen ve 
hem hücum hem de savunma kat-
kısıyla dikkat çeken Hakan, geçen 
sezon Inter formasıyla başarılı bir 
performans sergilemişti. Avrupa 
futbolunun önde gelen kulüplerin-
de uzun yıllardır forma giyen Milli 
yıldızın, Süper Lig’e gelişi, büyük 
ses getirecek bir hamle olarak 
değerlendiriliyor.

Bir an önce imza isteniyor 
Fenerbahçe cephesi, transferi 

kısa süre içerisinde sonuçlandı-
rarak taraftara büyük bir müjde 
vermek istiyor. Yönetimin önceli-
ği, Inter ile bonservis pazarlığını 
olumlu şekilde tamamlamak ve 
ardından Hakan’a resmi imzayı 
attırmak. SarıLacivertliler, Milan 
Skriniar ve Marco Asensio trans-
ferlerinde sona gelirken, Hakan 
Çalhanoğlu hamlesiyle orta sahayı 
da dünya standartlarında bir isme 
emanet etmeye hazırlanıyor. Ta-
raftarlar, heyecanla resmi açıkla-
mayı bekliyor. HABER MERKEZİ

Geri sayım başladı
YENİ 
luk hedefine ulaşmak için 
kadrosunu dünya çapında 

GALATASARAY, kaleci 
transferinde rotasını Man-
chester City’nin deneyimli 

file bekçisi Ederson’a çevirdi. 
Fernando Muslera’nın ayrılığı 
sonrası kaleyi güvenilir bir isme 
emanet etmek isteyen Sarı-Kır-
mızılılar, Ederson ile temaslarını 
sıklaştırdı.

Görüşmelerde son durum
Galatasaray, Ederson’un mena-

jeri Julio Cesar ile sözlü anlaşma 
sağladı ve Manchester City ile 
resmi görüşmelere başladı. Sky 
Sports’un haberine göre, Sa-
rı-Kırmızılılar, Ederson’un trans-
feri konusunda Manchester City 
ile anlaşabileceklerine inanıyor.

Teklif detayları
Galatasaray, Ederson için 

Manchester City’ye 3 milyon 
Euro bonservis teklifinde bulun-
du. Brezilyalı kaleciye ise yıllık 
6 milyon Euro maaş ve bonuslar 
önerildiği öğrenildi.

City’nin planları
Manchester City, Ederson’un 

olası ayrılığına karşılık kaleci 
James Trafford’u yeniden kadro-
suna katmayı planlıyor. Trafford, 
2023’te Burnley’e transfer olmuş-
tu ve City, 40 milyon Euro’luk 

geri alım opsiyonunu kullanmayı 
düşünüyor.

168 maçta gol yemedi
Ederson, 2017 yılından bu yana 

Manchester City forması giyiyor 
ve kulüple 372 maça çıktı. Bu 
maçlarda 168 kez kalesini gole 
kapattı. HABER MERKEZİ

Ederson geliyor
Galatasaray, Manchester City’nin kalecisi Ederson’un trans-
ferini tamamlamak adına girişimlerini hızlandırdı. Oyuncu 
cephesiyle sözlü anlaşmayı tamamlayan Sarı-Kırmızılılar’ın 
Manchester City’ye sunduğu teklifin detayları da belli oldu

Fenerbahçe Teknik Direktörü Jose Mourinho, Portekiz’deki 
genç oyuncuların Süper Lig’e gelme ihtimallerini düşük bul-
duğunu açıkladı. Mourinho ayrıca Beşiktaş’ın yeni transferi 
Orkun Kökçü sorusu üzerine de çarpıcı ifadeler kullandı

GALATASARAY
transferinde rotasını Man-
chester City’nin deneyimli 

JOSE 
Kökçü göndermesi: ‘İyi para kaza-
nıyor!’ Portekiz basınına itiraf...

Portekizli teknik adam bunun 
üzerine ise, “Ama Orkun 
Kökçü evine gidiyor. Evine 
gidiyor, erken ayrılıyor, iyi 
kazanıyor ve artık Bruno 
Lage’ı rahatsız etmeyecek.” 
sözlerini sarf etti. Jose 
Mourinho’nun, millî fut-
bolcunun maaşına vurgu 
yapması dikkat çekti.

Acil transfer istiyor
Fenerbahçe Teknik Direktörü 

Jose Mourinho, yönetimden 
acilen transfer bekliyor. Sarı-la-
civertli kulüp, UEFA Şampiyonlar 
Ligi 3. Eleme Turu’nda Feyenoord ile 
eşleşti ve maça sadece iki hafta kaldı. 
Bu durumun farkında olan Portekizli 
hoca, Milan Skriniar ile birlikte iki kanat 
oyuncusu transferinin aciliyetini yöneti-
me bildirdi. Portekizli hocanın, transfer-
lerin gecikmesinden dolayı rahatsız olduğu 
da Fanatik’in edindiği bilgiler arasında.

 HABER MERKEZİ

emanet etmeye hazırlanıyor. Ta-
raftarlar, heyecanla resmi açıkla-
mayı bekliyor. HABER MERKEZİ

Fenerbahçe Teknik Direktörü Jose Mourinho, Portekiz’deki 
genç oyuncuların Süper Lig’e gelme ihtimallerini düşük bul-
duğunu açıkladı. Mourinho ayrıca Beşiktaş’ın yeni transferi 
Orkun Kökçü sorusu üzerine de çarpıcı ifadeler kullandı

Mourinho: Türkiye 
favori yer değil

Pendik’te 
HEDEF 
PLAY OFF

SÜPER Lig’de 
yeni sezon hazır-
lıklarını Urla Ad-

nan Süvari Tesisleri’nde 
sürdüren Göztepe’de 
orta saha oyuncusu Isaac 
Solet defteri kapandı. 
Geçen sezon satın alma 
opsiyonuyla Bulgaristan 
ekibi Slavia Sofya’dan 
kiralanan Orta Afri-
kalı oyuncunun ağır 
sakatlıktan sonra henüz 

iyileşememesi nedeniyle 
kurmayların sözleşme 
yenilemeye sıcak bakma-
dığı ifade edildi. Uzun 
süredir tedavi gören 24 
yaşındaki futbolcunun 
profili Göztepe’nin res-
mi sitesindeki oyuncular 
arasında da yer almadı. 
Fransa’da tedavisini sür-
düren Isaac Solet’in 750 
bin Euro’luk satın alma 
opsiyonundan vazgeçildi. 

Solet defteri tamamen kapandı
SÜPER 
yeni sezon hazır-
lıklarını Urla Ad-
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Trabzonspor’un 25 yaşındaki 
Fransız orta saha oyuncusu 
Tim Jabol Folcarelli, bordo 

mavili kulüp dergisine konuştu. 
“Hayatım bir kitap olsaydı adı 
‘No Pain, No Gain’ olurdu” diyen 
Folcarelli, yaşam felsefesinden 
korkularına, unutamadığı gollerden 
takım arkadaşlarına kadar pek çok 
konuda dikkat çeken cevaplar verdi. 
Futbolda yaşadığı en mutlu anı 
‘Profesyonel olarak oynadığım ilk 
maç’ şeklinde tanımlayan Folcarelli, 
en üzücü an olarak ise “Oynama-
mış olsam bile, kupa finali” yanıtını 
verdi. Profesyonel futbol yaşantı-
sında unutamadığı golün de yine ilk 
profesyonel golü olduğunu belirten 
oyuncu, saha içinde ise kendisini en 
çok kaybetmenin sinirlendirdiğini 
söyledi.

Gelişmem lazım 
Teknik ve atletik yönlerini olumlu 

özellikleri arasında gösteren Fran-
sız futbolcu, geliştirmesi gereken 
alanları ise şöyle sıraladı: “Atletik-
lik, oyunu anlama ve üçüncü bölge-
de doğru teknik.” Genç orta saha 
oyuncusu, profesyonel futbolculuk 
kariyerinin en zorlayıcı yönlerini ise 
“Sakatlıklar ve özgüven eksikliği” 
olarak tanımladı.

En büyük korkum
Futbol dışında hayatına dair bir-

çok soruya da içtenlikle yanıt veren 
Folcarelli, en büyük korkusunun 
“Anne ve babamın artık yanında 
olmayacağı gün” olduğunu söyledi. 
Hayattaki en önemli günün profes-
yonel sözleşmesini imzaladığı gün 
olduğunu belirten Fransız oyuncu, 
hayat felsefesini ise iki cümleyle 
özetledi: “Kimsenin sana yapama-
yacağını söylemesine izin verme, 
kendinle gurur duyana kadar asla 
durma.”

Işınlanmak isterdim 
Folcarelli, bir süper gücü olsa 

bunun ışınlanma olmasını istediğini 
ifade etti. Geçmişte bir gün yaşaya-
cak olsaydı, vefat eden amcasıyla bir 
gün geçirmek isteyeceğini söyleyen 
Fransız oyuncu, ıssız bir adaya düşse 
yanına telefonunu alacağını çünkü 
sevdikleriyle iletişimde kal-
mak istediğini dile getirdi.

Fizyoterapist olmak 
isterim

Futbolcu olmasaydı 
fizyoterapist ya da başka 
bir spor dalıyla ilgilen-
mek istediğini ifade eden 
oyuncu, sağlığın hayatın en 
önemli unsuru olduğunu 
dile getirerek, “Sihirli bir 
değneğim olsa herkese 
sağlık verirdim. Çünkü 
sağlık olmadan hiçbir şeyin 
anlamı olmaz” ifadelerini 
kullandı. En sevdiği aktivi-
tenin arkadaşlarıyla vakit 
geçirmek olduğunu söyleye 
Folcarelli, favori aktörünü 
ise Denzel Washington 
olduğunu belirtti.

Banza çok komik 
Takım arkadaşlarına dair 

görüşlerini de paylaşan Tim Jabol 
Folcarelli, takımın en yetenekli 
isminin Zubkov olduğunu söylerken, 
en çok güldüğü ismin Banza olduğu-
nu ifade etti. En çok konuşan ismin 
Serdar olduğunu aktaran Fransız 
futbolcu, “En çok çalışan oyuncular 
kim?” sorusuna ise “Pedro, Danylo 
ve ben” cevabını verdi. En disiplinli 
futbolcu olarak Batagov’u gösteren 
Folcarelli, en iyi giyinen ismi “Ant-
renmana gelirken bu konuda kimse 
özen göstermiyor ama belki Uğur-
can” şeklinde esprili bir şekilde ifa-
de etti. “En yakışıklı oyuncu kim?” 

sorusuna ise “Bilmiyorum” diyerek 
yanıt verdi. Folcarelli en cömert kim 
sorusuna da “Herkes” yanıtını verdi.

Messi tarihin en büyüğü
Küçüklüğünde ya da şu anda 

hayran olduğu futbolcular arasında 
“Iniesta, Busquets, Yaya Touré” 
isimlerini sayan Fransız orta saha, 
futbol tarihinin en büyük oyuncusu-
nun ise Messi olduğunu ifade etti. 
Maçlardan önce ritüel olarak ailesini 
aradığını ve maç oynayacağı stadın 
videosunu arkadaşlarına gönderdiği-
ni söyleyen oyuncu, uğurlu numara-
sının 26 olduğunu belirtti. DHA

BİR SİHİRLİ
DEGNEGİM OLSA!

Trabzonspor’un Fransız orta saha oyuncusu Tim Jabol Folcarelli, “Sihirli bir değneğim 
olsa herkese sağlık verirdim. Çünkü sağlık olmadan hiçbir şeyin anlamı olmaz” dedi

ALDIĞI en iyi tavsiyenin “Ha-
yallerine inan ve onlara ulaşmak 
için elinden geleni yap” olduğu-
nu aktaran oyuncu, asla affede-

meyeceği şeyin ise 
“Dürüst olmamak” 
olduğunu ifade 
etti. Hayatında en 
çok sinirlendiği şey 
olarak “İkiyüzlülük” 
yanıtını veren Folca-
relli, arkadaşlarına 
takılmanın kendisini 
en çok güldüren şey 
olduğunu söyledi. 
En sevdiği kişisel 
özelliğin “Nazik 
ve kibar olmak” 
olduğunu söyleyen 
oyuncu, sevmediği 
bir özelliğini de 
“Sorunları kendine 
saklamak ve bazı 
şeyleri son dakikaya 
bırakmak” olarak 
ifade etti.

En iyisi olmak 
için çabalarım

SÜPER lig takımlarından 
Eyüpspor, yeni sezon hazır-
lıkları için Bolu’nun Gerede 

ilçesinde kampa girdi. Dün akşam 
saatlerinde kampın yapılacağı 
otele gelen Eyüpspor’lu oyuncular 
sabah saatlerinde otelin saha-
sında antrenmana çıktı. Üçüncü 
etap kamp çalışmasını Gerede’de 
yapacak olan Eyüpspor’lu oyun-
cular teknik direktör Selçuk Şahin 
nezaretinde düz koşuyla başladık-
ları antrenmanda kuvvet ve daya-
nıklılık çalışmasının ardından yarı 
sahada taktik antrenmanı yaptı. 
Eyüpspor, 30 Temmuz’a kadar 
devam edecek Gerede kampında 
üç hazırlık maçı oynayacak.

İlk maçı bekleyeceğiz 
Kamp çalışmalarını değerlendi-

ren Teknik Direktör Selçuk Şahin, 
yeni sezonun kampının ilk iki 
etabını kendi tesislerinde üçüncü 
etap için Gerede’ye geldiklerini 

belirterek, “Genelde yüklemeyle 
geçen ağır idmanların olduğu bir 
süreçti. Bir tane de hazırlık maçı 
orada oynadık. Bolu’da olmamızın 
nedeni biraz daha hazırlık maç-
larını daha fazla burada oynaya-
bilmek. Burada üç tane hazırlık 
maçı oynayacağız. Daha çok işte 
kafamızdaki oyunu oyunculara 
aktaracağımız bir dönem olacak. 
Taktiksel antrenmanlar olacak. İlk 
bölüm biraz daha fiziksel ağırlık-
lıydı. burada biraz daha taktiksel 
ve maçın yoğunlukta olduğu bir on 
günlük bir kamp sürecimiz olacak. 
Sonra zaten maç haftasına girerek 
ilk maçı beklemeye başlayacağız.” 
diye konuştu.

Sisteme dayalı bir oyun 
Bolu kampına hemen hemen 

bütün yeni transferlerin yetiştiğini 
söyleyen Şahin, açıklamalarına 
şöyle devam etti: “Başkanla-
rımıza teşekkür etmek isterim 

gerek Murat başkana gerek Fatih 
başkana. Bize kampa hemen 
hemen bütün oyuncuları yetiştir-
diler. Bir iki yerde bir düşüncemiz 
var. Ama onun dışında yüzde 90 
kampa yetiştirdik ve bizle beraber 
çalışıyorlar. İki oyuncumuzun da 
katılımıyla hemen hemen trans-
feri tamamladık gibi. Bir iki tane 
daha oyuncu bakıyoruz olabilirse. 
Ama iyi bir takım oluşturduğumu-
zu düşünüyorum. Sisteme uygun, 
kafamızdaki oyuna uygun oyun-
cular transfer etmeye çalıştık. Şu 
ana kadar da onların içeriye kat-
tığı enerjiden memnunum. Çok 
enerjik ve istekli bir grubum var. 
Oyuncu grubu anlamında şanslı-
yım. Zor olacak ama biz bir sis-
tem takımı yaratmaya çalışacağız. 
Benim takımımda yıldız oyuncu 
diye bir kavram olmayacak. Bizim 
yıldızımız sistem olacak. Sisteme 
dayalı sistemin güçlü olduğu bir 
oyun yaratacağız” DHA

SÜPER 
Eyüpspor, yeni sezon hazır-
lıkları için Bolu’nun Gerede 

Süper Lig takımlarından Eyüpspor Teknik Direktörü Selçuk Şahin, sistem takımı yaratmaya 
çalıştıklarını belirterek, “Benim takımımda yıldız oyuncu diye bir kavram olmayacak. Bizim 
yıldızımız sistem olacak. Sisteme dayalı sistemin güçlü olduğu bir oyun yaratacağız” dedi

Sistem takımı olacağız

SÜPER Lig ekiplerinden 
Gaziantep FK yeni sezon 
hazırlıkları kapsamında 

2’nci etap kampını Kayseri’de bin 
850 rakımlı Erciyes Yüksek İrtifa 
Kamp Merkezi’nde gerçekleştiri-
yor. Kırmızı-siyahlı ekibin 30 ya-
şındaki savunma oyuncusu Semih 
Güler, kamp çalışmaları hakkın-
da Demirören Haber Ajansı’na 
(DHA) özel açıklamalarda bulun-
du. Kayseri’de çok güzel ağırlan-
dıklarını belirten Güler, “Herkes 
bizle ilgilenmeye çalışıyor. Çok 
güzel karşılanma ve ağırlanma var. 
O yüzden teşekkür ediyorum. Bil-
diğiniz gibi Sırbistan’da kamptay-
dık. 12-13 gün orada kamp yaptık. 
Yurt dışını gördükten sonra Türki-
ye’ye gelmek ayrı bir güzel oluyor. 
Ülkemizde kamp yapmak bizim 
için daha güzel. Yoğun çalışıyoruz. 
Mecbur, ilk maçımız zor bir maç. 
Galatasaray maçı ile başlayacağız. 
Yeni hocamız geldi. Aramıza yeni 
oyuncular da katıldı. Ben de yeni 
sayılırım. Geçtiğimiz sezon devre 
arasında takıma katıldım. İyi bir 
ortam, ağır idmanlar var. Bu da 
kampın güzelliği. Akşamları hep 
beraber çay içiyoruz. Okey ve tavla 
oynayanlar var. Verimli geçiyor” 
ifadelerini kullandı.

Büyük takımlarda motive oluyorsun
Galatasaray maçı ile sezona 

başlayacak olmalarının hatır-
latılması üzerine Semih Güler, 
“Galatasaray olsun Fenerbah-
çe olsun Beşiktaş olsun, büyük 
takımlar Gaziantep’e gelince daha 
da motive oluyor insan. Sonuçta 

bu takımlar çok büyük paralar 
harcıyorlar. Anadolu takımları 
bu konuda biraz daha mütevazi. 
Dünyanın en iyi futbolcuları ile 
kendini kıyaslamak güzel oluyor. 
Hatta bazen taraftarlar ve yorum-
cular kızıyorlar. ‘Neden bu kadar 
istekli oynuyor futbolcular’ diyor-
lar. Ama sonuçta Osimhen olsun 
Dzeko olsun onlara karşı belki 
hayatında bir kere ya da iki kere 
oynuyorsun ve kendi seviyeni de 
görüyorsun. O yüzden bence güzel 
bir başlangıç. Böyle bir büyük 
takımla oynamak. Belki Galatasa-
ray tam hazır olmayacak belki bir 
kötü anını yakalayacağız. Geçen 
senenin ivmesi ile evimizde kolay 
kolay rakibimize puan vermeyece-
ğiz. 3 puanla ayrılmak istiyoruz” 
ifadelerini kullandı. DHA

İNCE, Avusturya’nın Windis-
chgarsten bölgesinde kampta 
bulunan sarı-kırmızılı ekipteki 

sakat futbolcularla ilgili bilgi verdi. 
Ön çapraz bağ sakatlığın-
dan çıkan Mauro Icar-
di’de her şeyin yolunda 
olduğuna değinen İnce, 
“Icardi, joker olarak topla 
çalışmalara başladı. Şu 
an iyi bir yerde. Tedbirli 
gideceğiz, akıllı olacağız. 
Şu an sakatlığının 231. 
günündeyiz. Tek isteğimiz 
Icardi’nin sağlıklı dönmesi. 
Icardi yapı olarak bugün 
oynamak ister ama dikkat 
etmemiz gerek. Kilosu da 
günden güne düşüyor.” 

diye konuştu. Avusturya 2. Ligi 
takımlarından Admira Wacker ile ya-
pılan müsabakada sakatlanan Nicolo 
Zaniolo ile Batuhan Şen’in durum-

larını değerlendiren İnce, 
“Zaniolo ile maçtan sonra 
konuştuğumuzda quadri-
ceps kasında ağrı hissetti-
ğini söyledi. Tedbir amaçlı 
MR çekeceğiz. Bu yüzden 
antrenmana çıkmayacak. 
Batuhan bir kafa travması 
geçirdi. Çok şükür beyinle 
ilgili bir şey yok. Ancak di-
zinde iç yan bağlarında bir 
hasar var. Onun tedavisine 
başladık. İstanbul’da te-
davisine devam edeceğiz.” 
ifadelerini kullandı. AA

Sağlıkla dönsün
Galatasaray Kulüp Doktoru Yener İnce, sakatlıktan çıkan 
Mauro Icardi’nin iyileşme sürecinin yolunda gittiğini söyledi

İNCE
chgarsten bölgesinde kampta 
bulunan sarı-kırmızılı ekipteki 

Semih Güler: İyilerle 
kıyaslanmak güzel
Süper Lig ekiplerinden Gaziantep FK’nın savunma oyuncusu Semih 
Güler, “Dünyanın en iyi futbolcuları ile kendini kıyaslamak güzel 
oluyor. Hatta bazen taraftarlar ve yorumcular kızıyorlar. ‘Neden bu 
kadar istekli oynuyor futbolcular’ diyorlar. Ama sonuçta Osimhen 
olsun Dzeko olsun onlara karşı belki hayatında bir kere ya da iki 
kere oynuyorsun ve kendi seviyeni de görüyorsun” dedi

SÜPER 
Gaziantep FK yeni sezon 
hazırlıkları kapsamında 



TÜRK pop müziğinin yaşayan 
efsanesi Ajda Pekkan, 79 yaşına 
olmasına rağmen sahne aldığı me-
kanlarda gösterdiği performansla 
adeta büyülüyor. Pekkan son ola-
rak ise önceki akşam Çeşme’de 
sevenleriyle buluştu. Yılların ge-
tirdiği tecrübeyi modern bir sahne 
anlayışıyla buluşturan Pekkan 
sahne dansı ve enerjisiyle yıllara 
meydan okudu.Sahneye iddialı bir 
repertuvar ve göz alıcı kostümler-
le çıkan Süperstar, yıllara meydan 
okuyan enerjisi ve zarafetiyle da-
kikalarca ayakta alkışlandı. Işıltılı, 
transparan detaylarla bezenmiş 
sahne kıyafetiyle göz kamaştıran 
Pekkan, performansının bir bö-
lümünde sahnedeki davulcunun 
yanına yaklaşarak seyircileri şa-
şırtan eğlenceli bir ana imza attı. 
Elindeki peçeteyle ritme ayak 
uyduran sanatçı, sahnede spon-
tane bir ritim şovuna girişerek 
seyircilerle 
güçlü bir 
bağ kur-
du.

Zorlu PSM’nin sevilen açık 
hava dünyası Vestel Amfi’de 
film keyfi bu hafta da devam 

ediyor. Pluxee Sinema Günleri 
kapsamında 28 Temmuz’da soğuk 
savaşa alternatif bir bakış açısı 
sağlayan yapımlardan “Dr. Strange-
love” ile kendi zaman dilimlerinde 
benzer mücadeleler vermiş olan iki 
kadının hayatı merkeze alan “Julie 
& Julia” 31 Temmuz’da mutlaka 
buluşacak. Her iki filmi de ücretsiz 
izlemek isteyenler için zorlupsm.
com üzerinden ön kayıt yapmak ye-
terli oluyor. Zorlu PSM’de bu hafta 
çocuklar eğlenceli ve bozulma dolu 
yoga macerasına çıkıyor. 4-6 yaş ve 
7-9 yaş arasındaki çocukların yoga 
duruşlarıyla ipuçlarını takip ede-
bilecek, nefesleriyle dengelerinde 

bulunabilecek ve kendi içlerindeki 
hazinelerini 3 Ağustos’ta Vestel 
Amfi’de açık havada keşfedecek.

Sinema günleri var
Zorlu PSM’nin sevilen açık hava 

dünyası Vestel Amfi’de ücretsiz 
film gösterimleri devam ediyor. Dr. 
Strangelove soğuk savaşa alternatif 
bir bakış açısı sunan filmde, Sovyet 
Sosyalist Cumhuriyetleri Birliği’ne 
saldırmak isteyen General Jack D. 
Ripper karakterini odağına alıyor. 
Filmde bu tuhaf militer, soğuk 
savaş zamanında Rusların “Ameri-
kan vücudunun sıvılarını kirlettiği” 
SSCB’ye nükleer saldırı yapma ka-
rarı alır. Amerikan uçağının Sovyet 
sınırına yakın bir bölgedeki tipik 
devriye uçuşlarından birini yap-

maktayken, mürettebat Ripper’dan 
saldırı emrini alır. ABD Başkanı, 
Pentagon’daki danışmanlarıyla bir 
toplantı yaparak durumu değer-
lendiriyor. Savaş yanlısı General 
Turgidson bu durumun komünizm-
le hesaplaşmak için güzel bir fırsat 
olduğunu belirtir. Ancak Sovyet 
Büyükelçisi DeSadesky, ABD ma-
kamlarına Sovyet savunma teknolo-
jisinin ortaya çıkardığı son noktanın 
ürünü olan “Kıyamet Cihazı”ndan 
alınan ve başkan danışmanları eski 
Nazi bilim adamı Dr. Strangelove’ın 
görüşüyle durum daha da tehlike-
li bir hal alır; “Kıyamet Cihazı”, 
Sovyetlere yapılacak herhangi bir 
nükleer saldırıda yer alan tüm can-
lıların yok edilmesini sağlayacak bir 
karşı tehdit silahıdır. 28 Temmuz’da 

Pluxee Sinema Günlerini Sunar: 
Dr. Strangelove Vestel Amfi’de.

Yüksek bir atmosfer
Zorlu PSM’nin yazdığı ve ulus-

lararası sanatçıları yaz boyunca 
ağırladığı “PSM Loves Summer 
by %100 Müzik” serisi kapsamın-
da, synth-pop sahnesinin güçlü 
yöneticisi Hurts, %100 Müzik 
katkılarıyla 2 Ağustos’ta Zorlu 
PSM Turkcell Sahnesi’nde konser 
gerçekleştirmeye hazırlanıyor. 
“Wonderful Life” ve “Stay” gibi 
hitlerle çıkış yapan ve sahne 
performanslarıyla duygusal 
derinliği yüksek bir atmosfer 
sunan Acı veren, hayranlarına 
muhteşem bir gece yaşatmak 
için Zorlu PSM’ye geliyor.

Hem doğal hem güzel

MERKEZ OFİS
Yakuplu Mahallesi Başkent
Caddesi No:84 Han Plaza /
Beylikdüzü
TEL : +90 212 879 00 98
FAX : +90 212 879 00 97
GSM :+90 532 724 22 68 - 70

İZMİT ŞUBE
Hacı Osman Mahallesi Zıhır Resi
Caddesi No 370 Yarımca Körfez
Kocaeli
TEL : +90 212 879 00 98
FAX : +90 212 879 00 97
GSM :+90 532 724 22 68 – 70

GARAJ
Yakuplu Mahallesi
Haramidere Yolu üzeri 762 Ada
Beysan Sanayi Sitesi karşısında
Beylikdüzü Belediyesi Beyaş Tır
parkı

KURULUŞ VE GELİŞİM TARİHÇESİ
Onursal Başkanımız Durmuş KABADAYI 1959 Yılında henüz 16 yaşındayken babasını bir kamyon almaya ikna ederek taşımacılık
sektörüne Bolunun Yeniçağa ilçesinde taşımacılık hayatına başlar.
Bugünkü Hancıoğlu Grubunun ilk adımları bir kamyon ile atılır ve Nakliyenin o senelerde büyümesi ile yavaş yavaş öne çıkar.
Küçük bir Anadolu kenti olan Bolunun Yeniçağa ilçesinde 1959 yılında taşımacılığın büyümesi ile iş alanlarını kapsayacak şekilde
genişletir.
Durmuş KABADAYI , babasının adına kurulan bu nakliye şirketini 12 Mayıs 1959’da Hancı Tahsin KABADAYI adı ile Bolu Ticaret
odası kayıt ettirir bu tarih Hancıoğlu grubunun doğuşunu simgeler resmi kuruluş tarihi olarak kabul edilir.
Durmuş KABADAYI nın İş hayatına atıldığı yıllar nakliye sektörünü yeni başladığı seneler idi Ülke ekonomisini yeni yeni
hareketlendiği insan ve maddi kaynakların az olduğu Ülke ekonomisinin güçsüz olduğu dönemlerdi.
Böyle zorlu dönemde kurulan şirketin bir sonraki aşaması ; Durmuş KABADAYI’ nın Bolu’dan İstanbul’a gelişi bu şehirde bazı
nakliye işlerini üstlenmesi ile faaliyet alanının genişletmesi oldu.
Bundan sonraki dönemlerde 1985 yılında Şuandaki Yönetim Kurulu Başkanımız Orhan KABADAYI Şirketin başına geçmesi ile
Hancıoğlu grubunun ilerlemesi ve büyümesine büyük katkılar sağlayarak Hancıoğlu Grubunun büyümesinde önem arz etmiştir.

İLETİŞİM EKİBİMİZ

ORHAN KABADAYI
YÖNETİM KURULU BAŞKANI

ÖZKAN GÜLER
CEO
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DİREKTÖR

GÖKHAN KABADAYI
GENEL MÜDÜR
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KARA NAKLİYE MÜDÜRÜ

FERHAT YILMAZ
İZMİT ŞUBE MÜDÜRÜ

SEVİM YILMAZ
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islem@hanlinelojistik.com

ARAÇ SAYILARI
ÇEKİCİ..........100
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BİRÇOK sevilen projede rol alan 
başarılı oyuncu İrem Helva-
cıoğlu, hem özel hayatındaki 
gelişmelerle hem de sosyal 
medya paylaşımlarıyla adından 
söz ettirmeye devam ediyor. 28 
Ekim’de iş insanı Ural Kaspar 
ile nikâh masasına oturan ünlü 
oyuncu, annelik heyecanını 
doyasıya yaşıyor. Son olarak bir 
kız bebek beklediğini duyuran 

Helvacıoğlu, 27 haftalık hamile. 
İlk kez anne olmaya hazırlanan 
oyuncu, hamilelik sürecinde hem 
dinlenmeyi hem de sevdikleriyle 
vakit geçirmeyi ihmal etmiyor. 
Şimdilerde doğum öncesi tati-
lin tadını çıkaran Helvacıoğlu, 
büyüyen karnıyla verdiği pozları 
takipçileriyle paylaştı.

Instagram hesabından paylaştı-
ğı fotoğraflarda sade ve huzurlu 

bir görünüm çizen oyuncunun 
kareleri kısa sürede sosyal medya-
da gündem oldu. Kimi takipçileri 
Helvacıoğlu’nun anneliğe çok 
yakışacağını belirtirken, kimi de 
doğal güzelliğine övgüler yağdır-
dı. İrem Helvacıoğlu, hamileliği 
nedeniyle ekranlara kısa bir ara 
vermişti. Hayranları, oyuncunun 
doğum sonrası setlere dönmesini 
dört gözle bekliyor.

KÜLTÜR ve Turizm 
Bakanlığının müzecilik 
vizyonu doğrultusunda 
2020’den itibaren tarihi ser-
giler ve kültürel etkinliklere 
ev sahipliği yapan Galata 
Kulesi’nin üçüncü katında 
açılan sergi, ilk gününde 
ziyaretçilerden ilgi gördü. 
Türkiye’nin uzaya çıkan ilk 
astronotu Alper Gezeravcı, 
açılış öncesi AA muhabi-
rine yaptığı açıklamada, 
kulenin, Hezarfen Ahmed 
Çelebi’nin uçuşa başla-
dığı tarihi yapı olduğunu 
belirterek, “Bugün sadece 
bu tarihi yapıdaki serginin 
açılışına değil, aynı zaman-
da köklerden göklere erişen 
tarihi mirasımızın yeniden 
canlandırıldığı, ayağa kal-
dırıldığı bir güne de şahitlik 
ediyoruz.” dedi.

Aynı ruhla yola devam 
Gezeravcı, serginin adına 

dikkati çekerek, şunları 
kaydetti: “Hezarfen’den 
beri aynı ruhla tarihimizden 
ve atalarımızdan aldığımız 
bu ilhamı, gelecekte ya-
pacağımız işlere yansıtma 
noktasında devletimizin 
kararlılığı ve gücüyle ortaya 
konulmuş planlarımızı adım 
adım gerçekleştirmeye 
devam ediyoruz. O gün-
lerde insanoğlunun sadece 
bir cesaret gösterisi olarak 
değerlendirilen gökyüzüne 
erişme aşkı ve şevki bugün 
Türkiye Cumhuriyeti’nin 
şanlı bayrağının altında 

kara, deniz ve havadaki 
vatan kabulümüze ilave 
olarak uzay vatanda da şekil 
bulmaya devam ediyor.”

Milli Uzay Programı var
Milli Uzay Programı 

kapsamında sadece görünen 
gökyüzünün sınırlarıyla de-
ğil, görünemeyen, gökyüzü-
nün ötesindeki derin uzayda 
da faaliyetlerin yoğun bir 
hızda devam ettiğini vur-
gulayan Gezeravcı, “Bu 
program kapsamındaki ilk 
iki hedefimiz çok şükür, ilan 
edildikten çok kısa bir süre 
sonra, 2024 yılı içerisinde 
gerçekleşti. Halihazırda ka-
lan sekiz hedef dahilinde de 
çalışmalarımız yine devleti-
mizin kararlılığıyla devam 
ediyor.” ifadesini kullandı. 

Alper Gezeravcı, Galata 
Kulesi’nin Türk havacılık ve 
uzay tarihine tanıklık eden 
çok önemli bir yapı olduğu-
nu vurgulayarak, şu bilgi-
leri verdi: “Galata Kulesi 
sadece fiziki olarak güçlen-
dirilen, yenilenmiş bir yapı 
olarak değil, aynı zamanda 
bilim ve kültür merkezi, et-
kileşim, etkinlikler, sergiler 
ve anlatımlarla insanların 
geleceğe yönelik hayallerini 
şekillendirebilecekleri, geç-
mişimizden aldıkları ilham 
kaynağını çok canlı şekilde 
ileriye taşıyabilecekleri bir 
etkileşim mekanı olarak 
vücut bulmuş şekilde.” AA

Hezarfen’den bugüne

Yıllara 
meydan 
okuyor

Hem doğal hem güzel
AYNUR
CİHAN

HABER

BİRÇOK sevilen projede rol alan 
başarılı oyuncu İrem Helva-
cıoğlu, hem özel hayatındaki 
gelişmelerle hem de sosyal 
medya paylaşımlarıyla adından 
söz ettirmeye devam ediyor. 28 
Ekim’de iş insanı Ural Kaspar 
ile nikâh masasına oturan ünlü 
oyuncu, annelik heyecanını 
doyasıya yaşıyor. 
kız bebek beklediğini duyuran 

İlk kez anne olmaya hazırlanan İrem Helvacıoğlu, son halini sosyal medyada paylaştı. Tatilde çekilen 
karelerde belirginleşen karnı dikkat çekerken, doğal güzelliği ve huzurlu hali hayranlarından tam not aldı

kikalarca ayakta alkışlandı. Işıltılı, 
transparan detaylarla bezenmiş 
sahne kıyafetiyle göz kamaştıran 
Pekkan, performansının bir bö-
lümünde sahnedeki davulcunun 
yanına yaklaşarak seyircileri şa-
şırtan eğlenceli bir ana imza attı. 
Elindeki peçeteyle ritme ayak 
uyduran sanatçı, sahnede spon-
tane bir ritim şovuna girişerek 
seyircilerle seyircilerle 
güçlü bir 
bağ kur-
du.

Pluxee Sinema Günlerini Sunar: 
Dr. Strangelove Vestel Amfi’de.

PSM’nin yazdığı ve ulus-
lararası sanatçıları yaz boyunca 
ağırladığı “PSM Loves Summer 
by %100 Müzik” serisi kapsamın-
da, synth-pop sahnesinin güçlü 
yöneticisi Hurts, %100 Müzik 
katkılarıyla 2 Ağustos’ta Zorlu 
PSM Turkcell Sahnesi’nde konser 
gerçekleştirmeye hazırlanıyor. 
“Wonderful Life” ve “Stay” gibi 

derinliği yüksek bir atmosfer 
sunan Acı veren, hayranlarına 
muhteşem bir gece yaşatmak 

24 TEMMUZ 2025 PERŞEMBEPERŞEMBE

BU YAZ ZORLU’DA
GUZEL OLACAK
Yaz boyunca gerçekleştirilen konserlerle şehirde uzun soluklu bir festival alanında oluşturulan Zorlu PSM, 
PSM Loves Summer by %100 Müzik konser performansı dördüncü edisyonunda, synth-popsinin güçlü 
sahne yöneticisi Hurts, 2 Ağustos’ta Zorlu PSM Turkcell Sahnesi’nde konser gerçekleştirmeye hazırlanıyor

Eğlenceli ve öğretici bir yoga 
atölyesi 4-6 yaş arasındaki 
çocukları bekliyor. Ormanda bir 
yoga yolculuğuna hazır mısınız? 
Hayvan duruşları, nefes oyunları 
sevgi ve dolu hareketlerle minik 
bedenler doğayla buluşuyor. Ço-
cuk Yogası 3 Ağustos’ta Vestel 
Amfi’de gerçekleşiyor.

Çocuklar için yoga var

Çok sayıda yerli ve yabancı ziyaretçiyi ağırlayan İstanbul’un simge yapı-
larından Galata Kulesi’nde “Hezarfen’den Beri Aynı Ruhla” sergisi açıldı

Türkler havacılığı
seviyor
ÜNLÜ 
astronot, 
Türk 
insanının 
havacılığa olan ilgisine 
değinerek, “Cumhuriye-
timizin kurulduğu 1923 
yılından bu yana, Kurtuluş 
Savaşı’nın ardından yok-
luklarla sınandığımız dö-
nemde dahi Türk insanının 
havacılığa, uzaya, teknolo-
jiye ait çok büyük katkı-
ları, girdileri oldu. Ancak 
tarihimizde kazandığımız 
bu gurur dolu mirası bu 
sınandığımız dönemlerde 
unuttuğumuz, idrakten 
uzaklaştığımız zamanlar 
oldu.” diye konuştu.
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